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KUR FÖR KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLET

Rick Simpson -protokollet

”Starta människor med små doser, storleken på ett  halvt torrt torrt  kornet ris. Även om oljan är ofarlig, är
mindre bättre än mer för dem som börjar behandlingen. I början ta bara en liten fläck av detta fantastiska ämne
var åttonde timme, sedan öka din dosering var fjärde dag regelbundet och snart kommer din tolerans att öka.
Om personen säger att han eller hon inte kände dess effekter eller att de bara kände dem något, skulle jag
betrakta detta som en bra dos för en nybörjare. Du vill bara få lite av medicinen i deras system så att de kan
börja vänja sig vid det.

Du vet  aldrig exakt  hur  personen kommer  att  reagera,  så  gå långsamt  och öka  dosen var  fjärde  dag,  tills
patienten kan få i sig totalt ett gram var 24: e timme. Det bästa sättet att åstadkomma detta är att få dem att ta
doser som motsvarar ungefär en tredjedel av gram var åttonde timme, när de är vana vid dess användning. Ändå
vill jag påminna dem som upplever svårigheter att deras dosering kan höjas långsammare, men för bästa resultat
bör den intas så snabbt som möjligt.

Detta är de doseringsanvisningar som Rick rekommenderar, om patienten kan bygga upp sin tolerans tillräckligt
snabbt. Om detta protokoll följs kan många patienter arbeta sig upp till den punkten på tre veckor att de kan få i
sig en tredjedel av gram var 8: e timme. Men i genomsnitt tar det vanligtvis de flesta patienter fyra till fem
veckor innan de kan få i sig den här mängden per dos, varefter de kan fortsätta att ta ett gram om dagen tills de
är botade eller deras tillstånd är under kontroll.

Rick gillar att leverera denna medicin i plastsprutor, som inte har nålar, istället finns det bara en liten öppning
som oljan kan pressas igenom. Han säger att genom att ge oljan på detta sätt blir det lättare för patienten att
mäta sina doser och det hindrar främmande ämnen från att förorena medicinen.

Det enklaste sättet för de flesta att förstå mängden de borde få i sig är att jämföra det med något som kornet torrt
ris. En nybörjardos bör vara ungefär hälften av storleken på ett av dessa riskorn eller ungefär en åttondel tum,
denna mängd skulle vara ungefär en fjärdedel av en droppe. I vissa fall kan de med en mycket låg tolerans till
och med upptäcka att detta kan vara för mycket för dem att hantera bekvämt i början, så om det behövs kan de
börja med ännu mindre.

Doser av denna storlek bör intas tre gånger om dagen, tidigt på morgonen, mitt på eftermiddagen och ungefär en
timme innan patienten går och lägger sig. Allt en nybörjare behöver göra är att pressa ut motsvarande en halv
korn torrt ris från plastsprutan och det är deras dos. Även om vi pratar om en mycket liten mängd och det inte
kommer att skada patienten, på grund av dess styrka, måste detta ämne användas med respekt.

Efter fyra dagar vid denna dos fördubblas den sedan till doser som motsvarar storleken på ett riskorn, eller doser
som är ungefär en kvarts tum långa när de pressas ur sprutan. Därefter, fyra dagar senare, fördubblas dosen igen
och detta fortsätter var fjärde dag tills patienten kan få i sig motsvarande sexton riskorn per dos. Denna mängd
motsvarar ungefär åtta till nio droppar olja per dos, vilket är ungefär en tredjedel av ett gram.

En ml är bara något mer än ett gram i vikt, så om patienter vill kan de använda denna mätning för att bestämma
sin dos. Vid den tiden fortsätter patienterna vanligtvis med denna dosering tills de har uppnått önskad effekt
med sitt medicinska tillstånd. Det kommer att finnas patienter som inte kommer att kunna öka sin dos så snabbt
men Rick uppmanar dem att ta den så snabbt som möjligt,  så att  oljan kan lindra deras lidande. Dessutom
kommer det att finnas de som kan ta denna medicin snabbare och Rick har inga problem med det, så länge
patienten är bekväm med att ta den snabbare, betyder det helt enkelt att de kommer att läka snabbare.

I själva verket anser Rick att patienterna bör stanna i sin egen komfortzon när det gäller användning av detta
läkemedel. Men han tycker fortfarande att alla med ett allvarligt tillstånd inte ska spela spel med detta ämne,
eftersom om det inte tas på rätt sätt kanske det inte kan övervinna det tillstånd det var tänkt att behandla.

Eftersom denna medicin är så säker att använda, brukar vi inte mäta doserna exakt, men för dem som gillar
noggranna mätningar och har tillräcklig noggrannhet, börja med cirka 0,01 g (10 mg) eller mindre tre gånger
om dagen första gången fyra dagar. Om du kan kan du dubbla den till 0,02 g (20 mg) i fyra dagar, sedan till
0,04 g (40 mg) i fyra dagar, 0,08 g (80 mg) i fyra dagar, 0,16 g (160 mg) i fyra dagar och sedan 0,32 gram (320
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mg). Detta skulle vara det perfekta doseringsschemat för dem som kan äta detta ämne snabbt. Det är också bra
att veta att doser på 1-5 mg vanligtvis tolereras utan symptom.

När  du  kan  få  högkvalitativa  stammar  av  Indica-knopp att  arbeta  med  blir  oljan  som produceras  extremt
lugnande. Detta är den effekt oljan kommer att ha om du har producerat den riktiga "Rick Simpson Oil" och det
finns lite att oroa sig för. Patienter somnar helt enkelt och så småningom vaknar de. Vissa kan känna sig lite
stenade i början men de kommer att vara oskadade, och vanligtvis inom en timme efter att de har gått upp
försvinner  den sömniga känslan.  Om oljan produceras av sativa hampasorter,  förvänta dig problem och en
långvarig energigivande sativa hög. Du vill inte att människor med allvarliga tillstånd som cancer ska försöka ta
olja med dessa effekter och patienten kommer inte att få de medicinska fördelar som en bra indikation kan ge.
Inte alla gillar att vara höga och det är inte meningen att medicinskt bli för stenad på detta ämne.

Poängen är att få in medicinen i patienten tre gånger om dagen. Patienten kan helt enkelt lägga det på fingret
och sedan skrapa bort det på tänderna. Ta sedan en drink med kallt vatten eller te så ska de ha ganska lätt att
svälja. Vissa stammar producerar ett extrakt som inte har en behaglig smak men det är lätt att hantera. Lägg helt
enkelt patienternas dos på ett litet bröd och vika över det, lägg det sedan i munnen och ge dem en drink vatten.
Detsamma kan också göras med användning av bananer eller andra typer av frukt. Tanken är att få in oljan i
patienten så snabbt som möjligt men Rick gillar fortfarande att se att de förblir i sin komfortzon.

Alla är olika och vår tolerans för denna medicinering varierar från person till person, så se till att patienten är
bekväm  med  mängden  de  intar.  Med  många  allvarliga  tillstånd  är  det  viktigt  för  patienterna  att  ta  detta
läkemedel snabbt, så att de kan ha en bättre chans att överleva. Som jag redan har nämnt, även om oljan är
ofarlig, om för mycket tas, tycker ofta inte patienterna om upplevelsen. Så öka sin dos långsamt; på så sätt
kommer de att bli bekväma med dess användning.

Fortfarande, som vi vill säga, aggressiva sjukdomar bör behandlas aggressivt, så om jag hade något som var
livshotande skulle jag få i mig så mycket extrakt som jag kunde ta på kortast möjliga tid. Jag tror att det lönar
sig att vara förberedd, så de som kan bör börja vänja sig vid oljans effekter så snart som möjligt, för då vet de
vad de kan förvänta sig om de skulle behöva ta större doser.

Standardbehandlingen för att återställa din kropp till ett gott hälsotillstånd är 60 gram högkvalitativ olja som
intas under en tre månader lång period. För dem som har tagit kemo och strålning är det en bra idé att få i sig
120 till 180 gram av oljan så snart som möjligt. Vanligtvis kan 60 g bota en allvarlig cancer, men för dem som
har skadats av det medicinska systemet krävs ofta mer för att förhindra att cancern återkommer och för att ångra
den skada dessa behandlingar har lämnat efter sig.

När patienten är frisk igen kan du sänka dosen till ett eller två gram i månaden eller så mycket som patienten
tycker om att få i sig. ur vårt perspektiv, desto mer desto bättre. Hoppa inte över underhållsdoserna, eftersom de
är viktiga för att bibehålla god hälsa. Ett gram i månaden eller en droppe om dagen efter jobbet på kvällen låter
inte så mycket, men enligt Rick borde det vara tillräckligt för att hålla din kropp frisk.

Dessutom gillar han att patienter använder andra naturliga saker som äppelfrön och vetegräs i samband med
oljebehandlingen.  Av  min  erfarenhet  skulle  jag  också  få  patienter  att  äta  hampafrön,  eftersom  oljan  de
innehåller är så näringsrik och bra för kroppen.

Rick  anser  också  att  patienter  bör  försöka få  upp kroppens  pH så  snabbt  som möjligt  genom att  få  i  sig
vattenmelon eller citronsaft etc. Han säger att detta är av största vikt och att göra det kan ge patienten en mycket
bättre chans att överleva.

Patienter bör också börja äta mer rå frukt och grönsaker och äta mindre kött, särskilt de bearbetade sorterna,
som innehåller mer gifter. Rick tror starkt på användningen av juicemaskiner och han känner att stora doser C -
vitamin också kan vara till stor nytta.

Detta är Rick Simpson -protokollet och det är anledningen till att hans namn kommer att vara känt i evighet. Det
är förmodligen den viktigaste upptäckten genom tiderna och den fördelaktiga effekten av vad den här mannen
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har gett oss kan inte överskattas. Vad hjälper modern medicin och teknik när det inte fungerar? Om du vill se
resultat, prova Ricks metod för att läka.

Vi har kritiserats för att kalla denna olja för botemedel, men vad mer kan du kalla ett ämne som kan användas
framgångsrikt för att behandla så många medicinska problem? Vissa tycks tro att orden botar-allt betyder att
denna olja kommer att ge evigt liv men det var inte Ricks avsikt. Visst kan denna medicin förlänga ditt liv och
du kan leva mycket längre med dess användning, det finns det ingen tvekan om. Ändå betyder det inte att det
kommer att ge evigt liv.

Denna olja är fortfarande inte lagligt tillgänglig för de flesta och det kommer därför att ta mycket lång tid att
avgöra hur många extra år den kan ge. Än så länge ser vi inte på detta läkemedel som ett elixir av odödlighet
och vi är övertygade om att det inte gör dig skottsäker. Fortfarande, som Rick säger, om vi någonsin hittar
nyckeln till odödlighet är han säker på att hampa kommer att vara en viktig ingrediens.

Tänk inte att du inte kan smittas av ett virus när du använder det. Du kan fortfarande få sådana saker som
influensa, men dess effekter kan minskas kraftigt och du kommer att återhämta dig mycket snabbare. I händelse
av en pandemi eller något sådant, om du intar eller redan intar den underbara oljan som denna växt kan ge,
skulle din chans att överleva definitivt öka mycket. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Doseringsinformation

Finns det ett protokoll för behandlingen?

”Det finns ett protokoll och det bör följas för att säkerställa att behandlingen är effektiv. Små mängder olja kan
användas  för  att  behandla  hudcancer  och andra tillstånd lokalt  eller  förångas  och inandas  för att  behandla
lungsjukdomar. Oljan kan också absorberas i kroppen om den används i form av ett suppositorium eller kan
naturligtvis intas direkt via munnen. För att behandla inre cancer bör patienten få i sig oljan så snabbt som
möjligt. I allmänhet vill du alltid få denna medicin till det område som orsakar problemet på det mest förnuftiga
sättet. Till exempel, om du behandlade tarmcancer, skulle det mest effektiva behandlingsmedlet troligen vara att
ta oljan i suppositorier.

Den  genomsnittliga  patienten  kan  få  i  sig  en  fullständig  60  gram  cancerbehandling  på  cirka  90  dagar.
Människor som har utstått strålnings- och kemoterapiskador eller patienter som har lidit i flera år med MS och
andra allvarliga tillstånd kommer i vissa fall att upptäcka att deras medicinska problem kan ta ganska lång tid att
läka.

De som har drabbats av allvarliga skador från det medicinska systemet och som just börjat behandlingen måste
inse att denna naturliga olja inte ger en omedelbar botemedel. Ofta kräver sådana patienter mycket mer olja och
det kommer att behöva tas över en längre period. Sådana patienter bör försöka få i sig 120 till 180 gram under
sex månader för att ångra den skada all kemo och strålning har lämnat efter sig och reparera skador orsakade av
andra långvariga sjukdomar och vad som användes för att behandla dem. När patienten är botad och all skada
har ångrat sig eller tillståndet har kontrollerats rekommenderar jag att de fortsätter att ta en underhållsdos på 1
till 2 gram olja per månad för att bibehålla god hälsa. För en vuxen skulle detta motsvara ungefär en droppe om
dagen,  och när  de väl  är  vana vid användning känner  de inte  ens dess effekter,  så jag kan verkligen  inte
föreställa  mig  att  detta  är  ett  för  högt  pris  att  betala  för  god  hälsa.  ”  Rick  Simpson,  Hampa:  Den  mest
medicinska växten

Varför är underhållsdoser så viktiga?
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”Alla borde ta underhållsdoser för att hålla kroppen avgiftad och vid god hälsa. Allt som krävs är 1 till 2 gram
olja i månaden, ta bara en droppe på natten ungefär en timme före sänggåendet. Detta kommer att ge dig en god
natts sömn och kommer även att ge ett visst skydd mot strålningen från Japan och andra platser.

Oljan fungerar med din kropp för att hålla dig frisk och för att ge skydd mot en mängd olika hälsoproblem. Jag
skulle inte ens tillåta ett barn att ta dessa hemska vacciner och skott som människor som Bill Gates försöker
trycka ner i halsen på oss. Om jag vill skydda mina barn från sådana som influensa, kommer jag att lita på
korrekt producerad hampolja, eftersom jag vet att det är effektivt och inte kommer att orsaka någon skada.

Jag föreslår att patienterna börjar med tre doser per dag ungefär lika stora som ett halvt torrt torrkornet ris. En
sådan dos som denna skulle motsvara cirka ¼ av en droppe, så som du kan se bör nybörjare i de flesta fall börja
med mycket små doser.

Den enda gången jag skulle rekommendera patienter att  börja med större doser skulle vara att  få bort dem
beroendeframkallande och farliga smärtstillande läkemedel snabbt eller om de var precis vid dödens dörr. När
människor  som  använder  sådana  läkemedel  börjar  oljebehandlingen,  brukar  de  halvera  smärtstillande
mediciner. Syftet är att få i sig tillräckligt med olja för att ta hand om smärtan och att hjälpa patienten att befria
sig från användningen av dessa farliga beroendeframkallande läkemedel. Att ta oljan gör det mycket lättare för
patienten  att  utföra  denna uppgift  och  de  kommer  att  drabbas  av  mindre  abstinensproblem eftersom oljan
fungerar fantastiskt för att bryta missbruk.

För dem som befinner sig i den här situationen tror jag att deras första dos bör vara ungefär dubbelt så stor som
den genomsnittliga nybörjaren skulle få i sig. Sedan bör de öka sin dos så snabbt som möjligt tills de når den
punkt där de inte behöver några andra mediciner för att kontrollera smärta. När du tar bort människor som
morfin kan du stöta på vissa problem. Ibland när du blandar olja och morfin kan det göra effekterna av morfin
ännu mer uttalade och patienten kan börja hallucinera.

Detta är bara en kortsiktig nackdel, eftersom när patientens intag av morfin minskar kommer hallucinationerna
att minska tills de inte längre äger rum. I de flesta fall är det få problem att få bort patienter från dessa ämnen, så
förvänta dig inte att ha för mycket besvär. När de fortsätter att öka sin dos kommer patienten att utveckla en
högre tolerans och snart kommer de inte längre att känna oljans effekter. När detta inträffar kan de inta vilken
mängd olja som behövs mycket snabbt tills de har läkts.

Efter fyra dagar efter att ha tagit en nybörjardos kan de flesta öka mängden de intar. Jag föreslår att detta bör
ske ungefär var fjärde dag, eftersom detta ger patienten tid att bygga upp sin tolerans för detta ämne. Det tar en
genomsnittlig person fyra till fem veckor att komma till den punkt där de kan få i sig ett gram per dag. Detta
innebär att patienten skulle äta 8 till 9 droppar högkvalitativ olja var åttonde timme. När de når denna dos kan
patienten sedan fortsätta med denna hastighet tills tillståndet försvinner eller är under kontroll.

Många patienter utvecklar en tolerans för denna medicinering mycket snabbt och kan ta oljan mycket snabbare.
Om du råkar vara en av dessa människor får du gärna äta detta ämne så fort du vill, eftersom slutresultatet blir
att du kommer att läka så mycket snabbare. Jag varnar alltid patienter för att stanna i sin egen komfortzon med
användning av detta läkemedel, men om oljan kan tas snabbare ger det patienten en bättre chans att överleva.

Denna metod gör att kroppen kan bygga upp sin tolerans långsamt och efter fyra till fem veckor har de flesta
inga problem att få i sig ett gram om dagen eller ännu mer i vissa fall. För den genomsnittliga personen som
ökar sin dos var fjärde dag, uppstår vanligtvis få problem. Faktum är att jag har rapporter från personer som tog
oljan,  som  uppgav  att  de  aldrig  ens  blev  höga  under  behandlingen.  Vi  har  alla  olika  toleranser  för  alla
mediciner, så jag tycker att det är bäst att låta patienten bestämma vilken mängd av detta ämne de är bekväma
att ta.

Din storlek och kroppsvikt har lite att  göra med din tolerans för hampolja.  Jag har sett  nybörjare som var
mycket stora män ta en droppe av denna olja och inom en timme kunde de inte ens komma av chesterfielden.
Medan deras fruar som var mycket mindre kunde ta samma dos och inte känna något alls. Så som du kan se är
storleken inte en viktig faktor när det gäller att bestämma hur mycket patienten kan ta, det handlar egentligen
mer om patienten själv.
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Var medveten om när du börjar behandlingen med detta läkemedel att det kommer att sänka ditt blodtryck. Om
du för närvarande tar blodtrycksmedicin, kontrollera ditt tryck ofta, för det är mycket troligt att du inte längre
behöver något annat än oljan för att kontrollera ditt blodtryck på mycket kort tid. Dessutom, om patienten är
diabetiker, bör de övervaka sitt blodsocker. I de flesta fall kommer deras behov av insulin att minska och vissa
kräver inte längre ämnet alls.

När människor tar oljan gillar jag att se dem hålla sig inom sin komfortzon, men sanningen är att ju snabbare de
kan ta den, desto större är chansen att överleva.

Jag hade en man med en extremt låg tolerans som tar sju månader att få i sig 60 g -behandlingen. Det botade
hans terminala lymfom, men jag hade mycket föredragit det om han kunde ha tagit hela behandlingen snabbare.

Som tur är stöter jag sällan på patienter som tar så lång tid att få i sig behandlingen men det händer. Jag har till
och  med  sett  patienter  som  har  tagit  hela  behandlingen  på  en  månad  och  kunnat  bota  sina  terminala
cancerformer. Därför beror hastigheten på oljan för det mesta på patienterna själva och på hur snabbt de kan
bygga upp sin tolerans.

I slutet av behandlingen fortsätter de flesta att ta oljan, men i mycket reducerad takt. Som jag nämnde tidigare
skulle ungefär ett till två gram i månaden, vilket motsvarar en droppe olja före sänggåendet varje natt, vara en
bra underhållsdos.

Jag tycker inte om att människor överdoserar oljan, men en överdosering skadar inte, så få inte panik om detta
skulle inträffa. Den huvudsakliga bieffekten av detta läkemedel är sömn och vila, som spelar en viktig roll i
läkningsprocessen. Vanligtvis, inom en timme efter att ha tagit en dos, säger oljan att du ska lägga dig ner och
slappna av. Bekämpa inte den sömniga känslan, bara gör dig bekväm och låt oljan ge dig den vila du behöver. I
de flesta fall  försvinner  dagtidströttheten i  samband med denna behandling inom en månad, men patienten
fortsätter att sova mycket bra på natten.

Jag säger till patienter som dör av cancer att oljan kommer att göra en av två saker: det kommer antingen att
bota sin cancer och de kommer att  fortsätta  leva,  eller  i  fall  där det är  för sent att  påverka ett  botemedel,
kommer oljan att lätta deras väg ut och de kan åtminstone dö utan mycket lidande och behålla sin värdighet.

Hampolja har en mycket hög framgång vid behandling av cancer och de flesta tenderar att överleva. Tyvärr har
många människor som kommer till  mig blivit  hårt  skadade av det medicinska systemet med sin kemo och
strålning etc. Skadorna som sådana behandlingar orsakar har en varaktig effekt och människor som har drabbats
av dessa så kallade behandlingar är svårast att bota. Men misströsta inte, för även om du har blivit allvarligt
skadad har denna olja fortfarande 70 till 80% framgång.

Om det produceras och används på rätt sätt är hampmedicin den största naturliga läkaren på planeten, ingen.
Oavsett vad en person lider av bör de prova oljan och se vad den kan göra för att hjälpa dem. Om du verkligen
är trött på lidande, ge dig själv en paus och prova något som verkligen fungerar. När du upplever vad denna
medicin kan göra kommer du att förstå varför historia och jag båda kallar hampmedicin ett botemedel. ” Rick
Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Andra naturliga saker du kan göra som kan hjälpa

”När patienter kommer till mig för olja för att behandla sin cancer, är det första jag säger åt dem att göra om att
ändra kost. Försök att hålla dig borta från animaliskt protein så mycket som möjligt,  eftersom denna typ av
protein främjar cancertillväxt. Skaffa en juicemaskin och börja äta så många råa frukter och grönsaker som
möjligt, eftersom växtprotein bekämpar tillväxten av cancer. Sluta använda socker och ersätt dess användning
med naturliga sötningsmedel som rå honung.

Få upp patientens pH så snabbt som möjligt genom att sedan få i dig sådant som vattenmelon och citronsaft etc.
Cancer gillar en sur miljö och när du höjer kroppens pH gör det det svårt för cancerceller att överleva.
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För decennier sedan hade forskare bra resultat vid behandling av cancer med megadoser av C -vitamin, som
injicerades  direkt  i  patientens  blodflöde  på  ungefär  samma  sätt  som  läkare  injicerar  kemo,  men  utan  de
förödande biverkningarna som kan orsaka patientens död. Därför tror jag att stora doser vitaminer kan vara till
stor nytta för patienter som lider av allvarliga tillstånd som cancer.

Låt också patienten börja äta fröna från två äpplen varje dag, detta ger dem en bra daglig dos av B17, som också
kallas laetrile. För många år sedan var det mycket propaganda om att denna behandling inte var säker, men
dessa anklagelser visade sig vara falska. I verkligheten har B17 i sig en ganska bra meritlista i behandlingen av
cancer. Det finns också andra naturliga saker som vetegräs och blågröna alger som du också kan ha nytta av.
För några år sedan botade en läkare i Italien även vissa typer av cancer med hjälp av bakpulver, så vi måste
hålla våra tankar öppna för alla möjligheter.

Många människor som har använt oljan för att  behandla sina cancerformer förändrade ingenting men oljan
fungerade fortfarande sin magi och de läktes. Men om du har ett allvarligt tillstånd som cancer, tycker jag att
det är en bra idé att ta andra naturliga saker som kan hjälpa oljan att utrota cancern och ge dig en bättre chans att
överleva.

Det viktigaste av allt är att människor måste inse att det medicinska systemet för det mesta gör mycket mer
skada än nytta. Det är anledningen till att jag säger till människor som kontaktar mig att om de vill överleva är
det bäst att hålla sig så långt bort från det medicinska systemet som möjligt.

Det är det sorgliga tillståndet i det medicinska systemet vi har idag och det kommer inte att förändras förrän
människor som arbetar inom detta system äntligen inser att kemikalier och gift inte läker. Vad jag angår kan det
som de flesta läkare utövar idag knappast betraktas som medicin. Det skulle vara mycket mer exakt att kalla det
vid sitt riktiga namn, galenskap.

Från min synvinkel borde alla med cancer göra allt de kan för att optimera sin chans att överleva. Så, för all del,
ta hampolja  för att  behandla din cancer,  men jag tror att  det skulle  vara bäst  att  inkludera andra naturliga
fördelaktiga behandlingar också. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Ytterligare tips för lungcancerpatienter

F. Den här låg på oljan en tid och måste fortfarande använda smärtstillande medel, så vi letade efter fler sätt att
hjälpa patienten. 

A.1) Gör ytterligare en portion olja och försök blanda den med den du har, leta efter den mest lugnande oljan
som möjligt, du vill inte ge patienten energi.

2) Försök att producera oljan från mer än en stam i taget, om möjligt har den vanligtvis en bättre matteffekt på
det sättet. Återigen, leta efter den mest brutala och lugnande kraften hos utgångsmaterialet och oljan.

3) Det vore bättre  om hon slutade använda oljan i  kapslar.  Du vill  ha lite av det i  munnen för ytterligare
sublingual absorption (det har en bättre smärtstillande effekt på det sättet)

4) Gör 0,3-0,5 g suppositorier med kakaosmör och låt henne använda dem minst två gånger om dagen, hon kan
använda det såväl analt som på andra sättet. 

5) Låt henne förånga oljan flera gånger om dagen - hosta är önskvärd, hon måste hosta ut det som inte hör
hemma i hennes lungor, inklusive de tumörerna (de kommer helt enkelt att krympa och sedan falla sönder och
hon kommer att hosta ut dem).

6) Gör en oljetinktur med alkohol (20-30-50%, beroende på hur mycket olja du har; 1-2 ml av oljan i 4 ml 96-
99% alkohol) och applicera den på platsen där hon opererades med en pipett eller en dropper - en eller två
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droppar brukar göra, och du kan spara mycket olja på detta sätt. Naturligtvis kan du också applicera lite olja
direkt på platsen och täcka det med ett bandage och upprepa det var tredje dag eller när bandaget faller av.

7) Gör en salva med sheasmör eller lösa upp lite olja i varm hampfröolja eller extra jungfruolja av hög kvalitet
och gnid det på området flera gånger om dagen. Detta bör hjälpa till att eliminera smärtan i hennes revben och
du kan också använda den för sängsår och allt som finns på hennes hud.

8) Inkludera hampfrön, hampahjärtan och hampfröolja i hennes kost - minst en handfull frön/hjärtan eller 1-3
matskedar hampfröolja. 

9) Öka kroppens pH med vattenmelon och citronsaft etc., låt henne äta frön från två äpplen varje dag (B17). 

10) Försök att byta ut smärtstillande och lappar med oljan så snart som möjligt. Om du börjar applicera oljan
lokalt bör det hjälpa mycket. Suppositorierna gör också underverk för lungtillstånd. Ju mer olja hon får i sig och
ju  snabbare  hon  gör  det,  desto  bättre.  Hon  bör  stanna  på  ett  gram eller  mer  om dagen  tills  hon  erövrar
sjukdomen och sedan fortsätta med en underhållsdos på 1-2g i månaden. Läs och följ alla andra instruktioner på
vår webbplats också. Bästa hälsningar, JB och RS

Administrationsvägar

Vilka administreringssätt för oljan rekommenderar du och vilka är deras respektive fördelar?

”Jag föreslår alltid för patienter att de ska få i sig oljan genom munnen för interna förhållanden, eller att de bara
ska få kroppen att bli frisk igen. Efter några decennier av att ha utsatts för gifter i våra dagliga liv bör även de
som tycker att de är friska överväga att äta en fullständig 60 g behandling för att avgifta sina kroppar innan
dessa ämnen kan orsaka hälsoproblem.

För att behandla många sjukdomar som hemorrojder eller tarmcancer etc. kan det vara bäst att använda oljan i
form av ett suppositorium. De flesta inser inte det, men att ta in oljan i kroppen på detta sätt är ett av de mest
effektiva sätten att utföra uppgiften.

Jag tror att det är till nytta för patienten att oljan administreras så nära en tumör som möjligt eller vad som nu
behandlas. Därför, om du har tarmproblem, skulle suppositorier troligen fungera bäst, men om du har något som
halscancer skulle jag få i mig oljan genom munnen.

I åratal har läkare och forskare injicerat tumörer i försöksdjur med THC och de har uppnått goda resultat. Men
tyvärr kommer de inte att göra detsamma mot en döende cancerpatient, så än en gång belyser detta att vårt
medicinska system inte lyckas göra det som är rätt  för patienten.  Om läkare bara skulle känna igen denna
fantastiska medicin för vad det är och börja fungera ordentligt med detta ämne, skulle många som nu dör kunna
räddas.

Ofta  kommer  patienter  till  mig  med  lungcancer  och  andra  lungsjukdomar.  För  sådana  människor
rekommenderar  jag  att  du använder  en förångare  utöver  att  få  i  dig oljan.  Förångning av detta  läkemedel
tillsammans med intag av det kan ha en mycket fördelaktig effekt för dem som lider av lungcancer eller andra
lungsjukdomar. Allt en patient behöver göra är att få i sig sin vanliga dos och sedan värma upp en förångare och
andas in de förångade cannabinoiderna i lungorna. Detta kan göras var åttonde timme när de intar sin vanliga
dos och det skulle bara kräva att  patienten andas in de förångade cannabinoiderna ett par gånger vid varje
inställning. Genom att använda denna metod attackeras lungcancern från båda hållen och detta kan kraftigt öka
effektiviteten av behandlingen.

I de flesta fall försvinner tumörerna bara, men jag har hört att vissa patienter faktiskt har hostat upp döda bitar
av de tumörer de lider av. Jag är säker på att detta inte är en upplevelse man skulle njuta av, men det är det
naturliga sättet som våra lungor befriar sig från saker som inte borde finnas där.

Dessutom känner jag patienter som har passerat tumörer under tarmrörelser, men det är naturligtvis också helt
naturligt. I vissa fall kan dessa döda inkapslade tumörer behöva tas bort kirurgiskt, om de är för stora för att
passera på ett naturligt sätt, så i en situation som denna skulle en läkare behövas.
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Att döma av dem jag har tillhandahållit oljan till som led av olika former av cancer, jag känner inte till någon
typ av cancer som denna olja inte skulle vara effektiv att behandla. För mig är alla former av cancer botbara
oavsett var den väljer att manifestera sig i din kropp. Ju mindre skada patienten har fått från det medicinska
systemet, desto större är deras chans att återhämta sig, så enligt min mening bör de som vill bota sin cancer
använda denna beprövade naturliga metod. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Aktuell användning

”För aktuell  användning kan oljan  blandas  med hudkrämer,  solkräm etc.  Men för  allvarliga  hudsjukdomar
rekommenderar  jag  att  bara  oljan  i  dess  renaste  form ska  användas.  Om du blandar  oljan  med  någonting
minskar styrkan hos denna medicin. Ändå kan många av dessa försvagade former av hampmedicin vara ganska
effektiva för att behandla hudproblem.

Ofta  för  personer  med  mycket  dåliga  hudförhållanden  som  är  spridda  över  stora  delar  av  kroppen,
rekommenderar jag en cannabis tinktur. En tinktur är helt enkelt olja blandad med alkohol eller någon sådan
bärare. När man använder en pipett för att applicera en tinktur på ett hudtillstånd, får alkoholen en droppe att
spridas över ett ganska stort område. Alkoholen avdunstar på bara några sekunder och lämnar området täckt
med en tunn oljefilm.

Tinkturer  är  ett  kostnadseffektivt  sätt  att  administrera  oljan  över  stora områden och patienterna  själva  kan
justera styrkan hos en sådan tinktur för att passa deras behov. Om man vill att tinkturen ska bli starkare, tillsätt
helt enkelt mer olja; om de vill försvaga det, lägg bara till mer alkohol.

Tror du att hamptinktur kan vara lika potent som din hampolja?

Volymmässigt skulle det vara omöjligt för en hamptinktur att vara lika potent som ren olja. En patient kan få i
sig  sina  doser  blandade  med  alkohol,  men  vad  tjänar  patienten  att  ta  medicinen  med  alkohol?  Oljan  är
medicinen och att blanda den med alkohol eller andra sådana bärare enligt min mening är inte till någon fördel
för internt bruk.

För närvarande finns det ett läkemedelsföretag som säljer en för dyr cannabisbaserad tinktur som kallas Sativex,
som sprutas under tungan för smärtlindring etc. Jag har tillhandahållit olja till patienter som använde detta ämne
och efter att ha upplevt effekterna av oljan hade de ingen ytterligare behov av att köpa Sativex, eftersom de
tyckte att oljan jag gav var mer effektiv. För aktuella förhållanden kan en tinktur användas för att få oljan att gå
längre,  men  för  ett  allvarligt  hudsjukdom  eller  infektion  skulle  jag  föredra  att  ren  olja  används  vid
behandlingen.

Vilka är de viktigaste användningsområdena för aktuell applikation och har du sett några allergiska 
reaktioner mot oljan?

Jag har funnit att tinkturer är effektiva vid behandling av många hudsjukdomar och att använda oljan på detta
sätt kan vara mycket mindre slöseri. För människor som är oroliga för sina hudfärger kan helt enkelt blanda
oljan med sin favorit ansiktskräm och ge sig själva en bra ansiktsbehandling dramatiska resultat.

Herpes,  hudcancer,  vårtor,  mol  och andra hudsjukdomar kan behandlas  med ren olja  utan  några allergiska
reaktioner som jag känner till. I verkligheten orsakades den enda reaktion jag har sett när oljan används lokalt
av bandagen som täcks av den. När du använder ett bandage under längre perioder kan det orsaka att området
som täcks med bandets klibbiga del blir irriterat. Man måste helt enkelt sluta använda bandagen för en dag eller
två och tillståndet försvinner.
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En annan sak jag måste nämna är att oljan inte tillåter att bandagen fastnar vid såret eller infektionen som läker.
Det här låter kanske inte så viktigt, men om du någonsin har gått igenom plågan att ta bort ett bandage som har
fastnat vid ett sår kommer du att förstå vad jag menar.

När  jag  var  i  Kanada  blandade  jag  ofta  oljor  från  olika  sorter,  eftersom de  kan variera  så  mycket  i  sina
medicinska dygder. Genom att göra detta fann jag att dessa blandade oljor hade en bättre helande effekt på
många förhållanden, så om du planerar att producera olja i större skala kan du överväga att göra detsamma. ”
Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Kan du kombinera olika typer av administrering av oljan?

”Alla olika sätt att administrera oljan kan kombineras utan några skadliga biverkningar och det kan verkligen
vara till stor nytta i vissa situationer. Om jag till exempel hade lungcancer kunde jag kombinera intag av olja
med användning av suppositorier och jag skulle också förånga oljan så att den kunde inhaleras direkt i mina
lungor. Både oralt intag och suppositorier fungerar bra för att behandla lungcancer och förångning av oljan kan
också vara till nytta för dem som lider av detta tillstånd.

Vetenskaplig litteratur säger att kroppen inte kan bearbeta THC om den inte är upplöst i animaliskt fett. 
Skulle det inte vara mer effektivt att använda oljan på det sättet?

Jag har verkligen liten oro för vad vetenskaplig litteratur säger och jag tror inte att animaliskt fett är bra för
patienter som lider av sjukdomar som cancer. Av min erfarenhet behöver oljan inte blandas med någonting för
att vara effektiv. Eftersom jag har tagit det många gånger utan mat och fortfarande känner av dess effekter, tror
jag att det finns en god chans att det vi har fått veta är fel. Om kroppen inte kan bearbeta THC utan att ha
blandats med animaliskt fett, varför skulle jag ändå kunna känna av oljans effekter? Dessutom när cannabis röks
finns det inget animaliskt fett i fogen, så hur blir folk höga?

Genom att använda processer som löser upp THC i animaliskt fett, smör, ister etc. känner jag att läkemedlets
styrka minskar. Det är oljan som läker, inte smör eller animaliskt fett, därför tycker jag att denna medicin ska
användas i renaste formen för att uppnå maximal effektivitet. Om jag tog en person som hade två hudcancer och
jag behandlade den ena med ren olja och den andra med en oljefettblandning, har jag ingen tvekan om att
cancern som behandlats med den rena oljan skulle läka mycket snabbare och mer effektivt. ” Rick Simpson,
Hampa: Den mest medicinska växten

Rökning av cannabis

Kan du jämföra det medicinska värdet av att röka och äta hampa?

”När en person röker en joint, gick över 90% av de medicinska aspekterna av växtmaterialet upp i rök. Det är
ironiskt för mig att se patienter som har tagit kemoterapi som röker hampa för att minska sitt illamående, för de
röker själva ämnet som, om det tas rätt, kan bota dem.

För mig finns det liten eller ingen jämförelse mellan att röka cannabis och inta den eteriska oljan från denna
växt för att behandla ett medicinskt tillstånd. Om du bara söker lite lättnad från ditt tillstånd kan det vara en
fördel att röka cannabis. Men om du vill behandla tillståndet korrekt är intag av olja det bästa sättet att uppnå
detta. Det råder ingen tvekan om att även rökning av cannabis har vissa medicinska fördelar, men förvänta dig
inte att bota ett allvarligt tillstånd på detta sätt.
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Vad är rökt marijuana bra för ur medicinsk synvinkel?

Ur medicinsk synvinkel har rökning av cannabishampa begränsat medicinskt värde jämfört med intag av oljan.
Rökgryta kan ofta ha en effekt på blodsockernivåerna för personer med diabetes och det kan också hjälpa till att
minska okulärt tryck för personer som lider av glaukom. Vi vet alla om hampans förmåga att minska illamående
och  att  röka  detta  ämne  hjälper  ofta  till  att  bekämpa  smärtan  som är  förknippad  med  många  medicinska
tillstånd.

Även att helt enkelt röka en bra Indica -stam tenderar att få en person att slappna av, vilket i sig kan vara ganska
fördelaktigt.  Rökningskruka kan hjälpa  till  att  minska symptomen på många tillstånd som MS och är  ofta
mycket fördelaktigt för dem med krampaktiga tillstånd. Det finns ingen brist på bevis som tydligt visar att även
rökande hampa kan göra mycket för att hjälpa otaliga människors välbefinnande över hela världen. Men från
min synvinkel, varför bara minska symptomen när ett botemedel eller mycket bättre kontroll av problemet kan
vara möjligt om medicinen tas ordentligt i form av en olja?

Det finns liten jämförelse mellan rökhampa och intag av hampolja. Rökning är den minst effektiva metoden för
att  använda hampa som läkemedel.  Hampans helande kraft  förstoras  många gånger  när  den koncentrerade
eteriska oljan i hampväxten produceras. Om du vill se den verkliga medicinska magin i denna växt, börja äta
högkvalitativ hampolja. När man börjar få i sig det råa, oförbrända THC och dess associerade cannabinoider är
medicinska mirakel ofta resultatet. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Vad ska forskningen fokusera på?

”Inom en snar framtid är det viktigaste att odla de bästa medicinska stammarna möjligt, så att vi kan bestämma
deras sanna medicinska dygder.  Eftersom denna medicin är ofarlig  kan vi göra vilken forskning som helst
medan vi läker människorna.

Vissa hampstammar är mycket effektivare än andra för olika medicinska situationer. På kort tid bör vi kunna
bestämma  de  bästa  stammarna  för  att  behandla  ett  givet  tillstånd  och  detta  gör  att  dessa  sjukdomar  kan
behandlas mer effektivt. Dessutom måste vi införa någon form av kvalitetskontroll så snabbt som möjligt och
utveckla standarder som leverantörer måste följa. För närvarande har patienter ingen aning om kvaliteten eller
effektiviteten hos oljor som de köper av andra. Mycket forskning återstår verkligen att göra om den här växtens
medicinska egenskaper, men om vi gör det på rätt sätt tror jag på kort tid att vi kan lära oss mycket. ” Rick
Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

”Min 28 år gamla vän opererades idag för bröstcancer, de säger att cancern är borttagen men vill ändå göra
kemo på henne. Vi har pratat tidigare och jag sa till henne att vägra kemo och bara ta RSO. Har jag rätt i detta?
Av vad jag har läst om Phoenix Tears skulle jag tro att detta är korrekt men skulle vilja ha din hjälp med att
svara på detta. Tack." Precis inkommet

- Bra gjort, Justin. Ingen kemo eller skanning. Operationen var onödig. Låt henne äta 120-180 g av oljan under
de kommande sex månaderna och följ instruktionerna på vår webbplats. J B

”Tänk dig att försöka lära folk hur man bär sina byxor ... Det verkar lätt. Tänk om folk skickade sms till dig
varje dag och frågade dig hur du skulle ta på dig byxorna? (förvärrande) Det är som markgrisdag! Om jag tar på
mig byxorna och det görs rätt så är det så här jag ska visa någon annan. Jag kanske skrattar åt de som vill prova
att ta på sig byxorna bakåt och säga, ”Hej, de sitter bra, visst, men det ändrar inte det faktum att de är bakåt!
(Det fungerade för Khris Kross). ”

JB berättar helt enkelt vad som fungerar och kommer inte att berätta för oss på annat sätt eftersom det inte
behövs några andra sätt. Följ anvisningarna eller gå runt med dina byxor bakåt men bli inte arg på JB när du
inser att han bara visade dig rätt sätt att göra det! Vi försöker inte ändra text i en bok, vi går bara igenom andra
böcker! ” Tchad
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- Tack, Tchad, det här var en bra förklaring och ja, du har rätt.  Hela denna fråga om RSO -medicin är så
kränkande enkel att det faktiskt gör det mer komplicerat. Det är för enkelt för människor att tro det, nämligen
när de inte kan prova medicinen själva och bara måste läsa om det.

Och det hela är att människors liv står på spel. Jag pratar med dem personligen, jag ser smärtan i deras ansikten,
fråga mig inte vad det gör med mig efter alla dessa år. För mig finns det inte mycket utrymme för improvisation
här, ingen tid för långa bebop -solon eller frijazz. Detta är en solid gammal timer 12-bar blues och den är tolv
barer lång. Rick gav oss instruktioner att följa men alla vill återuppfinna hjulet på grund av några egoproblem
eller vad det är.

Allt  jag säger om detta är, ”Behärska en riskokare och en fläkt först.  RSO först,  sedan alla andra (mindre
potenta) former av cannabismedicin. För att styrka spelar roll. Ju starkare och lugnande oljan desto bättre för
patienten. Du behöver inte testa på inre förhållanden, prova det först på hudförhållandena och se om det läker
snabbare med den verkliga mycket kraftfulla och lugnande RSO med 95-98% THC eller med något annat, som
borde svara på det för dig. Vet sedan att samma sak som händer på din hud händer inuti din kropp när du äter
detta läkemedel.

När du väl gör det kommer du i princip att tappa intresset för mindre potenta former av cannabismedicin. Inte
för att de inte kan hjälpa i vissa fall utan för varför flyga andra eller tredje klass när du kan flyga första klass för
samma pengar och rädda ditt liv snabbare och mer pålitligt samtidigt?

RSO  är  premiummedicin,  och  hur  jag  ser  på  det  resten  är  inte  premiummedicin.  Och  jag  vill  ha
premiummedicin, varför skulle jag vilja ha utspädd medicin istället för den riktiga? Ju mer brutalt lugnande och
kraftfull oljan desto bättre fungerar den som medicin - och detta kommer aldrig att förändras. ”JB

”Bästa RSO är 95-98% THC och extremt potent och lugnande. Allt annat än det (rå cannabis, juicer, matvaror,
höga CBD-oljor, icke-dekarboxylerad BHO, tinkturer, salvor, hopkok, macerates, you name it) är en mindre
potent form av cannabismedicin. Alla former av cannabismedicin är naturligtvis fördelaktiga till viss del, men
satsa inte ditt liv på mindre potenta former av cannabismedicin. ” J B

Rick Simpson -processen för att producera hampolja

”Jag brukar arbeta med ett  kilo eller  mer knopp från mycket kraftfulla högkvalitativa indica- eller  indica -
dominerande sativa -kors. Ett uns bra knopp producerar vanligtvis 3 till 4 gram högkvalitativ olja och mängden
olja som produceras varierar från stam till stam. Du är aldrig riktigt säker på hur mycket olja du får förrän du
har  bearbetat  materialet  du  arbetar  med.  I  genomsnitt  ger  ett  kilo  god  knopp  vanligtvis  cirka  60  gram
högkvalitativ olja och ibland kan du till och med få betydligt mer från vissa sorter.

Många verkar tro att oljan måste vara gul och att du ska kunna se igenom den. Ofta uppvisade de oljor jag
producerade dessa egenskaper men inte alltid. Färgen och strukturen på oljan du producerar beror mycket på
den stam,  metod  och lösningsmedel  som du använder  för  att  producera  oljan.  Oroa  dig  inte  om oljan  du
producerar råkar vara mörkare i färgen, det betyder inte att en sådan olja inte är ett kraftfullt läkemedel. Vissa
av de starkaste oljor jag någonsin har producerat var mörka, men de hade fortfarande de önskade medicinska
effekterna.

Jag tror att dessa instruktioner borde göra det lätt att producera denna olja för någon, men innan du börjar, se till
att du har allt du behöver för att göra det ordentligt. Allt man behöver är utgångsmaterialet, lösningsmedlet, en
trälängd, två plasthinkar, några små behållare med trattar och kaffefilter, en elektrisk riskokare, en fläkt, en
mätkopp i rostfritt stål, en kaffevärmare och sprutor.

Den process som jag ska beskriva innebär att tvätta utgångsmaterialet två gånger med ett bra lösningsmedel,
såsom  rent  lätt  alifatisk  nafta  eller  99%  isopropylalkohol  för  att  avlägsna  det  tillgängliga  hartset  från
växtmaterialet. Lätt nafta har visat sig vara ett mycket bra lösningsmedel för att producera oljan, det är också
ganska billigt att köpa när det jämförs med kostnaden för andra lösningsmedel. Det finns i olika former och
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under olika namn men lösningsmedlet jag använde kallas lätt nafta i Kanada, och i Europa kallas det ofta bensin
(e). Det säljs under många namn, men om du går till en bränsleleverantör bör du inte ha alltför stora problem att
spåra  några  om  du  ber  om  vätebehandlat  lätt  alifatiskt  lösningsmedel
nafta/petroleumeter/bensin/kolvätelösningsmedel med en kokpunkt var som helst från 40 till 100 ° C (140-212 °
F), CAS-nummer 64742-49-0.

Lätt nafta har många industriella användningsområden och används ofta för att avfetta motordelar eller tunna
färger etc., så jag är säker på att du borde ha lite problem med att hitta det du behöver. Bara för att ge dig en
uppfattning om dess många användningsområden, är det samma ämne som används för att  elda Coleman -
lampor och spisar. Men tyvärr tillsätts rosthämmare till Coleman -bränsle, så jag rekommenderar inte att detta
bränsle används för att producera olja. Det finns också nafta (hexan) av medicinsk kvalitet i många länder i
världen, men det är lite dyrare och oftast svårare att få och jag har inte hittat någon signifikant skillnad mellan
ren lätt nafta och den medicinska versionen av det .

Butan kan producera olja men jag rekommenderar inte att den används som lösningsmedel för att producera
denna  medicin,  eftersom  den  är  mycket  flyktig  och  skulle  kräva  användning  av  dyr  utrustning  för  att
neutralisera  faran.  Dessutom  dekarboxylerar  inte  den  färdiga  produkten  genom  att  använda  butan  för  att
producera oljan, så oljor som produceras på detta sätt skulle vara mindre effektiva för medicinskt bruk, såvida
inte extra tid tas för att dekarboxylera dem ordentligt.

De  enda  lösningsmedel  som  jag  har  direkt  erfarenhet  av  hittills  är  eter,  lätt  alifatisk  nafta  och  99%
isopropylalkohol. Ether är min personliga favorit och det är ett mycket effektivt lösningsmedel men det är dyrt
och  kan  vara  ganska  svårt  att  få  tag  på.  Jag  tror  att  användningen  av  eter  är  bättre  lämpad  för  slutna
destilleringsanordningar, eftersom det är mycket flyktigt och dess ångor gör det farligt att arbeta med.

Både eter och lätt nafta är mer selektiva lösningsmedel i naturen, vilket innebär att alkohol inte är lika effektivt
som ett lösningsmedel men ändå fungerar det bra. Alkohol löser upp mer klorofyll från utgångsmaterialet och
på grund av detta blir oljor som produceras med alkohol vanligtvis mer märkbart mörka.

För att ett lösningsmedel ska vara effektivt bör det vara 100% rent och 100% rent alkohol är dyrt och kan vara
ganska svårt att hitta. Lätt nafta är å andra sidan ganska billigt att köpa och är vanligtvis inte så svårt att hitta.
Bredvid användningen av eter är rent lätt alifatisk nafta mitt valda lösningsmedel.

Alla dessa lösningsmedel inklusive alkohol är giftiga i naturen, men om du följer dessa instruktioner är inte
lösningsmedelsrester  i  den  färdiga  oljan  ett  problem.  Efter  att  den  färdiga  produkten  har  svalnat  till
rumstemperatur är det ett tjockt fettliknande ämne snarare än en olja och det är ungefär lika giftigt som du kan
få. Även om det fanns ett litet spår av lösningsmedelsrester kvar, skulle oljan själv verka för att neutralisera
eventuella skadliga giftiga effekter. Allt du gör är att tvätta läkemedelshartserna från knoppmaterialet. Sedan,
efter att lösningsmedelsoljeblandningen har filtrerats och lösningsmedlet har kokats bort, sitter du kvar med
hartserna i sin mest medicinska form.

För bästa resultat måste utgångsmaterialet vara så torrt som möjligt. Se till att det är väl ventilerat där du arbetar
och att det inte finns gnistor, öppna lågor eller rödglödande element i området.

Placera  utgångsmaterialet  i  en  behållare  med  bra  djup  för  att  förhindra  att  oljelösningsmedelsblandningen
stänker ut under tvättprocessen. Dämpa sedan knoppen med lösningsmedlet som används och knoppmaterialet
krossas sedan med en trälängd, t.ex. en bit 2 × 2.

Efter att det har krossats, tillsätt mer lösningsmedel tills materialet är helt nedsänkt i lösningsmedlet. Arbeta
knoppmaterialet  i cirka tre minuter med längden på trä du använde för att krossa det.  Häll  sedan långsamt
lösningsmedelsoljeblandningen i en annan ren behållare och lämna utgångsmaterialet i originalbehållaren så att
det kan tvättas för andra gången.

Tillsätt igen färskt lösningsmedel till  utgångsmaterialet tills det åter är nedsänkt i lösningsmedlet och arbeta
sedan i ytterligare tre minuter med den längd av trä du har använt. Häll sedan lösningsmedelsoljeblandningen i
samma behållare som innehåller lösningsmedelsoljeblandningen från den första tvätten du gjorde.
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Att försöka göra en tredje tvätt på växtmaterialet ger väldigt lite olja och det skulle ha liten eller ingen nytta som
läkemedel. Den första tvätten löser upp 70 till 80% av det tillgängliga hartset från utgångsmaterialet; den andra
tvätten tar sedan bort det harts som är till nytta, som återstår.

Oljor  som  produceras  från  den  första  tvätten  är  de  mest  potenta  medicinskt  men  om  högkvalitativt
utgångsmaterial används har olja från den andra tvätten också fördelar. Om du av någon anledning måste arbeta
med material som inte är så kraftfullt som det borde vara, är det bäst att använda oljan från den första tvätten
endast för internt bruk och sedan börja växa eller leta efter utgångsmaterial som är av bättre kvalité. Kom ihåg
att kvalitet är viktigare än kvantitet och ju bättre utgångsmaterial, desto bättre medicin.

Använd något som rent vattenbehållare med en liten öppning upptill och sätt in trattar i öppningarna och lägg
sedan  stora  kaffefilter  i  trattarna.  Häll  lösningsmedelsoljeblandningen  från  de  första  och  andra  tvättarna  i
kaffefiltren och låt lösningsmedelsoljeblandningen rinna genom filtren för att ta bort oönskat växtmaterial. Ju
fler  trattar  och  behållare  du  använder,  desto  snabbare  filtreras  det.  När  lösningsmedelsoljeblandningen  har
filtrerats är den nu redo att koka upp lösningsmedlet.

Om du inte redan äger en kan du köpa en billig större riskokare med en öppen topp som har både hög och låg
värme för att  koka lösningsmedlet ur oljan. Se till  att riskokaren är placerad i ett  välventilerat  område och
placera en fläkt i närheten för att blåsa bort ångorna när lösningsmedlet kokar bort. Detta förhindrar att ångorna
kondenserar och utgör en fara. Riskokare är utformade för att inte bränna riset när det tillagas. De inbyggda
temperaturgivarna kommer automatiskt att sätta tillbaka spisen på låg värme om temperaturen i spisen börjar bli
för hög.

När  du producerar  olja,  om temperaturen  blir  lite  över  300 °  F (148 °  C),  kommer  det  att  börja  förånga
cannabinoiderna från oljan och du vill naturligtvis inte att detta ska ske. Om en riskokare fungerar som den ska
kommer den automatiskt att avstå från hög värme vid cirka 230 ° F (110 ° C), vilket är över temperaturen där
dekarboxylering  sägs inträffa  och är fortfarande långt  under  den punkt som THC och andra cannabinoider
kommer att förångas. Det är därför jag starkt rekommenderar att du använder en riskokare till dem som aldrig
har  producerat  olja  tidigare,  eftersom  det  eliminerar  risken  för  att  skada  oljan  i  fråga.  Dessutom  är  den
resulterande oljan dekarboxylerad, vilket också är viktigt, så att den kan uppnå sin fulla medicinska effekt.

Jag föreslår att människor inte ska försöka använda krukor och liknande apparater för att producera olja. När jag
först försökte producera oljan använde jag en crock-pot och eftersom jag inte visste hur mycket värme dessa
enheter kan generera överhettades oljan och förstördes. Så jag tycker att det bara är vettigt att en nybörjare ska
börja med att använda en riskokare och följa våra instruktioner noggrant. Om du gör det kan du spara mycket
sorg.

En destilleringsanordning kan också användas för att producera denna medicin och återvinna det lösningsmedel
som används. Denna metod är verkligen mer meningsfull än att använda en riskokare, men stillbilder som är
avsedda att koka av lösningsmedel på ett säkert sätt är dyra och de flesta människor vet inte hur man använder
en av dessa enheter på rätt sätt. Om en sådan är tillgänglig föredrar jag att använda en stillbild själv, men i vissa
länder är det olagligt att äga en stillbild. Om man är seriös och vill producera stora mängder olja, se till att
destillera och utbilda dig själv i rätt användning av denna utrustning.

Se  alltid  till  att  det  inte  finns  gnistor,  öppna  lågor  eller  rödglödande  element  i  området  medan  du  fyller
riskokaren  eller  kokar  ut  lösningsmedlet  eftersom ångorna  från  lösningsmedel  är  mycket  brandfarliga  och
giftiga. Jag har använt samma process tusentals gånger och har aldrig haft någon olycka, men för din egen
säkerhet, följ instruktionerna och se till att området är väl ventilerat. Jag varnar dig också för att undvika att
andas in de ångor som lösningsmedel producerar eftersom de kan ha obehagliga effekter på någon i närheten.

Se  till  att  fläkten  är  igång  och producerar  tillräckligt  med luftflöde  för  att  blåsa  bort  ångorna,  fyll  sedan
riskokaren tills den är ungefär tre fjärdedelar full. Detta ger utrymme för lösningsmedelsoljeblandningen att
koka upp utan att spilla över. Sätt riskokaren på hög värme och börja koka lösningsmedlet. Försök aldrig att
göra detta  utan att  använda en fläkt,  eftersom ångorna kan kondensera och om de kommer i  kontakt  med
värmeelementet kan det orsaka brand.
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När nivån i riskokaren sjunker, tillsätt försiktigt den lösningsmedelsoljeblandning du har kvar tills du inte har
något  kvar.  När  nivån  i  riskokaren  sjunker  för  sista  gången  och  har  reducerats  till  cirka  två  centimeter
återstående  lösningsmedelsoljeblandning,  tillsätt  cirka  10  till  12  droppar  vatten  till
lösningsmedelsoljeblandningen.  Denna lilla  mängd vatten gör att  det återstående lösningsmedlet  lättare  kan
koka bort oljan som finns kvar i spisen.

När det är väldigt lite kvar i spisen brukar jag ta på mig ett par handskar och sedan ta upp spisen och börja
virvla  runt  innehållet.  Detta  görs  med  att  luftflödet  från  fläkten  fortfarande  tar  bort  ångorna  och  det  kan
påskynda efterbehandlingen något. På kort tid startar spisen automatiskt sin höga värme och går sedan till låg
värme. När det sista av lösningsmedlet kokas av hör du ett knastrande ljud från oljan som finns kvar i spisen
och du kommer att se en hel del bubblor som sker i oljan som finns kvar. Du kommer också att märka vad som
ser ut som en liten mängd rök eller ånga som kommer från oljan i riskokaren, men oroa dig inte, eftersom det
här  mestadels  bara är ånga som produceras från de få droppar vatten som du tillsatte.  Efter  att  riskokaren
automatiskt har ställt om till låg värme, Jag brukar låta det svalna tills det kan ställas om till hög värme igen.
Efter att spisen automatiskt har bytt till låg värme för andra gången tar jag sedan den inre grytan ur spisen och
häller dess innehåll i en mätkopp av rostfritt stål.

Det kommer att finnas en liten mängd olja kvar i grytan som du kommer att hitta nästan omöjligt att få ut, om
du inte använder något som torrt bröd för att absorbera oljan, medan den fortfarande är varm. Sedan kan små
mängder av detta bröd ätas som ett läkemedel, men kom ihåg att det ibland kan ta en timme eller mer innan du
känner dess effekter. Så var försiktig med hur mycket bröd som du konsumerar, för även en mycket liten mängd
kan få dig att somna i ganska många timmar precis som råoljan kommer att göra sig själv. Ett annat bra sätt att
städa upp all olja som finns kvar i grytan är att tvätta ut grytan med en liten mängd alkohol för att producera en
hampoljetinktur.

En tinktur som denna kan vara mycket effektiv vid behandling av hudåkommor och bara lite kan räcka långt,
vilket kan spara pengar. Eftersom jag ofta gillar att blanda olja från flera stammar ändå så brukar jag helt enkelt
låta  kvarvarande olja  vara i  grytan tills  nästa  gång.  Genom att  blanda oljor  från olika  stammar  får  du de
medicinska fördelarna med alla dessa olika typer av olja och jag har funnit att sådana oljor är effektiva vid
behandling av allt. Om du har många olika sorter av bra hampa till ditt förfogande tycker jag att det är en bra
idé att blanda oljorna, men om du inte gör det tror jag att oljan från bara en stam förmodligen kommer att
tillgodose dina behov.

Ta oljan som du hällde i mätkoppen i rostfritt stål och lägg den på en försiktig uppvärmningsanordning, till
exempel en kaffevärmare, för att avdunsta bort allt vatten som finns kvar i oljan. Ganska ofta tar det bara kort
tid att avdunsta det återstående vattnet, men även vissa stammar producerar mer naturliga terpener än andra.
Dessa terpener kan få den olja som du har på kaffevärmaren att bubbla ganska länge och det kan ta ett tag innan
sådana oljor upphör. När oljan på kaffevärmaren har slutat bubbla och det är liten eller ingen aktivitet synlig, ta
av  oljan  från  kaffevärmaren  och  låt  den  svalna  lite.  Ett  annat  sätt  att  avsluta  oljan  utan  att  använda  en
kaffevärmare är att sätta oljan i en ugn inställd på 130 ° C i ungefär en timme. Detta kommer att karboxylera
den färdiga oljan och lösningsmedelsrester bör inte vara ett problem.

Använd sedan plastapplikatorer eller sprutor utan nålar som finns i ditt lokala apotek, använd kolven för att
långsamt dra upp den varma oljan i sprutorna och låt den svalna. På kort tid kommer hartset att bli ett tjockt
fettliknande ämne.

Ibland är hartset så tjockt att det kan vara svårt att tvinga ut det från sprutor när det kyls. Om något sådant
händer, lägg helt enkelt sprutan i en kopp varmt vatten på kort tid så kommer du att kunna pressa ut din dos
lättare. Ibland tvingar en patient ut för mycket olja, men om detta händer, dra bara tillbaka sprutans kolv så kan
överflödig olja vanligtvis dras tillbaka in i sprutan utan alltför stora svårigheter.

I genomsnitt kommer ett torrt kilo material att kräva cirka 2 gallon (8-9 liter) lösningsmedel för att göra de två
tvättarna som krävs. Om du planerar att producera oljan från mer eller mindre utgångsmaterial, beräkna helt
enkelt  hur mycket  lösningsmedel du behöver.  Från början till  slut tar det vanligtvis  tre till  fyra timmar att
genomföra hela processen, och sedan sitter medicinen där redo att användas.
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Det bör också nämnas att denna olja har en extremt lång hållbarhet. Men för långtidsförvaring skulle jag lägga
den i en mörk flaska med ett tätt  lock eller  en rostfri  behållare.  Om den förvaras svalt  och mörkt när den
förvaras kan den behålla sin medicinska styrka i flera år.

Till en början kan det verka skrämmande för vissa att försöka producera sin egen medicin men i verkligheten är
denna process extremt enkel. Allt du behöver göra är att noggrant följa instruktionerna och efter att du har
producerat detta läkemedel ett par gånger kommer du att upptäcka att det inte är mycket svårare att göra än en
kopp kaffe. När du väl har producerat din egen medicin tar det bort allt  mysterium från medicinen och du
behöver inte längre lita på läkare i de flesta fall, för nu har du blivit din egen läkare. ” Rick Simpson, Hampa:
Den mest medicinska växten
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Varför leder slipning av torrt material till förlust av THC? Finns det någon förklaring till detta?

A. Har du någonsin slipat en riktigt stark knopp? Om du gjorde det borde du veta varför. Det vita pulvret som
finns runt bordet efter att du slipat det är THC (eller trichomes) och det är det som borde ha stannat kvar i oljan.
Plus, när den är mald, är den då för fin och du kommer att ta bort mycket av det du egentligen inte ville ta bort i
din olja.

Bearbeta bentorka hela knoppar efter att du dämpat dem med nafta eller det valda lösningsmedlet, men rör inte
det mycket innan du bearbetar det för varje gång du rör det kommer du att förlora några. Oljor som framställs
av slipmaterial är betydligt mindre kraftfulla än olja från knoppar som krossades efter att de dämpades.

Den första snabbtvätten är den mest kraftfulla och har cirka 70% THC -remsor, de andra remsorna cirka 20%
och den tredje cirka 5%. När du maler det får du alla tre tvättarna (faktiskt fyra) i din olja och du vill inte det.
Kvalitet över kvantitet. J B

"Hej JB. Vad är den kortaste tiden du kan låta knoppen torka om du behöver det snabbt? Tack." Priscilla

- Tills det är bentorrt.  Men jag skulle bara snabbtorka säga 5-7 g knopp, det ger dig ungefär ett gram olja,
tillräckligt för att börja med, och sedan kan du avsluta det när det torkat ordentligt, om en vecka eller så. Ju
mindre du hanterar utgångsmaterialet innan du bearbetar desto mindre harts kommer du att slösa. Så det är bäst
att inte dekarboxylera utgångsmaterialet (som GW gör utan anledning alls, du kan dekarboxylera oljan med
mindre problem genom att värma den, vilket du måste göra för att ta bort lösningsmedelsrester ändå). Det bästa
du kan göra är att lägga knoppen i en hink för bearbetning precis i torkrummet, utan extra hantering, när det är
möjligt. Ju mindre du rör vid knoppen desto bättre. J B

1.) Jag slipade bara de ben torra knopparna med mina händer, ingen kvarn användes. Utgångsmaterialet såg ut
som mycket små knoppar på ca. 5 till 10 mm diameter, så mestadels inget pulver. Eftersom jag nu har min egen
matlagningsupplevelse, håller jag helt med dig på alla punkter, utom punkt C. Jag har sett oljor gjorda med
alkohol som vanligtvis är mycket mörkare eftersom vattnet i alkoholen löser upp klorofyllerna. Jag gjorde min
olja  med ren  petroleumeter  av  labkvalitet.  Denna olja  är  mycket  ljusare  i  färgen (gyllenbrun)  och har  en
utmärkt, utsökt kryddig smak jämfört med alkohololjan jag hade en chans att prova. Min poäng här är att jag
tror att Nafta inte tar bort så många av terpenerna och klorofyllerna som alkohol gör. Det kokar också mycket
mer kontrollerat och hanterbart som alkohol gör. Så min fråga här är,

-  Slipa  inte  materialet  först.  All  hantering  av  det  torra  knoppmaterialet  får  dig  att  tappa  THC och  andra
cannabinoider (det fina dammet på bordet är det som borde ha stannat kvar i hinken). Ja, slipning och nafta
skulle vara ”bättre” än slipning och alkohol - den kombinationen är ett nästan garanterat misslyckande, du kan
helt enkelt inte göra bra olja på det här sättet.

Lägg knoppen i  en hink,  dämpa den med nafta,  krossa den med en pinne i  två till  tre  minuter,  häll  olja-
lösningsmedelsblandningen i en hink. Om du arbetar med material av god kvalitet, gör en andra tvätt och häll
den andra blandningen i hinken med den första tvätten. Om du inte använder det bra materialet, använd den
första tvätten endast för interna ändamål (och fortsätt leta efter bra material).

Eter producerar bra oljor (vi gillar gula oljor bättre än mörka oljor, men kom ihåg att vissa stammar producerar
mörkare  oljor  än  andra).  Vi  gillar  också  gula  oljor  av  praktiska  skäl  -  vem  vill  ha  svarta  tänder  med
klorofyllmärken på? Men vi rekommenderar det inte mycket för tillfället eftersom det är ganska farligt att arbeta
med eter, det är svårt att få tag på det i de flesta delar av världen, och vi är mycket bekymrade över säkerheten
för  dem som producerar  oljan.  Det  kan  gå  mycket  snabbt  vid  relativt  låga  temperaturer.  Så  för  de  flesta
människor fungerar lätt  alifatisk nafta alldeles  utmärkt.  Vi brukar använda nafta,  men eter skulle vara vårt
lösningsmedel.

Den nuvarande listan över lösningsmedel som vi personligen skulle använda är: 1. eter, 2. ren lätt nafta, 3. 99%
isopropylalkohol, 4. alkohol av livsmedelskvalitet - helst 99%, men det är vanligtvis svårt att få och väldigt
dyrt. När du arbetar med 96% alkohol är de återstående 4% vanligtvis vatten. 4% av 10 liter är 4dcl, nästan en
halv liter vatten som du måste koka av - och det tar tid att spendera mer rimligt.
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2.)  Jag  lägger  också  den  sista  60  °  C  varma  oljan  i  1,5  timmar  under  vakuum  för  att  helt  ta  bort  alla
lösningsmedelsrester. När jag skrev dig avkarboxylerade jag oljan 35 ätit gram senare ... Smaken av oljan var
före dekarboxyleringen mycket kryddigare, jag skulle inte säga värre, men du har rätt om burpen.

- Som jag sa förra gången var rapningen från vattenrester. Och vattnet var där på grund av den ”vetenskapliga”
låga temperaturen du använde. Du måste avkarboxylera oljan ändå, så en riskokare som stängs av vid 110 ° C
fungerar alldeles utmärkt. Eller, naturligtvis, det bästa att använda är en stillbild - men återigen äger många inte
dem och vet inte hur de ska användas, och risken för en explosion är alltid närvarande. När en fortfarande
exploderar kommer den vanligtvis att riva hela huset. När innehållet i en riskokare exploderar blir det bara en
två eller tre meter hög flamma som är ganska lätt att hantera.

När det gäller vakuum - naturligtvis, varför inte. Om du har utrustningen och om du vet hur du använder den på
rätt sätt är det inte en dålig idé att avsluta oljan i den, om du vill vara 100% säker på att det inte finns några
lösningsmedelsrester i den eller om du vill stänga munnen av dem som är emot petrokemiska lösningsmedel.
Vissa människor använder det med stor framgång och jag är inte emot det. Men som du vet äger majoriteten av
människor inte denna utrustning och många av våra patienter har inte eller har inte ens råd med en riskokare och
en fläkt, så vi rekommenderar inte vakuum som en nödvändighet.

Titta på hur enkel och enkel Ricks metod är och hur många frågor vi fortfarande har att svara på. Föreställ dig
nu vad som kommer att hända när vi lägger till  information om andra metoder för att producera oljan. Det
kommer  bara  att  orsaka  förvirring  och  jag  måste  spendera  dagar  och  veckor  på  att  besvara  frågor  från
”förvirrade” människor, vilket jag inte kommer att göra mycket längre ändå.

3.)  Förklara varför  du föreslår  att  du får  i  dig oljan  direkt  ur  röret,  direkt  i  munnen,  inga kapslar?  Något
absorptionsproblem? Jag äter det mesta av oljan på cigarettpapper, men jag använder sällan några kapslar om
jag måste lämna hemmet i fler timmar. Dessutom gillar jag inte att ha det över hela tänderna, eftersom det är
riktigt svårt att gå av ...

- Av flera skäl. Den viktigaste är att denna intagsmetod har visat sig vara den mest effektiva och fördelaktiga för
patienter.  Det  förbättrar  munhygienen  eftersom det  också  desinficerar  munnen  och  sedan  hjälper  till  med
eventuella tillstånd i matsmältningskanalen eller i halsen etc. Egentligen, när jag får ont i halsen, försöker jag
smeta ut oljan i baksidan av munnen och sedan hålla kvar det i munnen så länge jag orkar. I de flesta fall tas
hand om influensa eller ont i halsen (eller dess symtom) över en natt.

Som du säger, stannar lite olja på tänderna och under tungan, så denna förtäringsmetod kombinerar faktiskt
sublingual  bearbetning av oljan  (ala  Sativex  och andra sprayer  och tinkturer  under  tungan som människor
använder) och behandling i magen och tarmar. Det viktigaste är att få oljan i magen. Så om du har olja med en
inte  så  god  smak  kan  du  lägga  i  en  bit  bröd  eller  banan  etc.  (eller  cigarettpapper,  om du  gillar  att  äta
kemikalierna i den), vika den och svälja den som ett piller och spola det med vatten eller te eller vad du vill.
Borsta tänderna med olja efter tio minuter eller så, det hjälper också med munhygien. Många oljor har en utsökt
smak (speciellt när utgångsmaterialet inte är malet och när alkohol inte används för att producera oljan.

Kapslar - a)  du måste köpa dem från Big Pharma, genom vilket du stöder dem med dina pengar, b) vissa
människor är allergiska mot dem, c) vissa löser sig i dina tarmar och inte i magen, d) återförsäljare lägger ofta
mindre olja i en kapsel än det borde vara, e) de fungerar inte så bra under så många förhållanden, f) det är svårt
att få ur oljan när du vill göra en fog eller förånga oljan för lungsjukdomar eller när du vill använda oljan lokalt.
Jag säger inte att du inte kan använda kapslar, allt jag säger är att det är bättre att lära sig att använda oljan
direkt från röret. När du får mer övning lär du dig hur du använder oljan utan obehag alls. Jag personligen gillar
att äta oljan direkt från riskokaren, jag doppar bara fingret i den och tar så mycket som jag tror att jag kan ta.
Märk väl, Detta är mycket "oljekrävande" och du kommer vanligtvis att ta mer än från en spruta. När oljan är
bra kommer en "överdos" bara att få dig att sova, big deal. Men självklart kan jag göra det på grund av min
erfarenhet och tolerans, jag skulle inte och rekommenderar inte detta till nybörjare eller dem som inte har så
mycket erfarenhet. Allt gott till dig också, Stefan. Jindrich ”
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”Om du är orolig för kostnaden är det mycket billigare än sambetalningen på de flesta cancerläkemedel och
vissa om de läkemedel du tar hemma för cancern inte täcks av försäkring. Om någon i min familj behövde
denna olja för cancer skulle jag hitta ett sätt. Lycka till!!!!" Lisa

- ”Jag håller med, Lisa, oljan är en mycket billigare behandling när man tar hänsyn till alla andra kostnader och
utgifter. Dessutom är det ojämförligt säkrare än allt det medicinska systemet skulle erbjuda, för att inte tala om
att det fungerar mycket mer effektivt och pålitligt och det är definitivt roligare att ta än gift eller strålning. ”JB

Fråga: Jag vet att du rekommenderar att göra RSO själv men en apotek har några lokala och jag undrade bara
vad som borde vara ett rimligt pris på den. 

A. Man behöver 4-7 g högkvalitativ knopp för att producera ett gram olja, så det borde vara "rätt pris". Låt oss
inte diskutera de löjliga priserna på hampa, för mig är rätt pris för en 60 g dos 50-100USD (eller mindre, om
den  odlades  lagligt  utomhus  i  stor  skala).  Jag  säger  inte  att  jag  vet  var  jag  kan få  det  till  det  priset  för
närvarande, olja av högsta kvalitet kostar vad högkvalitativt material kostar där du bor. J B

Andra former för extraktion

Har du hittat några andra sätt att göra oljan på?

”Det finns många sätt att producera oljan och jag påstår inte att min metod nödvändigtvis är den bästa, men vad
jag vet är det den enda som har visat sig framgångsrik i tusentals fall.

Metoden som vi har visat världen skulle verkligen anses vara rå i bästa fall, men en mycket ren form av detta
läkemedel kan produceras på detta sätt. Min avsikt var att presentera en metod för att producera oljan med
utrustning som är lättillgänglig, så om det behövs kan nästan alla producera sin egen medicin på ett enkelt sätt.

Fram till  jag  blev  attackerad  2005 hade  jag  använt  destilleringsprocesser  för  att  producera  medicinen  och
återvinna  lösningsmedlen.  Denna  metod  är  mycket  mindre  farlig  och  är  mer  "jordvänlig"  eftersom
lösningsmedlet inte går till spillo. Men polisen beslagtog min utrustning, vilket tvingade mig att börja använda
riskokare för att klara uppgiften.

Vilka andra extraktionsformer kan man då använda?

Återigen  finns  det  ett  antal  extraktionsmetoder  och  jag  bekänner  mig  inte  som  expert  på  sådana  saker.
Problemet med vetenskapliga metoder som ädelgasutvinning etc. är att de flesta människor saknar utrustning
och kunskap för att utföra sådana utvinningar. Det är därför vi visade allmänheten det enklaste sättet att själva
producera denna medicin.

Det finns också metoder för utvinning av kallvatten som kan användas för att extrahera hartserna. Jag har bara
försökt göra denna typ av extraktion ett par gånger och resultaten var inte så bra som förväntat. Ändå känner jag
till människor som säger att de har producerat högkvalitativ olja på detta sätt. Uppenbarligen kan kallt vatten
inte fatta eld eller explodera, så kallvattenuttagsmetoder kan säkert vara ett alternativ, men man måste se till att
oljan dekarboxyleras innan den ges till patienten.

Vad är dekarboxylering?

Dekarboxylering sker när molekylerna i oljan har roterats till delta 9 -positionen med hjälp av värme så att de
blir mer medicinskt aktiva. Temperaturen vid vilken detta inträffar är diskutabelt, eftersom många rapporter jag
har tittat på i ämnet inte håller med. Genom att göra vad jag har föreslagit upphettas oljan till temperaturer långt
över det vid vilket dekarboxylering sägs inträffa. Karboxylgruppen avlägsnas, vilket sedan tillåter molekylerna
att passa in i CB1- och CB2 -receptorerna i vårt endocannabinoidsystem och låter dem passera hjärnbarriären.
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Finns det ett sätt att göra oljan mer potent?

Det finns flera sätt att öka oljans styrka, men återigen kräver många av dessa metoder specialiserad utrustning
och kunskap som den genomsnittliga personen inte har. Tidigare har jag producerat sådana oljor och jag anser
att de är mer kraftfulla och medicinska, men med de lagar som finns och den utrustning som behövs var det
omöjligt för mig att producera någon mängd.

Finns det något jag kan göra när oljan jag producerade eller köpte inte är tillräckligt stark?

Om bra utgångsmaterial används för att producera oljan bör detta problem inte stöta på, men jag är säker på att
det kommer att finnas de som kommer. När du behandlar en allvarlig sjukdom är det bara det bästa som gör det,
så om oljan du har inte klarar uppgiften, skulle jag skaffa lite mer knoppmaterial och producera det ordentligt.
Med någons liv hängande i balansen är det inte dags att leka med olja av låg kvalitet. Om du var den som led,
skulle du inte vilja ha den bästa medicinen? Så försök att ge samma sak för andra. ” Rick Simpson, Hampa: Den
mest medicinska växten

Producerar oljor av högsta kvalitet

”För att låta den vanliga människan producera högsta kvalitet och så många medicinska oljor som möjligt har
jag upptäckt  en enkel  metod som gör  det  möjligt  för  nästan alla  att  producera oljor  med ännu effektivare
medicinska värden än jag tidigare visat för allmänheten. . Allt du behöver göra är att lägga till ytterligare några
steg i processen som vi redan har visat dig, men efter att du har producerat olja på detta sätt tror jag att du
kommer att hålla med om att det gör en enorm skillnad.

Om du har en medicinsk knopp av hög kvalitet att arbeta med bör du kunna tillverka oljor med mycket höga
cannabinoidnivåer,  helt  enkelt  genom att  använda  ett  bra  lösningsmedel  och  en  riskokare.  Oljor  som jag
producerade på detta sätt visade vanligtvis THC -nivåer på 95% eller mer tillsammans med olika nivåer av
andra cannabinoider och växtsvax. Den härdande kraften hos oljor som denna är det som äntligen har gett
cannabishampväxten det medicinska erkännande den förtjänar, men ändå har jag funnit att läkemedlets helande
kraft kan tas till en helt ny nivå utan stora svårigheter.

Allt du behöver göra är att  ta oljan och lägga den i en värmeenhet som kan fånga cannabinoiderna när de
förångas och detta kommer att producera oljor av högre kvalitet och renhet. Även om en vanlig förångare kan
utföra denna uppgift, är de i själva verket inte utformade på rätt sätt för att uppfylla denna roll, eftersom det
skulle ta så lång tid att producera någon mängd läkemedel och de flesta förångare som finns tenderar att läcka.

För att producera olja i större skala skulle man behöva en mycket större förångningsenhet som var lufttät och
det skulle också kräva användning av en mycket större samlingskupol som är inställd på en vinkel, så att när
cannabinoiderna började samlas skulle de börja rinna ner till kupolens lägsta punkt, där de kunde samlas upp
från ett litet dräneringshål i form av en mycket renad olja. Alla som är mekaniskt benägna ska inte ha alltför
stora problem med att sätta ihop en enhet för att  utföra denna uppgift,  men det kommer att  ta lite  tid och
ansträngning att montera enheten.

Mängden olja som kan samlas in efter att den har förångats beror på vilken cannabinoidprocent i vikt som den
ursprungliga startoljan hade. Om oljan du använder hade 99% cannabinoider i vikt, bör du få tillbaka ungefär
den mängden efter att den har förångats.

Jag bör också nämna att detta är ett bra sätt att förbättra kvaliteten på oljor av lägre kvalitet som har mycket
orenheter, så att de kan användas som en mer kraftfull och effektiv medicinering. Även en startolja med mycket
lägre cannabinoidhalt kan ge en bra medicinering om cannabinoiderna förångas och föroreningarna lämnas kvar
i skålen. Du kanske inte kommer ut så mycket som du lägger i, men åtminstone kommer du att få en olja som är
mycket  mer  medicinsk  än  vad  du  började  med.  När  det  gäller  läkning  betyder  en  medicins  renhet  och
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effektivitet allt för patienten, så om du vill producera så många medicinska oljor som möjligt tycker jag att du
bör ta det jag säger allvarligt.

Än så länge kan jag inte förklara varför oljor som produceras på detta sätt är så mycket mer medicinskt aktiva
än till och med de bästa oljorna som har producerats med andra metoder. Eftersom de oljor som jag har förångat
hade dekarboxylerats innan de ens gick in i förångaren skulle det betyda att de redan var så medicinskt aktiva
som möjligt, så man skulle förvänta sig att se liten skillnad i styrka efter att oljan har samlats in från förångaren.
När cannabinoiderna förångas från dessa oljor av hög kvalitet är allt som finns kvar i förångarens skål oönskade
växtvax och andra föroreningar. Genom att lämna dessa oönskade ämnen i skålen blir oljan som du samlar
mycket renare, men eftersom dessa oljor hade få orenheter innan de ens sattes i förångaren, förklarar detta lite
varför oljan nu är så mycket mer potent .

Cannabinoider förångar oljan mellan 300 och 400 grader Fahrenheit och dessa temperaturer är mycket högre än
de som vi har fått höra krävs för att åstadkomma dekarboxylering. Antingen är det något som vi ännu inte
förstår om dekarboxylering som orsakar denna fantastiska ökning av styrkan, eller så kan all denna extra värme
som krävs för att förånga cannabinoiderna göra något mot oljan som vi aldrig varit medvetna om tidigare .

Jag har pratat om denna nya process under de senaste veckorna när jag gör intervjuer och nu finns det några
individer som har börjat tillverka oljor på detta sätt och av vad jag har fått höra var de chockade över skillnaden
i  styrka.  Enligt  min  erfarenhet  kan  inte  ens  oljor  av  högsta  kvalitet  som  produceras  med  hjälp  av
destilleringsutrustning eller riskokare jämföras med oljor som samlas in efter att cannabinoiderna har förångats.
De kan se lite likadana ut, men jag tror att de förångade oljorna är många gånger starkare och detta borde
verkligen göra dem ännu mer lämpade för att behandla individer med allvarliga tillstånd.

Vissa människor lägger helt enkelt växtmaterial i en förångare och samlar sedan cannabinoiderna i oljeform
från förångarens kupol, efter att växtmaterialet har värmts upp. Genom att använda råväxtmaterialet kan man
producera en anständig olja, men test har visat att dessa oljor inte motsvarar styrkan hos oljor som produceras i
en riskokare och det är anledningen till att jag instruerar människor att producera oljan med mina metoder. Om
du lägger in högkvalitativ olja i en förångare kommer den resulterande oljan som kommer att produceras efter
att cannabinoiderna har avdunstat att vara mycket starkare än till och med de bästa oljorna som kan förångas av
knoppmaterial av hög kvalitet. Så om du vill se fantastiska resultat kan de uppnås helt enkelt genom att förånga
den bästa oljan som är möjlig och detta kommer att ge dig ett läkemedel, som jag tycker är ojämförligt.

Oavsett om regeringarna gillar det eller inte, kommer många av oss inom en snar framtid att producera våra
egna läkemedel och eftersom dessa oljor är så effektiva för ett så stort antal medicinska problem, förväntar jag
mig  att  se  denna  enkla  folkmedicin  tillverkad  överallt,  av  de  som  inte  har  pengar  att  spela  spel  med
läkemedelsföretag. I framtiden är jag säker på att läkemedelsföretagen kommer att försöka säga att de är de
enda som är kvalificerade för att producera detta läkemedel, men vi vet alla att allt dessa kriminella är villiga att
tillhandahålla skulle kosta ett mycket högt pris; och eftersom nästan alla kan producera detta ämne, ser jag inget
behov av att läkemedelsföretag ens spelar en roll.

När vi har gjort den enkla forskning som krävs kommer vi att kunna blanda de olika naturliga cannabinoiderna
och producera oljor som är speciellt utformade för att behandla olika sjukdomar, men även om dessa nya oljor
kommer att ha fantastiska läkande förmågor, kommer oljor som vi själva kan producera alltid har sin plats i våra
medicinskåp. Jag har aldrig försökt att patentera någon av de metoder jag har upptäckt, eftersom jag känner att
denna kunskap borde vara tillgänglig för alla som väljer att använda den och ingen har rätt att hålla tillbaka
något som kan rädda någons liv och som en sak Jag tror faktiskt att det vore en mycket bättre värld om vi inte
hade något sådant som patent alls.

Även om de som vill förbjuda användning av denna medicin, liksom läkemedelsföretag, tidigare har bevisat att
de mer än gärna förgiftar och dödar oss med skräpet som de har tillhandahållit, är jag säker på att de kommer att
försöka berätta för oss att de är de enda som kan producera denna medicin ordentligt. Med hjälp av den nya
metoden  jag  just  har  beskrivit  kan  vem  som  helst  tillverka  mediciner  som  är  lika  rena  som  vad  ett
läkemedelsföretag kan tillhandahålla. Dessutom tror jag att mediciner som vi kan producera själva kommer att
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vara mycket mer effektiva än vad ett läkemedelsföretag skulle erbjuda, för till skillnad från dem är vi inte i detta
för pengarna och vårt mål är helt enkelt att läka oss själva.

Det finns nu ingen vettig anledning till varför vi inte kan producera våra egna läkemedel och när våra köpta och
betalda regeringar försöker hindra oss från att göra det, kommer det bara att vara ett exempel på varför vi måste
bli av med deras korruption och en gång för alla, befria mänskligheten från sina klor. Nu borde det vara mer än
uppenbart att läkemedelsföretag och våra regeringar bryr sig lite eller ingenting om vår hälsa och välbefinnande,
så låt oss ge sunt förnuft och Moder Natur en chans att se vad de kan göra för att förbättra vår allmänna hälsa,
och en gång vi gör det, jag är säker på att vi inte längre kommer att acceptera det som har hänt tidigare. ” Rick
Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Hampa eller marijuana?

”Genom historien har cannabis alltid varit känt som hampa av dem som i tusentals år odlat det som en gröda.
Med manipulation från stora pengar och regeringar som de kontrollerar, byttes hampstammar med hög hartshalt
till marijuana och skurkades till allmänheten i stort. På en tid då detta inträffade hade allmänheten för det mesta
ingen aning om vad marijuana ens var. Allt de fick veta var att marijuana är en farlig beroendeframkallande och
dödlig drog. Vi fick alla att tro att rökning av en joint var ungefär det mest självförstörande och skadliga vi
kunde göra mot oss  själva.  Naturligtvis  var  allt  detta  helt  enkelt  bara  ett  paket  med lögner,  men då hade
allmänheten inte möjlighet att ta reda på något annat.

Hade allmänheten vetat när deras regeringar försökte få denna växt att förbjuda att många av grundarna och
tidigare presidenter i USA rökte hampa ganska mycket under sina karriärer, hade de kanske inte sväljt dessa nya
restriktioner som tvingades på dem så lätt . Det finns ett stort antal dokumenterade redogörelser som ganska
tydligt beskriver rökningspraxis för många kända statsmän och även hur presidenter som Abraham Lincoln
brukade njuta av den tid han tillbringade med att röka hampa i pipan sittande på sin veranda.

Att  döma  av  några  av  dokumenten,  politiska  ledare  från  den  tiden  skapades,  till  exempel
självständighetsförklaringen och konstitutionen,  jag tror att  det är säkert  att  säga att  de faktiskt var mycket
tydliga tänkare. Det verkar som om de fruktade effekterna av marijuana som de rökte som allmänheten nu fick
höra är så skadliga, inte hade någon inverkan alls på sådana individer eller deras förmåga att tänka rationellt.
Ändå decennier senare när lagarna som begränsade användning av hampa infördes i början av 1900 -talet hade
väldigt få människor kunskap om sådana saker.

Hampas medicinska användning genom historien är legendarisk. Det användes för att behandla praktiskt taget
alla typer av sjukdomar och skador. Endast under de senaste decennierna har hampas medicinska användning
nekats till allmänheten. För att känna igen hampväxten för vad den egentligen är är det bara att skilja fakta från
fiktion.

Systemet  skurkade  hampa  till  allmänheten  genom  att  döpa  om  den  till  marijuana.  Våra  föräldrar  och
morföräldrar fick höra av nyheterna och filmmedierna att  marijuana och/ eller hampaplantan var en dödlig,
farlig och beroendeframkallande drog. Ingenting kunde ha varit längre från sanningen men tillbaka under den
tiden var det nästan omöjligt för allmänheten att ta reda på fakta själva.

De som producerade denna löjliga propaganda är länge döda, så varför dröjer lögnen och bedrägerierna om
hampa? Svaret är enkelt - pengar. Vi lider och dör för att läkemedelsföretag och andra stora penningintressen
vill förbättra sina vinstmarginaler. För att de ska fortsätta göra detta måste de se till att hampa hålls olaglig och
borta från allmänheten, för medicinskt bruk och andra ändamål.

Om vi tittar in i historien bakom allt detta, kommer vi att finna att det var John D. Rockefeller och hans rika
vänner  tillsammans  med korruption som involverade  regeringar  från den förbrukade eran som gav oss  det
medicinska  system vi  har  idag.  I  medicinska  skolor  som finansierades  av de rika  och mäktiga  fick  läkare
undervisning i  allopatisk medicin,  dvs medicin  från kemikalier  och gifter.  Med tiden har deras  lögner  och
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bedrägerier övertygat inte bara läkare utan också allmänheten om att kemikalier och gifter är fördelaktiga för
medicinska  tillstånd.  Med  andra  ord  har  dessa  så  kallade  medicinska  skolor  hjärntvättat  både  läkare  och
allmänheten för att tro att svart är vitt. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Vilken stam eller stammar ska jag använda för att göra oljan?

”Det här är en ganska svår fråga att svara på, eftersom vi i verkligheten alla är utsatta för fröhandlarna, för det
är de som har det sista ordet i det vi växer.

Problemet är om du skulle beställa en stam som White Widow från fem olika fröleverantörer, när du odlade
dem skulle du sannolikt växa fem helt olika typer av växter. Den typ av White Widow som jag växte tillbaka i
Kanada hade en mycket tung lugnande effekt som en bra Indica -sort och det var en av de bästa smärtstillande
jag någonsin har stött på. Men om jag försökte beställa samma frön från företaget jag ursprungligen köpte dem
från, skulle de idag troligen skicka frön till mig med helt andra medicinska värden.

Den vita änkan jag har sett i Europa är mycket mer energigivande än vad jag odlade i Kanada, så det verkar som
att frön som finns tillgängliga här måste vara mer sativa dominerande. Tyvärr hade den för det mesta inte de
medicinska värden som jag letar efter för att producera den tunga sömniga effekten som White Widow som jag
växte tillbaka i Kanada.

Vissa stammar  är  bättre  för  smärtlindring,  medan andra  kommer  att  vara  mer  effektiva  för  att  kontrollera
blodsockernivåer för diabetiker eller för att sänka okulärt tryck för dem som lider av DrDeramus. Vi behöver en
god och stadig tillgång på frön som har kända medicinska värden så att en vanlig person vet vad de odlar. Allt
vi behöver är friheten att odla de flesta medicinska stammarna på jorden, sedan kan vi med hjälp av en enkel
eliminationsprocess avgöra vilka stammar som producerar den bästa oljan för att behandla olika medicinska
tillstånd.

När detta är gjort kan en stabil tillförsel av dessa frön göras tillgängliga för allmänheten och de kan sedan växa
stammar som passar deras medicinska behov. Men tills den dagen kommer kan jag inte riktigt rekommendera
en viss stam eller fröförsäljare och säga att "det här är den för dig" och har "garanterade effekter".

Vissa fröföretag har information om de medicinska värdena för de stammar de säljer. Så det vore en bra idé att
titta igenom denna information innan du köper.

Vilka påfrestningar ska patienter leta efter då?

För närvarande kan jag bara säga till allmänheten att beställa starka och mycket lugnande indica- eller indica -
dominerande sativa -kors som har 20% THC eller mer för att producera sin olja. Dessutom frågar folk mig alltid
var de kan få frön och det kan vara ett verkligt problem för dem som bor i vissa länder som inte tillåter dem att
säljas. Om du går på Internet och du hittar många fröföretag som kommer att leverera cannabisfrön och några
fartyg över hela världen. (Tips: Googla med orden marijuana frön över hela världen så ser du ett urval av
onlinebutiker som kan tillgodose dina behov).

Vad måste man tänka på när man väljer eller köper växter för att producera oljan?

För  människor  som  inte  har  erfarenhet  av  hampa  måste  de  vara  försiktiga,  eftersom  många  odlare  och
återförsäljare helt enkelt kommer att försöka sälja dig vad de än har. För dem som aldrig har rökt hampa föreslår
jag att de tar med sig någon med erfarenhet när de köper.

Du kan inte alltid gå ut och lukta för att bestämma hampans styrka. Jag har sett knoppar som glittrade av harts
och luktade vackert men de saknade styrka att producera bra mediciner. Så det är bäst att ta reda på hur potent
materialet är innan du köper en stor mängd.
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När någon tar med sig ett kilo för att producera medicinen, testar jag först dess effekter på mig själv. Jag skär
upp en liten knopp och rullar en fog med den. Om hampan är bra, när jag har rökt halva leden, känner jag dess
effekter. Det jag letar efter är en tung sömnig känsla som får dig att vilja lägga dig. Om jag röker en bra indica
eller ett indica dominant sativa -kors, kommer vanligtvis sådana sorter att uppvisa dessa effekter.

Jag har  funnit  att  praktiskt  taget  alla  hampasorter  som producerar  denna tunga,  sömniga känsla  är  mycket
medicinska. Det här är sorterna jag använde med så stor framgång när jag producerade oljor för att behandla
cancer och andra allvarliga inre problem. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Hur bestämmer jag vilket utgångsmaterial som ska köpas?

”Det enklaste sättet att avgöra vilka egenskaper knoppmaterial har inom sig är att helt enkelt röka lite och se
vilken effekt det har på dig. När människor tar med mig hampa för att producera denna medicin rullar jag en
led. När jag har rökt ungefär hälften av det vet jag om det har den lugnande effekten jag letar efter och det är så
jag väljer det material jag använder.

Om du ska köpa hampa för att producera medicin och inte röker det själv, ta med någon som är en erfaren
rökare och låt dem prova något av materialet du funderar på att köpa. Berätta för dem att du letar efter en
lugnande effekt och att du inte vill köpa något som är upplyftande eller energigivande.

Det är inte heller en dålig idé att ta med en fickförstorare så att du kan undersöka hartset på knoppen du tänker
köpa. Bra knopp ser ut att vara täckt av frost, oftast kan den även ses med blotta ögat. När man väl har vant sig
vid att producera oljan kan man ofta få en ganska bra uppfattning om hur mycket olja en stam kan producera per
pund bara genom att titta på knoppmaterialet med ett förstoringsglas. Hartset du observerar är medicinen och i
allmänhet ju mer som finns på knoppmaterialet, desto större mängd olja kommer det att producera.

Varför rekommenderar du att folk gör oljan av ett kilo eller mer av utgångsmaterialet? Kan de producera det
från ett uns torkad hampa?

Ja, naturligtvis kan oljan också produceras i mindre mängder. Ett uns bra torr hampknopp bör producera 3 till 4
gram högkvalitativ olja och endast cirka 16 vätska uns lösningsmedel skulle krävas för att tvätta två tvättar.

Men det finns skäl som jag föreslår att patienter om möjligt producerar oljan från ett kilo och de innebär att
patienten ska vara lugn med användningen. Jag tycker att även de som är relativt friska bör ta en fullständig 60
gram behandling för att avgifta sina kroppar och få dem tillbaka till ett gott hälsotillstånd. För att producera så
mycket olja krävs vanligtvis ungefär ett kilo knopp och jag tror att det är något lättare för patienten om de inte
försöker producera oljor från många olika sorter.

Varje stam producerar oljor med olika effekter, så om patienten byter från en stam till en annan vet de aldrig
vad de kan förvänta sig. För dem som har det bra med att använda denna medicin ger byte av oljor små eller
inga problem. Men för patienter som upplever dess effekter för första gången tycker jag att det är bäst om de
bara får i sig en typ av olja.

Hur starka och kraftfulla är de växter du använder för att tillverka oljan?

Jag gör alltid  medicinen av det starkaste och mest lugnande materialet  tillgängligt för mig och ofta ger de
stammar jag arbetar med också en euforisk effekt. Oljor som produceras av stammar med dessa egenskaper har
mycket trevliga effekter och patienter tenderar att tycka om att ta dem.

Lokalt klagar många grytrökare på att jag köper upp all den goda hampan för medicin och lämnar inget åt dem
som vill röka. Jag ägnar inte mycket uppmärksamhet åt detta, eftersom jag anser att det är mycket viktigare att
rädda liv än de som inte är sjuka.
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Jag  letar  alltid  efter  stammar  som uppvisar  stort  hartsinnehåll  och  rätt  medicinska  värden.  Mycket  av  det
material jag använder för att producera medicinen kommer från sorter, som ska ligga i 20% THC -intervallet.
Naturligtvis, om dessa stammar faktiskt innehöll så mycket THC, skulle ett pund producera 90 till 100 gram
olja. Det finns några som faktiskt odlar medicinsk hampa av denna kvalitet, men ta det från mig, hampa som
denna kan vara väldigt dyr och svår att hitta.

Det mesta av knoppmaterialet som var tillgängligt för mig skulle producera cirka 60 gram högkvalitativ olja per
torrt pund; så utan tvekan kunde kvaliteten ha varit bättre. I verkligheten hade jag väldigt lite val i frågan. Om
jag  skulle  rädda  patienternas  liv  var  jag  tvungen  att  använda  det  som fanns  tillgängligt.  Vad  människor
verkligen behöver veta är att varje stam kommer att variera i mängden olja den producerar och dessa oljor
kommer också att variera i medicinskt värde.

Dessutom har metoderna som används för att odla hampan mycket att göra med hur mycket THC som finns i
det torra knoppmaterialet. Stammen som odlas kan producera knoppar som kan innehålla 20% THC eller ännu
mer, men många odlare har inte den kompetens eller utrustning som behövs för att uppnå detta. Jag har arbetat
med stammar som producerade 90 gram olja av ett torrt kilo knopp och ibland till och med lite mer. Tyvärr är
hampa av denna kvalitet ganska sällsynt, så om du kan få 60 gram bra olja från ett torrt kilo hampknopp, var
glad. Leta alltid efter den mest potenta hampan som är möjlig när du köper utgångsmaterialet; någons liv kan
bero på det. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Cannabis Sativa kontra Cannabis Indica

Vad är den största skillnaden mellan cannabis sativa och cannabis indica vid behandling?

”Jag tycker inte om att någon får i sig sativa olja för att försöka behandla cancer och andra allvarliga tillstånd.
Det finns säkert en möjlighet att olja tillverkad av en god sativa kan bota cancer men den oljande energin bidrar
inte till läkning. Visst skulle jag inte tveka att behandla hudcancer externt med en sådan olja men intag av oljor
från  sativa  sorter  kan  påverka  patientens  sömnmönster  dåligt.  Jag  anser  också  att  sådana  oljor  är  mycket
effektiva vid behandling av personer som lider av depression. I vissa fall kan de som lider av depression ha
nytta av att ta en liten dos av denna olja när de kommer upp ur sängen. Detta skulle ge dem energi och lyfta
deras humör, men om det tas för mycket kan vissa starka sativa oljor vara alldeles för energigivande och de
flesta människor gillar inte denna effekt.

Även om oljor från sativas kan vara fördelaktiga i vissa situationer, försöker jag för det mesta undvika att de
används. Ofta är dessa oljor alldeles för energigivande och jag vill inte se någon med terminal cancer eller andra
allvarliga tillstånd försöka måla ladan. Vissa patienter hanterar inte effekterna av energigivande oljor bra, vilket
ofta kan göra dem mycket rastlösa. Av min erfarenhet kommer patienten att reagera mycket bättre om oljan
produceras av lugnande stammar med egenskaper som de som jag har nämnt.

Den extra sömnen patienten kommer att uppleva är mycket uppfriskande och logiskt sett kommer en väl utvilad
patient  att  läka  bättre  än  en  som  har  sömnsvårigheter.  För  intern  användning  för  att  behandla  de  flesta
medicinska tillstånd föreslår jag starkt att indica -stammar eller indica dominant sativa -kors används. Indikerar
slappna av en person och ge dem mer vila, sömn och sinnesro.

Jag har också funnit att oljor som produceras från indica -dominerande stammar är effektiva vid behandling av
depression och andra hälsorelaterade problem. Ur mitt  perspektiv är oljor som produceras från bra indica -
stammar mer medicinskt önskvärda än de flesta oljor som produceras av sativa.
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Jag har provat oljor från många stammar och kombinationer av stammar. Jag minns en olja som nästan gav
mig en nirvana. Hur skulle du beskriva den idealiska oljan som skulle ge patienterna den roligaste 
upplevelsen?

Att nå nirvana är inte nödvändigt när du använder denna olja för att effektivt läka din kropp, men även om du
tog för mycket och uppnådde detta tillstånd skulle du inte bli skadad. Egentligen, för dem som är nära döden av
sådant som cancer, skulle en stor överdos av högkvalitativ olja öka deras chans att överleva.

Patienten kan göra detta hemma, men om oljan tillåts tror jag att detta kunde utföras mycket bättre på sjukhus.
Om inte patienten är nära döden säger jag till dem att följa våra doseringsanvisningar, men för dem med liv i
fara rekommenderar jag att de tar denna medicin så snabbt som möjligt.

Många som har  rökt  hampa tidigare  har  ingen rädsla  för  detta  ämne och jag  har sett  några personer  med
terminal cancer bota sitt tillstånd på en månad. I själva verket är det upp till patienten själv hur snabbt detta
läkemedel tas. När det väl blivit allmänt känt hur säkert det är att äta, förväntar jag mig att fler kommer att
försöka få det på ett snabbare sätt.

Indica, Sativa eller Ruderalis?

Lyckligtvis verkar det som att goda cannabisindica -stammar för det mesta är en effektiv behandling för alla
typer av cancer. Det finns nu tusentals olika typer av hampa som har kommit till på grund av att uppfödare
korsar  olika stammar.  De tre  huvudsakliga  sorterna  av denna växt  är  cannabis  indica,  cannabis  sativa  och
cannabis ruderalis. Pure indicas producerar en mycket lugnande medicin som är effektiv vid behandling av de
flesta medicinska tillstånd.

Bra indica -stammar som har korsats med sativa eller ruderalis kan också ha denna tunga lugnande medicinska
effekt. Ändå beror det mycket på andelen indica som finns i dessa nya kors om hur effektiv de kommer att vara
som medicin. I allmänhet, ju högre indicainnehåll, desto mer lugnande och effektiva blir dessa korsningar som
ett läkemedel.

Pure sativa, å andra sidan, ger en energisk effekt, som inte bidrar till att främja läkning i de flesta fall och kan
störa sömnmönstret hos dem som försöker använda det som medicin. Läkemedel som produceras av ren sativa
eller sativa dominant indica eller ruderalis kors kan vara fördelaktigt vid behandling av någon som lider av
depression eller hudsjukdomar som kan behandlas topiskt.

För  förtäringsändamål  måste  oljor  framställda  av  sativa  och  sativa  dominerande  korsningar  användas  med
försiktighet. Sådana oljor kan vara otroligt energigivande vid förtäring och denna effekt, enligt min mening,
främjar inte läkningsprocessen.

Under de senaste åren har cannabis ruderalis fått stor uppmärksamhet i hampvärlden. Som jag förstår det korsas
ruderalis  med indicas och sativas för att  göra dessa stammar mer hårda och mögelresistenta.  Dessutom har
ruderalis -sorter höga i CBD och vissa tror att detta kan ha stor betydelse, men det är ännu inte bevisat. Jag kan
inte uttala mig om hur effektiva läkemedel som produceras av denna sort skulle vara medicinskt. Eftersom jag
inte har någon erfarenhet av att arbeta med ruderalis -sorter känner jag mig för närvarande inte kvalificerad att
ge mina åsikter.

Ändå, för bästa resultat,  skulle jag använda rena indica eller  indica dominanta sativa kors för att producera
denna medicin, eftersom de redan har visat sig vara effektiva.

Av min erfarenhet kan praktiskt taget alla indica -dominerande stammar producera ett läkemedel som är en
effektiv behandling för många medicinska tillstånd. Även personer som lider av depression kan dra nytta av
effekterna av oljor som produceras av goda indikatorer. Så det är bäst att hålla sig borta från sativas för att
producera medicin för de flesta interna ändamål. Ändå, om du vill behandla ett hudtillstånd eller hudcancer
lokalt, tror jag att du kommer att upptäcka att oljor från sativa sorter kan vara ganska effektiva vid behandling
av sådana saker. Det är ingen tvekan om att vissa stammar producerar en mycket mer potent medicinering än
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andra för olika medicinska tillstånd. I framtiden måste forskningen göras där. ” Rick Simpson, Hampa: Den
mest medicinska växten
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Utomhus motsatt inomhus

Finns det skillnader mellan oljor från inomhus- och utomhusväxter?

”Jag har producerat oljan från hampa som odlades både inomhus och utomhus med bra resultat. Jag föredrar att
arbeta med hampa som odlades utomhus, eftersom i genomsnitt högkvalitativ hampa som odlas ute under en bra
växtsäsong kan vara mer potent och ofta producerar mer harts. Jag tillskriver detta mest till solen, för jag tror
inte  att  de  flesta  inomhusbelysningssystem  kan  konkurrera  med  denna  ljuskälla.  Det  finns  också  andra
påfrestningar och faktorer i naturen som kan påverka styrkan hos den stam som odlas som växter som odlas
inomhus inte möter.

Hampa som odlas inomhus kan naturligtvis vara mycket potent och kommer att ge bra medicin, men det finns
många nackdelar med inomhusodling. Växter som odlas inuti är vanligtvis mycket mindre i storlek än de som
odlas  utanför.  Vid  uppställningar  inomhus  uppstår  också  problem  angående  lukt,  luftrörelse,  angrepp  och
värme.  Inomhusodlingssystem  producerar  vanligtvis  en  stor  mängd  överskottsvärme  och  ofta  kontrolleras
angrepp och växttillväxt med användning av kemikalier.

Jag kan inte säga att jag har stött på några problem med att producera medicin från inomhusgrödor; så om du
inte har ett alternativ är detta ett bra sätt att försörja dig själv. För dem som inte bor på landsbygden föreslår jag
att de bygger eller köper ett litet inomhusodlingssystem där de kan tillgodose hela familjens medicinska behov.
För närvarande finns det många olika typer av inomhus växande kammare tillgängliga eller om du vill kan du
alltid bygga din egen. Men från mitt perspektiv finns det bara ett sätt att odla hampa ordentligt och det är ute i
naturen. Öppen mark med bra dränering och korrekt pH är vad som krävs. Detta tillsammans med massor av
solsken, hästgödsel och rikliga mängder vatten kan ge en fantastisk gröda.

Jag har  inte  märkt  några  skillnader  i  hampoljan  som produceras  från inomhus-  eller  utomhusväxter  än att
inomhusväxter  verkar  vara  något  mindre  potenta.  Men  det  kan  finnas  flera  anledningar  till  varför  detta
inträffade och möjligen, under rätt förhållanden, kan inomhusväxter vara lika starka som de som odlas utomhus.

De mest kraftfulla oljorna jag någonsin har producerat i Kanada kom från utomhusväxter. Inomhusväxter kan
producera  något  mindre  kraftfulla  oljor  men  de  är  fortfarande  mycket  effektiva  som  läkemedel.  Så  för
närvarande skulle jag arbeta med den mest kraftfulla lugnande knoppen du kan få, oavsett om den kommer från
inomhus eller utomhus. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Vilken typ av artificiellt ljus får du bäst resultat med?

”Jag har uppnått de bästa resultaten inomhus med en kombination av högtrycksljus. Vi använde en 1000-watts
högtrycksnatrium-  och  1000-watts  metallhalogenid  i  samma  odlingskammare  för  att  producera  de  största
knopparna  jag  någonsin  har  odlat  inuti.  Även  om jag  aldrig  har  använt  600  Watt  högtrycksnatrium  i  ett
inomhusodlingssystem, så är det så att  jag kan samla in sådana lampor som är mest effektiva eftersom de
släpper ut mest lumen per watt. Huvudproblemet med högtrycksbelysningssystem är värmen de producerar och
kraften de förbrukar, så jag har tittat på andra former av belysning för att lösa dessa problem.

Standard 4-fots svala vita lysrör växer hampa ganska bra i vegetativt  tillstånd; men för spirande skulle jag
rekommendera mycket mer ljusintensitet.  Idag finns det många former av högintensiva LED och kompakta
fluorescerande  armaturer  som odlare  har  berättat  för  mig att  uppnå goda resultat.  Denna typ  av belysning
producerar mycket lite värme, har låg strömförbrukning och dessa armaturer har en lång livslängd.

Under de senaste åren har kostnaden för dessa olika former av belysning sjunkit dramatiskt, så dessa armaturer
är nu i en prisklass som många odlare har råd med. För alla som är nya inom inomhusodling tror jag att denna
form av belysning i samband med användning av lysrörsarmaturer är ett bra sätt att börja och kan eliminera
många av problemen i samband med högtrycksbelysningssystem.
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Även om LED- och lysrörsarmaturer kan växa en fin inomhusgröda, är ljuskällan jag mest spänd på plasma -
belysning. Vad jag förstår är det mycket energieffektivt med låg värmeeffekt och mängden ljus som bara en
1000-Watt glödlampa kan avge är nästan obegripligt. Bara användningen av en sådan glödlampa kan eliminera
behovet av att använda många 1000-watts högtrycksnatrium. För större odlare kan detta hjälpa till att lösa deras
värmeproblem  och  sänka  energi-  och  ledningskostnaderna  dramatiskt.  För  närvarande  är  sådan  belysning
ganska dyr men i likhet med LED -armaturer kommer priset snart att sjunka.

Jag tror att en plasma -armatur i samma ljusspektrum som vår sol i ditt växerum skulle vara en bra investering
för de flesta seriösa odlare. På kort tid räknar jag med att se kompakta fluorescenser, LED och plasmaturer
förändra ansiktet  på inomhusodling för  alltid  och göra saker  mycket  mindre komplicerade  för alla  som är
involverade i odling av cannabishampa. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Vad behöver patienterna veta för att odla hampa?

”För alla som är nya inom hampodling är en bra bok eller video om ämnet en nödvändighet. Gå bara till en av
cannabispublikationer online eller köp en av dessa publikationer i en lokal butik där du bor. Vanligtvis kommer
dessa tidningar  att  berätta  var bra böcker  finns om ämnet.  Min personliga favorit  är  “The Indoor Outdoor
Medicinal Grower's Bible” av Jorge Cervantes. Dessutom har Ed Rosenthal och många andra utmärkta böcker
om ämnet tillgängliga.

För dem som vill lära sig mer om hampa och dess många användningsområden, föreslår jag starkt att de läser
Jack Herers bok, "The Emperor Wears No Clothes" eller tittar på Jacks video "Emperor of Hemp."

Efter upptäcktsresan har denna växt tagit mig på mig, oavsett vilket medicinskt problem jag känner, om denna
medicinering inte hjälper dig, så tror jag att det är högst osannolikt att du kan hitta något som kommer att göra
det. Jag har god anledning att kalla detta naturens underverk för växten med tusen olika medicinska profiler.
När du upplever de medicinska effekter som oljor från olika stammar kan ha kommer du att förstå exakt vad jag
menar. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Fråga: Är Afghan Kush en riktig grej för att tillverka olja? Jag har gjort lite olja från gatuprylar och använt den
under de senaste två veckorna eftersom jag hade sömnproblem, nu sover jag som en bebis och vaknar väl
utvilad på morgonen. Problemet är att det är svårt att få bra saker i London, det är därför jag beställde AK,
behöver bara din åsikt nu. Tack så mycket.

A. Jag kan inte riktigt heta stammen. Om det är starkt och gör dig sömnig, kan det ge bra medicin. Som ni vet
rekommenderar vi de mest potenta och mest lugnande stammarna (helst med 20% THC och mer) och de bästa
oljorna produceras av en kombination av flera mycket potenta och lugnande stammar, så jag skulle försöka
beställa flera lugnande stammar om alls möjligt, det vore idealiskt. Men även enstaka oljor kan göra underverk,
allt jag säger är att de bästa oljorna vanligtvis produceras av en kombination av flera stammar. Bästa hälsningar,
JB

”Hej, jag blev hänvisad till dig av min vän Bobby ... Jag är vårdgivare/odlare i RI och jag fick precis reda på att
min far har cancer, så naturligtvis har det blivit en prioritet att göra lite Rick Simpson Oil. Jag har en snabb
fråga om materialet som används för att göra oljan ...

Måste  det  alltid  vara indica  dominant?  Jag har tillgång till  gott  om A+ -material  men det  mesta  är  sativa
dominerande eftersom jag inte är ett  indy head ...  east coast sour diesel, chemdog d, chemdog 4, chemdog
syster, blueberry sativa klon, girl scout cookies, OG Kush etc ... Alla lutar mer åt sativa -spektrumet ... Jag kan
få tag på mer indica -dominant material om det behövs ... Tack för allt du gör ... ”Sam

- Sam, du vill att oljan ska framställas av det mest lugnande materialet, sativas kommer att ge patienten för
mycket  energi och de har inte de rättande läkande effekterna som vi letar  efter.  Så välj  de mest lugnande
knopparna, gör några gram olja så att han kan påbörja behandlingen och fortsätt leta efter rätt utgångsmaterial.
Bästa hälsningar, JB
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Finns det några stammar som inte är effektiva mot cancer?

”Lyckligtvis  för oss, om oljan är korrekt framställd av lugnande sorter, verkar den fungera mycket bra vid
behandling av alla typer av cancer. Som jag redan har nämnt producerar jag vanligtvis denna olja med starka
indica -sorter men indica dominant sativa -kors kan ofta också ge utmärkta resultat. ” Rick Simpson, Hampa:
Den mest medicinska växten

”Efter att ha förlorat min fru i cancer vid 35, och med min bror som väntat på levertransplantation under de
senaste fem åren på grund av cancer, har jag letat efter RSO på apotek. Det varierar i pris mellan 100 $/g ända
till 30 g i Washington State. En av de så kallade RSO -platserna hade oljan på en ogudaktig 7% THC med högre
CBD, är det ens värt det? Det var 30 g olja. Hundra dollar gram olja var över 90, jag tror 92%. Vad är den
perfekta balansen mellan alla tre psykoaktiva kemikalierna? ” Hed

-Heath, bästa RSO är runt 95-98% THC, vanligtvis runt 1% CBD och extremt potent och lugnande, med tonvikt
på orden potent och lugnande (sofflås, det måste göra dig väldigt sömnig och avslappnad vid förtäring . Om det
inte gör det, prova en annan sats och behåll den energigivande oljan för aktuell användning).

När det gäller de "höga CBD" -oljorna med 7% THC, vet du åtminstone nu varför vi är emot sådana oljor - de
flesta CBD -oljor som för närvarande levereras är synonymer för det vi kallar skräp, eftersom vi vet skillnaden
mellan högkvalitativa oljor olja och i princip allt annat.

Det är verkligen bäst att helt enkelt göra din egen olja när det är möjligt. Få knoppen från apoteket, köp det
bästa de har och gör sedan oljan, det är verkligen inget med det. Jag själv skulle inte köpa oljan av någon, jag
skulle alltid göra min egen. Du vill vara din egen kvalitetskontroll, du vill inte vara beroende av någon. Om du
kan göra en kopp kaffe eller en mojito kan du göra oljan också. J B

Lagring

Hur länge kan oljan lagras?

”Enligt min erfarenhet finns det inget” bäst före datum ”när det gäller lagring av hampmedicin. Det finns tre
saker som kan påverka hampoljans styrka: luft, ljus och värme. Jag säger åt folk att förvara detta läkemedel på
en sval, mörk plats, men det kräver inte kylning. Detta tar hand om alla problem i samband med ljus och värme.
När det gäller luft som orsakar svårigheter är oljan ett tjockt fett, så luft kan inte komma in i den, därför kan
oljan lagras i årtionden och fortfarande behålla sin styrka.

Av praktiska skäl brukar jag leverera oljan i sprutor för att göra det lättare för patienter att mäta sina doser och
för att förhindra kontaminering. För att lagra olja under en längre tid föreslår jag en rostfri behållare eller en
mörkfärgad flaska med ett tätt lock. Om oljan lagras på rätt sätt kan oro för dess tillverkningsdatum förbises
mycket länge. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Skulle det vara bättre eller säkrare att producera oljan med alkohol 
av livsmedel?

”Ofta säger folk till mig att de föredrar att producera oljan med spannmålssprit. Av någon anledning verkar de
tro att spannmålssprit skulle vara säkrare att använda, men i verkligheten är det fortfarande gift precis som alla
andra lösningsmedel. Ett av huvudproblemen med spannmålssprit är att det är mycket svårt att hitta alkohol som
denna som är 99 eller 100% ren. I de flesta fall är det svårt att hitta alkohol som är över 95 % och vanligtvis är
de andra 5 % vatten. Eftersom detta vatten är närvarande gör det alkoholen mindre effektivt som lösningsmedel
och i slutet av processen kommer det att finnas en hel del vatten kvar i oljan som måste avdunstas.
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Av min erfarenhet anser jag inte att användningen av spannmålssprit är säkrare än isopropylalkohol eller lätt
nafta för att producera oljan. Oavsett hur du ser på det är alkohol gift och när du dricker alkohol producerar det
ett högt gift som påverkar dina motoriska färdigheter och det kallas för full. Jag säger inte att högkvalitativ olja
inte kan produceras med spannmålssprit. Jag säger snarare att du ska vara medveten om att detta ämne inte är
bättre eller säkrare än andra lösningsmedel som jag har använt och på vissa sätt inte fungerar lika bra.

Ofta blir jag kontaktad av personer som vill utvinna oljan med hjälp av smör eller olivolja etc. Ofta frågar de
om jag tror att en extraktion som görs på detta sätt skulle producera ett läkemedel med liknande styrka som det
läkemedel jag producerar med min metod. Svaret är nej. Jag anser att extraktioner som görs på detta sätt är helt
enkelt former av försvagad hampmedicin. Volymmässigt finns det inget sätt att en medicin som produceras så
här  kan ha samma styrka som medicinen  jag  producerar.  Om du hade en allvarlig  cancer,  skulle  du vilja
behandla den med någon form av urvattnad hampmedicin, eller skulle du tidigare använda den riktiga i din
behandling?

Kan hampolja användas tillsammans med alkohol?

Jag har sett många människor som blev väldigt höga på alkohol lugna ner sig direkt efter att ha rökt en joint.
Det råder ingen tvekan om att alkohol är en av de mest destruktiva sakerna på den här planeten, men människor
kommer att vara människor och många gillar sin sprit. Enligt vår erfarenhet verkar det som att hampolja inte
utgör någon fara för en drinkare och faktiskt kan minska sitt intag av detta skadliga ämne. Ofta rapporterar stora
drinkare  som har  tagit  hampoljebehandlingen för sina medicinska  problem att  deras  törst  efter  alkohol  har
minskat kraftigt, och att vissa har slutat dricka helt. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Lösningsmedel och lösningsmedelsrester i oljan

”Under  åren  har  jag  blivit  kontaktad  av  ett  stort  antal  personer  som  var  oroliga  för  möjligheten  att
lösningsmedelsrester kan lämnas kvar i den färdiga oljan. Av min erfarenhet känner jag att det inte finns någon
fara med att konsumera olja om instruktionerna vi har gjort tillgängliga för att producera oljan korrekt följs. Jag
har själv intagit  denna olja i ungefär tio år utan några skadliga effekter. Dessutom har jag gjort denna olja
tillgänglig för tusentals människor och jag har fått väldigt få klagomål. Om någon har problem med hur oljan
smakar,  orsakas  det  inte  av  lösningsmedelsrester.  Orsaken  är  istället  de  naturliga  terpenerna,  som  oljan
innehåller. Vissa oljor har väldigt lite smak medan andra kan ha en obehaglig smak, men så vitt jag vet ska
medicin inte smaka gott ändå, så jag har liten oro för sådana saker.

I laboratorietester utförda på de oljor jag producerade hittades inga lösningsmedelsrester. Det verkar absurt för
mig att någon skulle oroa sig för lösningsmedelsrester i oljan när man tänker på vad det medicinska systemet
har matat allmänheten. Levergiftiga kemikalier, gifter, kemo, strålning, vacciner etc. Det verkar som om alla
som är  oroliga för  att  bli  förgiftade  borde vara mycket  mer bekymrade över  vad det  medicinska  systemet
tillhandahåller, snarare än rester från ett lösningsmedel som har kokats helt.

Om någon har problem med att ta oljan är det oftast för att en energigivande sativa användes för att producera
ämnet.  Dessutom  kan  andra  problem  uppstå  om  patienten  försöker  ta  läkemedel  tillsammans  med
oljebehandlingen,  eller  om han  eller  hon  inte  använder  det  på  rätt  sätt.  I  en  idealisk  situation  kan  andra
familjemedlemmar ta oljan tillsammans med patienten. Detta skulle hjälpa dem att förstå oljans effekter och de
skulle då inte oroa sig så mycket för effekten det har på patienten. Eftersom de inte vet vad de kan förvänta sig
med användning av oljan tenderar familjemedlemmar ofta att överreagera om patienten får i sig för mycket.
Men  effekterna  försvinner  på  kort  tid  och  patienten  lämnas  oskadad.  Därför  tycker  jag  att  andra
familjemedlemmar också borde prova oljan i små doser,

Hampolja  av hög kvalitet  kan ersätta användningen av de flesta  läkemedel,  men när en patient  försöker ta
läkemedel tillsammans med oljan kan det ibland uppstå problem på grund av interaktionerna. Många av de
ämnen  som läkare  tillhandahåller  är  giftiga  i  naturen  och  oljan  gillar  inte  förekomsten  av  sådana  saker  i
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patientens  kropp.  Vanligtvis,  kort  efter  att  patienten  slutat  använda läkemedlet,  försvinner  alla  problem de
upplevde helt enkelt. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

"Nafta  är  handelsnamnet  för  petroleum  antingen  så  försök  leta  efter  att  peteter  har  många  industriella
användningsområden, avfettningsmedel för att måla thinner." Al

"KOM ihåg att THC och CBD är opolärt ... och klorofyll och H2O är polärt ... Så den bästa oljan är gjord med
opolärt lösningsmedel ... det är rent ... utan klorofyll." Michael

”En kemistvän till mig förenklade hela historien för mig och förklarade för mig varför nafta kan vara bättre
(även om han inte tänker nämnvärt): nafta är ett opolärt lösningsmedel så att det extraherar opolära molekyler
lättare och effektivare (THC och CBD är i princip opolära molekyler) och utelämnar polära molekyler.

Isopropylalkohol  (och eter  för den delen)  är  ett  svagt  polärt  lösningsmedel  så  det  är  mycket  bra för  detta
ändamål, men kanske lite mindre än nafta - eftersom JB säger att de testade båda och de var mer potenta. EDIT:
Åh, ja,  jag glömde nästan:  han sa också att  det  inte  finns någon rädsla för att  nafta  (eller  iso) blir  kvar i
slutprodukten om du följer receptet från Rick Simpson (min vän sa dock att inte använda en plasthink, men ett
glas eller rostfritt stål) och om du är osäker, gör bara det som JB alltid säger att göra - tillsätt lite vatten och sätt
in det i ugnen så att det avdunstar helt. Han skulle dock använda isopropylalkohol, för du är säker på att det är
vad det ska vara ... ”Sandra

- Sandra, metoden Rick visade att världen är den mest grundläggande, okomplicerade och prisvärda. Det är
nästan idiotsäkert när man följer instruktionerna till ett T. Glass är bra men det går sönder och du vill inte att det
ska hända, aldrig. Rostfritt  är naturligtvis ok. 99,9% iso fungerar ok men vi skulle fortfarande använda lätt
alifatisk nafta själva, när det är möjligt. J B

”Jag  rekommenderar  också  att  allt  blir  så  kallt  som möjligt  innan  extraktionen.  De  flesta  lägger  alkohol,
cannabis, behållare, allt som rör extraktionen i frysen i 24-48 timmar. Du får en mycket renare produkt på det
sättet. Dina avkastningar blir lägre men du behöver inte så mycket. Förlåt för eventuella stavfel eller ord som
saknas, MS suger och jag har inga mediciner, lol. Välsigna. ” kasta

-  Chuck,  frysning  är  bra  och  bra  men  det  är  inte  nödvändigt  att  göra  det  när  du  arbetar  med
kvalitetslösningsmedel  och  utgångsmaterial.  Dessutom gillar  vi  inte  att  få  händerna  kalla,  rumstemperatur
fungerar bra för oss och vi kommer inte att ha problem med artrit efter några månader eller år med frysning av
knoppen. Dessutom tillverkas oljan ofta på platser där det inte finns några frysar hundratals miles runt. Så, ja,
du kan frysa om du vill men vi skulle inte göra det själva.

Jag gillar inte frysta grönsaker själv, jag undviker att äta dem när det är möjligt, så jag förstår inte varför jag ska
göra ett undantag och frysa den grönsak som jag gillar mest av dem alla. Men ja, det kan hjälpa när man måste
använda alkohol för att extrahera oljan, så jag är inte helt emot det.

Det är bara det att vi inte använder alkohol som lösningsmedel själva (eller bättre: det är inte ett lösningsmedel
från  vårt  första  val),  jag  ser  inte  en  enda  anledning  till  att  jag  ska  betala  staten  en  extra  skatt  för  ett
lösningsmedel som kommer att förångas ändå (om du inte använder en stillbild, vad vi skulle göra när det är
möjligt). Jag kan köpa en liter lätt nafta för cirka 3 - 4 dollar, en liter 99% alkohol skulle kosta ungefär fem
gånger mer och det skulle producera mindre olja och den oljan kommer inte riktigt att bli lika bra som om lätt
nafta eller 99,9 % iso användes. Dessutom får du mindre olja.

Så var är egentligen fördelen med att använda alkohol som lösningsmedel? Jag kan inte se en enda rationell
anledning till varför alkohol bör föredras framför ren lågkokande ljus alifatisk nafta, nämligen när man tänker
på att det inte finns några lösningsmedelsrester i oljan som man skulle behöva oroa sig för när oljan produceras
korrekt. När den inte produceras på rätt sätt finns det eller kan det finnas lösningsmedelsrester i oljan. Men
klandra oss inte för oljor som inte producerades korrekt, vi kan verkligen inte hållas ansvariga för bristen på
kvalitet på oljor som levereras av andra. Så enkelt är det. " J B

”En mycket enkel förklaring till en oändlig fråga ... Jag har personligen använt nafta ... isoalkohol ... och butan
för att tillverka olja ... och den överlägset bästa ... renaste ... starkaste ... och bästa att smaka på olja var från
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naften ... Jag förstår inte vad folk inte gillar ... Det finns inget bränsle kvar alls när det görs ordentligt ... och
nafta verkar ta bort mer av växterna också ... Det gör mycket snabbare ... Så renare olja ... (guld) ... ”Peter

”Lätt nafta är fraktionen som kokar mellan 30 ° C (86 ° F) och 90 ° C (194 ° F) och består av molekyler med 5-
6 kolatomer. Tung nafta kokar mellan 90 ° C (194 ° F) och 200 ° C (392 ° F) och består av molekyler med 6 -
12 kolatomer.

Nafta  används  främst  som  råmaterial  för  att  producera  bensin  med  hög  oktan  (via  den  katalytiska
reformeringsprocessen).  Det  används  också  inom  bitumenbrytningsindustrin  som  utspädningsmedel,  den
petrokemiska  industrin  för  att  producera  olefiner  i  ångkrackor  och  den  kemiska  industrin  för
lösningsmedelsapplikationer (rengöring). Vanliga produkter tillverkade med den inkluderar tändvätska, bränsle
till lägerugnar och några rengöringsmedel. ”

”Nafta har den kemiska formeln CnH2n+2. Lätt nafta har 5 och/eller 6 kolatomer, vilket kommer ner till C5H12
och C6H14, även känt som Pentan och Hexane. Så det du letar efter är en nafta som enbart är en blandning av
pentan och hexan. ” Wouter

”Jag ville bara lägga upp något om lösningsmedel. Jag gick till en vän till mig som har flera doktorsexamen och
magisterexamen i kemi och frågade honom vad jag kunde göra för att helt ta bort naften från oljan. Han sa: ”Ta
5 ml isopropylalkohol och rör ner den efter att den har slutat bubbla för sista gången. Det kommer att avdunsta
och ta nafta med sig. Giftigt lösningsmedel blir då giftfritt lösningsmedel. Det här är inte mitt riktiga namn, det
är synd att jag inte kan använda mitt riktiga konto av rädsla för att bli avskedad eller anställd som sjuksköterska.
” Bobbie

”För att hitta Naphtha i Storbritannien, leta efter“ panel -torkning ”eller“ snabb panel -torkning ”. Det är en
produkt som används vid reparation av bilkarosseri, för att rengöra metallen och lämna inga rester. Svårigheten
är att hitta en detaljerad lista över de exakta ingredienserna eftersom de kan variera. 99,9% isopropanol borde
vara lätt att hitta. ” Em

“Rick Simpson, vi har följt din process med VM&P Naphtha och allt gick enligt plan med undantag för de
första sprutdragningarna som blev lite mer flytande än vi förväntat oss. Jag tillsatte ett par droppar vatten och
försökte  igen  och  det  verkar  vara  bra.  Min  enda  fråga/fråga  är  smaken.  Det  smakar  fortfarande  som
lösningsmedel. Är det ok eller måste jag göra något mer? Mottagaren av detta sover i cirka 12 timmar varje
gång han tar oljan. Är det ungefär rätt tills han utvecklar en tolerans? All hjälp uppskattas mycket. ” Pamela

- VM&P verkar inte vara ett bra lösningsmedel (även om vissa MSDS säger att det ska vara samma ämne som
det vi skulle vilja använda). Det verkar vara tungt nafta och det verkar inte koka helt och det verkar kräva
ytterligare vård.

Jag skulle lägga till lite vatten och lägga det i en elektrisk ugn som var inställd på 130 ° Celsius (266 ° F) i
några timmar, kanske över natten, eller tills lösningsmedlet är helt borta, vissa säger att det tar upp till fyra
dagar  att  ta  bort  lösningsmedelsrester  .  Det  ska  inte  finnas  någon  eftersmak  av  lösningsmedel  om  oljan
produceras på rätt sätt och oljan inte ska vara rinnande, den ska mer likna ett fett. Se till att oljan verkligen
filtreras ordentligt, eftersom lösningsmedelsrester tenderar att fastna vid växtmaterial.

Gör bara ett fingertest med det lösningsmedel du vill använda. Doppa fingret i det och se om det avdunstar helt
inom 30 sekunder eller snabbare. Ju snabbare den avdunstar, utan att lämna någon film, desto bättre.

Om du inte kan få ren ljus alifatisk nafta (kallas även bensin i Europa, be om CAS-nummer 64742-49-0. Det
säljs under många olika namn. Det är inte typen som används som bränsle i bilar utan den typ som används som
ett lösningsmedel eller färgförtunning eller avfettningsmedel), skulle jag gå för 99% eller ännu bättre 99,9%
isopropylalkohol - det verkar vara möjligt att hitta nästan var som helst i världen.

För  närvarande  föredrar  vi  lätt  alifatisk  (lågkokande,  hydrerad)  nafta,  men  den producerar  bättre  och  mer
kraftfulla  oljor  än  de flesta  andra  lösningsmedel  som för  närvarande används.  Ju mindre  växtmaterial  och
klorofyll i oljan desto bättre fungerar den som medicin, desto bättre smakar den och desto starkare är den. Hela
tricket handlar om hur kraftfull och lugnande oljan är. Ju starkare och lugnande desto bättre. J B
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”Rätt nafta säljs INTE i USA, inte hos Tractor Supply eller Home Depot eller Lowes eller till och med Sherwin
Williams. Den säljs dock fortfarande i Kanada. Jag har en vän som destillerar den till 100 ° F och sparar det
lösningsmedel som lossnar för att göra olja. ” Steve

”Om du bor i USA kommer du inte att få rätt Nafta, all nafta tillverkad i USA går inte att lita på på grund av den
lösa regleringen av ingredienser i denna typ av lösningsmedel. Du kommer aldrig att få ren nafta i USA, även
VM&P kan vara helt inkonsekvent från en flaska till nästa och annonseras inte ens som ren. I Kanada tillverkar
de ren nafta och det är det bästa lösningsmedlet att använda jämfört med ISO eller spannmålssprit, gör inte ett
stort misstag och slösa mediciner eller ännu värre gör dig själv eller någon annan ännu mer sjuk genom att
använda fel lösningsmedel. Varnas för att nafta i USA till och med kommer att göra en olja som ser helt ut som
den ska, men som kommer att göra dig mycket sjuk. ” jaga

-Det faktum att ren alifatisk nafta inte verkar säljas överallt i USA betyder inte att ren alifatisk nafta med CAS-
nummer 64742-49-0 och en kokpunkt runt 60-80 ° C inte existerar eller att den gör det inte producera en bättre
olja än de flesta andra lösningsmedel, när de används på rätt sätt. Om du inte kan få ren lätt nafta, skulle 99%
eller ännu bättre 99,9% isopropylalkohol vara vårt andra val.

Men jag skulle fortfarande inte ge upp - lätt nafta (bensen) eller liknande lösningsmedel används för att utvinna
oljor från växter, så jag skulle kolla med vegetabiliska oljeproducenter och se vad de använder. Där jag bor i
Europa kan jag köpa lösningsmedlet i praktiskt taget alla hårdvaru- eller färgbutiker, det är en av de vanligaste
tekniska vätskorna jag minns från min barndom, vi använde det för att avfetta cykelkedjor etc., och praktiskt
taget alla hade en flaska av det hemma. Så hela den här oändliga debatten om lösningsmedel verkar lite löjlig
för mig. När du använder rätt ljusnafta finns det inga lösningsmedelsrester som du behöver oroa dig för, kanske
några ppm, precis som i de flesta billiga vegetabiliska oljor som ofta produceras med nästan exakt samma
lösningsmedel som det vi rekommenderar. J B

”Ljus alifatisk nafta fungerade bra smakade jättebra, ingen hint av lösningsmedel fanns kvar i min olja. Om du
följer Ricks instruktioner till punkt och pricka bör det inte ha några som helst problem. ” Stack

”Det finns två huvudkategorier av nafta - lätt och tung. Lätt nafta innehåller INTE bensen, vilket är vad Raina
menade (inte hexan). Även om jag inte skulle rekommendera ens lätt nafta om inte cannabisekstraktet kan testas
efter att det har producerats för naftarester, kan det användas om det är allt du kan få för ett lösningsmedel.
Nyckeln är att se till att du kokar extraktet till ett tjockt fettläge - då borde det mesta av naften vara borta. Att
använda destillationsutrustning är sättet att göra den renaste, lösningsmedelsfria oljan, men bortom kapaciteten
hos de flesta genomsnittliga människor. Hoppas det hjälper. ” Markera

”Raina, jag tänker inte argumentera med dig. Från Wikipedia: "Petroleumeter, trots sin synonym med bensin,
bör inte förväxlas med bensen eller bensin, inte heller bör det förväxlas med bensin även om många språk kallar
det med ett namn som härrör från bensin, t.ex." Bensin "(tyska) eller" benzina ”(italienska). Petroleumeter är en
blandning av alkaner, t.ex. pentan, hexan och heptan, medan bensen är ett cykliskt, aromatiskt kolväte, C6H6.
På  samma  sätt  bör  petroleumeter  inte  förväxlas  med  klassen  organiska  föreningar  som  kallas  etrar,  som
innehåller RO-R'-funktionella gruppen. Min bakgrund är mikrobiologi - där jag studerade organisk kemi, en del
biokemi / lite oorganisk kemi ... Jag vet verkligen inte allt, men jag vet lite. Lätt nafta innehåller INTE bensen -
period. Jag ignorerar din kommentar, "Det skulle vara i allas bästa intresse om du inte gör påståenden utanför
vetenskapliga data." Markera

”Vad skulle du vilja ge din pappa? Det bästa av det bästa eller något som ser ut som liknar men helt enkelt inte
har rätt effekter? När du gör medicinen enligt Ricks instruktioner är chansen att misslyckas under behandlingen
mycket låg. När du gör oljan enligt instruktioner från "experter och forskare", gör du en annan produkt. Och
baserat på vår erfarenhet kanske det inte gör jobbet lika bra som vad vi rekommenderar.

Så vill du att jag ska hålla käften och låta dem leverera skräp av låg kvalitet? Eller vill du hellre lära av mig/oss
och veta hur man gör det rätt så att du får samma resultat som våra patienter talar om? ” J B

”Jag använder 99% isopropylalkohol, det var det som var lättast tillgängligt för mig. Jag använder grädden av
mina grödlökar, odlade 100% ekologiskt och inga bekämpningsmedel, välskött och bentorrt. Jag blandar ihop
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det med flera indica -stammar. Jag behandlade en patient med Hodgkins lymfom, han var i steg 4 och inom 6
månader efter att ha tagit oljan enligt anvisningar är han nu cancerfri !! Tack Rick Simpson för uppoffringarna
för att göra denna information tillgänglig för alla! Nyligen kontaktade en annan cancerpatient i steg 4 mig för att
få hjälp, han har en tumör på en av sina njurar som inte fungerar. Be om att få två bekräftade botemedel i rad.
Gud välsigne er Rick Simpson och JB, fortsätt sprida budskapet och utbilda människor om denna underbara
läkande hampolja. ” GrowGoddess

- Att blanda flera stammar är alltid en bra idé. Titta på det helt enkelt, du vet inte vad exakt en viss stam är bra
för, så när du blandar flera stammar får du en mycket bättre matteffekt. Dessutom kommer sådana oljor att ta
dig mycket högre - de som röker gryta "rekreationellt" kommer att veta vad jag pratar om. Tänk dig att sitta ner
med dina vänner och få var och en att presentera den bästa knoppen de har. På ett par timmar kommer du inte
att kunna göra mycket. Och det är den effekten du behöver för bästa resultat, så återigen är blandningen av
stammarna vägen att gå. Bästa hälsningar och tack, GrowGoddess, jag är alltid glad att höra om människor som
helt enkelt följer anvisningarna och får de resultat vi pratar om. J B

”Hej JB, jag har problem med den elektriska riskokaren, allt jag har sett går ner till 100 ° C, jag tittade på alla
märken  på marknaden  och allt  de  har  har  en termostat  som stängs av  när  innehållet  når  temperatur.  Vad
rekommenderar ni?" Cristina

- Cristina, vad är problemet egentligen? Du kan alltid lägga oljan i en elektrisk ugn inställd på 130 ° C och
lämna den där i ungefär en timme och avkarboxylera den på det sättet. J B

”När temperaturen når 100 ° C stängs den elektriska riskokaren av! Lösningsmedlet når inte 110 ° C. ” Cristina

- Lösningsmedlet kan inte riktigt nå den temperaturen eftersom det skulle koka av, tror jag. Fortsätt koka av
lösningsmedlet tills spisen stängs av för första gången (tillsätt några droppar vatten till den sista satsen). Låt den
sedan svalna och slå på den igen. Det är allt vi gör. J B

“Slår på igen och låt koka tills det återgår till? Stängs sedan av och oljan är redan klar? ” Cristina

- Slå på riskokaren, koka av tills den stannar för första gången, vänta sedan fem minuter tills den svalnat, slå på
den igen och vänta tills den stängs av för andra gången. Häll sedan oljan i en kopp i rostfritt stål och lägg den i
en ugn inställd på 130 ° C i en timme och din olja är klar. J B

- Tack JB, du räddade mitt liv. Cristina

”Du andas in Naftan när du gör oljan. Du andas GIFT när du gör det på det sättet. Om du kan lukta det är du
redan död. Jag har luktat Coleman lägerbränsle, zippo tändbränsle och nafta som använts delvis vid rengöring
och industriella tillämpningar hundratals gånger i mitt liv ... Inte död än. LOL.

Allvarligt ... Om du använder ett rent lösningsmedel (inga tillsatser) och kokar av lösningsmedlet ordentligt med
lite vatten som har en högre kokpunkt tillsatt i slutet, vare sig det är iso, alkohol eller nafta, du kommer att få
det alla ut. Du får i dig mycket mer nafta som pumpar din egen gas i din bil under ett år, än du skulle få av en
livstid när du använder rätt olja. ” Matthew

”Hej Rick (eller de som läser detta mail), först och främst vill jag berätta att du gör ett bra jobb med att främja
denna häxa verkar vara en underbar medicin för så mycket! Jag bor i Norge och har diagnosen Crohns sjukdom.
Jag har också en mycket nära vän som har cancer som läkarna slutat behandla eftersom det inte finns något mer
de kan göra. Jag vill prova oljan på båda dessa förhållanden.

Jag har en fråga om att göra olja. Här i Norge är det väldigt svårt att hitta ren nafta (åtminstone efter min
erfarenhet) så jag letar efter bra alternativ. För några år sedan köpte jag en ”honungsbi -extraktor” (en cylinder
du fyller med torra örter och använder butangas för att extrahera oljan). Är detta lika bra som att tillaga oljan
med nafta?

Och hur använder den andan? Som innehåller över 90% alkohol? Jag har några vänner som gör sin egen anda
och  det  är  inte  ett  mycket  dyrt  alternativ  för  mig  att  få  tag  på.  Är  detta  bättre  än  butan?  Jag  rökte
"honungsextraktionen" när jag gjorde det förra gången och undrade om det är bra medicin för dessa två tillstånd
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som jag nämner om jag äter det. Om inte butan eller alkohol är ett bra alternativ - kan du rekommendera några
andra alternativ som du kanske vet är lätta att få tag på i Norge eller Sverige? Tack så mycket! Jag ser verkligen
fram emot att testa oljan på min sjukdom. Med vänlig hälsning, Henry ”

”Kära Henry, jag har ingen erfarenhet av honungsbinextraktion men jag tror inte att den här metoden skulle vara
lika effektiv som de metoder jag använder. Att producera oljan som jag gör värmer oljan till en temperatur som
dekarboxylerar den färdiga produkten för att göra oljan så potent som möjligt.  Denna uppvärmningsprocess
roterar  molekylerna  till  delta  9  -läget  vilket  gör  oljan  starkare.  Om  du  har  problem  med  att  hitta  rätt
lösningsmedel kan du prova aceton. Jag har aldrig provat aceton själv för att producera oljan men jag ser ingen
anledning att aceton inte skulle fungera lika bra som alkohol eller nafta för att producera medicinen. Du bör
kunna  få  lätt  alifatisk  nafta  från  butiker  som  levererar  färg  eftersom  de  vanligtvis  säljer  nafta  som
färgförtunnare.

Korrekt tillverkad olja bör ta hand om dina problem och också ge din vän med cancer en chans att överleva.
Alkohol som är 90% kommer att vara ett mindre effektivt lösningsmedel eftersom de andra 10% vanligtvis är
vatten och under efterbehandlingsprocessen kommer du att få mycket överflödigt vatten att avdunsta. Bästa
hälsningar, Rick Simpson ”

”Rätt dekarboxylering är en mycket viktig del i perfekt oljeproduktion eftersom den råa växten inte ger mycket
rent delta9-THC och CBD istället har syrorna betyder THCA och CBDA. För att ta bort karboxylgruppen är
uppvärmning proceduren. Gör detta mycket noga för att inte bränna bort dina värderade molekyler. Jag hittade i
en Journal of Chromatography en bra anteckning som borde vara den nödvändiga temperaturen och tiden för att
värma oljan eftersom beroende på riskokaren kanske inte tempen räcker. Så det är en bra idé att ha din olja
uppvärmd i minst 27 minuter vid min. 122 grader Celsius. Kontrollera alltid din värmeplattans temperatur med
en digital mätanordning för att undvika att överhetta din olja. I tabellen nedan ser du kokpunkterna för de stora
cannabinoiderna som du aldrig bör nå annars koka du bort dem. Jag noterar dessutom att det är rätt vad Rick sa
hela  tiden  i  sina  videor  inte  överhettar  oljan  men  värme är  nödvändig  för  att  göra den helande  oljan.  En
temperatur på minst 106,2 grader Celsius är nödvändig för rätt dekarboxyleringsprocess under den angivna
tiden i diagrammet runt en timme. Om din olja bara har den sura formen av THCA och CBDA är den inte så
effektiv eftersom syrorna inte passar särskilt bra till CB1- och CB2 -receptorerna. Så se till att du gör det på rätt
sätt eftersom det Rick sa är sant, bara den bäst tillverkade oljan kan göra jobbet när live beror på. (…) Om din
olja bara har den sura formen av THCA och CBDA är den inte så effektiv eftersom syrorna inte passar särskilt
bra till CB1- och CB2 -receptorerna. Så se till att du gör det på rätt sätt eftersom det Rick sa är sant, bara den
bäst tillverkade oljan kan göra jobbet när live beror på. (…) Om din olja bara har den sura formen av THCA och
CBDA är den inte så effektiv eftersom syrorna inte passar särskilt bra till CB1- och CB2 -receptorerna. Så se till
att du gör det på rätt sätt eftersom det Rick sa är sant, bara den bäst tillverkade oljan kan göra jobbet när live
beror på. (…)

Ja, titta och tolka detta vetenskapsdiagram för att förstå att dekarboxyleringsprocessen pågår hela tiden när du
värmer  blandningen  av  cannabinoider  med  vätska  i  riskokaren.  Så  graferna  visar  att  det  är  mycket  att  få
temperaturen till  130 grader Celsius tillräckligt länge för att få maximal dekarboxylering. Allt  en fråga om
temperatur och tid för att nå de bästa nivåerna.

Om du använder ett digitalt temperaturmätinstrument och lägger det på botten i riskokaren under hela processen
för att förånga lösningsmedlet, ser du att det bara i den sena fasen av processen när vattendropparna kommer in
i  finalen  i  spis,  temperaturen  kommer  runt  100-110 °  C.  Men tiden  i  detta  intervall  är  för  det  mesta  inte
tillräckligt  lång för hela  dekarboxyleringsprocessen.  Efter  detta  värmer  du oljan  i  en liten  stålkanna på en
värmeplatta under längre tid. Så länge ingen aktivitet (inga fler gasbubblor) du värmer och väntar. Kontrollera
temperaturen och bäst att inte gå högre än 130 grader Celsius i cirka en halvtimme. Kom ihåg att THC har en
kokpunkt på 157 grader C. Så snälla gå inte riskabelt  genom att överhettas, annars kommer dina eftersökta
cannabinoider att förångas och brisas bort ...

I grund och botten är det inte viktigt att få maximal mängd dekarboxylering, så länge får du senare tillräckligt
med olja i kroppen. Intressant är värdet av ETT gram per dag eller mer du bör ta. Naturligtvis hur mycket olja
du behöver beror på hur många delta9THC som verkligen finns i oljan - menar hur effektiv dekarboxyleringen
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var. Om du följer Ricks rekommendation och se till att ha oljan tillräckligt länge uppvärmd till 130 ° C - allt
kommer att gå bra. Det är oberoende vilket lösningsmedel du använder. ” Stephan

“Hej JB, jag hittade denna Nafta i mitt  område ...  (länk) Det står inte Ljusnafta ...  skulle detta fortfarande
fungera? Tack än en gång för all hjälp och superinformation! ”

- Det ska vara lätt alifatisk nafta- kontrollera MSDS för att se om det är ren lätt nafta utan tillsatser), shellit i
Australien, (teknisk eller industriell) bensin i Europa (bensin, inte bensen och inte den typ som används som
bränsle  i  bilar).  Den  säljs  under  många  olika  namn.  Det  används  som  färgförtunning,  lösningsmedel,
avfettningsmedel, det brukade vara ett mycket vanligt hushållslösningsmedel eller textilavfettningsmedel, det
kan också användas som tändvätska etc. Kokpunkt runt 60-80 ° C, ju lägre desto bättre .

Smörj lite på en ren petriskål eller doppa fingret i den och om den avdunstar inom trettio sekunder och inte
lämnar några oljiga rester bör den vara ok att använda. Det finns många leverantörer, jag kan inte berätta vilken
som är bäst eller vad vi skulle rekommendera för tillfället, så vi ger bara allmänna instruktioner.

CAS-nummer 64742-49-0, rent, petroleumdestillat, utan tillsatser, om möjligt, och kokpunkten bör vara så låg
som möjligt. De flesta raffinaderier producerar det, fråga dem bara vad de skulle rekommendera för örtextrakt.

Det andra alternativet är 99% eller 99,99% isopropylalkohol eller den mycket dyra 99% livsmedelskvaliteten.
Isopropylalkohol och livsmedelsalkohol är inte lika effektiva som lösningsmedel som nafta, och de avlägsnar
mer  växtmaterial  och  klorofyll  i  oljan,  vilket  gör  det  mindre  potent  och  smakfullt,  det  är  därför  vi
rekommenderar att du alltid använder nafta när det är möjligt/tillgängligt. Bästa hälsningar, JB ”

F. Rick, i Mexiko är "nafta" bara ett av flera produktnamn av naftatyp. För att undvika ett ödesdigert misstag,
skulle du råka ha det vetenskapliga namnet på “nafta” du använder, tack?

A. Leta efter ren lätt nafta utan ytterligare ingredienser. Det är i princip samma som Coleman-bränsle som du
kan se på bilden nedan, men leta efter nafta utan rostskyddsmedel som tillsätts till Coleman-bränsle.

Om du upptäcker att lätt alifatisk nafta är förbjudet i ditt land (vilket var fallet i Honduras, till exempel), leta
efter  99%  eller  bättre  99,9%  isopropylalkohol,  det  borde  vara  lätt  att  hitta.  99%  alkohol  är  det  tredje
lösningsmedlet vi skulle använda, men vi skulle göra allt för att undvika att använda det eftersom det tar bort för
mycket klorofyll och andra oönskade växtmaterial. Vissa gillar att frysa lösningsmedlet och utgångsmaterialet
när  de  använder  isopropylalkohol  eller  alkohol  som  lösningsmedel.  Vi  använder  personligen  inte  dessa
lösningsmedel såvida vi inte måste och vi gillar inte att få händerna frusna, så vi främjar faktiskt inte att frysa
det, men vissa säger att det hjälper till att förbättra kvaliteten på oljan. När du använder opolärt rent lätt nafta
med  låg  kokpunkt  behöver  du  inte  frysa  någonting  och  du  får  fortfarande  en  bra  produkt  om  du  följer
instruktionerna. J B

”Hej JB, tänk om det finns en allergi mot att använda Naptha? Vi har en familjemedlem som har allvarliga
allergiska reaktioner mot ALLT, särskilt lösningsmedel. Vi vill göra olja till henne men behöver använda ett
organiskt lösningsmedel. Vi funderade på att göra en organisk "månsken" som destillerades flera gånger för att
få renhet, men vad är dina tankar om detta? Vad är din rekommendation för de allvarligt allergiska mot så
mycket? Hon kan inte ta läkemedel alls eftersom hon är allergisk mot bindemedlen, hon lider SÅ mycket på
grund av sin allergi mot allt. Tack på förhand!" Sara

- Jo, du kan använda 99% alkohol, vi har aldrig sagt att du inte kan. Det är bara så att enligt vår erfarenhet är
oljor  som  produceras  med  opolära  lösningsmedel  något  kraftigare  och  innehåller  vanligtvis  mindre
växtmaterial. Vissa fryser alkoholen och knoppen innan de bearbetas för att få olja som är mer gul. Så jag antar
att det är vägen att gå för dig, Sara.

Hög THC eller hög CBD olja?
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"Jag är lite förvirrad. Min vän har stadium 4 njurcancer och cancer i lungorna. Är det bäst att ge den höga CBD
-oljan eller THC -oljan? CBD -oljan har bara ett spår av THC? Jag fick ett tio gram rör och det har 18% CBD
och mindre än 1% THC. Gör jag det här på fel sätt? ”Richard

Mikees: Ja, det är inte det, du måste få den riktiga RSO.

-95-98% THC är väl inte 18% CBD? Säg till den som har levererat det till dig att sluta göra det. Den höga CBD
-marknadsföringshype kommer att döda många intet ont anande patienter som det verkar, det är tråkigt. Varför
kan de inte  helt  enkelt  följa  instruktionerna  som verkligen  fungerar?  Användningen av höga CBD-oljor  är
mycket begränsad, de fungerar inte så bra även vid hudförhållanden, jag förstår verkligen inte varför alla är så
gung-ho om det där CBD-nonsetet. Ja, det är också en kraftfull medicin, men dess användning är egentligen
bara begränsad jämfört med den riktiga RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, extremt potent och lugnande och euforiskt; det är din bästa olja och det är det som
fungerar bäst. Prova det här först. När du gör det kommer du inte att röra eller gå nära den höga CBD -oljan och
du kommer att känna skillnaden och ingen kommer att slita av dig. RSO först. J B

”Jag gillar verkligen den här sidan och den information jag kan lära av den. Det är dock så nedslående att höra
andra cannabinoider förutom att THC läggs ner som sekundärt. Denna tjej och hennes föräldrar ser inte CBD
som sekundär. Det har gett henne liv. Var inte THC som gjorde det, CBD. Sluta skit över allt tack. Du avråder
människor från att prova höga CBD -stammar när de verkligen kan få hjälp av det. Det höga THC är inte svaret
på allt och det är därför det finns mer än en cannabinoid i anläggningen. ” Tina

”JB svarade om lungcancer, inte Dravets syndrom, ingen skiter på någonting. För cancer visar patientrapporter
och vetenskapliga studier att  THC är det som dödar cancer.  Det finns några studier som säger att  CBD är
fördelaktigt för vissa typer av cancer, men få jämfört med studierna gjorda med THC. Nu är anfall och några
andra tillstånd med hög CBD det du letar efter. ” Kellin

- Kellin och Tina, de oljor vi använder fungerar också mot anfall. Och patienterna skulle få ojämförligt bättre
resultat om de använde den riktiga saken och försökte bota orsaken och inte bara symtomen.

Jag lägger inte ner CBD, det är en riktigt kraftfull medicin i sig, och jag tycker att den är bra i tuggummi för
barn etc., till exempel. Men om du vill ha den verkliga kraften behöver du den mest brutalt potenta RSO och
massor av THC. Det är mitt perspektiv och det kommer inte att förändras.

Prova helt enkelt på hudförhållanden och se om en brännskada eller ett sår läker snabbare med den riktiga RSO
eller  med  en  lågkvalitativ  hög  CBD-version  av  den.  Jag  har  sett  det  med  egna  ögon,  jag  behöver  inte
experimentera med höga CBD -oljor för mig själv. Jag vill det bästa för mig själv såväl som för mina patienter.

De flesta  höga CBD-oljor  är  av sekundär  kvalitet  jämfört  med den bästa  och mest  narkotiskt  potenta  och
lugnande RSO med 95-98% THC.

Ditt huvudproblem är att du köpte in dig på den enda cannabinoidteori som Big Pharma driver på så att de kan
tjäna på cannabisläkemedel. Du vill inte riktigt ha mediciner baserade på enstaka cannabinoider, du vill ha den
mest brutalt kraftfulla och lugnande oljan för bästa resultat.

Och du kan odla växterna själv och du kan göra oljan själv också, du behöver verkligen inte köpa den från stora
läkemedelsföretag som kommer att försöka sätta en enorm prislapp på dekarboxylerat cannabisharts utan någon
annan anledning än deras girighet .

Du kanske och troligtvis kommer att behöva kilo olja en dag - för dig själv eller din familj - hur mycket vill du
betala per gram? En bock är för mycket, om plantorna odlades utomhus och i stor skala.  Så inga speciella
skatter,  inget  sådant.  100% legalisering  är  den enda vägen att  gå och det  måste  göras nu,  det  finns  ingen
anledning att låta hundratals miljoner patienter världen över lida.

Argumentera gärna om det; men det är ungefär allt du kan göra åt det ändå. Bästa hälsningar, JB
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”Fortsätt förklara precis som du har, jag tar anteckningar och lär mig så mycket jag kan om vad som är bra för
vad och så vidare, jag vill vara redo och förberedd med rätt kunskap för mig och min ... Om du inte berättade
om behovet av hög THC skulle jag ha tyckt att allt var ok, jag är tacksam för ALL INFO. ” Vicky

”Rick har alltid hävdat att det är högt THC som är absolut nödvändigt för att ge dig den bästa chansen, det är
uppenbarligen vad han hade bäst resultat med. Det finns många saker CBD kan vara bättre för, det används
vanligtvis på barn för Dravets syndrom, ADHD och svår tvångssyndrom eftersom många fortfarande är rädda
för att få barn höga. THC är det som får dig hög. Jag har hittat några människor som använder hög THC -olja
för att behandla majoriteten av människor, men om patienten inte svarar som hoppades de bytte till hög CBD
och detta har fungerat bättre.

Jag  antar  att  alla  är  olika  och  varje  cancer  är  olika.  Men  tills  all  nödvändig  forskning  är  tillåten  är  det
förmodligen bäst att hålla sig till Ricks metod. Hög THC, dominerande indikation efter protokollet. Det sägs att
om de börjar små och dubbla doser var fjärde dag kan patienten snabbt bygga upp en tolerans och den allvarliga
dåsigheten  kommer  att  avta  efter  en  liten  stund  på  oljan.  Ricks  olja  är  95-8% THC men  de  psykoaktiva
effekterna kommer inte att skada dig.

Och när jag försöker bestämma vems metod jag tror tror jag inte att någon har haft mer erfarenhet av detta
läkemedel än Rick. Jag har sett den nederländska metoden och tänk bara om någon dör, varför skulle du späda
botemedlet? ” Nick

”Eftersom jag har hört talas om de höga CBD -oljor som hjälper anfall har jag alltid tänkt att om dessa föräldrar
skulle ge sitt barn en hybrid men dominerar indica -olja skulle barnet läka. Jag vet att CBD -oljorna kontrollerar
anfall och jag är så glad att NÅGOT kan hjälpa barn som Charlotte men tänk mig den läkning som kan hända
om THC och det andra spektret av cannabinoider i växten ges. Så ditt barn sover mycket på grund av THC,
deras kroppar kommer att anpassa sig till dosen. Jag tycker bara att hela växten är den mest användbara, inte en
som utpekats cannabinoid. ” Sara

”Media fortsätter att fokusera på att separera cannabinoiderna, men det har bevisats att både THC och CBD
dödar cancer och krymper tumörer. Rick Simpson Oil tillverkad av Cannabis Indica är läkemedlet som botar
Landon och Brave Mykayla och många andra och alla kan göra det. Låt inte media få dig att tro att du måste
vänta på detta botemedel, eller separera CBD! THC fungerar också med vårt endocannabinoidsystem. Lär dig
om botemedlet som alla kan göra. ” Hanan

Är det säkert att använda oljan?

”Säkerheten för detta läkemedel är oöverträffad och vad jag har sett är det inte farligare än att dricka en kopp
färskvatten. Även om en person överdoserar illa, skadas det inte när oljens effekter försvinner. Den vanligaste
biverkningen vi har noterat hos människor som intar hampolja för sina medicinska tillstånd är mycket vila och
ett leende på läpparna.

Precis som alla andra kraftfulla läkemedel kan det orsaka oönskade biverkningar om vissa personer får i sig för
mycket. Även om de effekter som denna olja kan ge inte utgör någon fara, finns det de som inte tycker om att
bli  höga av en överdos.  Även om denna medicin  är  säker  och de flesta  inte  har några problem med dess
användning, bör man också ta hänsyn till att det kommer att finnas de som kommer att uppleva svårigheter.

Det är anledningen till att jag instruerar alla att börja med mycket små doser och sedan öka mängden de intar
var fjärde dag. Genom att göra det ger det personen som tar detta ämne möjlighet att bygga upp sin tolerans och
många patienter har rapporterat att de inte ens blev höga under behandlingen. Om hampolja produceras korrekt
från mycket kraftfulla lugnande stammar av cannabis indica,  eller  ofta när den tillverkas av vissa typer av
indica-dominerande sativa kors, kommer man att upptäcka att effekterna av sådana oljor kommer att främja
dåsighet och sömn, vilket uppenbarligen är en viktig del av läkningsprocessen.
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Patienter bör vara medvetna om det faktum att denna olja också kan minska deras blodtryck, okulära tryck och
blodsockernivåer.  Om individer  tar  mediciner  för att  behandla dessa problem bör de i  de flesta  fall  kunna
minska sitt  behov av att  använda de läkemedel som de för närvarande använder mycket  snabbt. Jag måste
informera  patienter  som  tar  blodtrycksmedicin  om  att  när  de  har  startat  oljan,  ofta  kommer  deras
blodtrycksproblem inte längre att kräva användning av läkemedel, och detta gäller även för diabetiker och de
som lider av glaukom.

Observera att om olja ska intas för att behandla andra tillstånd och det tas tillsammans med blodtrycksmedicin,
kan det i vissa fall driva patientens blodtryck för lågt. Även om jag inte känner till någon som upplevt detta som
drabbats av någon verklig skada, känner jag ändå att man bör försöka undvika denna situation om det alls är
möjligt. Så kontrollera ditt blodtryck ofta, och om det inte längre behövs läkemedel ska du inte äta dem.

Det kan tyckas otroligt för vissa individer att de kan avbryta användningen av dessa föreskrivna ämnen. Men
när man inser läkningspotentialen för denna naturmedicin kommer de snart att förstå att denna fantastiska olja
kan ersätta användningen av praktiskt taget alla läkemedel.

Hur tolereras oljan vanligtvis?

Vi har alla olika toleranser för kraftfulla mediciner, så jag uppmuntrar patienter att stanna i sin egen komfortzon
när de bestämmer vilken dos de ska få. De flesta människors tolerans bygger mycket snabbt och i genomsnitt tar
en normal person vanligtvis cirka 90 dagar att få i sig 60 gram behandling. 60 gram ordentligt producerad olja
verkar kunna bota de flesta cancerformer om inte patienten skadades hårt av det medicinska systemet med sin
kemo och strålning etc.

Patienter som har drabbats av kemo och strålning kräver mer olja för att ångra den skada som det medicinska
systemet har lämnat efter sig. För det mesta tycks patienter när de väl har vant sig vid oljeeffekterna tycka om
att ta ämnet. Men på grund av denna medicins icke-beroendeframkallande natur, glömmer ofta de som använder
ämnet att ta sina doser ordentligt. Det är inte så att oljan får dem att glömma, det är helt enkelt för att deras
kroppar  inte  känner  behovet  av  dess  närvaro  och  detta  belyser  bara  det  faktum  att  ämnet  verkligen  är
beroendeframkallande. För om det inte var det, är det osannolikt att patienten skulle glömma att ta sin dos, för
om det var beroendeframkallande skulle deras kroppar gråta efter ämnet efter åtta timmar.

Finns det några biverkningar man bör vara orolig för?

Vissa patienter har rapporterat att de upplevde ångest eller paranoia med användning av detta läkemedel. Sätt att
hantera detta kommer att diskuteras när frågan kommer upp lite längre fram i den här boken.

De viktigaste biverkningarna av hampolja som har rapporterats till mig är god hälsa, lycka och en god natts
sömn, så vad mer kan någon begära av ett läkemedel de använder?

Många människor äter ett stort antal läkemedel varje dag. Kan det vara bra för kroppen?

Jag  har  ingen  aning  om  varför  de  som  ser  de  farliga  biverkningarna  av  allopatiska  läkemedel  i
läkemedelsreklam fortfarande skulle överväga att ta dessa mediciner. Det verkar som om många människor
kommer  att  göra  som läkaren  beställer  och  många  av  dessa  människor  tenderar  att  avvisa  användning  av
hampmedicin. Helt enkelt på grund av lögner har de fått höra av sina regeringar och de som står i skuggan
bakom läkemedelsindustrin. Ingen dör av användning av hampmedicin och det orsakas ingen skada. Jag önskar
att jag kunde säga detsamma för vad läkarna föreskriver för oss varje dag men tyvärr är det knappast så.

Ibland är de olika interaktioner som dessa så kallade mediciner orsakar tillräckligt för att sätta oss i en tidig
grav. Men även om vi inte upplever några omedelbara problem, utgör deras användning fortfarande en fara.
Med tiden kommer de kemikalier och gifter som dessa mediciner innehåller att byggas upp i våra kroppar och
detta  kan  också  orsaka  allvarliga  hälsoproblem  som  ofta  kan  leda  till  döden.  Även  enkla  saker  som
aspirintabletter orsakar tusentals dödsfall världen över varje år. Så jag tycker inte att någon av oss ska sätta vårt
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förtroende för läkemedelsindustrin eller något de tillhandahåller. Om du vill se verklig helande kraft, vänd dig
till Moder Natur, för du hittar väldigt lite i en pillerfabrik som kommer att vara till stor nytta.

Hur jämför patienter biverkningar av hampolja med de från kemiska läkemedel?

Det  finns  ingen  verklig  jämförelse  mellan  biverkningarna  av  hampolja  och  de  giftiga  kemikalier  som det
medicinska systemet  tillhandahåller.  Dessa ämnen som läkare tillhandahåller  är  något vi  inte bör ha i  våra
kroppar eftersom de är levertoxiska. Detta innebär att dessa så kallade mediciner inte ska intas eftersom de
kommer att förgifta våra lever och försämra dess funktion. Dessutom kan deras användning orsaka en rad andra
hälsoproblem som kan undvikas om hampolja användes istället.

Med användning av kemiska mediciner utsätter vi oss ofta för biverkningar som kan vara ännu värre än vad som
ursprungligen  behandlades.  Vissa  patienter  med  sjukdomar  som cancer  och  diabetes  etc.  har  till  och  med
berättat för mig att deras tillstånd orsakades av de läkemedel läkarna hade fått. Så det verkar som att läkarna
ganska  ofta  själva  är  åtminstone  delvis  ansvariga  för  patientens  nuvarande  medicinska  situation.  Många
patienter har beskrivit för mig i detalj de hemska biverkningar de stött på orsakade av medicinerna som de
ordinerats, så jag skulle försöka undvika deras användning om det är möjligt.

Eftersom vår kropps kemi och vår tolerans för många andra ämnen varierar mycket. Ofta har läkare ingen aning
om vilka effekter en uppbyggnad av olika kemiska läkemedel kan ha på vår hälsa och välbefinnande. Inga två
av oss är likadana, och olika mediciner blandade är inget annat än en giftig kemisk cocktail, som i vissa fall kan
få helt oväntade konsekvenser hälsosamt för patienten. Så hur skulle någon läkare kunna ta in alla okända för att
avgöra vad som är säkert och vad som är oacceptabelt?

Jag  tror  ärligt  att  tillstånd  som  Alzheimers  och  många  andra  sjukdomar  ofta  orsakas  av  blandningen  av
kemikalier  som  deras  läkare  ordinerat.  Många  patienter  har  berättat  om  problemen  de  stött  på  med
läkemedelsanvändning, men när de slutade ta dessa ämnen och började få i sig oljan försvann problemen. För
att sammanfatta saker och ting direkt, om hampmedicin produceras på rätt sätt, är de extremt säkra och ofarliga
att använda, men vad läkare tillhandahåller är det inte.

Är det möjligt att jämföra effekterna av allopatisk och empirisk medicin?

För mig är det ingen jämförelse mellan allopatisk medicin och empirisk medicin. Allopatisk medicin är för det
mesta bara en blandning av skadliga kemikalier och gifter som ingen bör inta. Empirisk medicin (medicin från
växter) har använts i tusentals år och läkemedel som produceras av hampa är ojämförliga när det gäller säkerhet.
Den medicinskt effektiva och ofarliga karaktären hos hampahartser som oljan är tillverkad av gör hampaplanten
till "Queen of all Empiric Medicine."

Genom åren har jag varit i kontakt med många patienter som tog allt som var tillgängligt för att behandla deras
tillstånd och efter att allt annat hade misslyckats kom de sedan till mig. Jag tror att patienterna som har använt
både allopatisk och empirisk medicin är mer kvalificerade att prata om skillnaden mellan kemiska mediciner
och hampolja istället för mig själv. Men tyvärr är många fortfarande rädda för att komma fram, så jag kan bara
vidarebefordra det de har rapporterat.

De flesta av dessa patienter berättade direkt för mig att de mycket tidigare skulle använda hampolja snarare än
medicinerna som deras läkare gav. Helt enkelt för att det fungerade mycket bättre, inte hade några obehagliga
biverkningar,  och på kort  tid kunde många gå tillbaka till  ett  normalt  liv.  De upplevde inte dessa uttalade
läkande  effekter  med  användning av  allopatiska  läkemedel  och  de  flesta  ansåg att  dessa  mediciner  gjorde
mycket skada. Jag tror att det här talar för varför jag nu inte ens skulle överväga användning av allopatiska
läkemedel och inom en snar framtid tror jag att många fler kommer att känna samma sak.

Finns det någon anledning att oroa sig för beroende av THC?

Extrakt från hampväxten kan också användas för att göra det lättare för de som är beroende av farliga ämnen att
dra sig ur sin användning. Systemet berättar att marijuana har en gateway -effekt, vilket kommer att få de som
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använder det att kasta sina liv och bli beroende av hårda droger. Uttalanden som detta är fullständigt nonsens.
Hur kan en medicin som är användbar för att bryta missbruk få någon att bli beroende av samma farliga ämnen
som orsakar problemet?

Jag håller  med om att  hampolja är en inkörsmedicin,  men det är en inkörsport för människor som lider av
missbruk och det tar inte dem som använder det på vägen till förstörelse, som våra regeringar vill att vi ska tro.
När du verkligen får veta vad mediciner som produceras från denna växt kan göra kommer du att upptäcka att
dess medicinska användningsområden är obegränsade.

Låt oss nu titta på de ”förödande” effekterna av en mycket stor överdos av hampolja. Detta läkemedel orsakar
ett halvkomatöst tillstånd som kallas sömn, och när det produceras från rätt stammar är det också en mycket mer
effektiv smärtstillande än morfin. Om en vanlig människa skulle ta alldeles för mycket, utan tvekan, skulle de
sova ganska länge, men när de vaknade skulle de vara oskadade och inte bli beroende.

Jag har tillhandahållit denna medicin till många patienter, men jag känner inte till något tillstånd som skulle
hindra en patient från att använda detta ämne till god fördel; ändå kan vi med tiden upptäcka att det finns de
som inte kan. Allt jag säger är att jag inte känner till någon medicin som är mer effektiv och säker att använda
och jag är säker på att det medicinska systemet inte använder något som de kan säga detsamma om. Titta nu på
effekterna av hampolja och titta på effekterna av vad det medicinska systemet tillhandahåller. Jag tror att du
kommer att instämma i att ta ut det höga av hampmedicineringar är ungefär den tycksta ursäkten som de kunde
ha kommit med när du tänker på den skadliga och farliga naturen hos ämnen som de för närvarande använder
för att ta plats.

Detta läkemedel kan intas, användas lokalt, förångas, eller så kan du också använda det i stolpiller med bra
resultat. När du börjar äta oljan är små små doser med cirka åtta timmars mellanrum bäst i början. Om du lider
av ett allvarligt tillstånd och du tar starka smärtstillande läkemedel, öka storleken på din dos så snabbt som
möjligt och försök att avbryta användningen av dessa farliga ämnen.

För  dem  som  tror  att  de  behöver  vägledning,  eftersom  din  läkare  var  den  som  satte  dig  på  alla  dessa
beroendeframkallande  otäcka  kemikalier  i  första  hand,  be  dem  om  deras  råd  om  hur  du  bäst  avbryter
användningen av dessa ämnen. Om din egen läkare inte vill hjälpa, kontakta en naturläkare eller homeopatisk
läkare för råd. I många fall tidigare har jag sett människor gå av onödiga mediciner helt själva utan råd från
någon.

När behandlingen med oljan påbörjas kan många patienter som tar opiatbaserade läkemedel omedelbart halvera
sin  användning  av  dessa  farliga  ämnen.  I  de  flesta  fall  kan  patienten  inom en till  två  veckor  ta  av  dessa
mediciner helt och de kommer att drabbas av mindre abstinenssymtom.

Denna medicinering handlar verkligen inte om att få dig hög, det handlar om att låta dig själv bli botad av ett
naturligt ämne som inte skadar. Varför ska vi som människor nu låta andra fortsätta neka oss att använda denna
medicin? Den fria medicinska användningen av hampa är vår tids viktigaste fråga och eftersom så många dör i
onödan bleknar alla andra bekymmer i jämförelse. Hampa är medicin för massorna som praktiskt taget alla kan
odla och producera. Nu producerar otaliga människor över hela världen sin egen medicin och de uppnår samma
resultat som vi har beskrivit i vår information. Tiden för förändring är nu nära, snälla gå med oss för att hjälpa
till att stoppa så många människors lidande och för att ge hopp till en annars hopplös värld.

Hampaplanten placerades på denna jord för att vi alla ska kunna använda den fritt för mat, fiber, medicin, energi
och en mängd andra applikationer.  Vid sista räkningen kan över 50 000 olika saker produceras från denna
fantastiska växt. När dessa olagliga restriktioner avlägsnas kommer det att sätta tillbaka människor till landet
där de hör hemma. Återigen kommer de att komma i kontakt med naturen och bli mycket mer självförsörjande.
Miljontals jobb skulle då finnas där för att ta in jordvänliga hampabaserade industrier och på kort tid kan vi ha
en hampabaserad ekonomi. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

“När jag började ta oljan hade jag” hemska ”biverkningar, jag måste ha ätit en halv låda munkar !!! Ha Ha
Ha !!! Jag önskar att jag hade lite mer jag sov underbart! Varje dag såg jag fram emot natten så att jag kunde
sova. Jag skulle ta lite olja vid 7:00 somna omkring 9:30 och sova till 8:30. Underbar!!!" Tom
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”Ironiskt  att  vi  varje  dag  hör  så  många  berättelser  om  människor  som  tar  cannabiskoncentrat  utan
skräckhistorier, utan missbruk, inga biverkningar eller relaterade dödsfall, men lokala lagstiftare kämpar mot
odling,  användning och försäljning av marijuana i  intresset  av allmänheten säkerhetshänsyn ”,  vilket  är  en
täckmantel för deras lojalitet mot Big Pharma och” Booze-Barons finansiella mutor för att begränsa tillväxten
av cannabisindustrin i USA ... ”Raphael

”Började ge oljan till min far i veckan. Avancerad prostatacancer som har spridit sig till några fläckar på benen.
Än så länge sover han mycket och har fått tillbaka aptiten. Han åt inte något på grund av strålningsvärk i halsen.
Även en del av hans ångest har övergått till till synes glada händelser i huvudet!

Han får fortfarande smärtstillande läkemedel på sjukhus som är till hjälp för akut smärta tills saker och ting är
under kontroll.  Läkarna vet dock inte om oljan. Vi antydde till  och med tanken på att kombinera olja med
läkemedel, men läkare kom tillbaka med påhitt av monstruösa biverkningar. Ville be dem att visa oss studierna,
men vill inte äventyra pappas frigivning eftersom vi har markerats som "svåra" för att ifrågasätta behovet av
överdriven medicin som gör honom värre och värre.

Jag skulle inte önska sjukhuscancerbehandling på min värsta fiende. Jag hade hört skräckhistorierna, men jag
antar att jag på någon nivå trodde att saker skulle vara annorlunda för pappa. Hoppas verkligen att det inte är
sent. ” Edmund

- Edmund, de hade rätt om möjliga biverkningar, men de skulle orsakas av de kemikalier de ger honom, inte av
oljan. Ju tidigare du får hem honom och fyller honom med olja desto större chans. Det är aldrig för sent att börja
med oljan, frågan är bara om det inte är för sent för att komma före sjukdomen. Men det är direkt kopplat till
hur mycket olja du kommer att få i honom och hur snabbt.

Med detta säger jag inte att du inte ska följa protokollet eller att du ska börja med stora doser. Få hem honom,
följ protokollet och låt oss hoppas på det bästa. J B

"Hej Jindrich, vill dela med mig av några av" biverkningarna "av oljan. Först har jag gjort mitt eget ett tag nu
och även köpt några på en apotek (som mitt eget bättre!), Jag har inget speciellt tillstånd eller sjukdom, har
antagligen intagit nära 30 ml sedan 2012, så ...

* kan inte dricka alkohol längre ... ett glas vin och jag är ute! Jag försökte inte sluta dricka men verkligen min
kropp förkastar det helt och det faller riktigt skönt att vara klar i huvudet !!

* Iris i mina ögon är helt gröna ... inga fler små bruna prickar här och där (om du känner till iridologi är de små
prickarna en indikation på organfel eller till och med dödsfall), så tydliga ögon betyder bra hälsa! 

* Samma effekt för mina 10-åriga herdehundsklara ögon och mycket energi! (Han har haft cirka 6 doser). Oljan
och alla oväntade biverkningar !! Tack och Rick för alla dina ansträngningar att  dela detta läkemedel med
världen. Mycket kärlek, Estelle ”

”Jag kan berätta att min tjejhund (herdehund) hade cancer i mjölkkörteln, stora klumpar. Jag gav henne dagligen
2  droppar  före  kvällen.  På  3  veckor  ALLT  BORT  !!!  (Det  är  som  bröstcancer  hos  människor  också
östrogenkänsligt !!!). OCH det räddade min väns liv, hon hade blåscancer - Borta. SÅÅÅ GLAD att kunna
hjälpa människor och djur. ” Dolly

"Jag ger alla mina tre hundar en droppe olja dagligen för att förebygga cancer efter att jag förlorat varje hund
tidigare i cancer." Uppfattat

”Jag skrev precis  förra  veckan om kräkningar  på oljan.  Jag slutade slutligen  och jag använder  fortfarande
samma sats olja. Jag mår bra nu. Jag tror att jag avgiftade alla läkemedel ur mitt system. Det var en eländig
upplevelse men detox är aldrig kul. ” Robin

”Jag vet inte säkert men min gissning skulle vara att du tog för mycket för tidigt. Det finns något som blir för
högt och det kan få vissa att kräkas. Jag vet detta av egen erfarenhet. (Jag insåg precis att det lät lite nedlåtande
att jag inte menade det så.) ”Tina
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”Tina, jag tänkte också på det och hade många frågor om varför jag var så sjuk. Jag tror verkligen att det var
detox på grund av det som hände mig i december förra året. Jag fick höra av min onkolog att jag var i mina
"sista skeden" att jag hade slut på olja och hade en IV av Zometa för att stärka mina ben. Det visade sig att oljan
fungerade som ett allergipiller och räddade mig från effekterna av Zometa. Av oljan blev jag anorexisk, hade
mycket ont när Zometa gick in i mina ben och kräktes, fick frossa och blev inlagd på sjukhus.

Sedan den händelsen kunde jag inte ens sitta i indisk stil eftersom mina leder och höfter gjorde så ont. När jag
började på oljan var jag bra först men blev gradvis sjuk. Jag blev då riktigt sjuk och när jag kräktes i dagar och
var eländig hände något konstigt, alla mina leder rensades ut och jag har inte mer ledvärk efter 6 månader. Jag
är flexibel igen. Jag kan bara tro att oljan fick det skit ur mina leder som kan stanna hos dig i ett år. ” Robin

”Det är mycket viktigt att få in så mycket som möjligt till en terminal patient så snart som möjligt. De flesta
terminalpatienter har genomgått kemo/strålning, smärtstillande etc. Se till att det är gjort ordentligt och börja ta
så mycket som möjligt så snart som möjligt och jag skulle inte sluta ta det åtminstone förrän cancern är helt
borta! ” Bonny

"När dina läkare säger till dig" du är terminal ", skulle du inte vilja prova det som finns? Tänk efter ... Vad har
du att förlora efter en sån diagnos? Jag har en systerdotter som lever idag ... på grund av denna olja ... Behöver
jag säga mer? ” Carol

”Det är jag hennes brorsdotter. Det fungerade verkligen. ” Joanne

”Jag gjorde ett halvmaraton, jag samlade in $ 5000 för cancerforskning. Lite visste jag att det redan fanns ett
jäkla botemedel och de skulle inte ge mig det. De gav mig riktigt stark cellgiftsbehandling två gånger. De
förstörde min lever; de förstörde mina njurar. De skickade mig hem för att dö i april förra året. De sa att jag inte
skulle leva på sex veckor. Och här är jag idag, fortfarande lever, eftersom jag fick reda på hur jag kan göra min
egen medicin så att jag kunde vara här idag.

Vi  måste  berätta  för  alla  om  detta  botemedel.  Alla  behöver  veta:  det  finns  faktiska  medicinska
marijuanaprodukter som hjälper dig att leva och hjälper dina vänner att leva som har cancer. Alla behöver veta:
ingen behöver dö av cancer. Det finns ett botemedel, det har alltid funnits ett botemedel. De bara ... Big Pharma
låter oss inte ha det. Hur vågar de ?! Cancerforskning är en industri på flera miljarder dollar ... Och vad gör de?
De dödar människor som jag med sina droger. Det är skitsnack! Det finns ett botemedel! Phoenix Tears olja
fungerar! Berätta för alla. Snälla du!" Joanne

”Hej, jag har tro på oljan och använder den för närvarande för min mamma som har cancer, men jag har en
fråga, du säger att den ska konsumeras 2 uns på tre månader, men min mamma är mycket svag på grund av
sjukdomen och bara tas som ett uns och håller på att träffas tre månader, men tar det fortfarande, och jag vill
veta om det är samma effekt, för du sa att det borde vara om tre månader. Svara mig på meddelandet eftersom
jag är orolig. ” Esmeralda

”Oroa dig inte för mycket om hur mycket hon har tagit hittills. Fortsätt bara försöka få henne att äta lite mer.
Säg åt henne att äta en större bit än hon någonsin har gjort tidigare, när hon somnar om nätterna kommer hon att
kunna äta lite  mer.  Se till  att hon äter en större dos på natten och hon kommer att bygga upp en tolerans
snabbare. Min pappa gjorde samma sak de tre första månaderna. Det tog lång tid innan han kunde äta över ett
halvt gram om dagen och cancern försvann även när han knappt åt 1/4 gram om dagen (tumören blev mindre).
Nu är han uppe i runt ett gram om dagen, och han har ätit mer än hundra gram på 10 månader. Lycka till!" Jose

Byte av läkemedel

”Med min erfarenhet av oljan känner jag personligen inte till ett enda läkemedelsmedicin som jag skulle vara
villig att använda. Jag har flera anledningar till det men det viktigaste är att de inte är nödvändiga. Din kropp
kan bara bearbeta vad dina förfäder brukade äta; den är inte redo att bearbeta kemikalier av något slag och
konsumtion av kemikalier kommer så småningom att orsaka problem. De kan hjälpa till med det tillstånd du
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lider av nu, men du kommer att betala priset senare. Oljan resonerar med det mänskliga DNA: t och hjälper till
att regenerera och föryngra celler i hela kroppen. Oljan fungerar selektivt och angriper allt som är ohälsosamt i
din  kropp.  Dessutom  ger  oljan  inga  skadliga  biverkningar.  I  en  liten  överdrift  säger  vi  att  de  enda
biverkningarna av att använda oljan är sömn, lycka och hälsa. Det är inte att säga att en patient inte kommer att
uppleva ovanliga tillstånd i kropp och själ, särskilt när de tar mer olja än de är vana vid att ta. Men även om de
gör det, om de använder högkvalitativ hampolja, går de helt enkelt för att ta en tupplur och sova av det. Det är
ingen idé att försöka bekämpa oljans effekter, det är bäst att helt enkelt låta den fungera och flöda med den. ”JB

”Okej, så jag måste dela detta. Jag fick lite olja av en vän i ett annat tillstånd. Det första jag tog var från en
apotek och jag hade en känsla av att det inte var vad det borde vara. Jag tog en ganska bra dos med några
timmars mellanrum och det verkade inte göra så mycket. När jag fick grejerna från min vän igår tänkte jag att
jag kunde ta samma mängd som jag hade haft av apoteket. Pojke hade jag fel! Ni skojar inte när ni säger börja
långsamt! När du har de riktiga grejerna är det definitivt potent! Tyvärr hade jag ingen bra erfarenhet alls, stor
paranoia och kunde inte sova hela natten. Min son var tvungen att komma över och ”barnvakta”  mig! Jag är
väldigt trött idag och känner fortfarande effekterna så jag kommer nog inte ta något idag och om jag gör det blir
det mindre än ett halvt ris ris! Jag antar att på den goda sidan har jag inte ont i morse.

- Casey, lol. Det finns förmodligen lite sativa i den nya satsen, så försök att skaffa en till. Olja som produceras
från det vi rekommenderar gör inte det. Jag skulle prova en ny sats eller hälften av vad du tog. Dessa obehagliga
känslor kan uppstå ibland för någon, men när du väl har lärt dig hur du hanterar det, representerar det inte
mycket av ett problem, som din barnvakt förmodligen kan bekräfta.

Men  igen,  som  jag  säger,  det  finns  nog  lite  energigivande  sativa  i  oljan.  Men  det  kanske  har  bättre
smärtstillande effekter än din tidigare olja. Försök att ta mindre och se hur det fungerar. Om du inte gillar det
andra gången, ge det till din son för rekreationsändamål eller använd det lokalt (för skönhet etc.), och be honom
få något mer kraftfullt och lugnande som uppfyller kraven som anges i vår "Vägbeskrivning." Bästa hälsningar,
JB

”Det fungerar för alla typer av sjukdomar och sjukdomar. Om du tar det, se upp för dina kaliumnivåer eftersom
de verkar sjunka hos vissa människor. För alla med njur-, lever- och hjärtproblem, titta på glandulära tillskott i
kombination med RSO och q10 för regenerativa effekter. ” Matthew

”Endast cannabinoider reglerar celler. De flesta salvor/ämnen för sår är desinfektionsmedel och försöker bara
skapa en idealisk situation för kroppen att läka. Cannabinoider är antibakteriella / svampdödande / antivirala
etc. etc. och de reglerar cellerna så att de fula skadade cellerna regleras och inte halvösa repareras och kopieras.
Med andra ord är det mindre sannolikt att du får ärr från att använda cannabinoider på sår eftersom celler
regleras med följande logik:

Är jag skadad lite? - Ja = Autofagi för att återvinna/reparera cellen. Är jag skadad mycket? - Ja = Programmerad
celldöd (Apoptos)

Är jag förbi mitt begagnade datum? - Ja = Programmerad celldöd (Apoptos)

Är jag mycket skadad? Ja = Nekros. När skadan är så allvarlig, om inte cannabinoider appliceras på området,
kommer de endogena cannabinoiderna i blodet oftast inte att nå cellerna och reglera dem och det kommer att
resultera i ruttet kött / nekros.

Cancer orsakas vanligtvis av en skadad cell som förblir oreglerad eftersom dess CB -receptorer inte fungerar på
grund av skada.

Ämnen som är kända för att orsaka cancer är vanligtvis ämnen som går långsamt ut ur kroppen och orsakar en
konstant cellskada under hela sin resa.

Ju oftare celler skadas, desto större är chansen att en cell existerar utan fungerande CB -receptorer. ” Scott

Läkande av cancer med oljan
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Att döma av observationer av antalet patienter du har behandlat, är oljan effektiv för alla typer av cancer, 
eller är du medveten om någon typ av cancer som den inte hjälper mot?

”Oljan är effektiv vid behandling av alla typer av hudcancer och så vitt jag vet gäller samma sak för inre cancer
och andra medicinska tillstånd. Efter många års erfarenhet av att hantera patienter som drabbats av alla typer av
medicinska problem. Jag kan ärligt säga att jag inte känner till något tillstånd för vilket oljan inte är en effektiv
behandling.

Högkvalitativ hampolja, när den tillverkas och används enligt mina instruktioner, verkar fungera på alla typer
av cancer och jag är inte medveten om någon typ av cancer som den inte skulle vara effektiv att behandla. För
en tid sedan hörde jag om en studie som påstod att THC kan orsaka en viss typ av cancer, men jag tror att detta
bara var mer propaganda som kastades in för att hindra allmänheten från att lära sig sanningen. Jag kan bara
säga att  denna studie måste vara bristfällig och jag kommer nu att  förklara varför jag kom fram till  denna
slutsats.

Enkelt uttryckt berättar de flesta undersökningar att cancer bara muterar celler som fick föröka sig på grund av
ett  underliggande  problem  som  finns  i  patientens  kropp.  THC  dödar  muterande  celler.  Så  hur  kan  THC
producera själva cellerna som den är så bra på att förstöra?

Om du letar efter behandlingar som kan orsaka cancer, leta inte längre än kemo och strålning. Båda dessa så
kallade ”behandlingar” är mycket cancerframkallande, så med andra ord kan och kan de orsaka cancer. Även en
CT -skanning utsätter kroppen för en massiv dos strålning. Strålning får celler att mutera och det är vad vi alla
har fått veta att cancer är, muterande celler. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Kan oljan användas tillsammans med kemoterapi och strålning?

”När patienter ställer mig den här frågan säger jag till dem att ja, oljan kan användas tillsammans med kemo och
strålning. Jag har ingen tvekan om att användningen av denna olja skulle vara mycket fördelaktig och det skulle
ge dem en bättre chans att överleva de effekter som sådana behandlingar orsakar. Men varför skulle någon i sitt
sinne tänka på att ta kemo och strålning?

Kemo och strålning botar inte cancer, de orsakar det, och tidigare har jag vägrat att ge olja till människor som
planerar att ta sådana sk behandlingar. Varför ska jag riskera att gå i fängelse för att producera oljan för någon
som planerar att ta behandlingar som denna från det medicinska systemet? Om en person väljer att ta kemo eller
strålning, med alla medel, det är deras val. Men ur mitt perspektiv känner jag att det vore dumt från min sida att
ge botemedlet, om dessa individer är så avsedda att låta det medicinska systemet förgifta dem. Det är som att ge
en motgift när man pumpar gift i patientens vener.

Tidigare har jag tillhandahållit denna medicin till patienter som vill ha en effektiv behandling som inte skadar
och ger dem en mycket god chans att  överleva.  Men jag anser att  det mesta som det medicinska systemet
tillhandahåller handlar mer om mord än om medicin. Det är anledningen till  att jag säger till  personer med
allvarliga medicinska tillstånd att ta oljan och hålla sig borta från det medicinska systemet och deras läkare.

Om inte läkare börjar bete sig rationellt mot behandling av cancer, tror jag att patienten är bättre att inte söka
råd alls. Vad det medicinska systemet ger i slutändan gör vanligtvis mycket mer skada än nytta och minskar
patientens chans att överleva. Skadorna som orsakas och lämnas kvar av kemo och strålning leder i de flesta fall
till patientens död, om de inte får i sig stora mängder olja för att avgifta sig själva. De allra flesta människor
som tar kemo och strålning dör av effekterna dessa behandlingar orsakar och inte av cancer de behandlades för.

Som sagt, av min erfarenhet verkar oljan fungera på alla typer av cancer, men jag har haft några få personer som
förvärvat behandlingen och sedan vägrade att ta den. Jag kan inte förklara deras beteende annat än att säga att
det i slutändan verkar som att de inte var villiga att bryta med det medicinska systemet. Det har bara varit några
få som har gjort detta och såvitt jag vet så dog i slutändan alla dessa patienter. Jag önskar att jag kunde förklara
varför människor gör de saker de gör och varför de är så hänsynslösa med sina liv. Men om de inte är villiga att
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utbilda sig om vad det medicinska systemet har för beredskap förväntar jag mig att detta kommer att fortsätta. ”
Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Framgångsgrad för cancerpatienter?

”När människor kommer till mig med en diagnos av cancer och de har vägrat att ta kemoterapi eller strålning, är
det nästan givet att de kan botas om de inte har väntat tills de står vid dödens dörr för att ta behandlingen, eller
om de vägrar att intag oljan på rätt sätt.

Cancer kan till och med vändas i ungefär 75% av dem som har skadats hårt av det medicinska systemet om de
tar oljebehandlingen på rätt sätt. Det finns dock cirka 1 av 4 som har blivit så svårt skadade att det bästa man
kan hoppas på är att ge dem en mycket bättre livskvalitet medan de fortfarande är hos oss. Men för patienter i
denna situation är intag av olja fortfarande vettigt, eftersom det kommer att lindra deras lidande mycket och ofta
kommer de att leva mycket längre än förväntat.

Även om du kan bota cancern kommer skadan från kemo och strålning i slutändan ofta att medföra patientens
död om inte skadan som orsakats kan repareras. Dessa individer dör inte av cancer; de dör faktiskt av de så
kallade ”medicinska behandlingarna” som de fick från det medicinska systemet. Som du kan se har hampolja en
fantastisk framgång, särskilt när inga läkare är inblandade. Men om det medicinska systemet skulle börja bete
sig rationellt och använda detta läkemedel som de borde, tror jag att överlevnadsgraden kan öka ännu mer.

Hur många människor som du känner till har botat sig med oljan?

Sedan 2003 har jag tillhandahållit denna olja till ungefär 5000 människor som lider av alla typer av medicinska
problem. Många av dessa patienter hade flera medicinska problem som behövde uppmärksamhet men de flesta
togs under kontroll eller botades med användning av denna olja. På grund av den olagliga statusen för denna
medicinering förde jag inte register, men det är säkert att säga att jag har sett hundratals människor botas med
yttre och inre cancer, plus ett stort antal andra tillstånd.

Dessutom får jag ett stort antal e-postmeddelanden varje vecka från hela världen och berättar hur mycket denna
olja  har  hjälpt  patienter  i  avlägsna  länder.  När  vi  lade  instruktionerna  på  vår  webbplats  och  tog  fram
dokumentären "Run From the Cure" och förklarade för individer överallt hur de kan läka sig själva, drog det
stor uppmärksamhet och många använde denna information för att hjälpa de behövande med ett läkemedel som
fungerade. Eftersom denna olja är så lätt att producera har redan otaliga människor världen över upplevt dess
fördelar och det är min förhoppning att vi alla inom en snar framtid kommer att ha friheten att göra detsamma. ”
Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Är det någonsin för sent att börja använda oljan?

”Det är aldrig för sent att börja använda denna fantastiska medicin. Även personer som har skadats hårt av det
medicinska systemet har fortfarande goda chanser att återhämta sig. Vi hade en herre med lungcancer som låg
på sjukhuset och läkare hade gett honom tjugofyra timmar att leva. Trots motstånd från det medicinska systemet
gav hans son honom en stor dos olja och han lämnade sjukhuset redan dagen efter. Ungefär femton månader
senare dog den här 83-årige veteranen, men inte av lungcancer, han gick bort på grund av ett redan existerande
hjärtsjukdom som han hade lidit av i åratal. Under de extra månader han levde åtnjöt han en god livskvalitet och
han dog i sömnen utan smärta.  Är det inte bättre än att  dö på ett  sjukhus, drunkna i din egen vätska från
lungcancer?

Vi har haft fantastiska resultat i behandlingen av dem som har cancer i stadium 4 och som inte förväntades leva.
Naturligtvis  kunde vi  inte  rädda dem alla,  men en sak är  säker,  vi  räddade många fler  än det  medicinska
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systemet kunde med sina vansinniga behandlingar och dystra överlevnad. Som jag nämnde tidigare är denna
olja effektiv vid behandling av alla typer av cancer, men resultaten jag ofta bevittnat hos dem som lider av
lungcancer och leukemi var verkligen häpnadsväckande. Ofta reagerar dessa typer av cancer mycket dramatiskt
på oljebehandlingen och det är inte ovanligt att patienter dagligen ser förbättringar i sina tillstånd.

Jag uppmuntrar alltid dem som tar oljan att få in den i sitt system så snabbt som möjligt.  Tanken är att ju
snabbare de kan få i sig den THC-laddade oljan i kroppen, desto snabbare kan de bota sin cancer och andra
tillstånd. Detta kommer att säkerställa att patienten har en mycket bättre chans att överleva, men ändå kommer
de inte att skadas.

Jag  säger  till  alla  med allvarliga  livshotande  tillstånd:  "Oljan  kommer  antingen  att  rädda  ditt  liv,  eller  så
kommer det att underlätta din väg ut." Även om patienten går bort kommer de att göra det med värdighet och
effekterna av alla de hemska smärtstillande medicinerna kan undvikas. Vårt mål är att rädda så många vi kan,
men för dem som inte kan få hjälp är det fortfarande trevligt att veta att de inte kommer att behöva genomgå en
smärtsam, plågsam död, precis som andra med samma förutsättningar måste utstå på sjukhus. ” Rick Simpson,
Hampa: Den mest medicinska växten

Är vissa människor svårare att bota än andra?

”Människor som är svårast att bota är de som har låtit sig bli allvarligt skadade av det medicinska systemet.
Kemoterapi  och strålning är  båda cancerframkallande behandlingar,  med andra ord de orsakar  cancer.  Om
patienten  kan  överleva  dessa  så  kallade  behandlingar  kan  de  bevittna  en  minskning  av  en  tumör.  Men  i
slutändan förgiftar dessa behandlingar kroppen så illa att de inte har något immunsystem för att skydda dem.
Detta i samband med de cancerframkallande effekterna av själva behandlingarna hjälper till att sprida cancern
till andra platser i kroppen.

Eftersom  patienten  inte  längre  har  ett  immunsystem  som  fungerar  korrekt  för  att  skydda  dem,  är  de  nu
oförmögna att försvara sig mot många medicinska problem som kan leda till deras död. Varje rationell person
ska inte ha problem med att förstå varför behandlingarna som tillhandahålls av det medicinska systemet inte
fungerar. Men läkare fortsätter att berätta att det inte finns några andra former av effektiv behandling. Jag antar
att detta bevisar att om du betalar läkare och andra proffs tillräckligt med pengar för att inte förstå något, är de i
de flesta fall glada att följa.

Jag  måste  också  nämna  det  faktum  att  patienter  ofta  ofta  tar  mediciner  som  blockerar  deras
cannabinoidreceptorer  eller  stör  funktionen  hos  endocannabinoidsystemet.  Sådana  mediciner  inkluderar
Remonabant, Surinabant, Taranabant och Ibipenabant, för att bara nämna några. Eftersom det var läkarna som
föreskrev dessa ämnen i första hand, tycker jag att detta är något som bör diskuteras med dem. Detta är en av
anledningarna till att jag säger åt patienter att få av de kemiska medicinerna så snart som möjligt.  Om dina
cannabinoidreceptors  funktion  försämras,  gör  det  sådana  människor  mycket  svårare  eller  omöjligare  att
behandla.

Många individer tycks idag tycka att våra sinnes kraft har mycket att göra med att återhämta sig från allvarliga
sjukdomar. De känner sig ofta säkra på att en positiv inställning och en stark tro på den behandling som används
är mycket viktigt när det gäller läkning. Men de flesta som kom till mig trodde inte när de började behandlingen
att denna olja skulle vara till någon nytta. Så även om jag håller med om att kraften i positivt tänkande kan vara
till hjälp, verkade de allra flesta som jag behandlade kunna läka ganska bra utan det.

Jag tenderar att se på läkning framgångsrikt som att ha mer att göra med rätt medicinering som används, snarare
än tillståndet hos en patient. Jag förväntar mig att många som tror på denna new age -retorik tenderar att vara
oense, men jag har ingen anledning att vrida fakta om vad jag har bevittnat. Dessutom har våra husdjur och
andra djurliv cannabinoidreceptorer i kroppen också så att de också kan dra nytta av effekterna av denna olja.
Jag har behandlat många djur och även om några av dessa varelser var ganska intelligenta, är jag säker på att de
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mirakel som denna olja producerade inte hade något att göra med positivt tänkande. ” Rick Simpson, Hampa:
Den mest medicinska växten

Leukemi

”Om du behandlar någon som har leukemi med hampolja ger det ofta resultat mycket snabbt. Leukemi, enligt
min erfarenhet, är en av de enklaste inre cancercellerna att bota och vi har sett spektakulära resultat med denna
oljans användning. Det första stället THC går efter att ha kommit in i kroppen är direkt i blodomloppet. Om det
finns cancer i blodet kommer det sannolikt inte att finnas kvar länge. Jag har sett antalet vita blodkroppar hos
dem som lider av leukemi sjunka dramatiskt på två dagar och enligt min mening känner jag att det inte finns
någon bättre behandling för dem som lider av detta tillstånd. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska
växten

Behandling av hudcancer

”Om oljan produceras på rätt sätt kommer den definitivt att fungera för att bota hudcancer och det tar vanligtvis
bara en liten mängd olja för att klara uppgiften. Applicera oljan på området som orsakar problemet och täck det
med ett bandage, applicera sedan färsk olja och ett nytt bandage var tredje eller var fjärde dag och cancern ska
snart försvinna.

Jag säger alltid till patienter att fortsätta behandlingen tills cancern är borta och sedan fortsätta att behandla
området  i  ungefär  två  veckor  till  precis  som om cancern  fortfarande  var  där.  Att  göra  detta  kommer  att
säkerställa att alla cancerceller är döda och jag har aldrig sett en hudcancer återkomma om mina instruktioner
följs.

Om du har haft hudcancer ganska länge och cancern är väl etablerad kan det ta lite tid att bota, men vanligtvis
även i ganska allvarliga fall försvinner hudcancer på mindre än en månad. I extrema fall kan det ta längre tid,
men i så fall är det bara att fortsätta behandlingen tills den är helt läkt. Många människor kan bota sin hudcancer
på nolltid, men allt beror på din egen läkningstakt och hur djupt inbäddad cancern har blivit.

Hur många människor har botat hudcancer med din hampolja?

Jag har gett oljan till hundratals människor med hudcancer. Vanligtvis inom tre veckor är cancern borta och det
återstår bara en frisk rosa hud. Jag kan verkligen inte ge dig en uppskattning av hur många patienter som har
använt min behandlingsmetod för att bota sådana cancerformer. Men eftersom detta börjar bli så känt, förväntar
jag mig att hundratusentals, om inte miljoner, världen över har botat sig från detta tillstånd på detta sätt.

Kan du jämföra denna behandling med standardprocedurer?

Det finns ingen jämförelse mellan behandling av hudcancer med hampolja och vad det medicinska systemet
brukar kalla rätt behandling. Ganska ofta kirurgi utförs och ibland lyckas de med att ta bort alla cancerceller
som finns. Men att döma av dem jag har träffat, som var tvungna att återkomma om och om igen för att få det
borttaget, skulle jag säga att detta är ganska sällsynt. I alltför många fall måste patienterna återvända till sina
läkare för att få dessa operationer upprepade om och om igen.

Även  när  dessa  operationer  utförs  flera  gånger  misslyckas  det  medicinska  systemet  ofta  med  att  utrota
problemet. Läkare använder också andra behandlingar för hudcancer, såsom flytande kväve och krämer som
innehåller  kemo. Dessa behandlingar  är vanligtvis  smärtsamma och i  många fall  fortsätter  cancern bara att
komma tillbaka och tenderar att bli mycket värre.
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När hampolja används för att behandla hudcancer dödar den bara de muterande cancercellerna och tillståndet
läker vanligtvis snabbt. Denna ofarliga effektiva behandling orsakar inga skador på friska celler och av min
erfarenhet tror jag att det är det överlägset mest vettiga sättet att behandla detta tillstånd. Metoder som används
av det medicinska systemet är minst sagt obehagliga i jämförelse och man behöver inte oroa sig för infektioner
eller andra komplikationer när oljan används. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten
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Olja kontra kemoterapi

Vilka är de främsta fördelarna med denna behandling jämfört med kemoterapi, strålning eller andra 
kemiska mediciner?

”Hampolja har tre huvudsakliga fördelar jämfört med så kallade konventionella behandlingar. För det första gör
hampolja  ingen skada,  för  det  andra fungerar  det  och för  det  tredje  dödar  det  inte  patienten.  Kemoterapi,
strålning och andra giftiga kemiska läkemedel gör stor skada på kroppen och minskar i alltför många fall vår
chans att överleva. Dessutom slutar patienter som genomgår sådana behandlingar ofta med andra medicinska
problem som dessa behandlingar orsakar själva.

Jag kan inte riktigt jämföra hampmedicin med vad det medicinska systemet tillhandahåller, eftersom jag inte
anser att det de ger oss är medicin. Kemiska läkemedel är levertoxiska. Vilket borde göra det uppenbart för alla
att sådana kemikalier inte bör finnas i våra kroppar, eftersom de är giftiga och utgör en fara för patienten.

Kemoterapi  och  strålning  är  båda  cancerframkallande,  vilket  innebär  att  dessa  behandlingar  inte  bara  är
giftiga, utan de kan också orsaka cancer. Ofta kan storleken på en tumör minskas med hjälp av kemoterapi
eller  strålning,  men  i  ett  stort  antal  fall  låter  det  helt  enkelt  cancer  sprida  sig.  På  grund  av  de
cancerframkallande effekterna av sådana behandlingar och deras giftiga natur förstör de ditt immunsystem
när  du  behöver  det  som  mest.  Enligt  min  mening  är  det  löjligt  att  kalla  kemoterapi  eller  strålning  för
behandling av cancer eller något annat tillstånd, när de uppenbarligen inte ska användas alls.

Kan man använda oljan för att ersätta strålbehandling?

Termen strålterapi låter ganska godartad. Det får det att verka som om en patient bara behöver lyssna på lite
musik på radion så blir  de friska. Naturligtvis, som de flesta av oss redan vet är detta långt ifrån vad som
verkligen händer, så låt oss kalla det vad det egentligen är strålbehandling.

Jag  tror  inte  att  strålterapi  är  bättre  än  kemoterapi,  eftersom  båda  dessa  behandlingar  är  giftiga  och
cancerframkallande. Hampmedicin bör vara den första försvarslinjen mot cancer och alla andra sjukdomar, inte
behandlingar som kan leda till vår död eller förvärra våra tillstånd.

Såvitt jag kan se är det bara ett snabbare sätt att dö för att låta det medicinska systemet göra sådana destruktiva
saker mot våra kroppar. För vissa fungerar kemoterapi och strålning som en fördröjande taktik, men i slutändan
är  den skada dessa behandlingar  gör på din kropp fruktansvärd.  Om du är  någon som råkat  ut  för sådana
behandlingar och deras varaktiga effekter, räkna dina lyckostjärnor eftersom de allra flesta inte är så lyckliga.
Dessutom vill  jag  varna människor  om att  det  är  bäst  att  hålla  sig  borta  från CT -skanningar  och sådant,
eftersom  de  också  utsätter  patienter  för  en  massiv  dos  strålning  som  igen  kan  orsaka  cancer  eller  andra
hälsoproblem.

Hampolja är inte giftigt  för kroppen och när denna olja används för att  behandla cancer eller någon annan
sjukdom skadar den inte friska celler. Efter att ha tagit hampolja sätter det patienten i ett mycket avslappnat
tillstånd så att de sedan kan få mer vila och sömn, vilket främjar läkning.

Från min synvinkel finns det ingen jämförelse mellan kemiska läkemedel och hampolja. Kemikalier och gifter
orsakar skada och påverkar ditt välbefinnande; de kan också ha allvarliga biverkningar och kan till och med
leda till döden. Hampolja är ofarligt och uppmuntrar till god hälsa och snabb läkning. Jag gillar att säga att detta
ämne främjar liv och från min erfarenhet av dess användning kan jag faktiskt rapportera att så är fallet.

Skulle du beskriva hur THC verkar på cancerceller kontra friska celler?

För  det  första  skadar  THC inte  friska  celler  men  det  kan  ha  förödande  effekter  på  celler  som har  blivit
cancerösa.  De flesta  individer  har liten  kunskap om hur dessa celler  beter  sig men i  verkligheten  försöker
cancerceller  att  begå  självmord  och  detta  är  ett  väldokumenterat  faktum.  Men  om vårt  immunsystem har
äventyrats kan vi inte producera tillräckligt med naturliga cannabinoider för att stoppa deras tillväxt. När celler
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blir  cancerframkallande  producerar  de  faktiskt  fler  cannabinoidreceptorer,  vilket  gör  att  de  naturliga
cannabinoiderna  som  våra  kroppar  producerar  kommer  in  lättare.  Samma  receptorer  accepterar  också
cannabinoider som THC som hampväxten producerar och detta kan vara till stor nytta för patienten. Så om din
kropp inte producerar tillräckligt med dessa naturliga ämnen för att stoppa cancerens tillväxt,

Genom att  inta hampolja ger de dessa cannabinoider i överflöd och sedan kan sjukdomen kontrolleras och
botas. Våra kroppar producerar cancerceller varje dag, så i grund och botten har vi alla cancer men om vårt
immunsystem  fungerar  korrekt  utgör  dessa  celler  liten  eller  ingen  fara  för  vårt  välbefinnande.  När  våra
immunförsvar försämras, är det ofta då cancer kommer att göra sin närvaro känd. Men om en person är klok
nog att få i sig hampolja för att ge sitt immunförsvar ett uppsving istället för att gå till det medicinska systemet,
kommer dess närvaro inte att kännas länge.

Vi har studerat forskningsartiklar om ämnet och jag kommer nu att ge dig den vetenskapliga förklaringen till
varför THC är effektivt vid behandling av cancer. När hampolja intas som cancerläkemedel orsakar THC i oljan
en ansamling av en fettmolekyl som kallas ceramid. När ceramid kommer i kontakt med cancerceller orsakar
det  programmerad  celldöd,  utan  att  det  skadar  friska  celler.  Så  här  förklarades  det  i  den  vetenskapliga
forskningen vi har studerat men jag har aldrig slutat leta efter andra förklaringar.

Med  hjälp  av  en  underbar  dam vid  namn  Batya  Stark  har  jag  utvecklat  en  ny  teori  som  involverar  vår
tallkottkörtel och melatonin som den producerar. Fluor och många av de kemikalier som läkare tillhandahåller
plus andra saker vi kommer i kontakt med, försämrar ofta tallkottkörtelns förmåga att producera melatonin.
Melatonin  är  den  största  antioxidanten  känt  för  människan  och  den  reser  till  varje  cell  i  våra  kroppar.
Tallkottkörteln och melatoninet som den producerar kan spela en mycket dramatisk roll för att upprätthålla god
hälsa och har verkligen mycket att göra med vår övergripande känsla av välbefinnande.

Med funktionen hos tallkottkörteln försämras minskar dess förmåga att producera melatonin kraftigt. Det har
visat  sig att  när vi  åldras  minskar melatoninnivåerna,  och jag tror  att  denna minskning också kan påverka
utvecklingen av cancer. Det har vetenskapligt bevisats att bara rökning av hampa kan höja melatoninnivåerna
mycket. Kanske är detta en av anledningarna till att personer som röker hampa har lägre cancer än de som inte
gör det. Tänk bara på vad intag av rå obränd olja skulle göra för dina melatoninnivåer.

Såvitt  jag  kan  förstå  orsakar  cannabinoider  i  oljan  att  tallkottkörteln  går  över  i  kraft  och  därefter  ökar
melatoninnivåerna kraftigt. Detta, åtminstone delvis, är vad vi tror orsakar den underbara effekten som denna
medicin har på så många tillstånd, inklusive cancer. Om tallkottkörteln producerar stora mängder melatonin gör
det ingen skada för kroppen, men det kan ha en förödande effekt på sjukdomen som patienten lider av. När
melatoninnivåerna förblir höga kan sjukdomen eller sjukdomen som har plågat patienten ofta kontrolleras eller
till och med botas helt. I verkligheten är jag inte läkare och jag har inte heller de kvalifikationer som krävs för
att bli en, men jag tycker ändå att vi bör lämna våra tankar öppna för andra förklaringar. Om jag har rätt om
vikten av melatonin, då kan det ge oss ett nytt sätt att se på sjukdomskontroll och det kan hjälpa till att förklara
de åldrande effekterna som denna medicin ger. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Cancer vittnesmål

Motto: Spontan remission av cancer verkar inträffa överraskande ofta i närvaro av cannabisolja

”Vännen har bencancer. Började precis med oljan förra veckan, smärtan är borta, han mår bättre. Onkologläkare
är chockade. ” Joe

”Lite bra nyheter igår. En man som vi precis hade gett några golvade sin läkare när det några veckor senare
konstaterades att tumörerna i lungorna var borta liksom den på hans lever som hade krympt till bara en plats. Ett
litet rör! Vi har några på gång och de går alla bra. Jag hoppas att saker och ting är bra. Phoenix Tears lever och
mår bra. ” Chris
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”Uppdatering  -  Min  81  -åriga  vän  passerade  3  tumörer  tillsammans  från  sitt  ansikts  (hudcancer)
skivepitelcancer. De hade ingen chans mot världens bästa medicin. 5 veckor på oljan och han mår bättre än han
har gjort på 15 år. Hans aptit är tillbaka! Han vinner striden !!! Vi vinner striden! Jose

Steve: Fick han i sig oljan och använde den lokalt också?
Jose: Båda
Steve: Fantastiskt Är det inte fantastiskt att veta att vi kan göra skillnad i någons liv så
Jose: Han började gnugga 68% THC -olja blandad med olivolja och kokosolja på kinden i 2 veckor innan den 
dök upp. Han intar också det utan olivolja efter att ha gnidat det på insidan av kinden.
Jose: Hans läkare ringde mig igår och berättade att han också har hudcancer och skulle vilja att lite olja skulle 
prova sig fram.
Steve: Nu är det fantastiska nyheter om att läkaren vill ha hjälp. Bra gjort min vän !!!! Och jag är glad att din 81
år gamla vän är tillbaka för att njuta av livet igen.
Jose: Ja, det är verkligen fantastiskt! Dr P vi kommer att kalla honom, är en välkänd författare till ett par böcker 
och en stor Naturopath Healer och en MD. Han har hänvisat 5 av sina patienter till mig under de senaste 2 
veckorna. Alla terminala cancerpatienter. ”

”För två veckor sedan gav jag en annan av min hud/halscancerpatient/vän lite läkande olja att äta och använda
lokalt,  tillsammans med lite  kokosolja.  På tisdagen berättade han att  huden på kinden hade öppnat sig och
tumören avslöjades. Jag sa till honom att fortsätta applicera oljan men utan kokosoljan bara ren helande olja.
Han la den läkande oljan direkt på den exponerade tumören och sa: ”Bumpen som stack ut försvann nästa dag.
Det började dränera inom några minuter efter att ha gnidat på det. Det sipprade ut - oljan drog ut cancern som
en salva. ” Kräfttumören var där, nu är den borta ... Två veckor !!! ” Jose

”En familjemedlem hade tumörer  i  halscancer  golfbollstorlek  inom 48 timmar  efter  att  olja  kastat  upp de
tumörer som fungerar. Det är dokumenterat. Hjälper också till med kvinnliga problem. Ingen bryr sig om att
hitta botemedel eller hjälp för att bara ge syntetiska hästhormoner och sedan undra varför kvinnor blir galna. ”
Debra

”Hej Rick Simpson & Jindrich Bayer, jag ville dela med mig av en mycket GLAD GLAD nyhet. Mammas
skanningar visade en "mätbar" minskning av storleken på ALLA tumörer i lever och bukspottkörtel. Dessutom
är tumören i hennes lunga nu HELT, 100% BORT !!!

Det finns så mycket tack att gå runt men personen som förtjänar mest kärlek är Rick för att så öppet dela denna
information med världen till att börja med.

Tack Jindrich för allt du gör inklusive din stödjande vänlighet och instruktioner. Jag vet att vi fortfarande går på
äggskal med hennes diagnos/prognos men om saker fortsätter att förbättras (tumörer krymper eller "löser sig"
som de kallar det utan ytterligare metastaser). Jag kommer så småningom att skicka dig henne före och efter
medicinska rapporter så att du kan se att du hjälpte till att rädda livet för en otrolig, kärleksfull, aktiv, ge kvinna,
som utomhus planterar sin örtträdgård medan jag skriver. :o). Mycket kärlek, Barbara "

-Hej Barbara, tack, du gjorde vår dag med ditt mejl. Säg hej till din mamma för oss och se till att hon inte gör
några andra skanningar eller röntgenbilder eller annat cancerframkallande nonsens. Låt henne gå efter hur hon
känner, hon ska äta 120-180g av oljan under sex månader eller mindre. Om jag var hon skulle jag i alla fall äta
oljan varje dag resten av mitt liv, cancer har väldigt liten chans när det finns olja i kroppen. Underhållsdoser är
en extremt viktig del av denna metod. Bästa hälsningar, Jindrich

“Min mamma botade sin etapp 3 småcellig lungcancer med oljan !! J Nämnde jag att hon var cancerfri bara fyra
månader efter diagnosen? Det är vad som hände. J ”Dawn

”Min pappa har också bukspottskörtelcancer som spred sig till hans lever och lunga under kemo, sedan spred
det sig igen, han var mycket dålig och försämrades snabbt. Han startade oljan för 3 månader sedan senaste
skanningen på måndagen visar att  alla  sju  fläckar  har försvunnit  och bukspottkörtelcancer  har krympt  han
känner sig 100% bättre och har livskvalitet tillbaka. Oljan är verkligen fantastisk. ” Lisa
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"Min pappa är också på oljan för bukspottkörtelcancer som spred sig till sju andra fläckar han har varit på oljan
i  5  månader  alla  sju  fläckar  som  dök  upp  under  kemo  har  försvunnit  sedan  oljan  startade  och
bukspottkörtelcancer har krympt, oljan sparade hans liv!" Lisa

"Hej, jag ville bara uppdatera dig. Pappa har gjort en ny skanning sedan han startade oljan för 5 månader sedan
för bukspottskörtelcancer. Förra genomsökningen visade att cancer i bukspottkörteln hade krympt och de andra
sju fläckarna som hade dykt upp medan han var på kemo hade försvunnit sedan oljan startade. Nya resultat visar
att cancer i bukspottkörteln har krympt igen och det finns inga andra fläckar som är fantastiskt fantastiska med
tanke på att det är därför bukspottskörtelcancer är så dödligt på grund av den hastighet det sprider sig. Så åtta
månader längs fem av de månaderna med att använda oljepappa går bra faktiskt, han mår bättre nu än när han
först fick diagnosen. Så tack igen Rick, JB och alla som hjälper till att få ut denna information om det inte var
för oljan jag inte skulle ha min pappa !! ” Lisa

”Min pappa var också cancer i bukspottskörteln i stadium 4. Han hade också 10 fläckar på levern ... det var i
slutet av november 2012. Han har nu 1 fläck på levern (.08) och 1 fläck i bukspottkörteln (8 mm). Vi slår det
här. Hans läkare är chockade. Han går upp i vikt och det känns bra. Cannabisinfunderad olja är också bra. ”
Angie

- Lek inte med utspädd medicin, Angie. Det är bra för aktuell användning men du vill inte ge cannabisoljer till
cancerpatienter som den enda behandlingen. Full effekt fullspektrum attack fungerar bäst.

Särskilt  för dem som "måste" ta en skanning "för att  se" hur det läker.  Sådana människor bör automatiskt
tillsätta ytterligare 60 g olja till protokollet eftersom de bara i onödan genomgick en mycket cancerframkallande
procedur ”för att se” hur de mår. Nyfikenhet kostar pengar, förlåt för det.

Grattis och bästa hälsningar. Det är fantastiskt att se framgångarna för människor som tänker annorlunda. J B

”Jag är ett sakligt bevis på att RSO har en direkt effekt på MPNST och NF1. Läkarjournaler, MR, PET, CAT -
skanningar visar en signifikant minskning av tumörstorlek och aviditet. ” Kristyne

”Ok mina peppar. Idag är dagen jag bara hade hoppats skulle någonsin hända. Biopsiresultaten finns i. Corrie
Yelland HAR BARA FÅTT BEKRÄFTELSE OM ATT Hennes KREFT ÄR 100% HELT BORT !!!! JAG ÄR
CANCER FREEEEEE !!!!! Inte ens någon dysplasi än mindre det stora C.

Till mina otroliga, fantastiska vänner som tillsammans ansvarade för att jag hade råd med medicinen = det finns
absolut inga ord för att beskriva hur tacksam jag är för var och en av er. Ni är alla fantastiska!

Till Heather som först skickade mig KÖR FRÅN KUREN-Den där videon ändrade bokstavligen mitt liv. Vem
skulle ha tänkt det, hej? Jag älskar dig! Till  Rick Simpson, till  Jindřich Bayer från djupet av mitt hjärta ...
TACK för din kunskap och ditt stöd. Jag lever idag på grund av er alla! Jag är verkligen välsignad att ha så
fantastisk familj och vänner. ” Corrie

Hej Jindrich, bara en snabb anteckning för att meddela dig att jag träffade min läkare idag. Rapporten säger att
cancern (analkanalcancer) inte längre är detekterbar. I höstas fick jag veta att jag hade 2-4 månader om jag inte
strålade. Jag valde att inte göra någon strålning och att prova RSO istället. Uppenbarligen fungerade det! Från
djupet av mitt hjärta, tack, tack, TACK till Rick och till dig själv !!!! ” Corrie

”Min senaste framgångssaga. Det här är en kvinna i slutet av 50 -talet som fick diagnosen steg 3, men mycket
nära lungcancer i etapp 4. Idag fick jag detta: ”Jo, min mamma gick på sin CT -skanning för en månad sedan
och fick tillbaka resultaten för ett par dagar sedan. Det är helt borta! Hennes läkare läste dem och sa att den
större massan är klar och att det inte finns något kvar ...

Hon har KOL fortfarande men vi kommer att arbeta med det och hennes rökning lol ... Tack så mycket för alla
råd och kunskap om saker som vi aldrig var medvetna om. Allt kom ihop av en anledning och vi är så glada.
Gud välsigne dig och din familj." Corrie

- Spontan remission av lungcancer verkar inträffa överraskande ofta i närvaro av cannabisolja. J B
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”Ok, alla  mina underbara Peeps,  det  här kommer att  bli  en lång läsning,  men jag tror  att  jag kanske slog
PAYDIRT igår. Jag har inte träffat min tandläkare sedan i september förra året. På den tiden var jag mitt i
kampen för mitt liv. Min tandläkare fick då veta att jag hade cancer. Vi hade det vanliga samtalet, där jag sa till
honom att jag inte gjorde strålning och gjorde en "alternativ behandling". Då hade han frågat vad jag gjorde. Jag
tvekade att berätta för honom, eftersom han var känd för sin "stelhet", men sa till honom att titta på Run From
the Cure. Han ringde mig faktiskt efter att han hade sett den. Han sa att han som läkare tenderade att vara i
lådan, att han hade en bror, (en läkare) och en annan bror, (en farmakolog) och hur de ibland ”inte har alla
svar”.

Snabbspolning fram till igår. Han var förvånad över att se hur bra jag såg ut och för tillfället mållös när jag
berättade för honom att cannabisoljan hade fungerat. Han började ställa alla möjliga frågor. Många av dem
”vetenskapliga frågor” som jag inte kunde svara på. Han frågade om kliniska prövningar, diff. sjukdomstillstånd
som behandlas med cannabis etc. Han vill prata med sin bror om mig själv, liksom cannabis som ett ”botemedel
mot cancer”, och vill också att hans bror ska forska om cannabis som ett läkemedel. Skulle det vara ok om han
tog mitt mobilnummer och min e -postadress?

Här  blir  det  stort.  Hans  bror,  doktor  Jake  Theissen,  var  tidigare  dekanus  och  pionjär  inom  programmet
Farmakologi vid Waterloo University. Han är nu konsult för läkemedelsföretag och specialiserar sig på "Nya
metoder för cancerbehandling." Han är starkt knuten till Canadian Cancer Society. (Det är också han som har
blivit ombedd av regeringen att leda utredningen om den utspädda kemoskandalen.) John sa att hans bror ofta
har sagt att det måste finnas något bättre där för att behandla cancer. Något naturligt, snarare än kemiskt. Jag sa
till honom att "leta inte längre." Cannabis är "något naturligt".

Fingrarna korsade mina pip.  Att  ha någon som har denna inflytelserika  vara på “vår sida”,  kan vara sjukt
enormt!  Janet  Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh Avery,  Rick Simpson.
Cannabis Science, skulle ni vara ombord för att hjälpa mig med den här om det behövs, och skulle det vara ok
om jag riktade min tandläkare eller hans bror till er?

Tack för att du läste Peeps. Fortsätt sprida ordet ... CANNABIS OIL KILLS CANCER! ” Corrie

Har du någonsin sett RSO hjälpa till att bota prostatacancer? 

A. Naturligtvis. Följ instruktionerna för bästa resultat. Här är ett exempel på hur det fungerar och Dennis ger
också  en  vetenskaplig  förklaring  om  hur  oljan  fungerar.  Följ  ändå  Ricks  instruktioner,  ät  oljan  enligt
instruktionerna (låga doser som de som Dennis använde kanske inte räcker för andra patienter), och använd
oljan i ett suppositorium. Bästa hälsningar, JB

”I början av 2013 fick jag diagnosen att prostatacancer fick betyg Gleason 9. Som mitt första alternativ tog jag
beslutet att prova Rick Simpsons cannabisolja. Det mesta av cancern var borta 90 dagar senare enligt en andra
biopsi men tumören fanns kvar. Jag bestämde att min dos var för liten, vilket var ett tiondel gram per dag så jag
bestämde mig för att göra det igen i ytterligare 90 dagar. Den här gången ökade jag dosen till 3 tiondelar gram
per dag under de första 60 dagarna och 5 tiondelar gram under de senaste trettio dagarna förutom den sista
dagen som jag tog ett helt gram. Nästa biopsi visade att tumören var borta. Och ännu bättre, min cancer var
99,9% borta! Jag tackar Gud för att han ledde mig i cannabis direkt.

Innan min cancer hade jag varit väldigt mot marijuana i någon form, men när du står inför döden med den
hemska strålningen och kemo tänkte jag att jag inte hade något att förlora. Min urolog sa att han aldrig hade sett
något liknande, det var helt utanför diagrammet. ” William

”Jag fick precis telefonen med urologen. Min man har haft många medicinska problem efter prostatacancer för
flera år sedan. Han skickades in för en biopsi för ungefär två månader sedan men på grund av problem i röret
från njure till urinblåsa kunde de inte göra en fullständig biopsi. De fick dock tillräckligt med vävnad för att se
att  prostatacancer  var tillbaka och nu fanns det  cancerceller  på blåsväggarna.  De var  tvungna att  behandla
honom för andra problem innan de kunde gå tillbaka och återuppta biopsin på grund av andra medicinska
problem. Med stora svårigheter uppnåddes detta idag. Jag fick precis telefonen med läkaren och även om han
har  njurproblem  på  grund  av  strålning  och  eventuellt  kan  förlora  en  njure,  var  hon  mer  förbluffad  över
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frånvaron av cancercellen som hon upptäckte 2 månader tidigare. Inga tecken på cancer och hon kan bara inte
räkna ut det. Efter den första biopsin gjorde jag genast Phoenix -tårar. Vi har båda en ganska bra tolerans så
inom en vecka till 10 dagar hade jag honom på 1 gram dos. En månad senare har vi ingen cancer närvarande!
Jag är förvånad, även om jag aldrig har tvivlat på de mirakulösa krafterna hos det allsmäktiga ogräset. Jag har
också en autoimmun sjukdom som är sällsynt (samma som skådespelaren Harold Ramis). Jag förvånar mig själv
dagligen eftersom jag har varit i remission i över 3 år vilket jag antar är ganska ovanligt. Jag vet inte varför men
kanske min dagliga konsumtion kan ha något att göra med detta också. 2 av mina läkare är medvetna om mina
behandlingar och stöder 100%. Så jag är tacksam Mr Simpson! Tack för att du leder vägen! Jag ville bara
skicka mitt vittnesmål till dig eftersom jag är så tacksam. Jag kommer att donera till din sak när han väl är
hemma och jag får honom att bosätta sig. Återigen tack från djupet av mitt hjärta! Med vänlig hälsning, DKS ”

”Jag har samma sjukdom Harold Ramis dog från förra månaden ... vaskulit. Jag har haft det i över 15 år men
fick faktiskt äntligen diagnosen för cirka 4 år sedan när symptomen var så hemska att jag inte ens kunde gå. Jag
har varit i remission nu i 3 år sedan den ursprungliga behandlingen av cytoxan (kemo) och prednison. Sedan på
imuran för underhåll. Jag ville avstå från alla droger, för mig var deras biverkningar värre än sjukdomen. Min
läkare sa nej. Så jag gjorde vad någon annan hårdhårig, envis person skulle göra ... Jag tog mig av dem med mitt
eget tillstånd !!! Hehe. Steroider ner till 2 mg per dag nu. De är svåra att sluta !!! Förra läkarbesöket, eftersom
jag mådde så bra tog min läkare äntligen bort mig från medicinerna som jag slutade tidigare (hon visste aldrig
att jag slutade år tidigare). Jag vet inte, men jag har varit i remission i 3 år nu.

De flesta som lider av denna sjukdom har så många problem hela tiden men jag känner mig som en normal
människa med bara några problem som sjukdomen skapade i början som neuropati i fötter och hand. Förutom
det är jag bra. Träna varje dag och spring. Allt jag vet är att jag som daglig cannabisanvändare verkar vara en
mycket lycklig person jämfört med så många andra som har denna sjukdom och är på en handfull hemska piller
för att undertrycka immunsystemet och kontrollera sjukdomen. Det enda jag vet är att cannabis har hjälpt mig
att känna som jag gör idag. Jag har 100% stöd från två av mina många läkare, varav en är min neurolog!

Det är väldigt enkelt att göra din egen RSO. Jag var nervös först så försökte göra en liten mängd först. Det blev
underbart så med den kunskapen gjorde jag mer. Jag följde precis Ricks recept med lite hjälp från en vän! Från
ett nyligen Facebook -inlägg som jag gjorde (jag är ute om denna mirakulösa ört) har jag haft många privata
meddelanden om den framgång min familj har haft för att söka hjälp! Jag håller på att sätta mina friska vuxna
barn på underhåll bara så att de inte har någon chans att bli katastrofala. Jag älskar det här!!! Tack så mycket
Mr. Simpson !!! Ditt engagemang för alla uppskattas mycket av den här Kalifornien -galan !!! ” Deborah

”Min man gjorde Phoenix Tears -programmet när han hade cancer i urinblåsan i etapp 4. Bananrapporten efter
operationen (som han INTE skulle ha haft om vi hade haft mer tro på programmet) visade absolut ingen cancer.
Jag är inte villig att hävda framgång med Alzheimers, men för cancer finns det absolut inget bättre alternativ. ”
Caren

”Hej igen Rick! Jag hoppas att det här e-postmeddelandet hittar dig bra. Jag skriver idag för att fråga dig hur
länge ska en patient stanna på oljan? Vi har en patient med en enorm tumör. Han började den 15 mars och har
gått  igenom 40  gram hittills.  Han  har  varit  på  1,5  gram eller  mer/dag  sedan  dag  2.  Stannar  du  vid  den
terapeutiska dosen på 60 gram? Pengar är en faktor för denna patient. Han har inte betalat något för sin medicin
hittills. Deras vårdgivare har donerat de första 60 gram olja, men kan inte ge gratis medicin för alltid. Tack för
din input. Jag uppskattar din insikt. Med vänlig hälsning, Janet ”

”Kära Janet, du säger att han har varit på 1,5 gram eller mer om dagen sedan dag två. Oljan jag producerar är så
stark att det vanligtvis tar en genomsnittlig person cirka 5 veckor att komma till den punkt där de kan få i sig 1
gram om dagen. Det kan finnas ett problem med den stam som användes för att producera denna olja hampa
stammar kan variera mycket i deras läkande förmåga så problemet kan vara stammen. Vanligtvis när patienten
har fått i sig 60 gram olja är cancern borta. Men om det inte är det, skulle jag fortsätta att ge dem oljan tills det
är. Den tid det tar och mängden olja som krävs kan variera mycket från person till person. Vi är alla olika och
vissa människor läker mycket snabbare än andra. Vanligtvis kommer människor som har skadats hårt av kemo
och strålning att behöva en längre behandling och mer olja. Oljan måste återställa all skada som dessa så kallade
behandlingar lämnat kvar. Mitt råd skulle vara att försöka producera oljan från en annan stark indica -stam, men
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för all  del behåll  honom på oljan,  det är  det enda jag vet som kan rädda hans liv.  Bästa hälsningar,  Rick
Simpson ”

”Jag är inte säker på om det här är en framgång- Men jag räknar det verkligen som en! Bara om någon undrar
varför jag har en manlig röst, är det inte för att jag var en cigarettrökare eller något annat- jag har aldrig rökt,
utan för att jag hade tagit bort sköldkörteln. Jag är 51 (och en halv!) Och har använt olja sedan 20 -talet. Jag har
alltid tyckt att det är härligt att förånga. För några år sedan- jag började få svårt att svälja, och mina läkare
hittade noder på min sköldkörtel. Noder på min sköldkörtel som jag var tvungen att gå för cancertestning. När
de gör det- sticker de bara en stor rövnål i halsen och kommer in i noderna som ska testas. De ger dig ingenting-
ingen bedövning- på grund av platsen. Så- gör detta några gånger och se om du kan sitta still. Hur som helst-
efter att ha blivit knivhuggen vid 6x- och min sköldkörtel blev så stor att jag hade svårt att svälja och andas-
fick jag bort min sköldkörtel. Med all cancer i min familj- tänkte jag att jag skulle ligga före matchen. Ingen
cancer. Ingen. Jag är den enda i min familj som har undgått cancer hittills. Jag har ätit olja sedan jag var 20. Jag
har haft nästan alla cancertest där ute på grund av familjens historia- och nada hittills tack och lov! Du räknar :-)
”Janet

"Hej Rick! Amy gick bort i morse. Amy slutade använda oljan när hennes nummer kom märkligt. Du sa att
något inte luktade rätt.  Jo, läkarna skruvade på hennes labbresultat  och de var dåliga. Amy var så trött (23
strålningsrundor, 3 eller 4 av kemoterapi). Hon gav bara upp. Jag skojar inte. Hon hade varit med om så mycket
innan oss, att hon kände att hennes tid hade kommit. Hon hade rätt. Utan oljan- det var över. Veckan innan såg
hon så fantastisk ut- jag lovar! Hon ville gå upp till två gram om dagen, och verkligen sparka detta. Sedan kom
de jävla testerna tillbaka, och hon var klar. Jag bad henne att fortsätta ta det. Hur hanterar du detta? Jag är
förstörd. Janet ”

”Kära Janet, jag vet hur du känner, kära, jag har haft samma sak som hänt med några personer som jag hade
under behandling och det är ingen bra känsla. Åtminstone kan vi tänka på att det vi gjorde hjälpte och det är inte
vi som orsakade skadan. Det är ofta väldigt svårt att inte bli djupt engagerad i dem vi behandlar och när något
sådant händer får det mig alltid att vilja strypa de ansvariga. Jag bryr mig inte om hur mycket dessa idiotläkare
tycker om sig själva och sitt yrke, mord är mord och innan det här är över kommer allmänheten att se dem alla
för vad de är. Jag ser på det så här Janet, vi kan inte rädda alla, men det vi gör är att lindra otaliga människors
lidande. Så det enda vi kan göra är att fortsätta tills vi kan ta till oss denna värld. Du är en underbar kvinna med
ett stort hjärta och det du gör betyder så mycket för de lidande massorna. Så försök att koncentrera dig på allt
gott du har gjort och klandra inte dig själv för andras inkompetens. Det är människor som vi som gör skillnaden
och dess människor som oss som kommer att förändra den här världen, så snälla låt inte någonting svänga dig
från den väg vi båda reser. Bästa hälsningar, Rick Simpson ”

”Jag delade Rick Simpsons Phoenix Tears på min Facebook -vägg många gånger ... sen en dag var en av mina
vänner på hennes dödsbädd med lymfom. När hon såg mina inlägg på oljan började hon genast ta oljan och är
nu KREFTFRITT! Hennes läkare är förvånade över att de berättade för henne att hon hade tre månader att
leva ... DE VAR FEL. ” Jamie

”Kära Herr Simpson, jag har en patient i USA som nyligen har börjat på Phoenix Tears. Det är lagligt i vår stat.
Han är ungefär en månad inne i programmet, men har begärt långt över ett gram om dagen från den andra
veckan. Gör mer än ett gram om dagen nytta? Jag tog den här patienten gratis, och jag har en känsla av att han
leker mig lite. Han ville ha ett gram om dagen sedan vecka två, och sedan ville han ha två gram om dagen - och
detta är extremt potent. Jag blir sladdad på ett kvart gram. Vi använder Buddha - 100% indica med över 15%
THC -innehåll. Hur hanterar du patienter som vill ha mer och mer? Tack, George ”

”Kära doktor, jag uppmuntrar alla med ett allvarligt tillstånd att ta oljan så snabbt som möjligt. Ju snabbare de
kan ta det, desto snabbare kan de läka. Jag har sett några få människor få i sig hela 60 gram -behandlingen på en
månad och bota sin terminala cancer. Men sådana människor är sällsynta och det är mer än möjligt att den här
killen spelar dig. Jag fick ett par människor att prova det här med mig och jag sprang till dem. Jag har inget
emot att leverera olja till dem som behöver det medicinskt men jag kommer inte att leverera det till dårar som är
ute efter att bluffa. Om du känner att den här killen försöker lura, berätta bara för honom att han måste hitta på
hampan själv för att producera medicinen. Om han är på riktigt kommer han sannolikt att försöka göra just det
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om inte så kommer du förmodligen aldrig att höra från honom igen. Du har inte en oändlig tillgång på denna
olja och den måste gå dit den kommer att göra mest nytta. Fortsätt så. Bästa hälsningar, Rick Simpson ”

”Jag behandlar  en kvinna  med TERMINAL cancer,  med RS -hampolja  och hon blir  äntligen  bättre.  DET
FUNGERAR!" voodootattooo

”Gör samma sak nu. 25% THC SKYWALKER OG, senaste OG -oljan var min PSA 160. Efter 100 gram idag
är det 7. ” Jimmy

”Hej  Chris,  Update  ...  cancer  försvinner  ...  hon  fick  ett  samtal  från  sin  förvirrade  onkolog  i  går  morse.
Vanligtvis har vi ett möte ansikte mot ansikte men han ringde henne den här gången för att informera henne om
resultatet av alla skanningar som gjordes för några veckor sedan.

Lever - cancer kan inte längre ses. Lungcancer, den ena lungcancern försvunnen och den andra lungcancern
minskade avsevärt. Bröst - han kommenterade inte ... Han nämnde inte brösttanken ... så mamma ringer tillbaka
honom för några frågor och för att boka en tid för oss att gå in och prata med honom och se förflutna och
senaste skanningar. Jag är rädd att hon blev lite chockad när läkaren började tala om att hennes lever- och
lungcancer försvann som hon glömde fråga om hennes bröstområde.

Alla skanningar var för en förgranskning för ett nytt hormonterapispor ... men doktorn säger att hon inte längre
är kandidat för hormonstudien eftersom en patient måste ha tillväxt i cancerområdena och alla hennes områden
växer INTE men döende.

Vi är över månen med resultaten av oljan !!! När jag pratade med Rick för någon månad sedan angående min
mamma föreslog han att hon skulle gå på en andra 90 -dagars behandling och så planerar vi det i början av
september. Under tiden kommer vi att lägga henne på en underhållsdos.

Wow! Hon visste från början av behandlingen att  oljan arbetade på hennes tumörer hon kunde känna dem
krympa och försvinna. Vi är alla så tacksamma att du introducerade mig för din dokumentära idé och delade
denna behandling. Jag är hemma ikväll om du hinner chatta. Forever Tacksam, Cindy ”

”Hej kära Corrie ... Ville bara meddela att jag gav oljan jag hade från min mamma till en väns vän som har
bröstcancer ... Hon tog en månad och det är i remission ... Vissa cancerceller är död i tumören ... Och läkaren
var förvånad och positiv och tydligen om hon får bättre resultat nästa gång kommer hon att börja göra något åt 
oljan.  Jag  är  så  glad  och tackar  Gud för  att  jag  fick  ge  denna  information  om cannabisoljan  till  den  här
kvinnan .. :)) Så önskade att min mamma kunde ha tagit oljan varje dag ... ”

”Hej Rick, jag har goda nyheter. Min mamma orkade inte mer psykiskt erkänna att hon har cancer i bröstet, så
hon genomgick operationen. Men hon åt 30 g av dosen, och hon drack några örtteer från någon kille som har
alla möjliga medicinska örter och hon lade också bandagen från dessa örter. Hur som helst, när läkare tog bort
den cancern var den inte mer än 7 mm stor och av 100% vävnad, bara 1% var aktiv och malign och i den
döende fasen. 3 läkare tittade på detta, och de sa att de aldrig sett något sådant ... Så, om hon gick mer en eller
två veckor utan operationen, skulle allt vara borta. Nu tar hon varje dag oljan i ett och ett halvt gram och hon
förstår nu att operationen var helt onödig.

Men hon är mycket lugnare nu då hon var, för hon var galen, så vi kunde inte prata henne om operationen ...
men nu är allt bra, och örterna och oljan gjorde sitt jobb också. Hur som helst gav de dumma läkarna henne 23
radioterapier, men hon sa att hon inte skulle göra det och läkaren sa mellan raderna att hon har rätt. Det är
otroligt hur långt dessa läkare går. Alla säger hej, Rick. Stort tack för rekommendationen och tacka Jindrich än
en gång. ” Sasa

"Rick ... en vän hade precis tagit bort en hjärntumör från huvudet ... han har fläckar på lungorna ... de vill att
han ska ha kemo och strålning ... skulle ta olja som ett slöseri medan han tog kemo och strålning? Att se hur han
mår efter att hjärntumören togs bort är anmärkningsvärt, han är 80 % bättre än förra veckan med den där grejen
i huvudet ... Jag vill säga till honom att inte göra kemo och strålning och göra oljan men det är det inte mitt
val ... ”Sharon
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- Sharon, det skulle öka hans chanser att överleva. Men faktiskt kommer kemotiken bara att orsaka att han
måste  äta  120-180g  av  oljan  efteråt  bara  för  att  ångra  skadan.  Naturligtvis,  det  är  om  han  överlever
förgiftningen. Bästa hälsningar, JB

”För alla  er  som tycker  att  Rick  Simpson är  ett  bedrägeri,  ska ni  veta  att  Michelle  Aldrich just  botat  sin
lungcancer i etapp 3 med cannabisolja, tillhandahållen av Valerie Corral och WAMM! Varför kan inte media
och läkare börja säga sanningen för en gångs skull ?! Cannabis botar cancer, fy fan !!! Och det är de ansvarslösa
människorna  som försöker  dämpa den här  verkligheten,  inte  människor  som jag  och Tommy som vill  att
världen ska veta sanningen om cannabis och cancer. ” Steven

”Hej allihopa, jag fick bra nyheter. Hustrun fick sitt PET -skanningsresultat i måndags. Hon hade cancer i 5 år
efter 6 omgångar med kemo och en stamcellstransplantation, då kom det fortfarande tillbaka. För 6 månader
sedan skulle hon göra en ny transplantation men den avbröts eftersom de inte kunde hitta någon donator. Så hon
började på oljan. På måndagen berättade läkaren att cancern var borta. Tack för oljan, Rick. Du är mannen, tack.
" Luc

- Tack, Luc.  Medicinsk dokumentation vore mer än välkommen.  Hon borde hålla på en underhållsdos,  jag
skulle äta så mycket olja som möjligt när det var möjligt. Låt henne hålla sig borta från fler skanningar, om
möjligt. Ett vittnesbörd på Youtube skulle vara bra. Bästa hälsningar, JB

”År 2013 är nu borta och jag är glad att jag kan se 2014 som läkare inte trodde att jag kunde se år 2013. Men
här  lever  jag fortfarande och mår bra.  Några personer som jag inte har sett  på flera år sa,  wow, du lever
fortfarande! Ja, jag lever fortfarande eftersom jag har använt rätt örtmedicin (cannabisolja) för att döda min
obotliga GBM -hjärncancer.

Så tack Gud för att du visade mig vägen att läka. Och Dr Tiew Han för dina färdigheter inom kraniotomi, också
Rick Simpson för att du delar med dig av din kunskap om denna God Sent OIL, och min fru Cinimin Mansur
för att  du tog hand om mig, och mina änglar för din ödmjuka hjälp,  och vänner och min familj  för deras
fantastiska stöd och kärlek. Utan er alla är det omöjligt att se mig frisk igen. Jag känner mig så lycklig och
lycklig. Och ja, jag tror på änglar.

Lycka till alla under 2014, försök att inte stressa, vara lyckliga och hålla er friska. ” Elia

”Jag vill tacka (xxx) för oljan som donerades för min cancer !! Från och med nu finns det ingen cancer att hitta i
min kropp !! Det fungerar verkligen gott, beviset finns i mina journaler! Tack så mycket och stora rekvisita till
Tears !!! ” Becky

”Tummen upp till Jindrich, han hade helt rätt om att aktuell applicering applicerades direkt på huden snarare än
på bandaget. Skillnaden var som natt och dag. ” Roland

-- Självklart. Tinkturer med 20-30-50% olja fungerar också bra, eftersom de lätt kommer under ytan. I vissa fall
är hampfröolja (eller sheasmör) och hampoljeblandningar också mycket fördelaktiga. Men logiskt, ju mer olja
du får direkt på såret, desto bättre. J B

”Jag skrev tidigare att vi hade framgångar med att behandla bröstcancer. Nu sa läkare till patienten att hennes
resultat är så bra att hon måste gå till jobbet. Patienten sa TACK GUD och doktorn sa att hon måste tacka
honom för att inte gud och jag frågar vad han gjorde för att han inte gjorde något annat än att fortsätta berätta
för henne att hon måste ta kemo och strålning ... galen doktor .. .

Men vi tog det till nästa nivå, vi läker någons ansikte eftersom det förstördes med piller för 5 år sedan. Den här
personen hade stora problem med tarmen och de tror att det var cancer först och de ger henne några starka piller
som än förstörde hennes ansikte, hon var som en groda. Då sa de att det kan vara Crohns sjukdom och så vidare
och så vidare.

Min poäng är att den här personen försökte läka hennes ansikte i 5 år utan framgång. Hon satte hampolja i
ansiktet i 5 gånger och igen kan vi inte tro hur hennes hud ser ut nu. OMG hon är så glad nu att hon kan vara sig
själv igen.
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Jag försöker ta några bilder men var tredje dag men huden läkte så snabbt att jag inte kan visa hur hennes
ansikte såg ut förut, men med hennes tillåtelse kommer vi under de följande dagarna att visa hennes gamla
bilder (endast hennes ansiktshud) och ny så att ni människor kan se skillnaden ... ”Jasmin

”Jag är en 39 -årig kvinna med 2 år och har träffat bröstcancer. Denna olja är min medicin och botemedel.
Dessa människor är så fulla av girighet. De har ingen aning om smärtan och ångesten vi och våra familjer går
igenom. Bara självisk girighet. Karma." Utfall

”Tja, två veckor ... Läkaren sa att jag hade en 2-3 cm tumör i blåsan. Ville ta mig direkt till OR. Fick det att
försvinna på mindre än 14 dagar. Bekräftad med CT -skanning. Diagnostiserad 2/15, CT -skanning gjord 2/29.
Gersh

”Denna CT-skanning gjordes 14 dagar efter att en 2-3 cm tumör observerats, via omfång, i min urinblåsa. På
bara 14 dagar, med endast essentiell cannabisolja, observeras ingen tumör i blåsan. Cannabis bara ... 14 dagar ...
borta. Lagstiftare förstår detta. Ta inte bort min medicin. Det här är inte bara ett annat sätt att bli full. Den här
medicinen räddar mitt liv. ” Gersh

”OK ... Jag fick patologirapporten. Tumören i min urinblåsa hade krympt innan de tog ut den. Senast läkaren
såg den mätte den cirka 2,5 cm. När de tog bort den hade den krympt till 0,5 cm. Jag undrar vad den här läkaren
kommer att säga om det. ” Gersh

“Kära Rick, Gud välsigne dig! Jag har förlorat min mamma, min mormor, älskade mostrar och farbröder och
vänner i cancer genom åren. Men den som drabbade mig hårdast var min underbara, intelligenta, underbara
syster Kim. Hon fick diagnosen lungcancer i stadium 4 i juli 2010 vid 42 års ålder, och i februari 2011 var hon
död. Jag vet inte vilka behandlingar hon använde eftersom hon inte berättade för någon i familjen att hon dog
för sent, och hennes ex-make kom in i hennes vård och stängde ute familjen. Jag fick inte veta om oljan förrän
den senaste månaden, och jag har forskat hårt sedan dess. Först trodde jag att det var ormolja, som många andra
saker, men hittills har jag listat 27 personer som påstår sig ha botat eller minskat sin cancer avsevärt med den.
27 personer !!! Och det är bara på YouTube och onlinebloggar! Jag önskar att jag hade vetat om det redan 1997,
när min mamma fick diagnosen, eller år 2000 när min mormor kom från eftergift, eller 2010 när min syster blev
tillsagd att gå hem och dö, eller förra året när min bror-in -lagen diagnostiserades med cancer i mun och svalg
och fick ta bort hälften av ansiktet och rekonstruera det. Men nu gör jag det, tack vare dig. Gud välsigne dig och
allt du älskar, och tack för att du arbetar så hårt för att göra denna underbara medicin tillgänglig för alla. ”
Denise och tack för att du arbetar så hårt för att göra denna underbara medicin tillgänglig för alla. ” Denise och
tack för att du arbetar så hårt för att göra denna underbara medicin tillgänglig för alla. ” Denise

- Kära Denise, vad ska jag säga? De dödade min mamma med kemo på grund av tidig småcellig lungcancer, så
jag vet exakt hur du känner. Inget trevligt. Hela tiden borde medicinen ha varit tillgänglig och var inte bara för
att någon vill tjäna pengar. C'est la vie, men inte alla kommer bara att svälja det så fredligt som jag har. Det är
en mycket traumatisk upplevelse när du får reda på vad all olja kan bota eller  kontrollera och vad allt har
använts istället för det.

Vänligen skicka mig en lista över de online -vittnesmålen, det kan vara intressant och hjälpsamt för andra som
var  lika  hjärntvättade  som  jag  innan  jag  träffade  Rick  och  fick  reda  på  det  verkliga  läget  på  området
"konventionell medicin".

Tack för ditt stöd och att hjälpa oss att sprida budskapet om detta läkemedel. Efter två och ett halvt års arbete
med Rick kan jag bara säga att korrekt producerad och använd olja gör precis vad han säger att den gör. J B

”Hej Corrie! FANTASTISKA nyheter ännu en gång. Min vän ***** ***** du pratade med och skickade till
*** i Los Angeles, ja han har varit på cannabisolja i ungefär två månader nu och han gick för att göra sina
medicinska skanningar idag och det finns INGEN MER KREFT i kroppen !!!!!!! ALLT KLART!!!!!!! Han är
otroligt tacksam mot mig för att jag berättade om dig och otroligt tacksam för att du berättade om **** !!!

TACK för alltid mer. Du är så bra att hjälpa alla dessa människor som du inte ens känner och rädda liv över
hela världen! Jag ska köra ner till Los Angeles för att arbeta med **** och försöka stoppa all min diarré och få

63



KUR FÖR KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLET

mig att gå från toaletten från att gå 60-80 gånger om dagen. Vad sägs om detta för ännu en fantastisk rapport?
Vi ÄLSKAR det här !! ”

”Jag vill dela en kommentar från min läkare idag. Jag har haft blåsinfektion länge och läkaren har behandlat
infektionen. Idag tittade han först med en kamera (inte så kul) OCH det verkar som om jag har resterna av en
blåsmassa (tumör) som har DÖTT på plats (hans ord inte mina) och som får infektionen att dröja kvar.

PÅ NYTT! HANS ORD INTE MIN; Doktoren sa "Jag har praktiserat medicin i över 40 år och har aldrig sett en
tumör dö på plats utan någon form av ingripande utifrån." Jag har tagit olja av och på sedan mars men sedan
min gröda kom in har jag doserat olja i cirka 6 veckor. Ska göra en liten städoperation den 8 oktober för att se
till att massan är borta (om jag inte klarar den innan dess). Jag HADDE lite tvivel om oljan men FOLKS JAG
HAR INTE Tvivlar INGEN MER.

Jag har tillräckligt med knoppmaterial för att fylla på ca 5 eller 6 uns olja. Materialet som används är Sativa
Blend Pineapple Kush, 25% THC. Jag kan inte berätta  hur nöjd jag är med resultaten hittills.  Jag har inte
berättat något för min doktor ännu, för i FLa kommer någon doktor att vägra att behandla dig. Så för närvarande
vet han ingenting. ” John

- Men du vet mer än tillräckligt, John. Grattis. Jag skulle fortsätta ta oljan och jag skulle lämna operationen för
senare. Inga fler skanningar om det alls är möjligt. Och jag skulle också ta oljan i suppositorieform, du vill alltid
få oljan så nära det ömma som möjligt. Försök också att göra oljan från mer än en stam för bästa resultat, om du
kan. Bästa hälsningar till dig, JB

”Full överenskommelse där JB. Och understryker förseningen av operationen. Allt invasivt kroppsarbete tillåter
infektioner i ditt system. Genom svåra vanor och total respektlöshet för sina egna underläkemedel har vi nu
antibiotikaresistenta köttätande bakterier, som förekommer på de flesta sjukhus. RSO kommer att fixa det, men
hur är det med ett kirurgiskt "botch-jobb"? Run From the Cure säger allt. ” Tielman

”För tre dagar sedan behandlade vi en väns basalcellscancer med RSO. Vi kollade det idag och det hade nästan
försvunnit. Vi applicerade RSO igen och täckte med ett bandage. Vi kommer att kontrollera det om ytterligare 3
dagar och förväntar oss att det kommer att vara borta att döma av det föregående tre dagars resultatet. Den här
är på hans högra hand. Tidigare cancer som vi botade av hans låg på hans vänstra hand. Hurra, det fungerar. ”
Markera

-- Ja det gör det. Vi skulle inte göra det vi gör om det inte gjorde det. J B

”Jag heter George, och jag skulle vilja ge dig mitt vittnesbörd. Vid 82 års ålder den 22 december 2010 fick jag
diagnosen esofageal cancer. Jag fick höra att jag skulle ha 6 månader till 2 år att leva och möjligen kan behöva
en stint placerad i halsen någon gång efter strålbehandling för att hjälpa till att svälja.

Innan min diagnos hade jag svårt att andas och svälja mat, hade svullnad i båda benen och blev trött av lätt
aktivitet. Jag hade genomgått strålbehandling i början av 2011. I september 2011 hade jag svårt att svälja och
tugga fast föda. Jag kände att jag höll på att kvävas. Min mat fick skäras i små bitar. Jag föredrog att äta mosig
mat och Boost shakes istället. Jag fick också kraftig gas i magen. Gasen slet igenom min mage som åska och
blixtnedslag. Jag började uppleva yr yr svårigheter att andas, andfåddhet och svettning. Min balans var dålig
och jag kunde inte komma runt särskilt bra. Det var svårt att ta med mat till min svit utan andnöd och svettning.

Senare  skickade  en  allvarlig  episod  av  yrsel  mig  till  sjukhuset  och  läkaren  satte  mig  på  ett  andra
blodtryckspiller. Strax efter min sjukhusvistelse närmade sig en främling mig och erbjöd mig lite hampolja för
att behandla min cancer och hänvisade mig till Phoenix Tears webbplats för mer information. Jag var orolig till
en början och livrädd för att ta hampolja, jag har alltid trott att cannabis var ett gateway -läkemedel som skulle
orsaka ett  beroende och leda  mig till  andra hårda droger.  Efter  att  ha  undersökt  Rick Simpsons hampolja
bestämde  jag  mig  för  att  jag  skulle  ta  behandlingen.  Jag  insåg  under  och  efter  behandlingen  att
hampa/cannabisolja är "inkörsport" till bättre hälsa.

Efter min första dos -1/2 riskorn hampolja märkte jag att det fungerade i kroppen direkt.
 Jag kände hur det flödade genom min kropp från mina fingrar till mina tår. 
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 Jag upplevde en känsla av avslappning, lycka och en förbättring av min humor. 
 Mina ben kändes gummiliknande som efter 6 timmar bleknade. 
 Andningen var tystare under vilan och även under sömnen
 Efter dagar/veckor:
 Mina högar/hemorrojder försvann.
 Smärta i axeln minskad
 Andnöd minskade. 
 Från den andra dagen dämpades uppbyggnaden av gas-  och magbesvär  och blev mer regelbunden och

fortsatte behandlingen. 
 Jag  minskade  och  slutade  ta  mina  blodtryckspiller  eftersom  mitt  blodtryck  blev  för  lågt.  När

blodtryckstabletterna var av, normaliserades mitt blodtryck
 Svullnad i både ben och anklar minskade avsevärt. 
 Dämpade min aptit och reglerade min vikt - jag tappade 26 kilo hittills. 
 Hudfärg förbättras
 Yrseln försvann
 Hjärtslag  verkar  mer  regelbundet  och  inte  så  störande,  eftersom  jag  har  oregelbunden  hjärtslag  sedan

födseln 
 Tarmrörelserna blev mer regelbundna
 Upplevde bättre, mer vilsam sömn. 
 Balans och samordning förbättrades
 Kan komma runt bättre utan andfåddhet. 
 Blev mer artikulerad i konversationer
 Ändrade min syn på saker och höjde mitt humör
 Ändrade min syn på marijuana
I allmänhet försvann alla symptom jag upplevde innan jag tog hampoljebehandlingen.

Det tog mig 3 1/2 månad att slutföra behandlingen. Denna upplevelse var inte så obehaglig. Det var dock en
justering när jag ökade doserna men efter en dag eller två justerades allt. Jag följde de dosökningar som Rick
Simpson föreslog mer eller mindre.

Efter 2 månaders behandling var mitt besök hos onkologen överraskande. Han konstaterade att min hudfärg såg
bra ut, blodtryck och hjärtslag var normalt, och eftersom jag inte hade några problem att svälja, var det inte
nödvändigt med en stint. Han konstaterade också att röntgenbilden från ett tidigare möte såg bra ut och att jag
inte  behövde  komma tillbaka  på  minst  6  månader.  Normalt  var  jag  planerad  att  träffa  onkolog var  tredje
månad ...

Jag tror att hampoljan dödade min cancer. Alla andra hälsoförbättringar som jag upplevde från hampoljan får
mig att känna mig som en ny man. Jag är helt förvånad över miraklet med hampolja. Jag är så tacksam att jag
bestämde mig för att ta hampoljan.

Hampolja förnyade min hälsa och förlängde mitt liv. Jag tackar dig Rick Simpson, Gud välsigne dig! Fortsätt
med det goda arbetet! Jag är helt övertygad om att hampolja kan rädda liv. Tack." George

“Mini-uppdatering för George ... Hittills  har han tappat +31 kilo, nu, för ett tag sedan, var han tvungen att
besöka sin tandläkare på grund av sin viktminskning (han brukade vara ungefär 280 kilo). Han har lärt sig att
han kunde gå upp i vikt ganska lätt om han ville nu, men han väljer en hälsosammare lägre vikt och livsstil),
han var tvungen att få sina proteser att sitta om/justera. Hans tandläkare påpekade hur bra han såg ut och att
hans färg också var bättre.

Jag måste nämna att George sa att han fortfarande har haft bra andning och inga problem med att kvävas längre,
han hade en biff, potatis och grönsaker till kvällsmat tidigare i veckan, och maten gick ner mycket, mycket
lättare än någonsin van vid sin ”behandling”. Han berättar att han besökte sin husläkare (vanlig läkare) tidigare i
veckan ... Hans läkare utbrast "WOW !, är du säker på att du är samma George som jag sett förut?" Hans läkare
sa också att hans färg har förbättrats. George berättar att han senare visade sin läkare hur mycket mer vätska han
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tappade i båda benen och sa att han tror att det nästan är borta ... Då sa läkaren: "George, du har inte längre
ödem."

Han har skaffat  några gamla medicinska informationspapper  och fick också veta (nu) att  han borde/ skulle
kunna försöka få en gammal röntgen plus CT-skanningsbild (på en skiva) från sin onkolog vid nästa möte
(juni). Han försöker komma in på sin onkologmottagning tidigare nu ... med sin husläkares hjälp nu. Vid det
besöket kommer han att be om en MR. Han har kommit en lång väg nu ... men hans enda verkliga problem för
närvarande (annars säger han att han skulle vara jättebra !!) är att han har haft oregelbunden hjärtslag sedan
födseln, och på senare tid har det ökat lite mer än vanligt. Jag vet inte om hans viktminskning utlöser hans
oregelbundna hjärtslag eller spänningen från denna livsförändrande händelse eller vad som gör det här säkert,
jag vet bara att jag vill att det här också ska fixas för honom. Han har nu en remiss för att se en kardiolog
angående hans hjärtslag etc.  Även nyligen blev hans färg ännu bättre  han har mer rött/rosigt  ansikte,  hans
cirkulation verkar ännu bättre också. Tja, det är allt jag kan få för nu ... Peace 1 ”Frihet

”Jo, Rick och Jindrich, mitt hårda arbete och engagemang för RSO har äntligen gett resultat. Jag har följt Rick
och Phoenix tårar sedan 2004 och jag trodde omedelbart på oljans läkande förmåga. Jag sprider ordet och stod
bakom det 100% även när folk skrattade och kallade mig galen. Jag har nu botat tre personer med terminal
cancer och min senaste patient har jag mycket att tacka för att jag faktiskt gått igenom det medicinska systemet
och vägrar all behandling där och har dokumenterat att han använde RSO för att bota sin cancer ... båda hans
lungor var fulla av cancer och de gav honom tre månader att leva när han först fick diagnosen ... för 5 månader
sedan. Idag är han officiellt cancerfri och han fick faktiskt 27 kilo. Cancerläkarna blåser över hans mirakulösa
återhämtning på bara 5 månader med knappt någon hjälp från dem och säger faktiskt att han är friskare än de är
nu. Lol han åt oljan framför läkarna på sjukhuset och bar runt i en Weed world magazine med en Phoenix -
tårarartikel i som visar den för alla andra patienter och sprider ordet om RSO. Jag kommer snart att ha kopior av
all sjukhusdokumentation om att RSO botade sin cancer ... det står rätt på hans papper att han använde hampolja
för behandling. Jag kommer att sätta ihop en historia för honom så fort som möjligt för att hjälpa till att sprida
ordet så mycket jag kan, jag vet också cirka 25 andra människor som har sett RSO -mirakelarbetet för många
olika sjukdomar och de arbetar nu med att bota sig själva också. .. ordet är ute !!!! : ) På uppdrag av de botade
och snart många andra i mitt område skulle jag vilja säga TACK grabbar för ert fortsatta hårda arbete och
engagemang för återupptäckten av universalmedlet ... Ni är livräddare ... Bokstavligen !! FRID OCH KÄRLEK
från PA ”Steve

”Hej,  jag måste berätta en historia om ett  mirakel  som hände igår. Jag har en vän och hon heter Shannon
O'Brien. Hon är en 17 -årig överlevande av hjärncancer. Hon har haft en inoperabel tumör som växer i ungefär
ett år nu. Det hade vuxit till nästan hela storleken på hennes hjärna. Jag delade med henne RSO, och igår visade
hennes MR -resultat att tumören hade krympt med nästan hälften. Hon har tagit det sedan den 14 februari. Du
måste förstå att det här var en Hail Mary. Jag är så tacksam att min ande hittade din berättelse och jag kunde
vidarebefordra den. ” Nadine

”Min vän har blivit helt botad av tarmcancer på fyra veckor efter att ha tagit cannabisolja. Läkarna kliar sig i
huvudet, de kan inte komma på det. Den här mannen skulle genomgå en radikal operation den 12 oktober, han
hade en 10% chans att komma ut ur operationen. Den 1 november gav hans läkare honom en ren hälsoräkning.
Det är samma läkare som sa till honom att han inte skulle leva för att se julen. Halleluja. Prisa herren för att han
lade denna extremt helande växt på jorden, för att läka alla som har tillräckligt med tro för att använda den.
DET FUNGERAR." Sherrie

”Jo, jag mår bättre. Har varit på RSO i cirka 30 dagar för hjärntumör och diabetes. Mitt blodsocker sjunker. Jag
slutade med insulin för två dagar sedan eftersom blodsockret sjönk för lågt. ” Jeff

”Det rensade också en annan väns bröstcancer steg 1. Gick från en tumbollstorlek till mindre än en ärta på två
veckor. 0,4 g två gånger om dagen, rå olja. En annan vän med hudcancer tog bort den med lokal lösning som
gnidades direkt på huden.
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På mig själv har jag blivit av med infektion och svullnad i en dålig tand, rensat ut mina lungor efter en anfall
med astma och tagit bort två funky fläckar från min hud som kan ha varit cancer eller inte ... aldrig fått det
kontrollerat och det är borta ... oj. Ingen kemo, ingen strålning, inga biverkningar, inga problem. ” Bruce

”Jag använde olja som jag gjorde själv med Ricks videoinstruktioner och botade mig från Stage 4 Diffuse
Large“ B ”celllymfom, ett förment” obotligt ”follikelcancer på bara 58 dagar !! Sedan dess har jag fortsatt att
göra oljan för mig själv och andra och sett över 10 bekräftade fall av lunga, bröst, prostata, hjärna, tjocktarm,
leukemi, bukspottkörtel, patienter botar sig med mörkgröna oljor !! Jag gör olja med BÅDE blad och blommor
på grund av de speciella antiinflammatoriska föreningarna som finns ENDAST i de gröna bladen! Jag tappade
hela tjocktarmen 1992. Jag har fått en ”påse” gjord av min tunntarm som fungerar som normalt VVS i 20 år
som borde  ha  maskat  ut  för  7  år  sedan!  Enligt  min  gastroenterolog  på  PAMF;  han  krediterar  den  tunga
cannabinoidanvändningen till en hälsosam "påse" "i bättre form än för 20 år sedan den första gången den lades
in. ”Han har hört samma resultat från många andra patienter som använder cannabinoider och rekommenderar
det nu till sina patienter!” Craig

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil är AMAZING !! Tack för att du delar med världen om hur du gör detta
underbara  botemedel  till  alla.  Jag  fick  min  vän  Carmen  att  ta  oljan  när  hon  fick  diagnosen  Hodgkins
lymfomcancer. Hon har varit KREFTFRI i ett år nu !!! Och min Addisons sjukdom är BORT utan spår av det
och läkarna kan inte förklara hur eller varför eftersom detta ALDRIG har hänt tidigare. MEN jag kan och jag
GÖR !!! Cannabis botemedel !!! ” Amy

”Hej, jag tänkte bara dela med mig av goda nyheter. Den cancerpatient jag pratade med dig om tidigare har
nyligen genomgått en CAT -skanning. Det finns inga tumörer !!! Det fanns en tumör på bröstet som var ungefär
lika stor som en baseboll. Det och de andra tumörerna är helt borta! Det enda som återstår är lite ärrvävnad. Han
och jag prisar Gud för denna underbara medicin. Cannabis, en fantastisk växt, en gåva som vi alla fått från Gud.
Vi bör alla tacka Rick Simpson och de uppoffringar han gjorde för att göra människorna medvetna om vad
Guds växt kan göra. Patienten har fått  tillbaka de 40 kilo han tappat.  Han ser friskare och bättre ut än jag
någonsin sett. Jag är 100% säker och tror verkligen att Rick Simpson -oljan, när den tillverkas och används
korrekt, kan bota cancer. Nu efter 12 års kamp mot denna sjukdom, denna patient är cancerfri. Vi kan bara ge
vår ära till Gud för detta.

Tack igen Rick, för att du var en standup -kille som gjorde några stora uppoffringar för folket. Sedan ett år
tillbaka har jag spridit budskapet om vad RSO kan göra. Nu är jag 100% säker på att allt som sades i dina
videor är sant blått.  Jag tar en annan cancerpatient i steg 4 och är mycket säker på att han kommer att bli
cancerfri om mindre än ett år. Jag kommer att fortsätta sprida ordet så gott jag kan. Jag kommer också att hjälpa
så många som möjligt. Sanningen kommer att segra. Tack för allt du har gjort och fortfarande gör. Med vänliga
hälsningar, odla gudinnan ”

”Det  här  botemedlet  är  en  verklighet  NU.  De berättade  för  mamma att  hon var  lungcancer  i  stadium 4 i
december förra året. 14 månader senare ser hon ut och mår bättre än hon gjort på flera år! Tack för att du har
bollarna att hålla fast vid din tro. ” CK

”Dr. Rondeau berättade för mig före julen att denna svarta fläck på ryggen var melanom. Jag gick till honom
efter att det började blöda. Jag kom hem och började lägga knoppolja på ryggen och jag började också äta olja
stadigt. Det tog mindre än 2 veckor och fläcken på ryggen klarnade och jag fortsatte att äta cirka 2 uns av oljan.
Knappt ett märke på ryggen och jag känner mig fantastisk.

Philip hade också ett års kontroll och han har varit cancerfri  i över ett år. Så de kallar det cancerfritt.  Han
behöver inte träffa en läkare i minst 3 år. HAN TAR INGEN CHEMO OCH INGEN STRÅLNING, HAN
ANTALADE OM 4 OX CANNABISOLJA OCH HAN ÄTER EN LITT BIT NÄSTAN VARJE dag. INTE
MÅNGA MÄNNISKOMMEN BOWEL CANCER. RICK är vår hjälte. ” Flöjt trä

”Jag och min pojkvän har nyligen gjort din olja och erbjudit den till en god vän som hade ett dåligt melanom på
foten. Vi förklarade hur du använder din olja, och just igår ringde han för att utropa sin förvåning över att den
var helt borta! Med färsk ny hudtillväxt under. ” Gwendolyn
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”Det är bara svårt att tro för de människor som inte har haft en chans att lära sig om cannabisoljans läkande
kraft ... Jag bor i området där Rick Simpson kommer från, och vi har sett den helande kraften i 10 år. Det botar
cancer, diabetes, muskelsjukdomar, tandvärk, särskilt ett mirakelmedel mot brännskador (du måste se det för att
tro det).

Än så länge finns det inget som vi har sett att det inte kommer att fungera om det tas ordentligt och regelbundet.
Speciellt bra mot hudcancer, illamående, kramper i magen och vad man än behöver. En god natts sömn. Det
finns inget som lindrar stressolja cannabisolja, och de flesta av våra interna problem orsakas av stress. Så där
går du. Lycka till allihopa. Det fungerar verkligen, du måste bara lita på det. Lita på Gud och Rick Simpson. ”
Terry

”Allt jag vet är att jag var redo att gå, orkade inte mer, la min historia här, och min ängel steg upp och kopplade
mig  till  RSO  -oljan.  Jag  hade  slutat  äta,  och  med  bara  några  riskornstorlekar  på  oljan  kunde  jag  känna
förändringen inuti mig. Innan dess var mitt liv i soffan med värmedyna, drack nere. Men den andra dagen var
jag uppe, i islådan och letade efter något att äta, tog en dusch. För vissa är det ingen stor grej, tills den tid
kommer när du inte kan stå tillräckligt länge för en dusch. Jag stannade på den, gick upp i vikt, började leva
igen och fick verkligen tillbaka mitt liv. Bara beklagar att jag inte visste om det innan jag opererade. 56, vit
kvinnlig bröstcanceroffer Kathleen ”

”Min väns mamma hade bröstcancer 3 gånger. Hon använde marijuana regelbundet men hennes läkare sa till
henne att inte använda det när hon genomgick kemoterapi. Hon lyssnade på sin läkare och slutade använda
marijuana men hon blev aldrig bättre. Tredje gången det kom tillbaka ignorerade hon läkaren och använde
marijuana under sina behandlingar och fortsätter att använda det via Rick Simpson olja och mat. Hon har varit
cancerfri i 5 år nu och har inga tecken på att det kommer tillbaka! ” Duane

”Jag måste bara dela denna utmärkta nyhet med dig och dina följare ... Min frus arbetsvän berättade för några
månader sedan att hennes mans cancer i bukspottskörteln hade återvänt för andra gången, min fru och jag visste
redan om din RSO så vi lägg dem på din webbplats för att lära dig mer om det etc., ja han började med det
direkt och gick igår tillbaka till sjukhuset för resultaten av hans senaste test, sjukhuset sa ganska mycket till
honom att  han behöver  kemo igen,  men det som faktiskt  hände när de tittade  på resultaten  är att  cancern
definitivt  hade blivit  mycket mindre än när den först märkte att den hade kommit tillbaka,  nästan försvann
faktiskt. De var förbryllade över hur det kunde ha krympt (de borde lära sig om alla typer av medicin då eh, inte
bara de giftiga). De sa att de vill ta bort det som är kvar, men jag rådde honom att bara fortsätta med samma
doser som han gjorde tidigare, eftersom det uppenbarligen har haft en positiv effekt, och inte bry mig om att låta
slaktarna vara i närheten av honom. Jag var dock så glad att  höra nyheterna och kunde inte vänta med att
meddela dig. :) ”Mark

- Bra gjort, Mark, Gå efter hur patienten känner, skanningar är inte nödvändiga i de flesta fall. Om han äter 120-
180g under ett halvår har han inte mycket att oroa sig för, verkar det som. J B

”Det finns tusentals dokumenterade bevis på att det verkligen botar cancer hos människor som vägrade ha något
att göra med läkare, bara oljan. Jag hade cancer i stadium 4. Jag hade bara tre månader kvar och det var för 14
månader sedan. ” Tom

”Bara för att meddela dig, här är en uppdatering om min farbror Tom. Hans nya PSA -nivå är 0,1 och stabil.
Tack för att du gav oss kunskapen för att rädda hans liv. Han var i stadium 4 prostatacancer. Vi letar efter ett
vittnesmål. Gud välsigne dig." Sherri

"Sedan jag återhämtade mig från ulcerös kolit och cancer har min gastroenterolog nu ALLA sina patienter på
cannabisprodukter  eftersom de är de mest  kraftfulla  antiinflammatoriska  läkemedlen  han vet om ...  och de
fungerar BÄTTRE ÄN ENHVER DROG HAN KAN FÖRESKRIVA !!!" Craig

"Jag vet att det botar cancer ... Jag botade min mammas tre gånger och hon är nu cancerfri." Mc Jay

”Kära Lara, jag ville bara skicka ett meddelande till dig för att tacka dig för allt du gör. Jag har följt din sida i
ungefär 6 månader nu. (Tyvärr är det första gången vi talar. Jag antar att jag inte är en stor pratare.) Även om
jag väldigt sällan någonsin säger något på din sida, har jag uppskattat den forskning du har gjort för det ledde
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till mig gör min egen forskning. En av de saker jag lärde mig när jag började följa dina inlägg var hur cannabis
kan bota cancer. Detta slog hem för mig eftersom min mamma har varit mycket sjuk med bukspottskörtelcancer
i ungefär ett  år nu. Hon var riktigt  dålig ett  tag och vi var verkligen livrädda för att  hon inte skulle ta sig
igenom. En dag läste jag ditt inlägg om cannabisolja och bestämde mig för att fråga min mamma om hon skulle
prova det. Hon hade aldrig konsumerat cannabis tidigare, men vid denna tidpunkt var hon villig att prova vad
som helst. Eftersom vi bor i södra Kalifornien kunde jag beställa henne en 3 månaders leverans av cannabisolja
från  en  lokal  distributör.  Vi  tänkte  att  vi  skulle  stänga  av  kemo i  några  månader  för  att  se  om cannabis
fungerade av sig själv. Otroligt nog kunde du se att hon blev bättre direkt. Hon mådde bättre, hon kunde äta
bättre, hon hade mer energi men hon kunde få en god natts sömn utan att ständigt vakna .. Hon kunde till och
med gå över rummet utan hjälp av en rollator för första gången i månader. För bara några dagar sedan tog vi
henne till specialisten för att se hur mycket cancern hade krympt. Hon har tagit denna olja i 2 månader och 2
veckor från och med idag, och jag är glad att meddela att hennes cancer är nästan helt borta. Läkaren sa att det
bara var 5 procent den storlek den en gång var. När jag berättade för honom hur det hände kunde doktorn inte
tro det. Jag tror verkligen att du hjälpte till att rädda mitt mammas liv. Kampen är inte över än, men det är
nästan över och det är helt vinnbart nu. Det här meddelandet är från mig och hela min familj ... Tack för det du
gör Lara. Tack från djupet av våra hjärtan. ♥ ”Dean

”Bästa CureYourOwnCancer.com, för ett tag sedan läste jag om Rick Simpson Oil och bestämde mig för att
försöka göra några. Jag har odlat marijuana väldigt länge. Jag använde några av mina bästa knoppar och gjorde
upp lite premium hampolja. Jag försökte det och kunde inte tro det. Det var så starkt att det var som ingenting
jag någonsin har haft.

Efter att ha provat det visste jag om en patient som hade kämpat mot cancer (Hodgkins lymfom) i cirka 11 år
vid den tiden. Jag erbjöd mig att vara hans medicinska marijuana -vårdgivare och förse honom med oljan utan
kostnad för honom så länge han skulle ta oljan enligt rekommendation. På den tiden var han en främling för mig
mer än mindre. Jag hade träffat honom ungefär ett år tidigare på ett barmhärtighetsklubbmöte och fick då veta
att han hade cancer. Jag ville verkligen se om oljan kunde bota cancer, som nämnts i Rick Simpsons ”Run From
the Cure”.

Så, efter att ha kommit i kontakt med denna patient och presenterat erbjudandet för honom, lämnade vi in rätt
pappersarbete  till  vår stat  och började behandlingen.  Vi ställde upp det där han skulle  vara i besittning av
växterna, så så småningom skulle han kunna ge oljan till sig själv. Det var också en del av avtalet, att han lärde
sig att hjälpa sig själv. Vi började behandlingen. Först var det svårt för honom eftersom oljan var så potent, och
att ta den tre gånger om dagen kan vara ganska svårt.

Efter tre månader började en mycket tumör på övre bröstet krympa. Efter fem månader var tumören helt borta.
Han gick sedan in för en CAT -skanning. Resultaten kom tillbaka att han är cancerfri! Läkarna har försökt bota
hans cancer i minst 11 år. Kemo, benmärgstransplantationer och så vidare. Allt som krävdes var ungefär ett kilo
premiumknopp omvandlad till  hampolja. Han har sina resultat  före och efter CAT -skanning på hårddisken
(kommer att ges till oss snart). Han har kommit fram och talat offentligt till människor. Faktum är att han nu är
en vårdgivare som hjälper andra patienter med den helande hampoljan!

Denna historia är den verkliga affären, ingen BS Jag har två videor (båda till  höger) som togs på ett lokalt
cannabisläger. En video är bara min patient. Den andra videon är min patient och andra patienters vittnesbörd.
Min patient och jag ger ära åt Gud för detta mirakel. Med vänliga hälsningar GrowGoddess ”

”För ett år sedan sa min onkolog att vi snart skulle kontakta hospice, tjocktarmscancer var tillbaka i lungorna
och tjocktarmen, hade tagits bort från tjocktarmen 09 och levern i 11. Min man insisterade på att de skulle prova
en kemoterapi till, samtidigt när jag upptäckte cannabisolja började jag ta oljan samma dag som kemo. Min
tumörmarkör var 17,6. Efter EN behandling (och 2 veckors olja) var min tumörmarkör 10,6. I fredags efter 2
behandlingar och 5 veckors olja är min tumörmarkör 4,8. Min sjuksköterska berättade för mig att hon inte visste
vad jag gjorde, men denna kemo skulle inte ge dessa resultat. Jag mår bättre än jag har gjort på länge. ” Diane

"Jag försökte det, jag hade tjocktarmscancer, cancer är borta !!!" Jean
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”Kära Rick, även om jag inte känner dig personligen så känner jag nästan att du skulle vara medlem i min familj
för hur viktig din roll redan har varit för mitt liv och mitt liv i min familj!

Jag  kommer  aldrig  att  ha  tillräckligt  med  ord  för  att  tacka  dig  för  ditt  engagemang  för  att  hjälpa  hela
mänskligheten i ett osjälviskt syfte. Jag bor i Slovenien och jag hörde att du kommer att vara här i slutet av
månaden och jag kommer inte att missa chansen att personligen tacka dig för att skaka hand på min hjälte!

Min flickvänmamma har diagnostiserats  för nästan 3 månader  sedan med 4 -stegs småcells  lungcancer  (en
tumör  stor  som tennisboll  i  höger  lunga,  med  2  metastaser  på  hennes  lever  och  lymfkörtlar).  Bara  några
månader innan jag hade den stora turen att komma över din video "Run From the Cure" och även om jag visste
om de många fördelarna med medicinsk marijuana, blev jag chockad över uppenbarelsen i din film och jag
minns att jag tänkte "om det råkar ut för att jag har en cancer, jag kommer säkert att gå efter oljan. ” Då hände
det inte mig utan min flickväns mamma, en riktigt speciell person som jag alltid älskade förutom att hon är min
flickvänmamma!

Så vi bestämmer oss för att vidta åtgärder direkt och jag hade turen att hitta allt råmaterial för att förbereda
medicinen! Även om hon var öppen för tanken på att ta olja, började hon också med kemoterapi eftersom hon
vid den tiden var så rädd att hon skulle göra vad som helst för att bli av med den här skitiga sjukdomen.

Så först började hon med kemo och från dagen efter började hon också med olja. Hon kunde se den stora anti-
kemo-effekten efter bara 1 timme efter att hon tog sin första dos olja. Det var otroligt, även om vi visste att
oljan  förmodligen  skulle  fungera  hade  vi  inte  förväntat  oss  en  så  snabb  förbättring!  Efter  24  timmars
kontinuerliga kräkningar och känslan av att hon gick bort började hon må bättre från vilken synpunkt som helst
(inget illamående längre, ingen dålig smak i munnen, stor aptit, bra sömn etc.) och hon blev bättre och bättre
och bättre till nästa kemo.

Efter 3 omgångar med kemo och 35 ml olja fick hon sin första CT -skanning och resultaten var verkligen
uppmuntrande, den stora tumören på hennes lunga var nu hälften av vad det var på föregående CT, och av de 2
metastaserna fanns bara en kvar, och den var mindre!

Under denna period började jag också undersöka mycket om endocannabinoidsystemet och om egenskaperna
hos cannabinoider. Och det är otroligt att se hur många forskningar, studier och experiment som finns i ämnet
och det ser verkligen ut som att all vetenskap stöder det du upptäckte nästan av en slump. På senare tid har även
National  Cancer  Institute  (of  America)  öppnat  ett  avsnitt  på  deras  webbplats  som  heter  "cannabis  och
cannabinoider" och för bara en månad sedan uppdaterades det med mycket dokumentation om THC och cancer.

Anledningen till att jag skulle vilja träffa dig personligen (förutom att jag måste tacka dig som du förtjänar) är
för att jag behöver hjälp för att övertyga min flickvänmamma att sluta med denna nonsens -kemo som, även om
hon får bot av cancer, skadar henne oerhört!

Jag har räknat ut att den 15: e denna månad kommer hon att ha avslutat behandlingen på 60 ml, men den 27: e
måste hon gå för den femte omgången med kemo (som kommer att följas även av en sjätte!).

Så som ni förstår vill jag undvika att hon går på en kemo när hon redan kan vara cancerfri! Problemet är att
småcellig lungcancer är känd för att reagera bra i början av kemo (eller åtminstone är det vad läkare säger) så de
sa till henne att det verkligen inte är så förvånande de goda resultaten hon hade på sin senaste CT -skanning ...

Vad jag föreslog henne är att göra en annan CT -skanning innan för att gå till den femte kemo för att vara säker
på att hon inte kommer att göra en kemo på en ren kropp. Hon höll med men jag vet ändå att hon är rädd för att
gå emot vad läkare säger ...

Jag undrade om det kanske skulle vara möjligt att ha ett privat möte med dig inför kongressen och innan hennes
femte omgång kemo. Jag är säker på att hon kommer att bli entusiastisk att träffa dig och förmodligen skulle du
kunna hitta rätt argumentation och ge henne rätt incitament att sluta med kemo!

Jag kan tänka mig att du förmodligen är överbelastad med alla slags begäranden om hjälp så jag skulle helt
förstå om du inte har tid och energi eller ens vill engagera dig i varje personlig sorglig historia du möter på din
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väg ...  Och oberoende av  din  tillgänglighet  för  att  träffas  personligen kommer  jag  alltid  att  vara  oändligt
tacksam för det du har gjort för mig och för hela världen!

Tack från djupet av mitt hjärta. Jag önskar dig allt gott för ditt liv och jag hoppas att du en dag också kommer
att kunna gå tillbaka till ett normalt liv i en normal värld! Respekt, xxx

PS Om du vill lägga upp det här vittnesbördet, gör det gärna, men snälla tagga eller använd inte mitt namn
eftersom vi fortfarande använder oljan och fortfarande bor i ett förbudsland så jag har inte råd med risken att
fastna. Jag kommer i alla fall att hålla dig uppdaterad om utvecklingen av behandlingen och jag kommer gärna
att ge dig en fullständig historia som slutar bra.

”Xxx, hon borde äta 120-180 g högkvalitativ olja under sex månader snabbare, om hon kan. Ingen mer kemo,
inga fler CT -skanningar om möjligt - de är båda cancerframkallande och kommer att sprida cancern ännu mer.
Gör  suppositorier  med  0,2-3  g  olja  i  (smält  kakaosmör,  tillsätt  olja,  rör  om,  häll  i  formar,  låt  svalna  i
rumstemperatur) och låt henne använda dem två eller tre gånger om dagen förutom oljan hon ska äta ( om hon
kan ta det, om inte minska den orala dosen något). Hon bör också förånga oljan flera gånger om dagen - hosta
hjälper till att rengöra lungorna och senare hostar hon också ut tumörerna.

När det gäller att träffa dig personligen kommer vi mer än gärna att göra det, men vi gör vanligtvis en mycket
kort process med dem som vill ta kemo, vi slösar inte bort vår tid på att övertyga dem längre, beslutet är upp till
dem. Från vår synvinkel finns all information de behöver på vår webbplats och i Ricks böcker. Om någon kom
och sa att de ville ta oljan med kemo, skulle vi inte ens leverera oljan till dem, någon annan skulle mer än gärna
äta den utan den dödliga kemo. Varje rationell person måste veta att det inte är bra att ta gift. Oljan kommer att
göra ett mycket bättre jobb utan kemotorn.

I alla fall, ju mer kemo hon tar, desto mer olja måste hon äta för att ångra skadan - om hon självklart överlever
kemotin som du aldrig vet i förväg och varje injektion kan vara den sista. Ledsen att säga det, men så är det.

Så, som jag ser på det, borde hon dunka oljan i henne och hålla sig borta från läkare och deras behandlingar så
mycket hon kan. Hon borde öka pH i kroppen, äta frön från två äpplen varje dag och sedan äta oljan, ta den i
stolpiller, förånga oljan och kanske också använda den lokalt på bröstet i en alkoholtinktur eller i en blandning
med hampafrön olja eller liknande. Följ bara instruktionerna på vår webbplats och i Ricks bok för bästa resultat.
Kontrollera också Ricks Youtube -videor - du kommer att höra ungefär samma meningar som du skulle höra
från honom eller oss personligen, meddelandet förblir detsamma - och det är "Håll dig borta från kemo och
strålning" så mycket du kan. Bästa hälsningar, Jindrich Bayer ”

“Som någon som genomgått kemo som tonåring kan jag säga att det inte är en promenad i parken !!! När jag
känner detta kan jag berätta att vi försöker hitta ett botemedel och varför inte försöka allt vi kan för att hitta det
på mindre smärtsamma sätt. Att ge gift för att döda gift är inte alltid svaret, försök med ett naturligt botemedel
och se vad som händer. ” Konstans

”Vi måste se några verkliga förändringar ... och föräldrar ska inte tvingas injicera gift till sitt barn (kemo)! Om
människor faktiskt visste vad kemo var skulle de gissa efter att pumpa in det till sina kroppar. För att inte tala
om om du har tur och slår cancer biverkningarna för kemo! Det är äckligt! Dags att väcka Amerika och världen!
” 46/7 Fighting for a Cure

”Hej Jindrich, igår läste jag klart Ricks bok. Bra saker! Ärligt talat behöver jag verkligen inga fler bevis om
oljans verkliga magiska kraft!

Jag har också gjort några experiment och varje dag upptäcker jag något nytt som detta läkemedel kan göra!
Fantastisk! Tyvärr,  även om jag är övertygad och även om min flickvän är övertygad om det,  kan hennes
mamma på något sätt inte ”släppa taget” helt ... och fortfarande är hon inte säker på om hon slutar med en skitig
kemo ...

Jag försöker hela tiden få fram bra argumentation men jag kan inte bestämma mig för henne! Hon är den som
har cancer och hon är den enda som kan bestämma vad hon ska göra med sitt liv.
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Jag vet att hon kommer att bli botad ändå i slutändan eftersom vi kommer att stoppa i henne så mycket olja att
det blir omöjligt för henne att dö. Men ändå tycker jag att det är så dumt och så farligt att leka med dessa jävla
kemikalier, särskilt när du har tillgång till naturmedicin som har visat sig bota cancer!

Jag läste om din erfarenhet av cancer och medicinska system ... Jag är verkligen ledsen för din förlust ... och nu
förstår jag bättre din inställning till den traditionella så kallade ”medicinen”! ” Luigi

- Hej Luigi, tack för dina fina ord om boken och det är synd att du måste gå igenom. Det är hennes val vilken
behandling hon väljer men jag skulle inte gå i närheten av kemotorn - läs bara min mammas berättelse för
henne, kanske kommer hon att förstå att att ta gift aldrig är en bra idé, särskilt när det inte är underbyggt eller
nödvändigt. Hennes chanser att bara överleva kemo kommer att förbättras kraftigt om hon tar oljan, men igen,
varför orsaka ännu mer skada på hennes sjuka kropp? Det är ingen mening alls. Bästa hälsningar, Jindrich

”En vän satte mig ner för att se Run From the Cure för ungefär två och ett halvt år sedan och tänkte att det kan
hjälpa  min  psoriasis.  Vi  gjorde  oljan  tillsammans-  första  gången  för  oss  båda-  inom  tre  veckor  var  min
plackpsoriasis borta. Jag har gjort oljan och intagit den sedan dess. Om jag får i mig varje dag och applicerar
oljan lokalt på natten på de enskilda fläckarna som dyker upp slumpmässigt, är psoriasis mycket kontrollerad
och  nästan  osynlig.  På  grund  av  denna  erfarenhet  hoppade  jag  in  med  två  fötter  och  äger  nu  det  första
medicinska marijuanaföretaget som är helt tillståndslicenserat i Colorado. Ett år in i min verksamhet fick min
pappa diagnosen stadium IV-melanom- det hade spridit sig i lungorna och levern. Hans onkolog gav honom 3
till 12 månader och sa att han skulle vara förberedd för vård på hospice. Jag startade honom direkt på en RSO -
behandling och fem månader senare är hans cancer borta. Borta. Det enklaste i världen! Tack Rick, för att du
återinförde denna fantastiska medicin för världen! :-)" Erica

”Cannabisolja botar cancer. Jag är en bröstcancerpatient i steg 3 och använder oljan för att bota mig själv. ”
Adele

"Ingen kemo, ingen strålning ... RSO & kostförändring ... RSO botade min magcancer utan att det där skiten ..."
Dale

”Gjorde det, administrerade det till min 18 -åriga son ... Inga tecken på någon cancer nu. Jag är skyldig dig ett
stort tack Rick Simpson. Min son diagnostiserades i oktober med synovial sarkom efter att ha tagit bort en
tumör innan han tog en biopsi ... Fick veta att cancern fortfarande skulle finnas där och kunde ha spridit sig till
lungorna på grund av den aggressiva typen av cancer det är ... Senaste testresultat, de kan inte hitta något spår
av det till deras förvirring ... Cannabisolja var en av många saker jag började honom på nästan omedelbart efter
diagnoser. ” Amanda

”En nära vän till mig fick morfin för smärta i hjärntumör. Morfinet i sig orsakade missbruk, tillbakadragande
och det gjorde bara saken värre under användningen. Cannabis i sig var det enda läkemedlet som gav lättnad för
abstinenssymtom, depression, smärta och själva cancern. Ditt meddelande är det som räddade min vän. ” Jaspis

”Jag är så upphetsad över oljan. Denna förra månaden var första gången jag någonsin läst eller hört talas om
den. Jag är hänförd ... Herr Simpson, många av oss tackar dig för det osjälviska och kärleksfulla arbete du har
gjort för hela mänskligheten. Du är min definition av en humanitär !!! Jag har varit volontär hos Hospice sedan
1998, jag har sett många lida och gå bort, även i mina armar. Att tro att så mycket av detta lidande kunde ha
lindrats är bokstavligen förvirrande ... ”Cindy

- Det är det verkligen, särskilt när man tänker på att all information om "mirakulösa helande krafter" i Rick
Simpson-oljan är sann. Korrekt framställd och använd olja kan verkligen bota cancer, diabetes och tusentals
andra  tillstånd.  Det  kan  verkligen  hjälpa  mot  smärta  som morfin  inte  kommer  att  röra vid.  Det  föryngrar
verkligen kroppen och återväxter musklerna. Ordet mind boggling beskriver det inte helt, tror jag. J B

"HERREGUD. Jag fick precis besked från någon som jag ger Phoenix tårar till som hade och jag menar hade
cancer i njuren. Efter att ha tagit oljan i 90 dagar visar den senaste PET -skanningen att tumörerna är borta. Det
här är otroligt. Jag har sett Phoenix Tears bota många sedan jag har arbetat med det. Tack för att du hjälper mig
att hjälpa andra att läka. ”
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-  Grattis  och  tack  för  att  du  hjälper  andra,  Gregg.  Inga  fler  skanningar,  bara  oljan.  Skanningen  är
cancerframkallande, det kan orsaka att cancern återkommer och vem vill ha det? J B

”Hej kära söta Rick Simpson & Jindrich Bayer, jag hoppas att ni båda mår bra och är lyckliga. Med tanke på
mängden e -post du måste få är jag säker på att du inte kommer ihåg mig från månader sedan så jag inkluderade
våra tidigare korrespondenser.

Mamma är vid liv och väldigt frisk! Att säga att vi är så tacksamma är en underdrift.

Vid diagnosen februari 2012 (stadium 4 bukspottkörtel adenokarcinom med metastaser i lever och lunga) var
hennes prognos 3 till 6 månader med förväntad allvarlig minskning av hälsan under den tidsramen. Istället är
hon vid liv, glad och frisk 10 månader senare.

Jag vet att ni båda är emot kemo och det gör vi också ... Men när de sa 3 månader kastade vi ALLT på det
inklusive kemo tillsammans med att starta RSO direkt. Vi har fått höra att ingen förblir så frisk som mamma på
så mycket Gemzar -kemo som hon fick. RSO måste ha hållit henne frisk under den tiden.

Chemo slutade för 6 veckor sedan när hon bestämde sig för att hon kunde känna början på kemoskador. Hon har
nu varit av kemo i 6 veckor och mår bra.

Sedan diagnosen i februari 2012, efter den första uppbyggnaden, har hon tagit ett gram RSO om dagen (totalt
cirka 300 gram hittills).

Den  senaste  genomsökningen  som  gjordes  måndag  12-17-12  visade  mer  tumörkrympning  inklusive
dokumentation för att några av tumörerna var för små för att visualiseras via CT-skanning. Det var otroliga
nyheter! Sedan på tisdagen fick vi resultaten från hennes labbarbete. Efter att ha fått så bra skanningsnyheter
blev vi chockade över att höra att hennes tumörmarkörstest (CA19-9) hade ökat från 285 till  2100. Har du
någonsin sett detta hända tidigare? Har du någon förklaring till varför eller hur markörerna ökade? Några idéer
alls? Några förslag? Denna fråga har gått ut till flera RSO -tillverkare men hittills inget definitivt svar.

Här är hennes CA19-9-resultat hittills. Normal nivå är mindre än 37. Det gjordes ett icke -tumörmarkörstest vid
den första diagnosen i februari. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ...
285 (Senaste kemo var 10-29-12); 12-17-12 ... 2100. Alla input du kan ha kommer att uppskattas av min familj!
Mycket kärlek, B ”

- Kära B, CT-skanningar ger en massiv dos av strålning och det är det som kan ha orsakat det, plus att kemo var
helt onödig. Jag skulle låta henne äta 180 g av bästa olja så snabbt som möjligt. Inga fler CT -skanningar eller
något annat cancerframkallande nonsens, bara oljan och så mycket som hon kan ta. Du måste ångra skadorna
från kemo och strålning först och det kommer att ta lite tid, det gjorde bara jobbet svårare för oljan. Som att ge
en motgift när jag pumpar gift i hennes ådror, har det ingen mening alls för mig. Bästa hälsningar, Jindrich
Bayer

”Jag kontaktades av en kvinna med bröstcancer för ungefär 4 veckor sedan och lyckades få henne att peka åt
rätt håll. Hon har en ganska betydande tumör, (jag tror att hon kan ha mer än en.) Och kan känna det. Det har
bara gått 3 veckor sedan hon började med oljan och redan tumören mjuknar definitivt. Inte illa på 3 veckor! Jag
känner  mig  väldigt  uppmuntrad  för  henne  och  jag  VET bara  att  den  här  damen  kommer  att  bli  ännu en
framgångssaga. En kärlek." Corrie

”Min pappa är 89, har hudcancer i ansiktet. Tre gånger har jag tagit honom till sjukhuset för att få utskärning,
vilket öppnar honom för infektioner för att inte tala om att ta från äldreboendet och tillbaka, det är svårt för
honom. Jag började med cannabisolja för ett par veckor sedan. Några av dessa är storleken på mitt bebisfinger
till tummen. Det var 11 som jag har behandlat nu, det finns 4 som är storleken på tummen storlek på lillfingret.
De dör bara och faller av läkt hud. Jag är förvånad, liksom alla sjuksköterskor och läkare. ” Steve

”Jag skulle bara vilja säga att jag är oerhört glad att meddela att min svärfar har sökt efter sin cancer för helt
andra gången efter att den första visade fläckar på lungorna. Vi startade honom på oljan direkt efter att den
första visade fläckar. Cannabis har tagit lungorna och städat dem! Han fick veta att han behövde Chemo. Vi var
emot det och satte honom på oljan istället. Cannabis botar cancer !!! Jag har också startat min lilla pomeranian
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på oljan eftersom han har en kollapsad luftrör och medfödd hjärtsvikt. Han har inte varit på vanliga mediciner
sedan i somras och han har inte hostat knappt alls för första gången sedan sommaren (han hostade ständigt och
goggade även på sina läkemedel som läkaren gav). Han har mer energi och mår bättre än han gjorde när han tog
medicinen. ” Karen

”Det botar även livmoderhalscancer! Jag hade inte råd med behandlingar (inte ens EN ...) och gick ett år utan
någon form av medicinsk hjälp ... men jag rökte nästan varje dag ... sedan ett år senare vid min årliga tentamen,
läkare och sjuksköterskor blåste bort ... de kunde inte hitta något annat än lätt ärrbildning där cancern hade
varit ... Jag är 100% cancerfri nu ... tack vare marijuana ... inte läkare ... inte "medicin ”... inte behandlingar ...
utan på grund av en ren, växtbaserad, NATURLIG växt ... jag är ett levande bevis ...

Läkarna sa att jag borde ha varit på nivå 5 -cancer från att gå utan behandling ... men ändå var det BORT ... utan
hjälp från dem ... de var så blåsta bort att de skickade mig till STATSHOSPITALET i LITTLE ROCK (UAMS)
för fler tester ... och UAMS hittade inte annat än lätt ärrbildning heller ... de sa att det var ett mirakel ... Jag tror
att  det  bara  var  Marijuana  ...  Legalisera  det  redan.  ..  hjälpa  människor  ...  är  det  inte  det  mänskligheten
ANVÄNDES att handla om? ” Monica

”Jag är sååå tacksam David Triplett lade upp sin video där ute ... älskade videon och det var en av berättelserna
som fick mig att testa cannabisolja på en basalcellscancer hudcancer i pannan ... som nu är borta! ... sluta inte
sprida sanningen! ” Dee

”Jag  använde  cannabisolja  för  att  behandla  basalcellscancer  på  huvudet  på  halsen  och  ansiktet.
FRAMGÅNGSRIKT. Detta är en idealisk cancer att forska om. Det är tydligt synligt för blotta ögat, och alla
förändringar som sker är lätt synliga. Jag har försökt skapa intresse för detta här i USA, men fedsna har någon,
och det verkar som om alla ärrade ihjäl att röra vid. Se vad du kan göra. ” Joseph Siler (första inlägget på
CANNABIS CURES CANCERS! Facebook -gruppen administrerad av Kane Slater, 7 januari 2010)

"Jag har en klump i låret, det var svårt, nästan 2 cm, nu är det mindre än halva storleken och blir mjukare (4
veckor)." Katri

"Jag fick precis reda på att jag är cancerfri efter att ha varit på oljan i fem månader i rad !!" Mimi

Fråga JB, har du något att läka vissa tumörtyper som kallas ”hemangioblastom”? Jag följer dina inlägg, liksom
andra. Jag har ALDRIG sett någon annan behandling av denna typ av tumör än excision. Jag har ett gäng av
dem. Graeme

A. Inte personligen, vi har verkligen inte haft en chans att behandla alla diagnoser som är kända för människan
personligen, men av vad jag har läst om det nu ser jag ingen anledning till att oljan inte skulle hjälpa. Så vitt jag
vet kan de bara diagnostisera det med hjälp av CT -skanningar, och hur jag ser det bör alla som tar en CT -
skanning äta minst 60 g olja efteråt. Och om de äter 60g före operationen, är jag i de flesta fall säker på att
operationen inte  kommer att  vara nödvändig eftersom tumörerna inte kommer att  finnas där. Så jag skulle
definitivt testa oljan själv. Alla goda hälsningar, JB

”Det  faktum  att  placebo  läker  vissa  människor  är  en  anledning  att  kasta  medicin  för  alltid  och  studera
placebokonsten. Efter att ha sagt att du aldrig gör en placebostudie när du har ett effektivt botemedel har du rätt,
det skulle döda hälften av dina patienter, sjuka och grymma. ” Christopher

- Det skulle verkligen vara sjukt och grymt, och det är därför jag personligen inte kommer att göra det. Andra
kan om de vill, men det gör jag inte. Jag vill att det medicinska systemet ska börja använda oljan som placebo -
om de bevisar att allt de vill använda är säkrare och mer effektivt än oljan (och roligare/trevligare för patienten),
kan de gå vidare och sälja den . Om inte, då inte. Det är ganska enkelt och väldigt rationellt, tycker jag. Och det
är hur det kommer att bli i framtiden ändå, så varför vänta? J B

”Det är aldrig för sent att acceptera att cannabis helt enkelt är medicin. Samtidigt är det aldrig för sent att börja
använda oljan som medicin, oavsett vad ditt tillstånd är eller hur svårt det är. Med användning av oljan finns det
vanligtvis en chans för patienten eller så ger oljan maximal livskvalitet fram till slutet. Och det är också mycket.
”JB
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”När patienter som har tagit kemo börjar använda oljan är det första oljan måste göra att avgifta kroppen. Så det
tar ibland 120-150 g av oljan innan den börjar attackera själva cancern. Det är verkligen ingen bra idé att ta
kemo, särskilt när det är absolut onödigt med tanke på att det medicinska systemet har känt till cannabis som ett
botemedel mot cancer i dussintals år. ”JB

Fråga 'Terminal' cancerpatienter: Startar du dem aggressivt med 1 gram om dagen eller arbetar du med det över
en vecka eller så? Råd från erfarenheter?

A. Nej, vi börjar alltid med små doser och följer i stort sett instruktionerna. Naturligtvis, om de har tidigare
erfarenhet av cannabis och vet att det inte finns något att vara rädd för, kan du ibland börja med en högre dos.
Men du vet aldrig hur patienten kommer att reagera på oljan, plus att de vanligtvis är på en blandning av olika
mediciner,  så  du  kanske  vill  vara  försiktig  och  titta  på  patientens  blodtryck  etc.  Den  allmänna
rekommendationen är att följa instruktionerna, desto mindre formell är - följ din instinkt och omdöme och när
patienten har ”ingenting att förlora”,

Jag skulle inte tveka att ge dem en hög dos vid behov (akut ryggont osv.). Ett gram riktigt högkvalitativ olja kan
få en oerfaren användare väldigt mycket hög. Ibland skulle detta hampa-inducerade komma vara fördelaktigt,
och jag är säker på att det kommer att användas på det sättet för bedövning före operation förr eller senare i alla
fall, men just nu vill vi se patienter stanna i sin komfortzon så mycket som möjligt. Jag hoppas att jag förklarade
det bra. Bästa hälsningar, JB ”

”Corrie, min vän, du hjälpte mig med ***. Jag har gett honom medicin för hans neuroendokrina tumörer. Han
har varit på medicinen i 1 månad och det börjar krympa. Det var så stort att det tryckte på hans mage men nu är
det så långt att han kan äta igen och hans läkare sa att han aldrig sett en sådan tumör krympa så snabbt. Det
skrämde  honom  och  allt  blodarbete  blev  normalt  igen  så  ytterligare  en  på  väg  att  bli  botad  och  det  är
FANTASTISKT. Och du är FANTASTISK och Gud är stor. ”

”Jag har en vän som har hjärncancer och jag har Cml. Oljan fungerar för oss båda !!! Min vän är första hand
bevis i mina ögon att denna olja är ett  mirakel ... jag hade mina tvivel innan men inte nu! Ta oljan, DET
FUNGERAR! ” Tyler

”Jag blev förra året tillfrågad av min mammas vän om jag kunde göra en sex månader lång hampolja till hennes
mamma, från cannabis av högsta kvalitet. Hon hade cancer i nacken. Jag gjorde henne till oljan efter Youtube -
rådet, jag lade den sedan till Ryssland. Hon använde den första 6 månaders kursen med fantastiska resultat och
bad om ytterligare 6 månaders dos, jag skickade ytterligare en belastning till henne, och nu 14 månader senare
är hon vid god hälsa. Du gör fantastiskt arbete, Rick. Tack." Gareth

”Hej jag heter Alysa Erwin och är 16 år. År 2011 fick jag diagnosen stadium 3 anaplastiskt astrocytom. Vi (min
familj och jag) tog beslutet att använda ett cannabis -koncentrat. University of Michigan berättade för mig att
jag sannolikt inte skulle  överleva mer än ett  par år  och själva cancern var obrukbar eftersom den låg i  en
spindelformation. I januari förra året gick jag på min vanliga MRI vid University of Michigan. Alla tumörer är
borta. ”

”Jag  fick  diagnosen  cancer  igen.  Tredje  gången.  Steg  4  ben-  och  levermätningar,  från  bröstcancer.  Min
cancerhistoria började för nästan 7 år sedan, jag är en av de lyckliga som har överlevt mängden kemo jag utsatt
min kropp för, för att inte tala om strålningen. Denna tredje diagnos fick mig att övertyga om att jag var klar
för; Jag menar vem som överlever denna typ av diagnos ??

Så jag letade efter mirakel och jag hittade Rick Simpson. Jag var säker på att den här killen inte kunde tala
sanning, så jag tittade djupare. Jag började kontakta människor i Michigan och lärde mig mer om Rick Simpson
Oil  eller  cannabisolja  och  resultatet  som  människor  som  jag  upplevde,  vilket  var  överlevnad,  eftergift,
botemedel !!

Vid det här laget har jag ingenting att förlora, så jag sträckte ut handen och bad om hjälp. Jag började få i mig
ett gram om dagen av min medicin och arbetade långsamt upp till den dosen. Vila blev en stor del av min dag,
vilket är precis vad min kampkropp behövde. Den enda bieffekt jag någonsin upplevt var mängden och den
underbara sömnkvaliteten jag fick. Det plus att mitt blodtryck reglerar och min smärta är nu under kontroll.
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För mindre än ett år sedan fick jag diagnosen steg 4 -ben- och levercancer med otaliga tumörer (så många att de
bara slutade räkna), jag blev tillsagd att ordna mina saker. (Det tar fortfarande andan från mig.) Snabbspolning
fram till idag och jag är centimeter ifrån eftergift. Min PET -skanning förra veckan var negativ ... Negativ! Jag
har aldrig haft en sådan tidigare. Det betyder att det inte finns någon cancer. Den enda anledningen till att jag
inte är i full eftergift är att det finns ett par skuggor på mina ben i kattundersökningen, men jag fortsätter min
behandling och även de kommer snart att vara borta. Detta är inget annat än ett mirakel, otaliga tumörer till ett
par skuggor som inte ens dyker upp vid en PET -skanning.

Folk kan säga var försiktig med ordet botemedel ... Men jag menar, det är vad det är. Jag är här och jag blir
friskare för varje dag och John har hjälpt mig att komma dit. Han tog emot mig när jag ringde till honom och
bad om hjälp. Han och hans grupp har tagit sig tid att sätta sig ner med mig för att se till att jag är utbildad om
allvaret i detta läkemedel och det engagemang som krävs för alla våra delar för att göra detta möjligt. För mig
och dig är detta en fråga om liv och död. Jag hoppas att alla tar det så seriöst! Vi kommer att vara beroende av
detta läkemedel för resten av våra liv.

Michigan Cannabis Club har tagit hand om mina medicinska och utbildningsbehov. Detta är en seriös grupp och
de behöver seriöst stöd, välsignat dig John Roberts, dina uppoffringar har hållit mig vid liv. Snälla hjälp dem
nu, så att de kan fortsätta att hjälpa så många. Tack!!"

-  Den  här  uppdateringen  publicerades  för  flera  månader  sedan  och  hon  är  nu  i  full  eftergift.  Michigan
Cancerprojekt

”Jag är en 68 år gammal man som levde i det jag ansåg vara ett normalt hälsosamt liv utan några större problem
och höll mig själv med ett årligt influensaskott och kontroller. Mina kroppsfunktioner var bra och allt verkade
ok tills jag vaknade en morgon med fruktansvärda magsmärtor.

Jag trodde att det var bilaga eller bråck som min fru skyndade mig till akut. Jag opererades akut cirka 2 timmar
senare, 15 augusti 2012, och det fanns en massiv tumör på min tjocktarm som togs bort tillsammans med 14
lymfkörtlar. En vecka senare bröt mitt insida upp och förgiftade mig och det ledde till en andra operation.

Började må bättre 4 dagar senare, jag var på fötterna och fick långsamt rörligheten tillbaka och jag började
blöda ut. Tillbaka för operation nummer 3 och en dag senare fick en lätt hjärtinfarkt.

Strax efter de -33 dagarna på ICU- skrevs jag ut och fick en OSTOMY BAG. Väskan var med mig 8 månader
och en omkastningskirurgi gjordes utan komplikationer.  Kirurgen sa att  cancer inte hade spridit  sig utanför
noderna.

Trots  det  marscherade  de  mig  till  Cancerkliniken  och  började  diskutera  kemo  och  strålning  som  en
"uppföljning".  Standardprotokoll  sa  de.  BULLSHIT  sa  jag!  Det  blir  ingen  strålning  av  min  kropp  eller
förgiftning  av  den  mer  med  kemo  eller  strålning.  Onkologen  vid  Cancerkliniken  argumenterade  inte  och
skisserade uppföljningar var tredje månad under ett år, vilket innebar en CT-skanning och blodarbete.

Jag  köpte  materialet  enligt  Rick  Simpson  och  producerade  RSO.  Efter  att  ha  följt  alla  instruktioner  för
extraktionsprocessen och använt Nafta som mitt lösningsmedel, hade jag den färdiga oljan i sprutor och började
äta den två gånger om dagen, en liten mängd varje gång.

Jag slutförde min fjärde uppföljning på Cancer Clinic och de uppgav att CT-skanningen INTE visar något som
skulle tyda på förekomsten av CANCER. Blodarbetet  visade CEA -nivån på 1,4, men vad fan,  alla har en
cancercell eller två i dem. De anser att allt 5+ orsakar oro. Jag förbereder nu en ny sats och kommer att äta
dagligen som en förebyggande åtgärd.

Till NÅGON som lider av cancer nu föreslår jag att du gör detsamma. Vi har INGET att förlora och allt att
vinna. ” Gerry

"Är det för sent att rädda någon som har etapp 4 och redan är hud och ben, och knappt kan gå längre från
förlusten av styrka?" Tumla
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"Det är aldrig för sent. Många mirakel har setts med användning av denna olja. Om det inte kan rädda dem,
kommer det minsta att göra det att lindra deras lidande utan de hårda biverkningarna av läkemedel. Observera
att om de börjar på höga doser blir det mycket sömn tills toleransen byggs upp. Det är väldigt potent. ” Nick

”Jag är en två gånger bröstcancer krigare. Jag skulle vilja vara ett levande bevis på att din olja hjälper till att
rädda liv. ” Michelle

“Jag också, sköldkörtelcancerfri !!” Michelle

“Dawn: Säg vad du vill  om mig, vän med mig, döma mig ...  Ditt  argument  är ogiltigt!  Detta  är  den sista
skanningen mamma någonsin kommer att få !!! CANNABIS DÖDER KREFT!

Stacy: Vilket stadium var din mamma? Jag vet att du postade det en gång tidigare, men jag glömmer det. Det är 
en fantastisk rapport direkt !!
Dawn: Stacy, det var steg 3 småcellscancer i lungan. 5 tumörer med små mets till det övre lymfsystemet.
Debbie: Det är så fenomenalt! Jag har aldrig hört talas om någon som botar småceller, även med alla vanliga 
protokoll. Detta är anmärkningsvärt! Du räddade inte bara din mammas liv, men detta kommer att rädda andra 
liv eftersom det är ett bevis på att cannabis fungerar. Tack så mycket för att du delar detta!
Dawn: Debbie, hon gjorde allt, cannabisolja - kemostrålning MEN MEN botades innan hennes kemo- och 
strålbehandlingar gjordes så hon vägrade återstående behandling och fastnade för oljan ... Vilket hon fortfarande
tar och kommer att ta VARJE DAG för resten av hennes liv!
Steve: säger "detta är mest kompatibelt med förändringar efter strålning". Hade hon strålbehandling?
Dawn: Steve, ja det gjorde hon men hon slutade aldrig ... Dr är golvad! ”

”Patient: Linda V., Servicedatum: 2016-11-11, Procedur: CT -KAST MED KONTRAST

En CT av bröstet utfördes ... Jämförelse görs med tidigare bröst CT från 7/8/13

INDIKATION: Detta är en 64-årig kvinna med historia av lungcancer ...

Fynd: Det finns ökad interstitiell förändring och interlobulär septal förtjockning ... som förbättras jämfört med
tidigare undersökning ... Ingen bestämd mediastinal mjukvävnadsknöl eller mediastinal adenopati påvisas. Det
finns  inga säkra tecken på axillär  lymfadenopati  eller  hillar  lymfadenopati.  Bortsett  från förändringar  efter
strålning i den mediala aspekten av den högra övre loben, visas inga ytterligare parenkymala lungopaciteter
eller  misstänkta  lungknutor.  Trakea  och  huvudbronkier  är  patent.  Det  finns  ingen  pleural  effusion.
Hjärtstorleken är normal. Det finns ingen perikardiell effusion. De visualiserade delarna av den övre delen av
buken är omärkliga. Det finns ingen fokalt aggressiv lucent eller sklerotisk osseös lesion.

IMPRESSION: Förbättrad post-strålning förändringar i höger hillum och medial aspekt av höger övre lob. Inga
säkra tecken på återkommande eller kvarvarande sjukdom. ”

”Olja vände all strålningsskada och läkte otroligt ... Medicinsk marijuana räddade mig och håller mig borta från
fem apotek. Jag tappade min högra njure av kemo och det börjar ta sig dit det gör ont att ha hud på mig ... och
inom några minuter efter att ha konsumerat oljorna i en tinktur som jag får kramperna att stoppa och hålla mig
borta i månader ... Fantastiskt och det är bara en oljan vända nervskador i mina ögon orsakade av kemo till där
jag fick diagnosen glaukom, och vid mitt senaste besök för bara 6 månader sedan visar inga tecken på glaukom
alls och min syn är bättre när jag medicinerar ... ”Teresa

”Min moster, med stadium 4 glioblastom, gick från rullstol till att gå efter bara tre doser! Hennes vänstra sida
var förlamad i över en månad. Men nu fullt fungerande !! Så exalterad!" Nicolette

”Jag arbetade på ett kollektiv och i många år och hade hudcancer på vänster arm på grund av att jag hängde ut
det genom fönstret medan jag körde. Nu vet jag att ingen behöver tro mig men jag började lägga RSO -olja på
den varje dag och jag lovar att den är borta. Det tog ett par månader men det har verkligen gått där det har varit i
flera år. ” Kåt

”Detta har förändrat mitt liv efter att ha diagnostiserats med CML (kronisk myelogen leukemi) för nästan ett år
sedan och jag såg videon Run From the Cure om hur cannabisolja botade terminala cancerpatienter. Jag är ett
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levande bevis på att det fungerar. Det har förändrat mina cancernivåer. Inte botad än men förhoppningsvis en
dag snart kan jag säga att jag är en överlevare, så om du inte har gått en mil i någon cancerpatients skor, börja
inte basa något du inte vet någonting om. ” Denise

"Jag tror. Min vän fick diagnosen 3 typer av cancer. Han fick 3 veckor att leva. Nu 2 år senare är han nere på 1
slag och gör det bra. ” Sandra

”Min bror hade lymfom, mage, metastiserad i ryggraden. De droger de gav honom höll honom vaken hela
natten varje natt och dag och fick aldrig sova eller äta i veckor. Ett gram piller med olja och han får sova i 18
timmar och äta av hjärtat. En vecka senare är han 78% cancerfri. Läkaren var förvirrad. Vi berättade inte för
honom eftersom han befann sig i ett icke -medicinskt tillstånd men cannabis räddade hans och vårt liv. Nu ett år
senare MY BROTHER BEAT LYMPHOMA! Ingen gör det ... utan cannabis. ” Errl

”Jag har för närvarande cancer i stadium 4. Jag har haft leverablation och resektion samt folfox -kemo. Jag har
använt olje- & tumörmarkörerna från 1200 -talet till 3. Alla med -team säger NSD. Inga tecken på sjukdom. ”
Jim

”Jag blev av med 5 av mina tumörer med cannabisolja ... var intressant att se läkarna möta när han inte kunde
hitta de 5 av de ursprungliga tumörerna ... vart tog de vägen? Spelar det någon roll? Tack cannabisolja. ” Kelly

”Jag hade en stor flaska med den för ett tag sedan. Jag skulle ta en droppe om dagen. Personen som gav mig den
bad om att få tillbaka den. Det slutade med att han gav den till en kvinna som försvann från cancer. Hon kunde
inte äta, dricka, än mindre faktiskt leva. Hon vägde mindre än 70 kg. Min vän gav henne oljan ... voila! Hon
började äta, dricka och fortsatte sin kamp ... framgångsrikt. Helt övertygad om de helande egenskaperna hos
cannabis. ” Tara

”Idag fick jag besked en man som jag donerade en stor summa till. Han hade en cancertumör i halsen. Helt har
varit sondmat sedan början av april 2013. Den sjuke mannens fru ropar alla i tårar. Efter 4 veckors intag av olja
2  gånger  om dagen är  den  borta.  Helt  borta  ...  Han har  ätit  fast  föda ...  Inga  nya  behandlingar  eller  nya
läkemedel, bara RSO. Dela kunskapen, rädda ett liv. ” Jared

”Dean: Min moster använde kemoterapi. Samma resultat. DÖD.

Stephen: Förlåt för din förlust. Jag har sett hampolja dra hudcancer ur min gudmor. Jag tror att du fortfarande
måste fånga det tidigt. Jag är säker på att cannabis hjälpte. ”

”Jag fick precis beskedet att min 16-åriga patient som HADADE non-Hodgkins lymfom är KLAR! Tumörer
försvunna, laboratorierna är normala. Janet

”Fick ett samtal från en dödligt sjuk patient. Hon behandlar med RSO i ett par månader nu. Tarmcancer. Dr Ted
hade henne månader att leva. Jindřich Bayer, jag är glad att kunna rapportera att han vid den senaste doktorn
Appt gav henne den bästa julklappen någonsin. Han sa till henne, jag kan inte hitta någon cancer, och du kanske
lever !!!! Det är en julklapp. Tack Jesus!!!! Säg aldrig aldrig ... ”Raymond

”Jag har haft  två vänner som överlevde cancer genom att  göra den berömda Simpsons Oil!  Den ena hade
lungcancer och fick 6 månader att leva, han har levt i 7 år nu och den andra har gått igenom cancer två gånger,
den sista var äggstockscancer och jag är glad att kunna säga att för 2 veckor sedan, inte mer cancer! Båda
gångerna använde hon cannabisoljan !! ” Vicki-Jane

”Jag har följt Ricks sida ungefär ett år nu, ända sedan min mamma fick diagnosen småcellig lungcancer. Hon
fick diagnosen i mars förra året och började med kemo strax efter. Hon genomgick kemo- och bröststrålning
under sommaren och blev mycket sjuk då radium brände halsen så att hon inte kunde svälja/äta etc. hon var
inlagd på sjukhus i nästan två månader. Hon hade sedan lite hjärnstrålning (förebyggande, bleh:/) hela den här
tiden hade vi forskat stort  och hade börjat  vår resa för att  få ihop allt  för att  producera vår egen olja från
grunden. Vilket vi lyckades göra -ja!

Så efter hennes första två dagar med hjärnstrålning blev hon mycket sjuk av det så vi tog beslutet att hon skulle
starta oljan (oktober). Från den allra första dosen såg hon aldrig tillbaka !!!! Hon seglade genom resten av sina

78



KUR FÖR KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLET

hjärnsträngar och förvånade läkare att hon inte hade migrän eller svåra kräkningar eller minnesförlust etc etc!
Hon flög!

Så efter hennes kontroll i oktober visade det stor minskning av lungtumör men det var fortfarande kvar. De ville
träffa henne igen i januari för att bestämma nästa steg. Så vi plöjde vidare till november och december och
administrerade henne bara olja och ingen annan behandling. Hon fick ett mindre bakslag vid julen och blev v
deprimerad och kräktes i två veckor men vi lade henne tillbaka på hennes råa veganska smoothies och vetegräs
och hon har verkligen piggnat till och ser glödande ut. Hennes stora kontroll efter hennes senaste skanningar var
igår vas gissa vad ... Min mamma är KREFTFRITT !!!! Det har försvunnit !!!! Vad fantastiskt det är !!!! ” via
Janet

”För  ungefär  6  månader  sedan  fick  min  mamma diagnosen  terminal  cancer  metastatiskt  melanom  med  6
tumörer på båda lungorna. Läkarna berättade att kemo och strålning inte skulle göra någonting och sa att de
hade en ny behandling som de hade haft som hade lyckats stoppa tumörer från att växa och kanske utöka hennes
liv i ett par år till. Vi började den nya behandlingen och biverkningarna var hemska så vi slutade. Ungefär en
vecka senare nämnde en av mina vänner din dokumentär på Youtube, Run From the Cure.

Efter att ha sett detta bestämde jag mig för vilken skada som kan komma av att försöka? Hej, om det inte
fungerar kommer hon att dö ändå. För att göra en lång historia kort har mamma intagit oljan i cirka 3 månader
och hon hade skannat för 2 dagar sedan och 5 av de 6 tumörerna är HELT borta och den sista är halva storleken
den var.

Jag kan inte i ord uttrycka den tacksamhet jag har för din information och för att rädda min mammas liv. Det är
hemskt att tänka på alla människor och barn i världen som lider och dör när en enkel växt kan fixa allt detta. Jag
är nu fast besluten att sprida ordet och kanske odla några egna och göra olja för människor jag känner som
behöver hjälp. Tack igen och lycka till i framtiden med allt. ” via Janet

”Äggstockscancer, 5,5” tumör, 90 dagar kvar att leva, sprida sig till magen ... Intogs 90 gram på 38 dagar. Ingen
cancer  längre.  Har all  dokumentation  man skulle  behöva tro men fortfarande har människor inte  det!  Gud
välsigne dig St Simpson för att du hjälper oss att behålla vår mamma !!! ” Larry

”Jag har några fantastiska nyheter. En av mina Peeps tillbaka österut gav en, räkna ... Ett rör olja till en vän som
hade en massiv tumör lindad runt hans halspulsåder. Han ignorerade det bara, växte håret långt för att dölja det
när det blev större och större. Hans bror, en läkare, var förlorad om vad han skulle göra eftersom patienten
vägrade  kemo/strålning.  Det  gick  inte  att  ignorera  det  längre,  för  två  dagar  sedan  tog  de  honom  in  på
operationsrummet för vad som skulle bli en massiv operation. Flera specialister/ kirurger var på plats eftersom
detta skulle bli en mycket farlig, lång och komplicerad operation. De skulle försöka ta bort så mycket som
möjligt av tumören och skulle behöva ta en ven från benet och transplantera till hans hals. De öppnade hans hals
och VOILA tumören var helt inkapslad och lossad från halspulsådern. De nådde bokstavligen in och drog ut
den! Läkarna är chockade och vill ha en detaljerad rapport om allt han gjorde. Det blir ingen lång lista folk.
Bara juice och ett rör olja. ” Corrie

“Olja är fantastisk !! En vän till mig hade cystor på äggstockarna ... hon opererade bort en och en månad senare
var hon tillbaka för att upptäcka att hon hade mer! En månad gick och den fördubblades i storlek och hon fick
höra om det händer något som kommer tillbaka och de kommer att göra akutoperationer! Hennes kille gjorde
henne lite olja ... hon tog det i 3 veckor ... till sin förvåning när hon gick på sitt nästa ultraljud var det nästan
borta !!! ” Jolie

”Idag för ett år sedan sa någon som stod mig nära att han hade terminal cancer. Han fick veta att han har åtta
månader kvar att leva. Inom 5 dagar gav jag honom lite cannabisolja att äta genom att äta en halv bit av en
riskornstorlek av oljan. Inom 6 veckor minskade storleken på hans tumör och det fanns inga tecken på att den
sprider sig som de sa att den skulle.

Jag är glad att säga att tumören var lika stor som en stor grapefrukt och idag är den lika stor som en ekollon.
Cannabisoljan har räddat hans liv. Han kommer att fortsätta äta oljan tills den är borta. Det botar inte bara hans
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terminala cancer utan det har också haft en fantastisk effekt på hans hälsa. Han var pre-diabetiker och fet och
han har nu gått ner i perfekt vikt och är glad än någonsin!

Jag uppmuntrar alla att undersöka cannabisoljeterapi. Titta på -> RICK SIMPSON "RUN FRO THE CURE" -
videon på Youtube ... Det kan bara rädda ditt liv eller någon du känner. Ge dem livets gåva! ” Jose

Bevis

"Rick Simpson Oil har full vetenskaplig trovärdighet om du bryr dig om att läsa den vetenskapliga litteraturen"
Robert Melamede, aka Dr. Bob

"Inhiberingen av cellöverlevnadsvägen leder till defosforylering av Bad och translokation av detta Bcl-2-protein
till mitokondrier och därefter till apoptos." Ummmm, lekmannens villkor tack ??? ” Chans

- Det kan översättas till: "Cannabis dödar cancerceller," Chance. J B

Varför ska jag förvänta mig att läkare stöder påståendet att cannabis botar cancer? 

A. Jo, för det botar cancer och det är allt som finns. THC orsakar apoptos, så överraskande orsakar det apoptos i
alla cancerformer. Varför? Tja, eftersom dekarboxylerad olja kommer in i alla celler i kroppen på något sätt om
det intas i rätt mängder. Endocannabinoid -systemet reglerar immunsystemet, så när immunsystemet fungerar
som det ska kan det också bekämpa cancer. Inte mycket till det här, det är verkligen offensivt enkelt.

Korrekt framställd olja av hög kvalitet är den bästa chansen patienten har i alla fall (kirurgi kommer att krävas i
några livshotande fall, kanske). Och om du känner till ett behandlingsalternativ som är säkrare, effektivare och
roligare för patienten än oljan, berätta det för oss. Det finns inget.

Titta på vad Mechoulam och Pacher säger: ”Inflammation/vävnadsskada utlöser snabba förhöjningar av lokala
endocannabinoidnivåer, som i sin tur reglerar signaleringssvar i immun- och andra celler som modulerar deras
kritiska  funktioner.  Förändringar  i  endocannabinoidnivåer  och/eller  CB2 -receptoruttryck  har  rapporterats  i
nästan  alla  sjukdomar  som  påverkar  människor,  allt  från  kardiovaskulär,  gastrointestinal,  lever,  njure,
neurodegenerativ, psykiatrisk, ben, hud, autoimmun, lungsjukdomar till  smärta och cancer och modulerande
CB2  receptoraktivitet  har  en  enorm  terapeutisk  potential  i  dessa  patologier.  ”  http:  //www.ncbi.nlm.nih.
gov/pubmed/21295074

Och hur gör du allt detta? Tja, med oljan. Du balanserar nivåerna eller lägger dem i en overdrive, vid behov. Du
kan äta oljan, gnugga den, förånga den och ta den i stolpiller, och mellan dessa fyra metoder kan du hitta ett sätt
att hjälpa varje patient på denna planet. Senare kommer läkare att injicera tumörerna med oljan och krympa dem
på rekordtid på det sättet (rekommenderas inte hemma).

Och varför föreslog jag hudcancer (eller diabetiska sår eller brännskador)? Jo, för att du kan se vad som händer
där och det brukar inte ta lång tid att bota dem med oljan, max några veckor i de flesta fall. Inse sedan helt
enkelt att samma sak som händer efter aktuell applicering på din hud händer inuti din kropp när du intar oljan.
Återigen, offensivt enkel, men det är en mycket exakt förklaring i slutändan. Och gå sedan tillbaka till  vad
Mechoulam skrev: ”Förändringar i  endocannabinoidnivåer  och/eller  CB2 -receptoruttryck har rapporterats  i
nästan  alla  sjukdomar  som  påverkar  människor,  allt  från  kardiovaskulär,  gastrointestinal,  lever,  njure,
neurodegenerativ, psykiatrisk, ben, hud, autoimmun, lungsjukdomar mot smärta och cancer, och modulerande
CB2 -receptoraktivitet har en enorm terapeutisk potential i dessa patologier. ”

- När jag vet allt det kommer jag att modulera min CB2-receptoraktivitet omedelbart. J B

"Det botade mig från cancer ... Steg 4 -hjärnan ... Så ja." Kristall

”Att  säga att  det  botar  cancer  är  en ganska farlig  och illusiv överskattning  av en annars giltig  punkt  som
förtjänar  mer forskning. Men nej,  nej,  nej.  Cannabis botar  inte  cancer.  Det finns inget  definitivt  och inget
verkligt botemedel mot cancer för tillfället, och endast ett antal medvetna medicinska, kost- och psykologiska
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insatser kan bidra till att minska risken för cancer. Cannabis botar inte cancer, och det måste patienterna veta. ”
Davide

"RSO dödar cancer, kompis ... Röker det, nej, men RSO ja." Kevin

"Våga hjälpa mig här snälla kompis ...?" Jeff

"Först  och främst  är" cancer  "allt  från en cysta till  neuroblastom, så" botemedel  mot cancer  "är generiskt,
illusivt, ospecifikt. Sedan har cannabis en mycket bra effekt på cellduplicering, vilket säkert hjälper, men inte
systematiskt botar tumörer. Återigen, varje typ av cancer är annorlunda och cannabis har visat ett på något sätt
positivt svar på bröstcancer, som är ett typ o -karcinom, som också behandlas allmänt och mycket effektivt av
konventionell medicin. Med detta sagt är jag TOTALT för att legalisera cannabis, men även om jag är väldigt
öppen för alternativa  behandlingar  måste  jag tycka att  jag inte håller  med om detta  pompösa påstående.  ”
Davide

“Jindrich Bayer, hjälp, snälla !!!” Kevin

"Att säga att cannabis visar ett  positivt  svar i kampen mot vissa typer av tumörer är ett  påstående jag kan
acceptera." Davide

- Davide, acceptera vad du vill,  det är ok med mig. Ja, det finns väldigt lite hård data tillgänglig om Rick
Simpson -oljan, men det beror bara på korruptionen av det medicinska systemet och deras penningmästare.
Detta kommer att förändras mycket snart när Colorado och Washington börjar leverera sina uppgifter. Plus,
Israel och Nederländerna börjar testa oljan nu, Tjeckien kommer förmodligen att ansluta sig mycket snart.

Såvitt vi vet, och från vår praktiska erfarenhet av tusentals patienter, verkar oljan fungera mycket bättre på alla
typer av cancer än vad som för närvarande tillhandahålls av det medicinska systemet. Om du vill ha bevis, gör
lite olja och hitta någon med hudcancer och se vad som händer när oljan appliceras på den. Bästa hälsningar, JB

”Gör det själv, vi frågade Rick var vi kan få det och efter ett tag insåg vi, eftersom vi bor långt borta från
Amerika och vi inte kan resa någonstans för att få det på grund av ekonomiska begränsningar, vi tittade precis
på videon som 100 gånger ,  praktiskt taget memorerat det, hittade cannabis från en lokal leverantör,  köpte
riskokaren,  alkoholen,  till  och med en termometer för att  vara säker på temperaturen.  Det var lättare  än vi
trodde, VI GJORDE DET SJÄLV, min pojkvän har tagit det i 4 dagar nu ... Vi får vänta och se. Vi har läst
medicinska tidskrifter och tittat på många dokumentärer, alla deras resultat är desamma (kliniska prövningar
gjorda vid UCLA, Harvard ...)  -  oljan dödar cancerceller!  Så vi bestämde oss för att  klara  det för när allt
kommer omkring kan du aldrig nu förrän du försöker! ” Ioanna

”Det  faktum  att  placebo  läker  vissa  människor  är  en  anledning  att  kasta  medicin  för  alltid  och  studera
placebokonsten. Efter att ha sagt att du aldrig gör en placebostudie när du har ett effektivt botemedel har du rätt,
det skulle döda hälften av dina patienter, sjuka och grymma. ” Christopher

- Det skulle verkligen vara sjukt och grymt, Christopher, och det är därför jag personligen inte kommer att göra
det. Andra kan om de vill, men det gör jag inte. Jag vill att det medicinska systemet ska börja använda oljan
som placebo - om de bevisar att allt de vill använda är säkrare och mer effektivt än oljan (och roligare/trevligare
för patienten), kan de gå vidare och sälja den . Om inte, då inte. Det är ganska enkelt och väldigt rationellt,
tycker jag. Och det är hur det kommer att bli i framtiden ändå, så varför vänta? J B

”Hej Kim, jag utmanar dig att BEVISA att cannabis som en giftfri livräddande medicin är” retorik ”. Lycka till
med detta. Jag ANVÄNDE ATT låta precis som du gör. Sedan bestämde jag mig för att jag skulle blåsa hål
genom denna ”retorik” för det här MÅSTE VARA BULLSHIT ... pojke hade jag fel. Jag menar DÖD FEL. Du
kan inte förneka de vetenskapliga 100% JÄRNKLÄDE FAKTA. Jag kunde inte göra det och du kommer inte
att göra det heller. FAKTA är FAKTA och detta är en FAKTA, Kim. AMA & Big Pharma är KRIMINALER.
De har medvetet låtit denna underbara gåva från Gud demoniseras och ljugas om rena vinster! De har tillåtit
dina familjemedlemmar att lida och dö, Kim. Om du tror att dessa Petro -kemikalier som de säljer är medicin,
tänker du bäst igen. Du vill upptäcka lite "retorik", prata med din doktor, prata med American Cancer Society,
prata med dina giftpillerstillverkare. Observera, Kim, VARJE PILL ATT DE HAR FRÅGAN ÄR ”SÄKER” är
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INTE! Hitta en som inte är TOXIC, bara EN! Men här har vi en EKGIFTIGT GRÖNSAK som producerar den
mest  kraftfulla  medicinen  på  JORDEN  som  har  bevisats  att  bota  sjukdomar  och  våra  "hälso-  och
sjukvårdspersonal" och regeringen har funnit det lämpligt att neka oss denna livräddande grönsak, så att vi kan
lida  och  dö  OCH  sättas  i  fängelse  för  att  göra  saker  ännu  säkrare  i  samhället  ...  Vill  du  prata  om
“RETORISK” ??? Jag hoppas att detta inlägg öppnar dina ögon för SANNINGEN. Om inte, RIP Kim, det finns
inget hopp för dig och din sort, du har "Kliniska endokannabinoidbrister". Slå upp det, det är sant. ” Dan Men
här har vi en EKGIFTIGT GRÖNSAK som producerar den mest kraftfulla medicinen på JORDEN som har
bevisats att bota sjukdomar och våra "hälso- och sjukvårdspersonal" och regeringen har funnit det lämpligt att
neka oss denna livräddande grönsak, så att vi kan lida och dö OCH sättas i fängelse för att göra saker ännu
säkrare i samhället ... Vill du prata om “RETORISK” ??? Jag hoppas att detta inlägg öppnar dina ögon för
SANNINGEN.  Om  inte,  RIP  Kim,  det  finns  inget  hopp  för  dig  och  din  sort,  du  har  "Kliniska
endokannabinoidbrister".  Slå upp det,  det är  sant.  ” Dan Men här har vi  en EKGIFTIGT GRÖNSAK som
producerar den mest kraftfulla medicinen på JORDEN som har bevisats att bota sjukdomar och våra "hälso- och
sjukvårdspersonal" och regeringen har funnit det lämpligt att neka oss denna livräddande grönsak, så att vi kan
lida  och  dö  OCH  sättas  i  fängelse  för  att  göra  saker  ännu  säkrare  i  samhället  ...  Vill  du  prata  om
“RETORISK” ??? Jag hoppas att detta inlägg öppnar dina ögon för SANNINGEN. Om inte, RIP Kim, det finns
inget hopp för dig och din sort, du har "Kliniska endokannabinoidbrister". Slå upp det, det är sant. ” Dan Vill du
prata om "RETORIK" ??? Jag hoppas att detta inlägg öppnar dina ögon för SANNINGEN. Om inte, RIP Kim,
det finns inget hopp för dig och din sort, du har "Kliniska endokannabinoidbrister". Slå upp det, det är sant. ”
Dan Vill du prata om "RETORIK" ??? Jag hoppas att detta inlägg öppnar dina ögon för SANNINGEN. Om
inte, RIP Kim, det finns inget hopp för dig och din sort, du har "Kliniska endokannabinoidbrister". Slå upp det,
det är sant. ” Dan

”Min man har rätt. Jag har 4 PET -skanningar som bevisar det. När jag var tung på oljan försvann mina tumörer
som galna. När jag var tvungen att minska min dos är de mer stabila än att krympa. Jag har synliga bevis på att
sakerna fungerar. ” Maria

”Låter som en bluff för att tjäna pengar. Du tror verkligen att lagen kommer att låta mig odla hampa för att göra
lite olja? Bli riktig kille. Jag fick leukemi och jag tror inte ett ord av vad du säger. Din jävla bluffartist som ber
om de sjuka borde fängslas. Om du är så säker på att detta fungerar, gör några riktiga kliniska prövningar.
Massor av länder låter dig göra dem, använd inte någon Lame Ass FDA -ursäkt! ”Steven

- Steven, ju tidigare du får på oljan desto bättre för dig. Skyll inte på mig för bristen på vetenskapliga studier om
oljan, verkligen. Om det medicinska systemet verkligen gjorde vad de ska göra, hade bara dessa åttio vittnesmål
varit allt de skulle behöva se för att genomföra alla dessa tiotals eller hundratusentals studier som kommer att
behöva genomföras.

Rick och jag har verkligen inte råd att genomföra alla dessa studier, det är långt bortom vår budget, plus att vi
inte kan bedriva dem lagligt och hur vi vill genomföra dem, så det är verkligen upp till andra att göra sitt jobb
nu. Så vitt jag vet finns det stater där medicinsk marijuana är tillåtet, jag vet inte varför de inte gjorde en studie
än. Till exempel om hudcancer skulle det ske om några månader, endast med lokal användning av oljan. Men
det verkar inte hända, eller jag vet inte om sådana studier.

Men det finns vetenskapliga bevis för att säkerhetskopiera allt vi säger, gör bara din research, kolla PubMed och
koppla ihop prickarna själv.

Jag hoppas att det kommer att tillfredsställa dina vetenskapliga behov och jag hoppas att du kommer på oljan
innan dina läkare får en chans att  döda dig med deras kemiska gift,  vilket aldrig hade varit tillåtet  om det
testades i en korrekt och etisk medicinsk studie. J B

"Forskarna drog slutsatsen:" Data som rapporteras häri är de första som vi är medvetna om för att demonstrera
den  kritiska  rollen  för  CB1  (cannabinoid)  receptorer  och  endocannabinoider  i  etiologin  av  PTSD  hos
människor.  Som sådan utgör de en grund för att  utveckla och validera informativa biomarkörer för PTSD-
sårbarhet,  samt att  styra den rationella  utvecklingen av nästa  generation  av bevisbaserade behandlingar  för
PTSD. ”
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Men förvänta dig inte att federala tjänstemän hjälper till att driva processen framåt. År 2011 blockerade federala
administratörer  utredare  vid  University  of  Arizona  i  Phoenix  från  att  genomföra  en  FDA-godkänd,
placebokontrollerad klinisk prövning för att utvärdera användningen av cannabis hos 50 patienter med PTSD.
Vetenskaplig integritet? Inte när det gäller marijuana. Inte på långa vägar."

- Skyll inte på oss för bristen på medicinska studier om cannabisolja. Ju tidigare du kommer att inse att ja, det
finns en grupp människor som verkligen kontrollerar den här världen och att de helt enkelt kommer att göra allt
för att  fördröja återkomsten av cannabis desto bättre för dig. Det betyder inte att  vi inte kommer att driva
igenom cannabismedicin, det betyder bara att det kommer att ta längre tid än nödvändigt eller förväntat. J B

”Jag tror starkt på oljan. Min mans son hade leukemi, läkarna gav honom 4 månader. Han levde i 2,5 år allt på
grund av oljan han intog i äppelmos. Tack till Rick Simpson !!! Gud välsigne dig." Terri

”4 dagar utan att få ett nytt jobb. Inga biverkningar, uttag och att inte bita folks huvud! Det är din forskning, lol.
Sprid  ordet!  Vi  behöver  detta.  Vi  är  skyldiga  mänskligheten  att  göra  världen  till  en bättre  plats.  Detta  är
början :) ”Christina

”I april förra året, efter att ha varit fem år fri från bröstcancer, fick jag diagnosen igen. Den här gången var det
steg 4, terminal med mets till ryggrad, revben, lymfkörtlar, bröstben och bröst. Jag erbjöds i princip palliativ
vård och fick veta att de skulle försöka hålla mig borta från för mycket smärta ... att gå hem och reda ut mina
angelägenheter. Jag hade mycket ont och de skrev ut mer och mer giftiga smärtstillande medel med MYCKET
otäcka biverkningar (Percocet, hydromorfon och dexymetason). Jag kunde inte fungera på dessa.

Min man började läsa det här på internet och jag var minst sagt skeptisk men tänkte att jag bokstavligen inte
hade något att förlora genom att prova det. Tugga en mycket liten mängd White Widow 3x dagligen. Förra
veckan fick jag beskedet  att  mina benmått  helt  har  försvunnit.  Idag fick jag veta  att  MR visar signifikant
krympning av mjukvävnadstumörerna. Inte så skeptisk nu och mår bra, ingen smärta. ” Julia

”Det botar cancer, jag är ett levande bevis. Steg 4 ben och lever möter otaliga tumörer, använde oljan och är nu
cancerfri. ” Laura

”Hej Jindrich, igår läste jag klart Ricks bok. Bra saker! Ärligt talat behöver jag verkligen inga fler bevis om
oljans verkliga magiska kraft! Jag har också gjort några experiment och varje dag upptäcker jag något nytt som
detta läkemedel kan göra! Fantastisk!

Tyvärr, även om jag är övertygad och även om min flickvän är övertygad om det, kan hennes mamma på något
sätt inte ”släppa taget” helt ... och fortfarande är hon inte säker på om hon slutar med en skitig kemo ...

Jag försöker hela tiden få fram bra argumentation men jag kan inte bestämma mig för henne! Hon är den som
har cancer och hon är den enda som kan bestämma vad hon ska göra med sitt liv.

Jag vet att hon kommer att bli botad ändå i slutändan eftersom vi kommer att stoppa i henne så mycket olja att
det blir omöjligt för henne att dö. Men ändå känner jag att det är så dumt och så farligt att leka med de här jävla
kemikalierna, särskilt när du har tillgång till naturmedicin som har visat sig bota cancer!

Jag läste om din erfarenhet av cancer och medicinska system ... Jag är verkligen ledsen för din förlust ... och nu
förstår jag bättre din inställning till den traditionella så kallade ”medicinen”! ” Luigi

- Hej Luigi, tack för dina fina ord om boken och det är synd att du måste gå igenom. Det är hennes val vilken
behandling hon väljer men jag skulle inte gå i närheten av kemotorn - läs bara min mammas berättelse för
henne, kanske kommer hon att förstå att att ta gift aldrig är en bra idé, särskilt när det inte är underbyggt eller
nödvändigt. Hennes chanser att bara överleva kemo kommer att förbättras kraftigt om hon tar oljan, men igen,
varför orsaka ännu mer skada på hennes sjuka kropp? Det är ingen mening alls. Bästa hälsningar, Jindrich

”Det här är kampen många bra människor måste ta itu med, en okunnig läkare som tror att han/hon vet mer utan
att  någonsin  gå  vidare  med ny utveckling  och befintlig  information  om cannabis,  dess  cannabinoider  och
förmågan att döda cancer utan att skada patienten. Hur vansinniga ur vårt perspektiv att de skulle kräva gift över
något så säkert, varför? Är det okunskap eller springer de rädda?
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Jag har sett en läkare En gång i fem år sedan jag lärde mig om denna olja för min IBS och det var för något jag
inte kunde göra själv. En förflyttad pinkie och jag använde oljan för att aldrig bli smittade, tog bort stygnen utan
att lida och varje gång jag applicerade den försvann smärtan direkt på grund av att inflammation togs bort. Det
läkte helt på 2 1/2 till 3 månader istället för sjukgymnastik och cirka 9 månader till ett år för läkning. Jag har
sett med mina egna ögon gång på gång och ingen kan ta det från mig. ” Covey

”Läkare är INTE forskare och de utövar inte vetenskap. Om de gjorde det skulle de kräva att regeringen skulle
ge dem tillgång till marijuana. Orsaken är en nu bevisad del av kroppen, endocannabinoidsystemet, har helt
ignorerats av det amerikanska medicinska samhället. Medan andra länder forskar mer och mer om marijuana
och specifikt cancerbehandling, drivs amerikansk medicinsk etablering av Big Pharma, stora försäkringar och
stora  pengar.  Läkarna  har  gett  kontroll  över  sitt  hantverk  till  icke-läkare  och rädsla-baserade  politiker.  De
kommer att spendera år på att försöka hitta alternativ under kontroll av patentjurister, samtidigt som de hotar
potentiella botemedel.

Om marijuana var gömd i någon djup djungel, kontrollerad av någon analfabeter, skulle Big Pharma vara den
första som kontrollerade sin produktion, patentera sina 64 olika cannabinoidföreningar och sedan vända sig till
läkare för att "ordinera" det. Men den största stammen i USA börjar redan skrika ut sanningen. Synd för Big
Pharma att denna stam inte är till salu. ” Bryan

”Det beviset finns hos oss. Och vi delar det. Det medicinska gänget [som inte längre ska behandlas med respekt]
av läkemedelsdrivare, som arbetar för incitament, avslöjas. De snurrar i plånboken. De är medvetna om vad som
händer och deras lekkamrat FDA går ner med dem. Inte annorlunda än någon form av tyranni vi har stött på
innan vi accepterade den här gången är det inhemskt. Vi gör detta mot oss själva. Det finns ett botemedel mot
cancer,  det  finns  INGEN botemedel  för  hur  medicin  tvingas  på oss  för  närvarande om vi  inte  röstar  med
fickorna och våra röstsedlar! ” Thielman

”Jag har sett släktingar, vänner, avböja och dö så snabbt efter att ha tvingats spendera tiotusentals dollar för att
långsamt bli dödad när botemedlet växer direkt från Moder Jord. Kom igen nu, vakna upp och lukta på skiten.
Hoppa inte på stereotyper och gör några riktiga undersökningar. ” Amy Jane

"Jag vet att jag hellre vill ha RSO än kemo/rad ... Roligt hur vissa människor kan kalla RSO när biverkningarna
av allt annat kan ge dig mycket liten livskvalitet." Kerry

”Det måste vara lätt att få tag på. Det MÅSTE vara tillgängligt ”Ju mer jag läser, desto mer fascinerad är jag.”
Shelley

”Alla  cancerformer  är  oreglerade  celler.  Cellen  behöver  bara  regleras.  Om  hans  kropp  inte  kan  reglera
cancercellerna  kan  cancercellerna  ha  brutit/skadat  CB  -receptorer.  När  en  fyto-cannabinoider  (fyto  =
växtbaserad) kommer i kontakt med en oreglerad cell kan den signalera till cancercellen via fler gateways än
bara CB 1/2 -receptorerna. Så här lyckas en fyto-cannabinoid där en endogen cannabinoid misslyckas.

Här är några anteckningar om hur cannabinoider reglerar cancerceller: Cancer

1) Cancer är en oreglerad cell. 
2) Inducerande apoptos Reglerar cancercellen. 
3) Cannabinoider inducerar apoptos i celler. 

Cancer definieras som "en bred grupp av olika sjukdomar, ALLA involverade OREGULERAD celltillväxt."
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

F: Hur reglerar vi celler? A: Via apoptos. Apoptos: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Process “Apoptosis
(pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/även pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] är processen med programmerad celldöd (PCD) som
kan förekomma i flercelliga organismer.  [4] Biokemiska händelser  leder till  karakteristiska cellförändringar
(morfologi) och död. ”

”Apoptosprocessen  styrs  av  en  mängd  olika  cellsignaler  som kan  ha  sitt  ursprung  antingen  extracellulärt
(extrinsiska  inducerare)  eller  intracellulärt  (inneboende  inducerare).  Extracellulära  signaler  kan  inkludera
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toxiner,  [13]  hormoner,  tillväxtfaktorer,  kväveoxid  [14]  eller  cytokiner,  som  antingen  måste  passera
plasmamembranet eller transducera för att åstadkomma ett svar. Dessa signaler kan positivt (dvs utlösa) eller
negativt (dvs undertrycka, hämma eller dämpa) påverka apoptos. ”

Hur får vi en cancercell att gå igenom apoptos?

Vi behöver cannabinoider/endokannabinoider för att signalera till cannabinoidreceptorer (CB1R, CB2R) för att
framkalla apoptos (det har länge misstänkts att det finns mer än 2 receptorer):

Vad är en CBR? (Cannabinoid Receptor):

”Cannabinoidreceptorer  aktiveras  av  tre  stora  grupper  av  ligander,  endocannabinoider  (producerade  av
däggdjurs  kroppen),  växt  cannabinoider  (som  THC,  producerad  av  cannabisväxten)  och  syntetiska
cannabinoider  (som  HU-210).  Alla  endokannabinoider  och  växtkanabinoider  är  lipofila,  dvs.  fettlösliga,
föreningar. ” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kan cannabinoider signalera till en CBR för att framkalla apoptos?

"Studier av dessa sjukdomsmodeller tillsammans med många in vitro -experiment visar att cannabinoider utövar
sina  immunsuppressiva  egenskaper  på  fyra  huvudsakliga  sätt:  (1)  induktion  av  apoptos,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagi - Rätt mig om jag har fel, men enligt vad jag förstår:

Autofagi  är  en  process  där  en  cell  kan  repareras  eller  återvinnas.  Vanligtvis  med  cancerceller  är  de  bara
programmerade att dö men Autophagy kan fortfarande spela en roll i denna process.

Det är som om du har en återvinningsbehållare och en sopbehållare och du samlar olika avfall och organiserar
det i de två behållarna. Ibland behöver du återvinna, ibland behöver du bara göra dig av med något. ” Scott

”I den nya studien upptäckte Chen och hans team att Δ9-THC-behandling orsakade en ökning av nivåerna av ett
enzym som kallas cyklooxygenas-2 (COX-2) i mushippocampus, en hjärnregion som är inblandad i inlärning
och  minne.  Läkemedel  eller  genetiska  tekniker  som  reducerade  COX-2-nivåer  hos  möss  förhindrade
minnesproblem och neuronala abnormiteter orsakade av upprepad exponering av Δ9-THC. Eftersom COX-2
hämmas av receptfria smärtstillande medel som ibuprofen, tyder resultaten på en enkel strategi för att förhindra
biverkningar av marijuana.

Forskarna  upptäckte  också att  Δ9-THC-behandling  minskade neuronskador  i  en  musmodell  av  Alzheimers
sjukdom, och denna fördelaktiga effekt kvarstod när djuren samtidigt behandlades med en COX-2-hämmare.
"Det finns inga effektiva mediciner för närvarande för att förebygga och behandla Alzheimers sjukdom eller
stoppa sjukdomsprogression," säger Chen. "Våra resultat tyder på att de oönskade biverkningarna av cannabis
kan elimineras eller minskas, samtidigt som de bibehåller dess fördelaktiga effekter, genom att administrera en
COX-2-hämmare tillsammans med Δ9-THC för behandling av svårare medicinska tillstånd som Alzheimers
sjukdom." http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

“Ny statligt finansierad cannabis-/cancerstudie STÖR det vetenskapliga samfundet ...

THC, cannabis främsta psykoaktiva ingrediens, kan faktiskt förändra den mänskliga genetiska koden för att
förhindra cancer och inflammatoriska sjukdomar. Vad?!!!! Va va!!!????

Rick Simpson och hans Chief Elf, den tjeckiska aktivisten Jindřich Bayer, har sagt detta i många månader, och
jag var artig men gjorde i hemlighet åt idén, eftersom det lät som ett gäng hokus-pokus för mig (och på grund av
andra mindre tekniska oenigheter jag har haft med deras perspektiv). . . Läkemedel kan inte förändra DNA, eller
hur? FEL, tydligen! HEILIGT [SÖVN]! ” Alan Gordon

"Bakgrund:  Cannabinoider  inducerar  potenta  myeloid-härledda  suppressorceller  (MDSC)  in  vivo.  Resultat:
Funktionell MDSC inducerad av THC visar distinkt miRNA -uttrycksmönster. Slutsats: Specifikt miRNA kan
spela viktiga roller i MDSC -utveckling och funktion genom att reglera målgener som är involverade i myeloid
celldifferentiering. Betydelse: Välj miRNA kan vara viktiga molekylära mål för att manipulera MDSC -aktivitet
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vid  cancer  och  inflammatoriska  sjukdomar.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-  Okej,  vad  det  än  betyder,  det  här  ligger  utanför  mitt  expertområde.  Det  säger  förmodligen  något  som
cannabinoider kan bota cancer, och de gör det via genmodifiering, på något sätt. Och att mer forskning behövs,
som alltid.

Allt jag säger är att själva tanken på en fråga är den minsta partikeln i ämnet och oljan kan fixa tankar också.
Gener är fortfarande för stora. Forskningen bör fokusera på vad cannabinoider gör med de minsta partiklarna i
våra kroppar, atomer, kvarker, strängar etc. Det är där problemen börjar, i de minsta partiklarna, det är vad du
behöver fixa om du verkligen vill åtgärda problemen. J B

Information om läkning av andra sjukdomar Hudförhållanden

"Av min erfarenhet av min för närvarande förbjudna hampkosmetika, där vi använde olja från 
industriella hampknoppar, vilket är mycket svagare jämfört med oljan du gör, fann vi att hampa i 
grunden är ett botemedel eftersom det kan användas på nästan alla skick. Kan du bekräfta detta?

Historien kallar hampa ett universalmedel, vilket betyder botemedel och tidigare användes det för att behandla
ett stort antal medicinska problem. Av min erfarenhet av att se hampolja som används för olika medicinska
tillstånd kallar jag också hampa för ett botemedel. Hampa är användbar vid behandling av praktiskt taget alla
sjukdomar eller tillstånd; det främjar helkropps läkning utan att göra någon skada. Så för mig och många andra
har detta blivit den ultimata medicinen och jag tror bestämt att det inte finns något bättre.

I den värld vi lever i idag är många till och med rädda för att gå ut i solen men denna medicin blandas bra med
hudkräm och solkräm, så varför gömma sig i mörkret? Vore det inte trevligt att gå ut i solen igen och njuta av
livet utan att oroa dig för saker som hudcancer? Du satsar på det och nu kan denna underbara substans göra allt
möjligt. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Brännskador

”Jag vet av egen erfarenhet att det inte finns någon bättre behandling för svåra brännskador än hampolja. Om
olja appliceras på en brännskada, tar det bort smärtan inom några minuter och påskyndar läkningsprocessen
kraftigt. Om sjukhus skulle använda hampolja i sina brännenheter kan mänskligt lidande minskas kraftigt.

När  jag  började  producera  oljan  fick  jag  i  mig  många  skadliga  läkemedel  som förskrivits  av  läkare  som
påverkade mina  resonemangsförmågor,  så  mitt  tänkande  var  inte  särskilt  tydligt.  Detta  förändrade  tillstånd
gjorde att jag var lite slarvig och detta resulterade i en explosion och brand, som lämnade min högra hand med
allvarliga tredje graders brännskador.

När jag säger svår, menar jag allvarligt, tre fjärdedelar av min högra hand hade bokstavligen smält och hängde
nu i gobs. Min flickvän Leah kom ner och efter att hon tittat på brännskadan tog hon en sax och klippte bort allt
död kött. Jag vet att det här låter grymt, men det hon tog bort var dött, så i verkligheten kände jag ingenting.

På elva dagar var min hand helt läkt och lämnade inga ärr. Det enda sättet du kan berätta att jag till och med fått
en skada var närvaron av all den nya rosa huden som var synlig och till och med hårsäckarna växte tillbaka.

Se nu vad som händer i dessa brännenheter som vårt medicinska system tillhandahåller. Barn och vuxna som
har drabbats av svåra brännskador kommer att upptäcka att brännskador är lite mer än tortyrkammare, som
tycks  inte  ge  slut  på lidandet.  Dessa patienter  utsätts  för  infektioner,  många smärtsamma operationer  som
involverar hudtransplantationer och i slutändan är de oftast fortfarande svårt ärrade.

Hampväxtens eteriska olja är ett naturligt bedövningsmedel och ett naturligt antibiotikum. När du lägger oljan
från hampväxten direkt på en brännskada, är smärtan borta inom 5 minuter och läkningen börjar. Att döma av
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vad jag har sett detta ämne göra för att läka brännskadorna som jag drabbats av och andra som har drabbats av
liknande skador, jag tror bestämt att denna fantastiska medicinering möjligen kan återväxa ansiktet eller andra
delar av kroppen för dem som har drabbats av en allvarlig bränna.

Om oljan kan växa min hand igen och inte lämna några ärr, varför inte en fot eller ett ansikte? Så om de som
driver brännskador verkligen skulle vilja hjälpa sina patienter och lindra deras lidande, kanske det är på tiden att
de börjar använda något som fungerar. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

”Jag fick 3: e gradens kokande oljebrännskador på mina fingrar på söndagsmorgonen. Stora blåsor och mycket
smärtsamt. Jag kom ihåg att läsa RSO är fantastiskt för att läka brännskador, så jag försökte det. OMG folk,
bränningen är helt borta på bara 40 timmar. Inga tecken på det alls. Jag applicerade en bättre mängd RSO på
blåsorna, en filé färsk Aloe Vera och ett bandage. Upprepades 12 timmar senare. Inget behov av den tredje
applikationen. ” Bobbi

”Min svärdotter friterade fläskkotletter och doppade i princip fingrarna i den kokande heta oljan fram till den
första knoken och de blev vita som kokt kyckling. Vi satte RSO på dem och smärtan var borta på ungefär en
minut eller så, hon belagde dem två gånger om dagen med RSO. De läkte mycket snabbt på bara några dagar
och det fanns ingen hudförlust eller ärrbildning alls. Det är häpnadsväckande att vi nu förvarar lite i köket, så
om någon blir bränd (speciellt barnen) kommer vi att använda RSO omedelbart, det finns ingen anledning att
känna den typen av smärta när vi har en naturlig växt som tar hand om den . ” Debra

”Använde den vid svår solbränna. Fungerade bra, jag har sett det läka ett knivsår på mindre än en vecka. Det
botar också halitos. Jag har använt det i sex månader eller så och släppte helt ut krampmedicin. När jag sprang
fick jag ett mindre anfall. Jag har tur som kan få medicin som denna, jag rekommenderar det för nervsmärta. ”
Jack

”Jag använder en vedspis för värme så brännskador på min handled har följt med mig många kallare månader.
Gjorde en djup skållning i höstas, inte sluta vaken ännu. Jag fick RSO -olja innan så applicerade en klick, täckte
brännskadan och på två dagar var området en rosa, ren lapp, ingen blåsbild eller brännskador alls! Jag är såld
100%! ” Janine

Ärr

”Jag har sett brännskador läka med användning av denna olja som borde ha lämnat hemska ärr efter sig. Men
efteråt återstod bara en frisk rosa hud och enligt det medicinska systemet borde sådana saker inte vara möjliga.
Genom historien har hampa alltid haft ett rykte om sig att ha förmågan att läka sår samtidigt som det lämnar lite
eller inget ärr efteråt.

Jag har levererat denna olja till många människor som hade dåliga hudfärger och ärrproblem i ansiktet. Efter
behandling med oljan var förbättringen i deras hudfärg häpnadsväckande. Även ärr som har funnits där i flera år
kan helt eller för det mesta tas bort helt enkelt genom att behandla det drabbade området med olja.

Detta kan åstadkommas på ungefär samma sätt som man skulle behandla en hudcancer: applicera helt enkelt
oljan på ärret och täck med ett bandage. Fortsätt upprepa detta tills ärret försvinner och med tiden blandas det
behandlade området med den omgivande vävnaden.

Jag kom i kontakt med en man i Tjeckien som hade ett hemskt ärr i ansiktet som såg ut att ha orsakats av ett
svärd. Efter att han behandlat området med olja hade jag väldigt svårt att ens berätta var ärret hade varit. Ur mitt
perspektiv kan de som har blivit vanställda av skrämsel hjälpas och behandlingen är smärtfri, så om du har ett
otäckt ärr, nu vet du hur du ska hantera det. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Sår, vårtor, mol
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”Sår i kroppen kan botas genom att få i sig oljan. Ohälsosår, vårtor och mol på kroppen kan avlägsnas genom att
helt enkelt applicera olja och täcka dem med ett bandage. Oljan går efter ohälsosamma eller muterande celler
och förstör dem smärtfritt  i  de flesta  fall.  Ofta kan vårtor och mol bli  ohälsosamma,  då de vanligtvis  blir
mörkare i färg och börjar växa. Om du har något liknande att hantera kan läkare ofta ta bort problemet, men i
många fall  återkommer  det  bara.  För  att  befria  kroppen från sådana saker  på  ett  vettigt  sätt,  prova denna
medicin.

Tidigare har jag till och med behandlat människor som led med plantarvårtor på fötterna och den här typen av
vårtor utvecklar rötter, som vanligtvis bara kan utrotas genom en omfattande operation. Istället för att låta det
medicinska systemet skära fötterna till band, applicera helt enkelt en droppe olja på vårthuvudet och täck med
ett bandage. Försök att hålla bandaget på plats i cirka tre dagar, applicera sedan oljan och ett annat bandage
igen. Vanligtvis efter att ha gjort detta tre till fyra gånger har vårtornas rötter förstörts och vårtens huvud faller
bara  av.  När  oljan  används  för  att  behandla  detta  tillstånd  sker  allt  detta  smärtfritt,  så  om  du  lider  av
planteringsvårtor, varför gå igenom den tortyr som det medicinska systemet har för dig, läka dig själv på ett
vettigt sätt. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

“Mina leder flair upp på mina fingrar och voila, gnugga lite olja på, smärta borta. Brände mig på brännfatet
förra veckan, 3 tum svart, bubblande hud på insidan av min handled. Liten mängd olja, bandage, två dagar
senare, fantastisk rosa hud. Ansökte igen, samma, två dagar senare och det läktes ... UPP av Mi. ~ Tack !!!!! ”
Janine

”Jag har använt olja i RSO-stil på en häxa-vårta i ansiktet. 2 applikationer täckta med en bandassistent och det
är nästan borta! ” Leslie

”Jag har använt cannabisolja på brännskador och skärsår och de läker inom ett par dagar. Aldrig sett något
liknande. Jag vet att RSO skulle till och med vara bättre. Cannabis användes för att behandla allt innan vår
regering blev girig. ” David

"Jag brände mig själv på ett avgasrör ganska bra och jag lade lite cannabisolja fylld med druvkärnextrakt och
det läkte på mindre än en vecka och knappt någon smärta eller irritation och INGA ärr!" Daniel

”Jag  har  massor  av  skrämsel  från  ett  hudtillstånd  som  jag  fick  hemsk  medicin  i  nästan  6  månader.  Åh
överraskning! Några veckor efter behandlingen är min hud dålig igen. Det här är bra att veta. Jag var rädd för
dem mediciner, humörsig, torr flagnande hud, svettning, herregud det var hemskt. Kommer inte se doktorn igen.
” Nikki

”Dear Sir, jag är en gammal hippy från 60-talet och bor i nr Calif. Har hybertiserat en mängd olika Train Wreck
och White Widow i 8-9 år med utmärkta resultat. Jag såg att Rick också har använt White Widow.

Jag hjälper just nu en Hospice -patient i rekonvalescens, vem var/är? dör av de sista stadierna av MRSA enligt
min gamla läkare Dr Ronald Sands instruktion ... Jag började med tinkturer som jag har gjort och gav kakor från
både vatten till spirandextraktion och bara smöruttag för fyra månader sedan.

En annan odlare bror vän jag går Unity Church med vände mig till din webbplats för bara tre veckor sedan nu.
Har startat Jason på "JOY GREASE" och han har gått igenom sitt första rör och är nu på sitt andra. För en dryg
månad sedan var hans bollar storleken på en mycket stor melon större än en mjukboll ... Sedan han åt mina
bakverk och nu direkt från "Magic Grease", blir han bättre för varje dag och hans Gonader har nästan gått
tillbaka till normal storlek ... De säger att det inte finns något botemedel mot MRSA ???

Jason har haft mycket dåliga stora liggsår på ryggen eftersom han inte kan ligga på sidan eller magen. Han
berättar nu för mig att de lägger sig och när vår läkare dök upp med ett annat team i släp kunde de inte förstå
varför  han  inte  var  död  eller  varför  han  blev  bättre.  Jag  har  inte  berättat  för  läkaren  ännu  om  min/vår
hampoljebehandling men kommer snart vilken dag som helst ... jag vill verkligen ha tillstånd från läkaren att
behandla sina sår nu med oljan lokalt, håller du inte med ??? Om vi kan stoppa MRSA hos en patient som bara
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hade månader att leva, tänk bara på vad detta kan eller ska jag säga SKA säga till det medicinska samhället.
Fred och respekt, Craig ”

”Min man hade ett 30 -årigt ärr från en brännskada som krävde ett hudtransplantation ... Så jag tänkte, aha, en
annan plats att experimentera med denna fantastiska produkt. Tja, han hade mindre än noll tro på att det skulle
göra någonting ... Efter några applikationer är det morphing, han har nu pigment där det inte hade funnits.
Hårväxt där ingen har vuxit på 30 år. ” Rebecca

”Jag fick andra gradens brännskador i hela mitt ansikte och armar från en husbrand. Jag lägger RSO blandat
med kakaosmör över en månad och du kan knappt se att jag någonsin bränts. Det är fantastiskt hur snabbt det
fungerar och det är den bästa smärtstillande jag någonsin har haft. ” Amerikansk

”Jag hade en mullvad i hårbotten som började klia nyligen. Jag applicerade en klick en gång om dagen i några
dagar och mullvaden började faktiskt krympa! Snacka om fantastiskt. ” Amanda

"Jag är en troende ... fixar gikt ... det måste bringa yin och yang i balans eftersom jag trodde att jag var lycklig
förut men på sistone hittar jag en känsla av lycka som kommer inifrån ... Tack Rick Simpson." Irving

”Sedan jag var 11 (jag är nu nästan 30) har jag utvecklat en slags svamp på min hud, mestadels runt halsbröstet
och ryggen. Dessa röda runda fläckar visas på min hud varje år och jag har tagit allt som finns att ta för att
behandla mitt hudtillstånd. De läkemedel som hudläkarna föreskriver tar 5-6 dagar att ta bort dessa fläckar och
ytterligare 5 dagar för att helt eliminera dem.

Häromdagen märkte jag att dessa fläckar började visa sig igen, MEN den här gången bestämde jag mig för att
lägga  lite  cannabisolja  på det  ...  och det  var  verkligen  magiskt  !!!  Jag applicerade  det  bara 2 gånger  och
fläckarna är ALLA borta. Jag kunde inte tro mina ögon! Inga fler piller och krämer och speciella schampon för
mig! Nu gjorde jag kokosolja fylld med cannabisolja och jag kommer att fortsätta att applicera den i ytterligare
någon vecka för att se till att fläckarna inte återkommer. Tack så mycket RS & JB för all hjälp och information,
jag kommer att vara evigt tacksam. ” Ioanna

”År 2002 råkade jag ut för en fruktansvärd olycka. Jag hade skador överallt och tappade en del av ett ben i
armen. Efter hud- och bentransplantat blev jag nästan frisk och fick en infektion i armen. Visade sig vara en
beninfektion och fick börja om från början. På grund av det när jag får snitt/brännskador (jag är en svetsare)
skulle de alltid bli smittade. Det senaste året fick jag en fruktansvärd brännskada från en ånglina på jobbet på
magen. Genom att hålla den ren och använda oljan läktes den med bara en touch över en VECKA! Mina små
svetsbrännskador kan vara 4-6 veckor. Inte längre med min olja. Skruva på Neosporin, jag använder OIL! ”
Chris

“Poison murgröna på min arm ... Utslag och brännskador borta inom 5 minuter… Inga stötar, inga utslag, ingen
smärta… Jag använde en korn RSO med lite kokosolja… BORT på fem minuter !!!” Estelle

”Jag fick gift ek i ansiktet, efter den andra dagen var det från pannan till nacken, stora kliande fläckar, råa och
några blödningar från repor. Jag blandade lite olja med lite kokosolja för att göra det enkelt att breda ut. Jag tog
på mig den och omedelbar lindring av klåda och smärta, inom en timme var råheten och inflammationen borta,
nästa morgon var den inte synlig om du inte tittade riktigt. Det höjde säkert några ögonbryn och slutligen fick
några skeptiker se vad jag alltid pratar om. Cannabis helande kraft! ” Cindy-lee

"Artritisk psoriasis på mindre än en månad ... J" Giulliana

”Min psoriasis  försvann efter  att  jag började äta oljan ...  Att  bara använda oljan lokalt  hjälpte  inte min så
mycket-  försvann  inte  helt  förrän  jag  började  använda  den  oralt.  Den  har  inte  återvänt  än.  Jag  har  en
underhållsdos nu, så jag hoppas att det räcker för att hålla psoriasis borta. Jag har inte haft några tecken på det
på nästan 4 månader. Läkarna berättade för mig att det aldrig skulle försvinna helt och att den enda gången det
skulle ”rensa upp” var när jag var riktigt sjuk och mitt immunförsvar hade andra saker att slåss. Tja ... jag
känner mig inte sjuk, och skiten är BORT! ” Lindsay

”Har också botat seninflammation på några dagar. Till och med en 7 månader gammal skada. Gnugga bara lite
grytsmör eller RSO på det smärtsamma området en gång om dagen. Underbart skit. Jag använde RSO på en 3: e
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graders brännskada i söndags-tisdag, inga tecken på brännskador efter 40 timmars behandling. Visst önskar jag
att jag hade använt den andra gången det hände. Det skulle ha sparat mig timmar av stor smärta och hållit is på
det. ” Bobbi

”Vad kan det inte hjälpa? Genom mina studier är möjligheterna oändliga. Jag har en cysta på höger sida av
kinden i ansiktet. Fem dagar efter att ha tagit oljan (intag) krystnade cysten snabbt. Oljan var gjord av frostiga
blad och en liten knopp som var genomblöt i allt klart. Blandningen satt i 2 veckor. Första natten av oljan hade
min cysta en stickande känsla. Fem dagar senare borta. Oljan fungerar. Det finns alldeles för mycket bevis och
vetenskapen  bakom det  hela  är  fantastisk.  Det  finns  kemiska  föreningar  där  ute  som svarar  på  alla  våra
receptorer i nervsystemet är ett naturarbete. Den fantastiska delen är att allt finns i en växt. CANNABIS. Det är
dags att se hur långt människor kan gå. Det är dags att utvecklas. Dr Dank ”Jeremy

”Första gången jag gjorde oljan (infunderad i kokosolja) var för lokal behandling av en äldre grannes rygg. Hon
hade sår överallt som kliade illa. Bed buggar är uteslutna, så var scabbies, flees, skeeters och sådant eftersom
hon inte påverkades någon annanstans än ryggen och det finns inga tecken på critteraktivitet på hennes säng.
Vet du vad hennes son gjorde ??? Han sprayade madrassen kraftigt med kemikalier för att bli av med buggar
som inte fanns. Jag gav henne en ny madrass med de uttryckliga instruktionerna att den INTE ska sprutas. Hon
var tvungen att gå in på sjukhuset för blödande sår och medan hon var där uttryckte hon frågan om ryggen och
du vet vad läkarna sa till henne att göra ??? Tvätta hår och kropp för löss, hon har inga löss. Så vem tror du att
jag ska lyssna på för att hjälpa henne? Doktorerna? NEJ. Jag gjorde oljan, behandlade henne tillbaka med det
och det pågår förbättring och läkning. ” Michele

”Morgonskott, pratade med min syster i går kväll och hon säger att hon är helt frisk !!!!! Medicinen botade
hennes bältros :) Hon säger att hon känner sig underbar. Ville bara vara 100% säker innan jag skrev till dig.
Tack så mycket för din hjälp. ”

”Flickan med bältros fick något annat att hända med henne och hon berättade aldrig för familjen vad som var
fel. Här är det, hon skickade det till mig:

”Hej igen, fick precis veta igår att min syster hade en tillväxt på sköldkörteln för ett år sedan men berättade inte
för vår familj.  Tydligen sa läkaren till  henne att  de skulle hålla ett  öga på det och om det växte skulle de
operera. Det var inte tillräckligt stort för att få en biopsi av det. Hur som helst, hon hade sin läkarbesök den
senaste veckan och fick reda på att tumören har slutat växa. Hon tror att medicinen stoppade tillväxten. Är det
inte underbara nyheter? Hon fortsätter att ta det i hopp om att hennes nästa möte kommer att bevisa att oljan
dödar tumörer. Kommer att meddela dig mer när det händer. ” Skott

”I  går  fick  jag  en  kvinna  igång  med  medicinen.  Detta  är  hennes  rapport  från  första  dagen.  Helt  enkelt
fantastiskt! Här är min dag ett -rapport:

Vaknade med eksem på läppen igår morse och la på lite olja. Stickningen slutade på cirka 10 minuter. Ömhet
var borta på 30 minuter. Svullnaden var nere på några timmar. Blåsor på min läpp är ungefär hälften borta idag -
det tar normalt 2 veckor innan de läker. Andas ångorna från oljan på min läpp. Märkte att värken som har varit i
min högra sinus i flera veckor har slutat Och min näsa slutade springa. Har bara nysat en gång sedan igår
Märkte att min trötthet inte var så djup som vanligt. Märkte att jag kände mig avslappnad och att den oroliga
kanten  var  borta.  Märkte  minskad  kroppssmärta  på kvällen  -  Normalt  har  jag  så mycket  kroppssmärta  på
kvällen att jag inte kan sitta stilla (fotledsnerv och muskelsmärta, knä/axel/armbåge/handleder/tummar minskar
betydligt).

Jag får också en mycket ljus glöd för varje dos. Har inga problem med att arbeta eller fokusera och skulle inte
tveka att  köra. Jag är väldigt tydlig även om jag glömde att ta Citicoline i morse. Jag lägger motsvarande
ungefär en halv gran olja på en Craisen och tar det så. ”

Q.  Hej  JB!  Jag  ville  fråga  dig  något,  jag  undrade  om RSO skulle  hjälpa  min  mammas  brännskador  från
strålning? Hon bestämde sig för att fortsätta med den "konventionella" behandlingen, och nu har hon bröstet, i
brist på andra ord, körd. Det gör ont bara att titta på det. Jag kommer ihåg att antingen du eller Rick en gång
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blev brända, antar jag när jag förberedde RSO och visade bilder på hur oljan fungerar också på brännskador. Så
skulle det göra något bra för henne?

A. Hej Enrique, naturligtvis, gnugga oljan eller en hampasalva på hennes bröst och rygg. Naturligtvis borde hon
äta oljan och hålla sig borta från läkare och alla andra sådana onödiga skador. J B

”Min mamma (72)  har haft  smärtsam sprucken hud på de flesta  fingertopparna  i  cirka  2 år  nu ...  mycket
smärtsamt. Läkaren säger, "Japp det kommer med åldern." Dufuss !!! Vi blandade en mycket liten mängd olja
med aquaphor ... en behandling, över natten ... borta! Hennes smärtsamma sprickor är läkta och fortsätter att
vara bra i över en vecka nu! FANTASTISK!" Dolly

”Jag använde oljan på ett nytt öppet operationssår. I september 2012 tog jag bort två basalcellscancer från mitt
ansikte. En var stor och var matartumören som sprider den. Dessutom skrapades en inre tumör i kinden efter en
biopsi. När jag kom hem och avslöjade mitt sår hade jag en krater i ansiktet.

De första 4 dagarna blandade jag Sheasmör och olja och applicerade det. Jag bytte sedan till rak olja och har
inte slutat. När jag gick för min postoperativa tid var doktorn som trodde att jag skulle genomgå plastikkirurgi
förvånad över min läkning. Jag bestämde mig för att  berätta sanningen för henne,  att  jag inte hade använt
receptet, att jag hade läkt det med cannabisolja. Hon hade hört talas om Rick Simpson och Phoenix Tears, hon
dömde mig inte och sa att det skulle fortsätta.

Om en månad går jag till min andra operation, handlingsplan för att läka detta sår ...

Cannabisolja. Ska jag berätta för den här kirurgen? På min Post op -tid! I kärlek och ljus. ” Patti-Jo

- Patti, det kommer inte att krävas någon operation om du fortsätter med oljan. Eller skjut upp med ytterligare
60 g om det behövs, men håll dig borta från operation och läkare, om det alls är möjligt.  Det är en sorglig
förutsättning för framgång i behandlingen i många fall. J B

”RSO har gjort min psoriasis nästan obefintlig. Jag har fått i mig en underhållsdos under pågående tre år nu och
min hud är klar, mitt sinne är klart och jag har aldrig varit friskare. ” Erica

"Jag har sett någon i min närhet använda Ricks olja vid en dålig brännskada som skulle ha lämnat ett otäckt ärr
och inom en vecka efter att oljan applicerats var det borta och inga tecken på ett ärr eller att det brann." Janice

”Vi har min dotter på oljan nu. Hon har psoriasis på både armbågar, underarmar och ett knä. Tog bilder i början.
Hittills  är de torra fjällande områdena borta.  Huden är röd,  men slät  istället  för upphöjd och inflammerad.
Mindre områden på utsidan har rensat helt. Vi är övertygade om att detta kommer att fungera. Vi tar bilder
varannan dag eller när det märks förbättringar. Allt detta på mindre än en vecka med hjälp av oljan lokalt. Tack
så mycket för att du ger medvetenhet till detta läkemedel som i slutändan kommer att läka nationerna Rick och
JB. Jag delar inlägg varje dag och berättar för alla som lyssnar. Det börjar sjunka in. ” Ron

Fråga: Fungerar dessa blandningar mot akne? 

A. Jennifer, oljan fungerar för "alla möjliga hudsjukdomar". Det innebär att inkludera akne. Bästa hälsningar,
JB

“(Jag hittade om oljan) för tre månader sedan sökte jag på internet efter ett botemedel mot akne och rosacea.
Det rensade upp det direkt! Jag tillsätter iso -olja till kokosolja för att använda den i ansiktet och på halsen en
gång om dagen. Min man säger att jag ser 15 år yngre ut! Tack så mycket för att du delar denna information.
Gud välsigne er alla. Fortsätt så." Toni

”Det fungerar också för inåtväxande hårstrån i ansiktet. Jag använde den på min 23 -åriga son med framgång i 2
applikationer. EN KÄRLEK." Patti-Jo

”Charlie går. Inga smärtstillande läkemedel. Han står högt. Hans steg är raka och breda. Han kan springa hoppa
och spela. Hans hals är nästan 90 procent läkt. Det har inte sett ut så här på två år. Han åt en banan, pizza, en
halv smörgås, stekt ris, yoghurt med mera igår. Han har ALDRIG ätit så mycket. (…)
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Charlies högra knä var värst. Det är ungefär 50 procent bättre. Den vänstra är nästan helad helt förutom att han
kliade den häromdagen och blåste upp den igen. Men inget större ... Den största förändringen är såret på halsen
och under armhålorna. Halsen är nästan helt läkt liksom hans armhålor.

Jag använder en liten droppe olja i hans g-rör före bad. Det har också hjälpt mot knäsmärta. Om hans knän gör
ont får han den droppen. Jag lägger inte till någon tylenol eller ibuprofen. Det gör susen. Jag gör också min
egen salva. Jag har en vattenmaskin som filtrerar vatten och separerar alkaliskt vatten från surt. Eftersom surt
syresatt  vatten  är  så  bra  för  huden  och  också  är  antibakteriellt,  tar  jag  surt  vatten  och  blandar  det  med
metocelullos för att skapa en salva.

Jag lägger till koncentratet för att göra en salva som är lik konsistensen av vaselin. Jag smörjer hans förband
med detta och använder det på hans sår. DET här ensamma gör en otrolig skillnad med smärta, klåda och
läkning.  Jag skickar  bilder  snart.  Jag har  tagit  dem varje  förändring.  Jag tror  att  oljan  kommer  att  hålla  i
ytterligare en månad, men eftersom det här är första gången jag någonsin har gjort det är jag inte säker. Jag är
glad. Hans aptit har aldrig varit så bra. Han åt mer mat igår än han har gjort hela året. ” Trisha

”Hej Rick och vänner, jag har en vän som har haft det här ont (ca 2 tum x 4 tum i diameter) på sitt vänstra
axelblad för att ha pågått i fyra år nu, e -infektion, utan skabb på platsen, bara en ren rå öppning, under ytan kan
du känna en hård basebollstorlek som är känslig för beröring.

Han har applicerat oljan topiskt 8 gånger på sju månader med cirka 2 helger också för intern användning.

Skav och ärrklump är borta, öppet sår ärrat över och min vän känner sig välsignad över att ha fått chansen att
använda oljan. ” Rebecca

”Igår klippte jag fingret på en mixer på jobbet. Klockan 3 vaknade jag av ett dunkande finger att jag försökte is,
peroxid,  neosporin.  Inget  fungerade.  Det  dunkade fortfarande.  Jag kom då ihåg att  höra  olja  skulle  hjälpa
cellregenerering och slutade smärta och läkte ärr och hudproblem så varför inte prova det. Så jag tog en droppe
och spred den runt hela fingertoppen. Inom 1 minut var smärtan 80% borta. Inom 30 min. Jag fick bara fingret
med lite ömhet men ingen verklig smärta. Jag är såld. Vid 12 timmar senare ansökte jag igen och har inte haft
ont sedan. ” Rebecca

”Hej Rick, jag skulle vilja hålla mitt namn konfidentiellt om du råkar lägga upp detta (vilket jag inte har något
emot). Min flickvän fick en riktigt grov uppväxt och använde sig för att klippa av sina handleder när hon blev
deprimerad, det här problemet ligger år efter år men några ganska otäcka ärr på handleden finns kvar. Det är
extremt synligt och bubblar ut ganska mycket, det är det första som många märker när de träffar henne för första
gången, hon vill inget annat än att bli av med dem.

Så min fråga är skulle oljan hjälpa till att bli av med ärren? Eller åtminstone hjälpa till att göra dem mindre
synliga? Jag älskar det du gör och jag önskar att jag visste om oljan när min farfar blev sjuk i cancer, du är en
hjälte för alla liv du har hjälpt till att rädda! ”

- Kära XXX, börja applicera oljan lokalt på ärren, de kommer sannolikt att försvinna inom några veckor eller
månader. Jag skulle också få henne på oljan också, det kommer att hjälpa med hennes PTSD från alla dessa
minnen av vad hon gick igenom, det kommer också att förbättra kvaliteten på hennes sömn. Ta foton och videor
om du inte har något emot, ärret kommer verkligen att försvinna - antingen helt eller så kommer de knappt att
synas. Bästa hälsningar, Jindrich Bayer

”Hej Rand, jag har samma problem med bensåren. Först för att jag var före diabetes. Men jag fick reda på att
jag är mycket känslig för insekter och myggbett. Jag lägger oljan på dem och lägger ett plåster över natten och
biterna läker. ” Michelle

- Vad oljan kan göra för mygg- eller fästingbett är helt enkelt fantastiskt. Prova så får du se varför vi säger att
ingen ska lämna sitt  hus  om de inte  har  oljan på sig.  Oljan har  så många användningsområden att  det  är
oansvarigt att försöka leva utan den. J B

"Ät oljan ... Jag har tagit oljan i två månader, min psoriasis är nästan 80% klar och jag behöver inte använda
någon medicin alls ... Och tog bort min artrit också ..." Giuliana
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”Jag har använt en cannabisolivoljeblandning och på en vecka började min psoriasis rensas. Tyvärr hade jag
bara lite och jag hade inte tillräckligt med att ta det mer både internt och externt. OBSERVERA, jag hade inte
ens riktig RSO, utan en cannabisolja gjord på olivolja. ” Teemu

- Låt oss hoppas att du snart får lite mer olja, Teemu. Det är bäst att använda det lokalt för att kontrollera
symptomen och även för att äta oljan, du vill också ta bort den bakomliggande orsaken till problemet. Bästa
hälsningar, JB

”Det fungerar bra på myggbett och tandvärk också. Min dotter blev biten, inte skojade, minst 50 gånger av
mygg på 15 minuter MED AV! Deep Woods bugspray på. Jag provade ett bananskal, deodorant, aloe vera,
dermaplast & hydrokortison. Inget av det minskade svullnaden (hon är allergisk mot myggbett de svullnar illa)
eller gav henne lättnad. I desperation skrapade jag ut hartset ur en förångare, blandade det med lite kokosolja så
att det lättare skulle spridas och “smörja” ner benen med det. Inom ungefär en halvtimme var all svullnad nere
och medan hon fortfarande hade röda prickar där biterna störde henne undvek jag att ge henne Benedryl.

Jag fick en abscess i munnen och jag packade hartset från vapén runt den drabbade tanden & igen inom ungefär
en halvtimme gick svullnaden ner & jag kunde läka det, inga problem med det sedan. Jag packade den dock två
dagar för att vara säker. Nu kan jag säga att packningen av hartset (om du har en Vapir No2 inuti konen där du
byter skärmen samlar nästan ren hash, koncentrerad också.) Runt min tand blev jag otroligt hög, förmodligen
högre än jag någonsin har varit i mitt liv .

Jag smsade till och med min man från vardagsrummet för att be honom om hjälp att komma till sovrummet.
Sub-språkliga mediciner fungerar dock bättre, varför på akuten, om de misstänker en hjärtinfarkt, sprutar de
nitro under tungan. Allt är bra nu dock, jag dog inte av en överdos, jag vaknade inte fruktansvärt bakfullt och
bäst av allt ... jag behövde inte ta stora mängder Tylenol eller Advil & göra ännu mer skada på min mage och
lever.

Jag vet att hartset inte är det mest effektiva sättet & jag var inte ens säker på om det skulle fungera men det var
vad jag var tvungen att arbeta med eftersom jag bor i ett olagligt tillstånd. Jag tänkte att det inte kan göra ont.
Jag kan inte vänta med att leva i ett tillstånd där jag fritt kan odla mitt eget organiska utgångsmaterial av högsta
möjliga kvalitet, göra min egen olja & läka mig själv och hela min familj ... inklusive min nästan 2 år gamla
dotter som har varit gick igenom helvetet det senaste året eftersom ingen kan ta reda på vad som är fel med
henne.

De tror nu att hon har en proteinstörning men det är bara en annan sak de slänger runt för att de inte har en
aning om vad som faktiskt är fel. Att få henne på oljan kan bara rädda hennes liv.

Även om jag skulle vilja ha en korrekt diagnos så jag vet vad jag behandlar, men slutresultatet är att jag bara vill
att mitt barn ska må bättre och om det betyder att det är ett konventionellt samhälle så är det vad jag kommer att
göra. ” Sara

”Tack räcker inte för det du har gjort. Jag sitter här med olja på min gift ek. Jag hade ALDRIG försökt utan dig.
Det varade i över 2 månader och rörde nästan 100% av min kropp förra året på grund av att någon startade en
eldeld så jag kommer nu att få det överallt och värre säger de att vi inte bygger immunitet mot den här.

För en dag sedan dök det upp. Så, oljan i natt, stoppade inte klådan alls. Men jag ser det läka ärr dagligen så jag
har tro. I morse, 24 timmar efter första applikationen ser jag att det fungerade och läker skadad hud från min
repning. Så med lite zinkoxidpasta över min olja tror jag att jag just har hittat hjälpmedlet 1# för gift ek.

Jag kan faktiskt inte vänta till nästa säsong för att se om oljan kanske läker för att reparera denna fråga för livet.
Jag låter dig veta. Skulle det inte vara bra? Återigen tack för allt du gör. ” Rebecca

- Oljan kan fixa det också. Det är ett botemedel eller kontroll  för alla medicinska problem. Ju tidigare det
appliceras desto snabbare kommer det att fixa det som behöver åtgärdas, det är ungefär allt som finns i det. J B

”Jag vill att folk ska veta att RSO rensade upp en enorm blister som min man fick på hälen medan han låg i
sängen så länge från att vara så sjuk. Jag satte oljan på den och inom en vecka var den borta. Jag var helt rädd
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att det skulle utvecklas till något mycket allvarligare. Det täckte hela hans häl. Tack Rick Simpson för allt du
gör. ” Susan

"Som mekaniker har jag använt oljan på några ganska dåliga snitt och du har 100% rätt ... Det läker huden
snabbare än någonting annat." Cory

"Härdade min HPV på två veckor med bara tre aktuella applikationer." Miles

”Jag håller just nu på att behandla en otäck mol som blivit svart. Varje morgon applicerar jag en generös mängd
direkt  på molen och täck sedan med ett  plåster.  På 3 veckor kan jag visuellt  se att  mullvad krymper.  Det
fungerar.  Jag  äter  också  lite  varje  dag  ...  vilken  skillnad  i  energinivå.  MEDICINAL  BLISS  GENOM
CANNABIS !!!!!!! ” Beau

”Jag erkänner det ... jag är klumpig ... jag har en dålig vana att sticka in gaffelns tänder i foten. RSO direkt på
plats, täck med plåster, smärta försvunnen på några sekunder, läkt på 3 dagar. ” Ljung

”Jag  har  sett  en  mycket  mindre  kraftfull  balsamversion  av  oljan  som förstör  psoriasis  på  dagar,  minskar
äggstockens svullnad den första dagen i 20 minuter och förhindrar ärrbildning och smärta när den appliceras
omedelbart på mindre brännskador. Får mig verkligen att undra vad oljan kan göra ... ”Beres

”Jag hade ett av de värsta fallen av fotsvamp när jag var 10, jag önskar att jag hade oljan. Men jag har det nu.
Allt är bra 47 år senare. Botar det mesta. ” Donald

”Min svärdotter friterade fläskkotletter och doppade i princip fingrarna i den kokande heta oljan fram till den
första knoken och de blev vita som kokt kyckling.

Vi satte RSO på dem och smärtan var borta på ungefär en minut eller så, hon belagde dem två gånger om dagen
med RSO. De läkte mycket snabbt på bara några dagar och det fanns ingen hudförlust eller ärrbildning alls.

Det  är  fantastiskt  att  vi  nu förvarar  lite  i  köket,  så  om någon blir  bränd (speciellt  barnen)  kommer vi  att
applicera RSO omedelbart, det finns ingen anledning att känna den typen av smärta när vi har en naturlig växt
som tar hand om den . ” Debra

”Jag hade en liten klump klumpar på armbågen, behandlade dem med oljan ... En vecka senare är min armbåge
slät och utan stötar ... Jag tror att de var vårtor men eftersom jag inte tror på läkare kunde jag inte säger inte
säkert till dig. " Carla

- Oavsett vad som är fel på din hud, applicera helt enkelt oljan, täck över den med ett plåster och applicera oljan
varje dag eller två eller när plåstret faller av. Brännskador, vårtor, eksem, psoriasis - oljan bryr sig inte om vad
det är och kommer att fixa det, bara ge det tid och olja. J B

”Min vän hade en cysta i ansiktet och efter att ha tagit oljan i några dagar var den borta. Och han intog det utan
att använda det lokalt. ” Jonathan

”Inte en cancerpatient men jag hade en infektion i hälen som inte skulle svara på behandlingen. Jag fick till och
med ett sårvårdstekniskt arbete på det ... han fick infektionen att sluta sprida sig men det läkte fortfarande inte.
Jag smetade ut oljan på den och på EN dag var rodnaden mindre. Dag två och rodnad borta.  Dag tre och
infektionen ser ut som hud igen! Underbar läkande olja! ” Tammie

”Jag arbetade för ett pool- och spa -företag ... jag är ljushyad, ute hela dagen. Jag hade några galna fläckar på
mitt ansikte, huvud och arm som alltid var utanför förarens fönster. Oljan rensade dessa fläckar direkt på några
veckor! Jag intar nu 5 gram rent THC varje dag för att hjälpa till att bekämpa alla sjukdomar och för att hålla
mitt immunsystem starkt. BTW ingen influensaskott någonsin! Ingen influensa sedan jag var barn. ” Jay

”Jag vet att killarna här alltid säger att använda den rena RSO, och jag är ett riktigt stort fan av det här. Men jag
vill bara låta folk veta att en kokosoljainfusion gjord med sockerbladen helt har ersatt neosporin för oss, jag har
inte behövt köpa det där på 2 år. Det fungerar bättre och snabbare, och jag kan släta det över människors händer
och ansikte och jag behöver inte oroa mig för att de ska bli sjuka om de av misstag äter det. ” Tina
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- Tina, ingenting fungerar bättre och snabbare än ren RSO men jag vet vad du försöker säga. Naturligtvis kan
mindre potenta former av cannabismedicin också göra underverk.  Problemet är att  framgången inte är lika
tillförlitlig som med outspädd mest potent RSO.

Cannabis -kosmetika kommer snart att ersätta de flesta tillgängliga kosmetika, nämligen efter att kvinnor fått
reda på vad oljan kan göra för deras skönhet. Hampfröolja, kokosolja och sheasmör är mina favoritbärare men
man kan använda det som är populärt lokalt där de bor och tillsätta oljan till det. 20-30% RSO i krämer gör
underverk men 0,01-1% kan också vara till stor nytta för mindre allvarliga tillstånd och dagligt underhåll. J B

”Min flickvän är mycket allergisk mot myggbett  och i går kväll hade hon en på hennes tinning ...  den var
enorm, i alla fall föreslog jag att få ett plåster och lägga RSO som vi hade gjort av cannabisblad på bettet. I
morse när vi vaknade hade guppen försvunnit helt. ”

- Tack, Jimmy. Jag är säker på att denna information kommer att hjälpa många människor. Myggsäsongen är
här. Och oljan fungerar också som ett avstötande, prova. Det är alltid bättre att förhindra att problem uppstår
trots att det är så enkelt att fixa dem med oljan. Oljan kan användas lokalt på allt som kliar, brinner eller gör ont.
Ju tidigare du applicerar oljan desto snabbare kan problemen försvinna. Kom ihåg det. J B

Fråga: Hur länge kan oljan hålla? Evigt? Vilken är den bästa förvaringen, kyl, frys, skafferi? Tack.

A. I en spruta och om den förvaras på ett mörkt kallt ställe kommer oljan att hålla i flera år, särskilt om du
lyckas skydda oljan mot besökare och familj, nämligen kvinnor, eftersom de verkar tycka om att få i sig oljan
ännu mer än män. 

I det ögonblick kvinnor i din familj får veta om oljens föryngrande effekter och vad det gör med rynkor behöver
du inte oroa dig för hur länge oljan kommer att hålla, den kommer alltid att ätas eller användas lokalt mycket
snabbt. Om du vill bevara din oljeförsörjning, säg inte till kvinnor att kosmetika med 20-30% av oljan kommer
att göra mirakel för deras hy och få dem att se så unga ut som fysiskt möjligt, annars tar de helt enkelt från dig
nej oavsett vad du ska försöka säga eller göra och du behöver inte oroa dig för hur länge oljan kommer att hålla.

Detta är inte (menat som) en sexistisk kommentar, jag informerar bara om vad jag har sett hända många gånger,
det är bara en observation och ett försök att uppmärksamma vad oljan kan göra för din hy oavsett kön. J B

”Om kvinnor visste att det vändde åldrande hud och reparerade skadad hud (som i den här personens fall) skulle
stöd för legalisering av cannabis gå igenom taket! Hela ekonomin har blomstrat på grund av undertryckandet av
denna fantastiska naturmedicin  och vi  kommer alla  att  se  den smula ihop när fler  och fler  människor  blir
informerade och helt enkelt börjar medicinera sig själva. ” Gil

F. Applicerar du det i ansiktet för rynkbehandling> eller tar du det oralt eller båda? " Toni

A. Både för bästa resultat, men endast aktuell applikation kan göra mycket. J B

”Läste jag rynkor? Det hjälper RYNKLAR? : 0 ”Margie

Kronisk smärta

”Om du har rätt sorter att göra oljan av finns det inget bättre för kronisk smärtlindring än hampolja. Oljorna från
många typer av hampa är en underbar naturlig smärtstillande som inte är beroendeframkallande eller skadlig.
Det medicinska systemet ger kroniska smärtsjuka farliga, beroendeframkallande och skadliga mediciner för att
kontrollera smärtan. Jag erkänner att sådana mediciner är något effektiva men i huvudsak allt de gör är att
maskera smärtan utan att ge någon läkande effekt. När du tar hampolja för kronisk smärta minskar det inte bara
smärtan, det går faktiskt på jobbet och försöker läka orsaken till  ditt lidande. För alla som lider av kronisk
smärta är hampolja  den överlägset bästa behandlingen, eftersom den inte är beroendeframkallande och inte
skadar resten av kroppen.
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Jag har sett människor med bencancer i smärta när morfin och alla andra smärtstillande läkemedel som det
medicinska systemet använder inte kunde döda deras smärta. Men hampoljan tog den under kontroll på några
timmar och de kunde snabbt ta bort dessa skadliga ämnen med få abstinenssymtom. Jag har också gett denna
medicin till många patienter med kronisk smärta och några av resultaten har varit riktigt fantastiska. Det var inte
ovanligt att jag fick rapporter från människor redan dagen efter som berättade att de inte längre lider.

Som sagt  har  hampolja  förmågan att  eliminera  smärta,  men det  går  också till  verket  för  att  läka  orsaken.
Återigen är tanken att få bort dessa farliga beroendeframkallande läkemedel så snabbt som möjligt och ersätta
dem med användning av denna olja. Realistiskt sett finns det ingen jämförelse mellan hampolja och läkemedel.
De  flesta  smärtstillande  läkemedel  som  tillhandahålls  av  vårt  medicinska  system  är  farliga,
beroendeframkallande och dödliga, medan hampolja inte utgör något beroende eller fara för patienten.

Om en patient tar morfin eller andra opiater för att kontrollera sin smärta, föreslår jag att de börjar med doser
om storleken på en bit kornigt torrt ris. Öka sedan mängden du intar så snabbt som möjligt, samtidigt som du
minskar ditt intag av dessa ämnen tills du inte har något behov av läkemedlen alls. Det finns ett stort antal
människor som har tagit mediciner som deras läkare ordinerat i flera år och de har gjort lite eller ingenting för
att  hjälpa.  Om du vill  veta  hur det  är  att  må bra igen,  ge oljan ett  försök och lämna det vansinniga i  det
medicinska systemet. " Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Ryggsmärta, skolios

Har du haft några patienter som lindrade ryggont eller skolios?

”Producenten av vår dokumentär” Run From the Cure ”Christian Laurette hade lidit av skolios i flera år. För
ungefär  tretton  år  sedan  erbjöd  sig  det  medicinska  systemet  att  göra  en  operation  men  de  skulle  bara  ge
Christian en 50/50 chans att gå igen. Med odds som detta kände han att hans enda alternativ var att leva med
smärtan. Nästan dagligen skulle han kollapsa i vånda av skoliosen och han hade mer eller mindre övertygat sig
själv om att ingenting kunde hjälpa. Jag gav honom lite hampolja och inom några timmar rapporterade han att
han inte upplevde några ytterligare ryggont.

Jag förklarade för honom att han hade levt sitt liv med ett tillstånd som inte tillät honom att träna som en normal
människa  borde,  därför  var  hans  ryggmuskler  mycket  svaga.  Som  väntat,  efter  att  ha  tagit  oljan  enligt
anvisningarna, fungerar Christian nu normalt utan smärta, ryggmusklerna har stärkts och han kan nu klara sig
utan oljan under längre perioder. Christian är bara en av många med ryggproblem som har hittat ett effektivt
botemedel eller kontroll med användning av denna medicin för att lindra deras obehag. Enligt min mening finns
det inget behov av att någon ska gå igenom livet i ett ständigt lidande. Om du har ryggproblem av något slag, är
jag säker på att denna medicinering kommer att vara till stor nytta för de flesta som har dessa tillstånd. ” Rick
Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Diabetes

”Diabetiker  som just  fått  diagnosen  är  vanligtvis  ganska  lätta  att  bota  och  på  nolltid  är  de  ofta  fria  från
sjukdomen. Men hos patienter som har haft detta tillstånd länge och har lidit av sjukdomens effekter i flera år,
kommer det ofta att ta längre tid. Även om mycket skadade patienter, om högkvalitativ olja tas ordentligt, ofta
inom sex veckor behöver  de inte  längre insulin.  Tyvärr kan den skada som denna sjukdom orsakar  i  våra
kroppar ta betydligt längre tid att läka, men med tiden kan det mesta också repareras.

Oljan verkar ofta ha förmågan att föryngra bukspottkörteln ganska snabbt, så att den igen kan fungera korrekt.
Vi kunde först bevisa detta på en diabetiker som jag hade behandlat för cancer. I slutet av sin cancerbehandling
gick han helt ur oljan i tio dagar. Till min förvåning förblev hans blodsockernivåer normala och han åt många
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saker som en diabetiker inte borde. Den här mannen hade varit diabetiker i över trettio år och han hade tagit två
insulininjektioner om dagen. Så efter att han inte hade tagit någon olja på tio dagar och hans blodsockernivåer
förblev normala blev det uppenbart att hans bukspottkörtel måste fungera ordentligt igen.

Jag säger alltid till patienter att jag inte är läkare, men jag tror att det skulle vara i deras bästa intresse om de
kunde få bort de kemiska mediciner de använder för andra tillstånd. Ganska ofta kan vissa mediciner hindra
oljebehandlingens effektivitet och oljans användning kommer vanligtvis att ersätta dessa mediciner ändå.

Jag har fått  rapporter  från patienter  som lider  av både typ 1 och typ 2 -diabetes  som säger att  oljan hade
behandlat dem framgångsrikt. Till exempel har jag stött på patienter som har injicerat insulin i trettio år, och
efter att  ha startat  oljan behövde de inte längre ta dessa injektioner inom sex veckor. Samtidigt sade andra
rapporter som jag fick från vissa att de bara lyckades sänka sitt insulinintag. Men de uppgav också att med
oljans användning gjorde den också andra underbara saker som förbättrade deras allmänna hälsa.

Så här ser jag på det, stiger av insulin och får bukspottkörteln att kontrollera blodsockernivån igen är målet.
Men även om detta inte kan uppnås helt, kommer oljens effekter fortfarande att vara mycket fördelaktiga för
patientens  kropp.  Eftersom  denna  sjukdom  orsakar  cirkulationsproblem  och  andra  komplikationer,  är  en
infektion som orsakas av en skada ofta omöjlig att läka med de medicinska systemen så kallade konventionella
metoder.  Till  exempel,  om en  diabetiker  får  en  infektion  på  foten  och  den  vägrar  läka  ordentligt,  är  det
medicinska systemets svar i slutändan att ta bort foten eller åtminstone den del som blivit smittad.

Jag har känt  till  diabetiker  personligen som hade gjort  detta  och på nolltid  behöver  de oftast  tas  bort  mer
eftersom infektionen fortsätter att infinna sig. Vilken hemsk utsikt för en diabetiker att möta och det som gör det
ännu värre är det faktum att dessa operationer är helt onödigt.

Vid den tiden visste jag ingenting om läkemedelsförmågan hos hampaplantan och allt jag kunde göra var att se
våndan som dessa patienter fick gå igenom; men sedan dess har jag äntligen lärt mig sanningen. Om oljan
används externt kommer det att läka diabetiska sår på mycket kort tid, så du kan föreställa dig fördelarna en
diabetiker får när detta ämne intas. Jag har gjort denna information tillgänglig i flera år men fortfarande väljer
läkare  att  ignorera  användningen  av  detta  läkemedel  och  fortsätta  stympa  sina  patienter.  Detta  är  en  av
anledningarna till att jag inte har någon nytta av det medicinska systemet och alla dessa så kallade läkare som
livnär sig på vårt lidande.

Efter att ha tagit oljebehandlingen beter sig många diabetiker som har varit på dieter i flera år som ett barn i en
godisaffär. Plötsligt kan de igen äta mat som en diabetiker inte borde och vissa patienter tenderar att överdriva
sig själva. Med tiden kan oljan vända skador som har skett på kropparna hos diabetiker som dålig cirkulation
etc. Oljan kommer också att läka de otäcka infektioner som diabetiker måste hantera på ett vettigt sätt och från
det  vi  har  bevittnad,  högkvalitativ  hampolja  är  effektiv  vid  behandling  av  alla  typer  av  diabetes.  ”  Rick
Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

”Oljan  föryngrar  bukspottkörteln  och,  tro  det  eller  ej,  den  börjar  ofta  producera  insulin  även  efter  år  av
inaktivitet. Många patienter kan sluta skjuta insulin efter flera veckor på oljan. Oljan hjälper också till att bota
eller kontrollera alla andra diabetesrelaterade problem i kroppen.

Jag skulle äta oljan och/eller använda den i ett suppositorium. Rökning eller förångning kan också bidra till att
minska blodsockernivån, men effekterna är mycket begränsade jämfört med intag av oljan. Jag skulle använda
oljan lokalt för diabetiska sår, applicera helt enkelt oljan, täck den med ett bandage och upprepa detta var tredje
dag tills såret är läkt. Jag skulle blanda hampfröolja med extraktet och använda det för massage, vilket främjar
blodcirkulationen och hjälper till att förhindra svullnad och andra obehag. Jag skulle också inkludera hampfrön
och hampfröolja i min kost. ” J B

Hjärta, blodtryck
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Har du haft några positiva rapporter om hampolja och hjärtsjukdomar?

”För dem med hjärtproblem som påbörjar behandling med oljan, bör de vara medvetna om att oljan ofta kan öka
en patients hjärtfrekvens tills de blir bekväma med dess användning. Ökningen av hjärtfrekvensen är vanligtvis
bara liten, men jag tycker att patienten borde veta att det kan hända.

Detta läkemedel är effektivt för att minska kolesterolnivåerna och förbättrar blodcirkulationen, så att det i sig
skulle vara till stor nytta för patientens hjärta. Självklart är hjärtat ett viktigt organ och av vår erfarenhet kan
hampolja föryngra vitala organ. Även om jag aldrig har sagt till folk att sluta med hjärtmedicin, har många gjort
det utan några skadliga effekter. Jag känner att hampoljans effekt på hjärtsjukdomar kräver mer forskning, men
utifrån vad vi har sett verkar denna medicin vara mycket fördelaktig för hjärtat.

Kan oljan reglera blodtrycket?

Hampolja kan verkligen reglera blodtrycket. Jag använder den själv för att hjälpa mig att sova och för att reglera
mitt eget blodtryck. När jag påbörjar behandling med hampolja säger jag till patienter som redan tar medicin
mot detta tillstånd för att hålla ett öga på blodtrycket. De flesta som använde läkemedel för att kontrollera sitt
blodtryck behöver inte längre dem när de påbörjas behandling med hampolja.

Eftersom hampolja minskar blodtrycket,  kommer alla som försöker att fortsätta använda sina farmaceutiska
blodtrycksmediciner troligtvis upptäcka att kombinationen av de två kommer att driva blodtrycket för lågt. Det
är en bra idé att undvika denna situation och med hjälp av bärbara blodtrycksmätare som finns tillgängliga idag
kan detta enkelt uppnås.

Kan det hjälpa till med andra inre organsjukdomar?

Vad jag har  sett  med användning av hampolja  kan många inre organförhållanden och tillhörande problem
kontrolleras eller botas. När ett inre organ föryngras och läker kan det återigen återuppta sina uppgifter inom vår
kropp. Personligen tycker jag att det är mycket mer meningsfullt att föryngra våra egna vitala organ med denna
olja, snarare än att genomgå en organtransplantation med alla dess faror och sedan spendera resten av ditt liv
med att ta mediciner så att orgelet inte bli avvisad. I vissa fall kan en organtransplantation vara det enda svaret,
men om detta läkemedel användes korrekt för att föryngra vitala organ tror jag att det skulle bli mycket mindre
behov av transplantationer. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

”Hjärtat  är  ett  inre  organ och oljan  föryngrar  vitala  organ.  När  patienter  börjar  använda oljan  minskar  de
vanligtvis sina doser av hjärtmedicin till en halv, och de flesta slutar använda medicinerna så snart de känner att
de kan sluta använda dem. Oljan är mycket fördelaktig för hjärtat.

Oljan  kan  enkelt  reglera  blodtryck  och  arytmi.  Det  sänker  vanligtvis  blodtrycket,  så  de  som  använder
blodtrycksmedicin bör vara försiktiga med oljens användning tills de vänjer sig vid det. En kombination av
blodtrycksmedicin och oljan kan driva trycket alldeles för lågt, så det är en bra idé att övervaka blodtrycket med
hjälp av en blodtrycksmätare. I många fall ökar oljan pulsen något.

Detta område kräver mycket mer forskning, så patienter bör följa deras sunt förnuft när de börjar med oljan,
men de bör också hålla kontakten med sin läkare för att se till att hjärtat.

Hjärtpatienter bör kontrollera de elektriska ledningarna i hemmet eller på arbetsplatsen.

Hjärtat arbetar på elektromagnetiska impulser, och därför bör de undvika att vistas i elektromagnetiska fält så
mycket som möjligt.

Jag skulle äta oljan och jag skulle också använda den i suppositorier. När det gäller aktuell applikation gör det
aldrig ont men jag kan inte säga hur fördelaktigt det verkligen är för tillfället. Som alltid skulle jag använda
hampa på alla möjliga sätt. Jag skulle också inkludera hampfrön och hampfröolja i min kost, både frön och oljan
är kända för att ha mycket fördelaktiga effekter på många hjärtsjukdomar.
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Om jag var läkare och skulle  utföra en hjärtrelaterad operation  eller  transplantation  etc.  skulle  jag försöka
föryngra orgeln med minst 60 g olja. Om 60 g inte skulle ge patienten ett tillräckligt hälsotillstånd, skulle jag
fortfarande fortsätta att ge dem oljan. ” J B

Astma

”Även rökkanna är fördelaktigt för många astmapatienter, men att få i sig oljan eller förånga det är ett mycket
mer effektivt och medicinskt sätt att behandla detta tillstånd. Att använda oljan i suppositorium är också mycket
effektivt för personer med andningsproblem, och därför kan denna metod också vara till nytta. Vi känner många
människor som har astma som har fått hjälp med att använda denna medicin och jag kan ärligt säga att jag inte
känner till någon behandling för detta tillstånd som är mer effektivt. Även de som lider av sådant som KOL har
bevittnat fantastiska förbättringar i deras förmåga att andas ordentligt med användning av denna medicin. Om
du upplever någon form av andningsproblem, prova oljan och jag är säker på att du inte kommer att ångra dig. ”
Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

”Man kan förvänta sig att förångning av oljan är den bästa behandlingen för astma eller  andningsproblem.
Överraskande fann vi att hampolja suppositorier är extremt effektiva för att öppna luftvägar. Vanligtvis, inom
30 minuter efter att en patient tagit ett suppositorium, rapporterar de att de känner att lungorna öppnades och att
de kan andas mycket lättare. Självklart, som med alla andra sjukdomar, skulle jag få i mig en standarddos på 60
g över tre månader och sedan stanna jag på ett gram om dagen tills jag skulle känna mig helt frisk. Sedan skulle
jag naturligtvis stanna på en underhållsdos resten av mitt liv. Jag skulle använda oljan oralt, topiskt på halsen
och bröstet och i suppositorier. ” J B

Barn och oljan

Särskilt mammor kommer att oroa sig om det är säkert att ge olja till barn. Är det säkert då?

”Jag anser att hampolja är helt säkert vid behandling av barn i alla åldersgrupper som lider av cancer och andra
sjukdomar. Jag vet verkligen inte hur läkare som behandlar små barn på onkologiska enheter kan leva med sig
själva.  Vet de inte  vilken skada de gör  på dessa små med sin strålning,  kemo och andra skadliga,  giftiga
kemikalier?

Alla som någonsin har studerat medicin känner till effekterna av sådana behandlingar och är medvetna om att
de är mycket mer benägna att producera död med hjälp av dessa behandlingar, snarare än ett botemedel. Om
föräldrar bara skulle ta sig tid att fullt ut förstå vad det medicinska systemet tänker göra mot sina barn, är jag
säker på att de flesta hellre vill att de ska behandlas med hampolja, eftersom det är ett naturligt ämne som är
säkert att använda och inte kommer att orsaka skada barnet.

Eftersom jag visste vad jag gör med det medicinska systemet, skulle jag aldrig låta dem få tag på något av mina
barn. I händelse av att någon försökte tvinga mig att göra annat skulle situationen omedelbart bli mycket ful.

Jag tror att det är naturligt att alla föräldrar vill skydda sina barn och hålla dem borta från skada. Om jag trodde
att det medicinska systemet utgjorde en fara som förälder till barnet, skulle jag känna att jag borde ha rätt att
välja andra behandlingsmetoder. Nyligen i USA och Kanada har det förekommit fall där myndigheterna tog
barn och tvingade dem att ta kemoterapi mot både barnets och föräldrarnas egna önskemål. Det verkar som om
vi som vuxna har rätt att avvisa deras vansinniga behandlingar, men våra barn gör det inte. Eftersom kemoterapi
helt enkelt är gift, om någon skulle gå emot min vilja och administrera ett sådant till ett av mina barn, skulle det
sannolikt kunna sägas att de inte skulle få en mycket ljus framtid.

Enligt min mening är alla som skulle göra något sådant utan föräldrarnas samtycke skyldiga till mordförsök och
om barnet skulle dö skulle de då vara ansvariga för deras död. Jag bryr mig inte om hur du väljer att titta på det,
gift är gift, och om en läkare administrerar dessa ämnen är de lika skyldiga som jag skulle vara om jag skulle
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göra detsamma. Bara för att läkare bär vita rockar betyder det inte att de har rätt att skada sina patienter; i själva
verket strider det mot deras egen hippokratiska ed. Om jag var dem skulle jag börja utöva medicin på rätt sätt
innan någon kopplad till de patienter de har skadat bestämmer sig för att begära vedergällning mot dem.

Hur kan hampolja användas vid förebyggande av sjukdomar? Återigen, skulle det också vara säkert att ge 
oljan till barn?

Jag vet inget bättre än hampolja för att förebygga sjukdomar och jag anser också att detta läkemedel är helt
säkert vid behandling av barn. Jag har ofta uttalat att om barn fick små doser hampolja skulle sjukdomar som
diabetes, MS, cancer och många andra kunna förhindras från att någonsin uppstå i de flesta fall.

Om små doser av olja ges till barn, kommer THC och dess associerade cannabinoider att byggas upp i deras
system och förhindra sjukdom. Jag pratar inte om att få barn höga; det handlar om att ge barn eller människor i
alla åldrar ett ofarligt, icke-beroendeframkallande läkemedel för att förebygga medicinska problem i framtiden.

Det finns ingen logisk anledning till att vi ska hindras från att odla och producera vår egen medicin för att
behandla de vi älskar. Ska våra barn eller till och med vi själva lida och dö för att läkemedelsföretag vill tjäna
mer pengar? När det finns en naturlig medicin tillgänglig för att lindra våra medicinska problem som de flesta
människor har lite problem med att producera? Det är dags att kyssa läkemedelsföretagen hejdå och ta reda på
vad Moder Natur kan ge för att hålla oss själva och våra barn friska.

Hur doserar jag hampolja för barn?

När det gäller doser är barn inte annorlunda än vuxna och de har alla olika toleranser för denna medicinering.
För att förhindra sjukdomar hos barn skulle endast små doser krävas en gång om dagen ungefär en timme före
sänggåendet,  så chansen att  få ett  barn hög skulle vara mycket avlägsen. Återigen, hampolja orsakar ingen
skada, så jag vet inte varför någon skulle tveka att ge det till sina barn. Föreställ dig dessutom alla vardagliga
skador som sker som vi nu kunde behandla oss själva om oljan var tillgänglig. Saker som brännskador, skärsår,
repor, sår, infektioner, insektsbett etc. kan behandlas så enkelt och effektivt med den aktuella användningen av
denna olja.

Efter mina erfarenheter av denna medicinering skulle det vara det första jag skulle ge mitt barn för interna och
yttre förhållanden. Ändå skulle jag definitivt  tveka och tänka två gånger innan jag skulle låta dem få i sig
kemiska mediciner. Faktum är att jag vet vad jag gör med den medicinska industrin, jag skulle inte ens överväga
något sådant.

Det krävs erfarenhet av de läkande effekterna av hampolja för att komma till detta sätt att tänka, men utan
tvekan kommer du också att bli omvänd efter att ha sett vad den kan göra. Jag är övertygad om att om barn och
människor i alla åldrar regelbundet skulle ta små doser av denna olja, skulle de alla kunna leva längre och bli
mycket friskare. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

F. Finns det en ålder som de kan börja med detta? Min son är 3 och har dåligt eksem och det är kallt en bra del
av året här. ” Roxanne

A. Roxanne,  det  är  helt  säkert  att  ge oljan till  barn,  även till  nyfödda,  särskilt  när  de används lokalt  i  en
blandning med hampfröolja eller sheasmör. Det är en bra strategi att blanda hampfröolja med oljan (1% olja
klarar sig, men 20-30% vore idealiskt) och tillsätt sedan några droppar av det i badet varje dag. Det kommer att
lämna en tunn film på hela kroppen och det är vanligtvis allt som behövs (eller åtminstone för underhåll). Ta
bilder  och videor,  förbättringen kommer att  gå väldigt  snabbt.  Klådan och irritationen försvinner  på några
sekunder eller minuter, och eksemet ska helt enkelt försvinna inom en vecka eller mer. Bästa hälsningar, JB

”Den röken är INTE hälsosam för barn eller mammor ... dumma mammor och vad säger du till dina barn? Olja
eller nada! Speciellt för barn! ” Naia
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- Jag skulle inte vara så radikal,  rökning eller  förångning har också fördelaktiga effekter,  till  exempel  mot
illamående hos gravida kvinnor. Det skadar inte barnet. J B

”Rök är inte så stor ... speciellt om du har tendenser till allergier ... bara säger. Jag klarar inte rök! Barnen kan
inte heller veta när de ska sluta ... om det är socker, koffein, mat etc. Du måste vara deras guide. Jag tror inte att
förespråka cannabisrökning är en bra idé för tonåringar. Säger bara. Bara min åsikt utifrån vad jag har sett. Kan
också distrahera från skolarbetet och viktiga frågor. ” Naia

- Jag brukade bli distraherad från skolarbete och viktiga frågor också, och vi hade inte alls cannabis tillgängligt
för oss. Allt som krävdes för mig var att se en snygg tjej någonstans och det var det för skolarbete och frågor
som var viktiga för andra men inte för mig.

Om du kontrollerar hur mycket te dina barn dricker, gå naturligtvis vidare och kontrollera hur mycket cannabis
de ska ta eller äta. Lycka till med det. Det är en fåfäng ansträngning, men jag är säker på att det kommer att
hålla många upptagna under de närmaste åren tills de inser hur säkert cannabis är och att det är praktiskt taget
omöjligt att överdosera det dödligt.

Så vem bryr sig om hur mycket av det någon får i sig? Jag gör inte. Jag bryr mig inte ens om hur många koppar
te eller kaffe människor dricker om dagen, tänk dig det. Varför skulle jag? Det är inte min sak. Och det spelar
ingen roll hur mycket av denna livräddande och förebyggande medicin någon får.

Ju mer olja du har i dig och ju oftare desto bättre för din hälsa. Det är den enda regeln som verkligen gäller. Till
människor i alla åldrar, inklusive barn och gravida mödrar. Om du inte gillar den här idén, kom över det, lär dig
att leva med det, det är det bästa du kan göra. Ingen reglering av cannabis kommer att fungera, det kan helt
enkelt inte regleras ändå. Dessutom finns det ingen anledning att reglera det. J B

”Jag  är  så  glad  över  att  äntligen  kunna  meddela  att  min  söta  pojke  använder  cannabis  för  att  bekämpa
biverkningarna av kemo och strålning OCH för att se till att han inte växer några nya tumörer! Denna medicin
har hjälpt honom oerhört. Innan han fick detta läkemedel kastade han ständigt upp, han skulle inte äta, han var
väldigt slö och sur ... nu äter han, han håller maten nere, han går upp i vikt och alla som har varit i närheten av
honom vet hur absolut glad han är. ”

- Jo, utan giftet i kroppen skulle barnet ha det mycket bättre. Det är verkligen meningslöst att använda kemo och
strålning tillsammans med oljan, det är som att ge patienten en motgift medan han pumpar gift i sina ådror. Olja
endast för bästa resultat. Läkare borde veta detta, det är inte så svårt att förstå att det inte är en bra idé att ge
barn gift när det inte är nödvändigt. J B

F. ”Jag är en ensamstående mamma på 29 år. Min son är nu 8 år och lever med måttlig autism. Jag skulle inte
ändra min mini mig för någonting i den här världen, förutom att göra hans liv lite lättare. Jag undrar om du har
fått några andra föräldrar som frågar om oljan? Eller några framgångshistorier med autism/Asperger? Om jag
bestämde mig för att gå denna väg, vilken typ av dosering skulle jag titta på? Jag uppskattar all information!
Tack. Från en frustrerad mamma och liten pojke. ”

A. ”Oljan är ungefär det enda som kan fungera”, sa Rick när jag läste detta för honom. Doseringsinstruktioner
och annan information om hur man producerar och använder oljan finns på vår webbplats och i Ricks e-bok. Jag
har hjälpt en hel del autistiska barn tidigare, och detta läkemedel gör underverk för dem.

Barn älskar att ta detta läkemedel, de är inte fördomsfulla, de vet inte att de ”gör något fel” och föräldrar tycker
mycket  om det  när  de  har  lite  tid  för  sig  själva.  För  bästa  resultat,  som alltid,  skulle  jag  börja  med  en
standardbehandling på 60 g, inga piller, och sedan skulle jag hålla barnet på en underhållsdos i en mängd han
valde för resten av hans långa och fredliga liv. Och barnet från videon borde göra exakt samma sak, om det alls
är möjligt. Bästa hälsningar, JB

Fr. Min fru har svår nedre ryggsmärta på grund av att hon är gravid i 7 månader, hon beskriver det som en
nervös ryckning som är extremt smärtsam. Jag försökte titta runt på din webbplats och här. Kommer RSO att
hjälpa smärtan dramatiskt? Har du en länk till ett tidigare ämne om detta ämne? Jag är orolig om de lägger
henne på kodein det kommer att skada barnet
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A. Jag skulle låta henne få i sig en liten dos av oljan och applicera oljan lokalt på ryggen. Ge henne en massage
med en blandning av olja och hampfröolja. Ja, det finns en god chans att kodein kan skada barnet. Oljan kan
inte och kommer inte att skada barnet på något sätt. J B

”Vilken är den yngsta personen du känner till som behandlas med RSO? Finns det ett behandlingsprotokoll för
barn? Medan vi hittills inte lyckats svänga mormors åsikt och kunna bota farfar. Jag har en 2 år gammal med
okända magproblem (ja, hon har gått i "medicinsk" behandling i över ett år och alla piller, krämer, lotioner och
Big Pharma -drycker har misslyckats. De lutar nu mot ett proteinsyndrom. Uppenbarligen en 25lb barn kan inte
hantera samma dos som en 175lb man, så rekommenderar du det alls för pediatriska applikationer? ”Sara

- Gravida mödrar ska använda oljan och sedan öka dosen när de föder. Efter födseln ska mammor äta små doser
av oljan för att se till att barnet utvecklas på ett optimalt sätt.

Så, om du frågar mig, min yngsta patient var minus åtta månader gammal och mår fortfarande bra, han är det
bäst utvecklade barnet på sitt dagis och började prata tidigare än de flesta andra. Hans mamma använde oljan
innan hon födde honom, och barnet fick också oljan efter vaccination med ett hexavaccin för att säkerställa att
de farliga kemikalierna kommer att spolas ur kroppen så snabbt som möjligt.

Cannabisolja är ett säkert läkemedel för människor i alla åldrar. Om du har problem med att förstå detta, se vad
oljan gör för eksem eller blöjutslag och kom sedan tillbaka och berätta att du aldrig skulle ge cannabis till ditt
barn. Allt du skulle höra från mig är att  en förälder som inte skulle ge cannabis som medicin till  sitt  barn
antingen är dåligt felinformerad, eller så är de psykopatiska sadister som tycker om att se andra lida.

Vet du hur effektiv oljan är mot tandvärk? Skulle du ge barnet olja för att bekämpa smärtan i samband med att
tänder växer? Jag skulle. Utan tvekan alls.

Dosering för barn är i princip densamma som för vuxna när du behandlar något allvarligt. Börja med en liten
dos tre gånger om dagen, vänja patienten vid det, öka dosen var fjärde dag eller så bekvämt och försök alltid att
få in så mycket medicin i patienten så snabbt som rimligen är möjligt, samtidigt som du ser till att de stannar i
sin komfortzon. J B

"En sjuksköterskekompis använde det på steg 3 -blöjutslag, borta över natten!" Alice

- För dem som tycker att barn inte ska använda cannabis. Vilken annan medicin skulle du vilja ge dem om inte
denna äldsta, säkraste naturmedicin som har använts i tusentals år? Eller kommer du att titta på er barn som
lider av alla dessa eksem och utslag utan anledning? Det är inte trevligt att göra, skulle jag säga. Speciellt när
det finns en så enkel lösning på alla dessa hudproblem.

Är det ok att se dina barn skrika av smärta när du helt enkelt kunde ge dem en droppe olja och de skulle vara
smärtfria? Hm? J B

”Neurokirurgen tittade på Spencers senaste MR och sa:” Den stora tumören på tallkottkörteln, och det råder
ingen tvekan om att det var en stor tumör, är BORT !!!! ” Sedan fortsatte han med att säga: ”Hjärnstamstumören
är helt förkalkad !! Det är mycket osannolikt att det kommer att växa, någonsin! ” Därefter sa han: "Jag tror
INTE att han har några tumörer på ryggraden, dessa små ljusfläckar ser INTE ut som tumörer för mig."

Jag fick reda på anledningen till att Spencers mentala status har förbättrats så drastiskt, är att tallkottstumören är
BORT !!! Neuron försökte säga att  det var kemo, men jag påpekade att  den tumören fortfarande var totalt
oförändrad, 30 dagar EFTER att vi slutade med kemo !! Hans svar? "Tja, jag antar att han är en lycklig unge,
vars tumör MAGISKT försvann !!!"

Magi? Nej. Chemo? NEJ, och det kan vi bevisa. Jag nämnde inte cannabisolja. Han var MYCKET insisterande
på att vi omedelbart skulle göra en annan MR för att bekräfta hans åsikter. Han sa att han skulle ringa sitt kontor
redan andra gången vi bokar tid för MR. Så där har ni det folk! Neurolog bekräftade,  CANNABIS KILLS
CANCER Peeps! Corrie

"Kan administratören berätta vilken typ av dosering som ska ges till en åttaåring som har skickats hem för att
dö?" Ricardo
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- Börja med en liten dos, se hur barnet svarar och öka dosen så snabbt barnet kan ta den. Tre gånger om dagen.
Vanligtvis är de fulla av piller när de skickas hem för att dö, så du vill avgifta dem först eftersom du inte vet vad
interaktionen  kommer  att  göra,  vanligtvis  är  det  inte  särskilt  trevligt  vad  interaktionen  med  de  dödliga
kemikalierna gör. Men det är för att oljan försöker rengöra bordet så att det kan börja fungera.

Eller, om du inte har något att förlora, kan du också börja med en stor mängd olja och sätta patienten i ett
tillstånd  av  kontrollerad  koma på  det  sättet.  Det  är  vad  jag  förmodligen  skulle  göra,  men  det  är  upp till
föräldrarna vilken behandlingsriktning de väljer.

Allt jag vet är att aggressiva sjukdomar ska behandlas aggressivt. Och jag vet också att i allmänhet, ju mer olja
du lyckas få in i patienten och ju snabbare du gör det, desto större är chansen att lyckas och överleva. Men jag
vet också att doseringsanvisningarna nämns av en anledning.

Om det var mitt barn skulle jag fylla honom full av olja, det vet jag säkert. Barnet skulle simma i det och jag
skulle sannolikt inte låta någon läkare komma nära honom eller henne. Men det är jag och jag vet vad jag ska
göra. Bästa hälsningar, JB

Suppositorier

Suppositorier med Rick Simpson Oil (RSO) är en välsignelse för alla kvinnor med PMS-relaterade problem
samt  för  alla  med  hemorrojder,  Crohns,  tarm-  och  tarmproblem  etc.  De  är  också  bra  för  andning  och
lungsjukdomar, för att inte tala om influensakontroll. De ger en mycket behaglig långvarig känsla i kroppen. Jag
har ännu inte sett någon som inte gillade att ta dem efter att de övervann sina första tveksamheter. ” J B

HUR MAN GÖR TILLÄGG?

Smält kakaosmör, tillsätt olja, cirka 1-2 g olja per 100 g smält kakaosmör till att börja med. Öka sedan dosen
var fjärde dag tills patienten använder cirka 0,33 g av oljan i varje suppositorium.

1 g (totalvikt) suppositorier för barn, 2 g för vuxna, 3 g (bollar) för vaginala problem.

0,01-0,02g olja per suppositorium fungerar bra för nybörjare. Om du startar någon med 0,05 g i en suppo,
kommer de antagligen inte att känna det mycket heller, men det är bättre att börja med en liten dos (för dem
som aldrig har provat hampa tidigare etc.). Doser på upp till 0,005 g THC tolereras vanligtvis utan några eller
knappt några symptom alls.

Den riktiga RSO är mycket potent och du vet aldrig hur exakt en patient kommer att reagera (blodtryck etc.),
men suppositorier skulle vara ett bra sätt att vänja människor vid oljan.

Det intressanta med suppositorier är hur de verkar öppna lungorna och göra andningen mycket lättare inom 20
minuter - en dröm som går i uppfyllelse för många med KOL eller astma etc. Patienter har också använt dem för
att behandla psoriasis, högt blodtryck, Crohns, PMS -kramper etc.

Du kan också lägga till andra naturliga oljor i suppositorierna, det beror på vad du vill ha dem till och vad syftet
är.  Helt  enkelt  till  några  naturmedicinska  webbplatser  och  läs  vad  olika  eteriska  oljor  gör  så  kan  du
experimentera så mycket som du anser nödvändigt.

Suppositorier är också ett bra sätt att behandla patienter som inte kan äta oljan eller inte kan hålla den i magen
av någon anledning.

För mig är det att döma av effekterna att ta oljan i suppositorier det bästa och trevligaste sättet att använda
hampa. Det låter och ser roligt ut först, det erkänner jag, men de som har försökt håller med. Kanske öppnar det
chakran från botten upp, vem vet, men det känns verkligen bra.

Kvinnor skulle älska att ta suppositorierna - de hjälper också till med alla möjliga bakterie- och virusinfektioner,
”partnerutbyte av mikrobiologisk information”, allergier mot kondomer och smörjmedel som används på dem
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etc. Har jag nämnt hur mycket oljan tar hand om ( nivåer) hormonella obalanser? Bästa hälsningar, Jindrich
Bayer

”Suppositorier med RSO kan också användas för alla slags vaginala problem, inklusive men inte begränsat till
jästinfektioner, HPV, kondylomata, herpes och många andra sjukdomar eller infektioner man inte nödvändigtvis
behöver drabbas av. Speciellt när de kan tas om hand så lätt med hjälp av oljan. ” J B

”Kan du ge mig råd om huruvida hampolja är säkert att använda under graviditeten? Det finns inte mycket info
där ute som jag kan hitta. Min vän har precis fått veta att hon har en navelcyst som kan orsaka blodproppar som
leder till att hennes barn dör. Jag har sett effekterna av hampolja och det goda det kan göra, jag är bara osäker
på om det är säkert under graviditeten. ” Christine

- Kära Christine, naturligtvis är det säkert att använda det, hampa har använts under graviditet och för smärtor
också i århundraden. Jag rekommenderar att hon gör suppositorier med 0,01-0,06g olja i varje (börja med 1-2g
olja per 100g kakaosmör). Cystan försvinner inom flera veckor, eller så brukar det göra. Tre gånger om dagen,
och inga bekymmer, oljan kommer inte att skada barnet. Bästa hälsningar, JB

”JB, jag håller med suppositoriet men vilken typ av kakaosmör använder du? Ska jag få oraffinerat rent oblektat
kakaosmör? Kommer kokosolja också att fungera som en suppositoriebas? ” Sara

- Tja,  det är  upp till  dig vilket märke eller  vilken typ av kakaosmör du ska välja.  Kokosolja  kan vara för
rinnande. Kakaosmör fungerar bättre som suppositorier. J B

”Skulle någon ha några idéer om hur man ger hampolja till någon genom ett matningsrör? Jag har blandat det
med olivolja för att det inte ska bli så tjockt, men jag är fortfarande rädd för att det täpper till röret. Några
idéer?" Steven Havre

- Steven, det är alltid bäst att hitta ett sätt att administrera outspädd olja, det är den bästa vägen att gå. När du
inte hittar ett sätt kan du blanda det med patientens mat och få dem att äta det på det sättet. Ja, det kan täppa till
röret,  nämligen om oljan har en tjock konsistens. Vissa oljor är tjocka,  andra är mer rinnande. Men när du
värmer dem till kroppstemperatur bör de vara tillräckligt rinnande för att inte täppa till röret.

Ett annat sätt är att ge det till patienter i suppositorier med kakaosmör. Ändå är att äta oljan det bästa sättet att ta
detta  läkemedel,  när  det  är  möjligt.  Det  finns  många  sätt  att  administrera  oljan  och  det  är  ofta  väldigt
individuellt, så försök hitta ett sätt som passar patienten bäst. Bästa hälsningar, JB

"Exakt!  Jag  behandlar  min  mamma,  hon  har  halscancer  och  har  successivt  administrerat  det  genom
matningsröret, värm det lite och jag blandar det med kokosolja! Aldrig täppt röret! ” Steve

”Jag ger det till min son genom hans matningsrör när han inte kommer att svälja det - jag häller mycket varmt
vatten på oljan i en kopp, sedan försvinner det, sedan lägger jag till lite kallare vatten (inte för mycket) så att
vattnet blir inte för varmt, häll det sedan i röret. Det har fungerat ganska bra även om olja ibland rör röret lite
men det har aldrig blockerats. Hemligheten är att hälla ner den medan den fortfarande är väldigt varm. ” Angela

”Jag vet att det låter hemskt, men lite coca cola genom röret för att spola det efter att ha administrerat viskösa
saker, eller bara för att rengöra träskor i allmänhet fungerar bra. Ett gammalt RN -vänteläge. ” Ellen

Kirurgi eller olja?

"Du skulle aldrig ta mina bröst när jag kan äta RSO !!" Chloe

”Själva  idén  att  bröstcancer  är  en”  procentuell  risk  ”är  en  fullständig  lögn.  I  verkligheten  har  alla
cancermikrotumörer  i  kroppen,  inklusive  jag  själv.  Cancer  är  inte  en  sjukdom  du  bara  "får"  som  att
slumpmässigt träffas av blixtnedslag. Det är något du måste ”hantera” eller ”förhindra” dag för dag, måltid för
måltid, genom ett livsstilsval som innebär tillskott av D-vitamin, näring, supermat, grönsakssaft och undvikande
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av cancerframkallande kemikalier och strålning. Så när en läkare säger att du har en "chans" att få cancer, är det
han antyder att du inte har kontroll över cancer, och det är en ren lögn. Cancerkvackelverk med andra ord. ”

- När du har en "chans" att få cancer, gå helt enkelt på oljan. Det är ett mycket hälsosammare och säkrare
alternativ. ” J B

”Se på cancer eller annan allvarlig sjukdom som om det var en brand. Ju större elden, desto mer kraft behöver
du för att släcka den.

Så skulle du hellre använda hundra hinkar vatten (RSO) eller ett glas vatten (andra typer av olja) om ditt eget
hus brann? Eller skulle du vilja se professionella brandmän komma och hjälpa dig med det? Det är vad jag
skulle föredra, men de nuvarande brandmännen, det vill säga läkare, får inte ens använda vatten för att släcka
alla dessa bränder och de vet inte ens hur de ska använda det efter alla årtionden av indoktrinering, hjärntvätt
och att inte använda cannabis i medicin.

Är det vettigt  för dig att  någon skulle  skicka expert  brandmän till  en stor brand i  staden och inte  lät  dem
använda vatten, det vill säga den mest grundläggande och traditionella formen att bekämpa eld? Inte för mig.
Men ändå är det precis vad makthavarna gjorde mot det medicinska system vi har idag.

Massor av bränder, inget vatten, dvs massor av extraarbete för brandmän/läkare som inte kan göra sitt jobb på
bästa sätt. Det är inte så det ska vara, tycker jag. De borde ha den bästa utrustningen och de bästa verktygen för
sitt jobb, eller hur? Det är vad jag skulle göra om jag var deras chef/regering. Är det något fel med att se på det
här sättet? Jag tror inte det. ” J B
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PMS, klimakteriet

”Det här är en sak som särskilt hampa och hampolja är det bästa som finns, men ingen. Du hittar helt enkelt
inget som kan eller skulle hjälpa bättre än hampa. Det kommer att hjälpa till att återställa hormonbalansen och
ta bort kanten på aggressionen, humörsvängningar etc. Det hjälper också till att lindra premenstruell smärta och
kramper, oroliga känslor, ångest etc.

Om jag såg en kvinna börja bete sig konstigt på grund av PMS-relaterade hormonella obalanser i hennes kropp,
skulle jag ge henne hampa omedelbart i alla möjliga former eller former. Jag ser ingen anledning till att någon
ska lida i onödan. För att inte tala om att när man lider så lider alla runt omkring dem följaktligen, vilket alla
som har haft att göra med en premenstruell kvinna kan bekräfta. Jag skulle låta henne äta oljan, använda den i
ett suppositorium och jag skulle inte försumma aktuell användning på hennes mage och rygg. Hon kommer att
gilla det eftersom det kommer att ta bort smärtan och förbättra hennes hud på dessa delar. Jag skulle också röka
lite olja med henne så att hon visste att hon ”inte är ensam” och att någon bryr sig.

Med hampa behöver menstruation inte vara en frustrerande och obehaglig upplevelse för alla inblandade. ”JB

F. För helvete, JB ... hon klarade sig bra, TILL antiostrogenskotten. De gör henne dödssjuk.

A. Överraskning, överraskning, Valerie. "Håll dig borta från läkare" är spelregeln för tillfället. Vi säger det inte
av nöje, det är en verklighet. Patienterna brukar göra bra på oljan tills medicinska experter ingriper och skruvar
upp det med några onödiga mycket alternativa och experimentella kemiska mediciner. Så tills läkare lär sig hur
man  använder  detta  läkemedel  på  rätt  sätt  är  det  verkligen  säkrast  att  hålla  sig  borta  från  dem  (om
omständigheterna tillåter det förstås). Hon behöver inte skotten, hon behöver få i sig så mycket olja som möjligt
så snabbt hon kan för att ångra skadan från tidigare medicinska behandlingar och för att få hennes tillstånd
under kontroll. Om oljan inte hjälper är det högst osannolikt att något annat skulle göra det. J B

Kroppsviktreglering

”Hampolja är en bra avgiftare och det är inte ovanligt att personer som är överviktiga tappar många kilo under
behandlingen. Det är nästan som om oljan vet vad du ska väga och med tiden kommer det att ta din kropp till
den nivån. I mitt eget fall tog oljan av mig cirka 30 kilo, men jag har sett många människor förlora mycket mer.

När du intar hampolja är det inte som att vara på en diet. Du kan äta så mycket du vill och vad du vill. Oljan
verkar naturligtvis dämpa en överviktig persons aptit och jag vet inget bättre eller säkrare sätt att gå ner i vikt.
Dessutom kan det stimulera aptiten hos en person som behöver gå upp i vikt.

Det är precis som jag sa, oljan vill få tillbaka din kropp till en hälsosam vikt oavsett om du är underviktig eller
överviktig. Om du skulle vilja äta någon typ av diet är det ditt val, men jag föredrar att inte äta kaninmat hela
tiden.

Dessutom finner jag i min ålder verkligen ingen glädje i att göra alla typer av övningar, så om jag ville gå ner i
vikt skulle detta inte vara ett alternativ. Om jag vill gå ner några kilo vet jag hur man gör det utan dieter eller
träning och nu är du också medveten om hur detta kan uppnås själv. När denna underbara olja väl blir mer
tillgänglig, på kort tid, kommer de som nu är överviktiga eller underviktiga sannolikt inte att förbli så länge. Att
vara överviktig kan orsaka en tidig död, så om du bär några kilo extra vet du nu hur du ska hantera problemet.

Menar du det på allvar att det kan ta av övervikt utan träning?

Ja, hampolja kan gå ner i vikt utan träning och jag är ett levande bevis. Om jag tar av mig tröjan ser jag ut som
någon som har tränat mycket och min kropp har rätt vikt för en man i min längd.
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När jag var yngre simmade jag mycket, men nu sedan jag tappade den övervikt jag hade på mig kan du se alla
mina magmuskler igen. Jag har inte ens kärlekshandtag, bara ett muskelband på varje sida och jag gör inga
övningar. Om du vill uppleva detsamma är det bara att följa mitt exempel och snart börjar din kropp se ut som
den ska. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

”Min son använder Simpson -olja för sin Crohns men jag hör att det kan hjälpa till att gå ner i vikt. I så fall hur?
" Krystal

- Ja, det kan, ät oljan så går du ner i vikt om du är överviktig och går upp i vikt när du är underviktig. Fråga mig
inte varför, fråga mig inte hur det är möjligt, jag vet inte svaret. Det händer helt enkelt. Jag gick ner 50 kilo själv
på  oljan  och  tro  mig  jag  försökte  mitt  bästa  för  att  motbevisa  Rick.  Men  jag  misslyckades  och  oljan
återupplivade mina muskler också. Det var konstigt och svårt att tro, jag erkänner. Men jag har inget emot att
jag tappade all den vikten utan en svettdroppe och utan träning. Egentligen var det ganska trevligt och jag hade
inget emot den goda sömnen som kom som den enda anmärkningsvärda bieffekten av att använda oljan. J B

Ångest, Paranoia

”Jag tror att ångest och paranoia med användningen av detta läkemedel kan minskas kraftigt om systemet bara
skulle  sluta  arrestera  människor  för  att  använda det.  När  jag  påbörjar  behandling  med oljan  säger  jag  till
patienterna: "Om oljan gör dig sömnig, kämpa inte mot den."

Vissa människor kan bli oroliga när de försöker övervinna den avslappnande effekten av detta läkemedel när det
de verkligen borde göra är att bara slappna av och inte bekämpa dessa effekter. Många sorter av hampa har en
mycket låg potential  att orsaka ångest, men det finns några stammar som gör det. Om patienter känner sig
obekväma med oljan de försöker använda i sådana fall, råder jag dem ofta att göra medicinen av en stam som
kommer att orsaka mindre problem.

Om detta läkemedels användning endast var lagligt, är jag säker på att det skulle ta bort mycket av ångesten i
samband  med  dess  användning.  Vissa  påfrestningar  kan  också  producera  mer  ångest  än  andra,  så  om du
upplever sådana känslor kan helt enkelt byta stammar eliminera problemet. Många tycker att användning av
ämnen som mörk choklad och cayennepeppar är ganska effektivt för att minska sin ångest och minska deras
puls. Det viktigaste att komma ihåg vid användning av denna medicin är att komma ihåg att det är den säkraste
medicinen på jorden.

Användningen  av  detta  ämne  skadar  inte  och  om  patienten  upplever  ångest,  orsakas  det  ganska  ofta  av
patienterna själva eftersom de blir upparbetade utan anledning. Eller ofta kan läkemedel som en patient onödigt
försöker få i sig vara ett problem som kan ge dem symtom på ångest. Men detta åtgärdas lätt i de flesta fall
genom att helt enkelt ta bort dessa skadliga kemiska mediciner. Dessutom finns det också ett naturligt ämne
som våra kroppar producerar kallas citikolin som också ska vara effektivt för att behandla ångest. Jag får veta
att citicolin finns i 70 länder, så om du bara går på internet bör du ha lite problem med att hitta det du behöver.

Det tar ett tag att vänja sig vid hampoljans effekter och nybörjare kan uppleva viss ångest. Men på kort tid
kommer de flesta att bli bekväma med dess användning och ångesten kommer bara att försvinna. Faktum är att
när patienterna har vant sig vid oljens effekter skrattar de ofta om hur det hade skrämt dem så illa i början.

Ganska ofta kontaktas jag fortfarande av patienter som försökte använda en sativa -stam för att producera sin
medicinering och ofta kan effekterna av en stark sativa orsaka ångest. Detta fortsätter att hända även om jag
många gånger har sagt att sådana stammar inte ska användas eftersom de är för energigivande.

Du vill inte att en patient ska få energi, du måste använda en stark lugnande indikator för att hjälpa honom eller
henne att slappna av och läka medan han sover. Jag hatar att se människor slösa bort sin tid och sina pengar på
att försöka producera olja från fel stammar, men det är ofta det som händer när våra instruktioner inte följs. Med
lite ansträngning är jag säker på att vi kan utveckla bra medicinska sorter som inte kommer att producera någon
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ångest alls. Men detta kan inte åstadkommas på rätt sätt förrän vi har friheten att göra den enkla forskning som
krävs. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Depression

”Jag har funnit att både sativa- och indica -stammar är effektiva vid behandling av depression. Ändå använder
jag  sällan  sativa  stammar  för  att  behandla  människor  på  grund av deras  energigivande  effekter.  De flesta
patienter  som  kommer  till  mig  har  en  allvarlig  sjukdom  och  jag  vill  inte  att  de  ska  få  energi  under
läkningsprocessen.

Jag tycker att sömnen och vilan som en bra indicaolja ger är den mest fördelaktiga för de allra flesta medicinska
tillstånd. Olja från en bra indica -sort är mycket effektiv vid behandling av depression och kan ofta eliminera
detta  problem på  mycket  kort  tid.  De flesta  som har  kommit  till  mig  var  deprimerade  på grund av  andra
förhållanden de led av. När tillståndet botas eller bringas under kontroll, försvinner det deprimerade tillståndet
de upplevde bara. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Multipel skleros (MS)

Vad är dina erfarenheter av att bota multipel skleros? Många vet redan att hampa kan hjälpa, men vet inte 
hur man använder det.

”Nyligen fick vi en rapport från en kvinna som lider av MS som intog två uns högkvalitativ hampolja för ett år
sedan för hennes tillstånd. Effekten av oljebehandlingen var mycket framgångsrik och även om hon inte har fått
i sig någon olja under det senaste året förblir hon vid god hälsa. Enligt min erfarenhet kan multipel skleros ofta
botas, men för människor som har lidit i flera år med detta tillstånd kommer det att ta tid att ångra den skada
sjukdomen har orsakat. Många MS -patienter röker hampa för lättnad, men att använda hampa på detta sätt
kommer inte att bota dem och sjukdomen kommer att fortsätta utvecklas.

Det enda sättet jag vet att behandla MS och skadan i samband med denna sjukdom effektivt är att inta oljan
regelbundet tills den har botats eller kommit under kontroll. Om du har MS, gör dig själv en tjänst och prova
denna medicin. Livet ska handla om att leva, inte att lida, så varför ska en patient låta detta tillstånd förstöra
deras liv när det kan behandlas på ett effektivt sätt? Jag känner till patienter med denna störning som inte längre
kunde gå ordentligt, men efter bara några veckors intag av oljan kunde de gå normalt igen. MS är bara ett av
många tillstånd som läkare säger att  det inte  går  att  bota,  istället  säger de till  oss att  de bara kan hantera
symptomen, medan själva sjukdomen fortsätter att ta ut sin rätt. Om du vill bevisa att din läkare har fel, ge oljan
ett försök och börja leva för en förändring och när du gör det, Jag är säker på att du kommer att inse att killen i
den vita kappan inte alltid har alla svar. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Missbruk

”Jag  har  nyligen  observerat  att  en  dödligt  sjuk  morfinberoende  cancerpatient  slocknar  i  morfin”  KALL
TURKIET ”.  När hon väl var  borta från morfin blev hon hungrig; var  inte  längre förstoppad;  sov mycket
ordentligt och hennes smärta kontrollerades mycket bättre.

Hon  blir  också  sammanhängande  igen.  FANTASTISK.  Om  jag  inte  själv  hade  sett  denna  180  graders
förändring  hade  jag  ALDRIG trott  det.  Jag  har  aldrig  tidigare  varit  pro-marijuana,  men  denna  personliga
observation gjorde mig till en troende. ” Janice
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”En sak har jag märkt nu när jag har tagit RSO i 3 månader nu, det blev nästan av med mitt sug efter alkohol.
Jag hade en drink eller två varje kväll men nu vill jag sällan ha en drink och när jag gör det dricker jag inte så
mycket, jag märkte också att mina byxor har varit mycket lösare. Jag har gått ner 10 kg. Det enda jag gör
mindre av är att dricka alkohol.

Jag äter fortfarande samma sak och nappar fortfarande på blandade nötter, kakor etc. på natten när jag har mums
och jag kanske till och med äter mer än innan oljan. Ja oljan kan göra dig hungrig.

Så antingen bristen på alkohol eller oljan har fått mig att gå ner 10 kg på 3 månader. Och jag var inte riktigt
överviktig, 5 '10 "och ungefär 198lbs. När jag var yngre var jag alltid ca 186 kg och passform. Nu är jag nere på
187lb senast jag kollade. Hur som helst, oljan eller bristen på alkohol fick mig att gå ner i vikt. Bara en glad
bieffekt. ” Scott

”Opiater gör mig förstoppad, illamående, det är svårt att få rätt dos för effektiv lindring. De gör mig "woozy",
gör det osäkert att köra och fortsätta. Marijuana gör det inte. Nog sagt." Fred

”15 års opiatmissbruk botat av oljan. Jag hade inte testat om det inte vore för Rick. Så jag måste säga att jag
verkligen är skyldig honom mitt liv så jag är nu en av hans största supportrar. Jag hade alltid rökt men det
hjälpte aldrig med den smärta jag skulle få av att vara på piller. Jag ville bara dö så många gånger eftersom jag
inte längre var ansvarig för mitt liv. Jag kan säga på grund av RSO. Jag är INTE på morfin, oxy, perc, vic eller
suboxin ... det fick mig att bli av med allt !!!!! Och jag är 40 n känner 20 igen. Min artrit som jag brukade känna
varje morgon är nu BORT. Jag har tagit oljan internt 10 gånger och mitt liv har börjat igen. Det finns inga ord
för att uttrycka hur tacksam jag är. Om du är på piller börjar du med att ta din olja på natten om du inte har en
vecka att bara sova, då skulle jag gå den vägen. Pm mig om du har några frågor. " Rebecca

"Cannabis fick mig att bli av med Benzos efter över 30 års missbruk för mer än 158 år sedan, utan det, som jag
fortsatte som jag var, hade jag varit död nu ..." Phil

"Jag tar bort alla smärtstillande mediciner och kan nu fungera - jag önskar att fler kunde lita på naturens kraft!"
Stämma

Sov, sömnlöshet

”När det gäller sömnlöshet finns det inget bättre än korrekt producerad olja från en bra indica -stam för att ge en
person den sömn de behöver. Effekterna av min huvudskada lämnade mig med det som bäst kan beskrivas som
en stämgaffel som blev galen i mitt huvud. Detta höga ljud gjorde det omöjligt för mig att sova och jag kunde
inte få resten jag behövde. Det medicinska systemet gav mig många olika mediciner för detta tillstånd men
ingenting fungerade. Ofta stod jag kvar med fruktansvärda biverkningar av användningen av dessa läkemedel
som orsakade mig mer nöd än det tillstånd jag lider av.

Jag fann att bara röka hampa tillät mig att få mer vila än någon av de piller som det medicinska systemet gav
mig. När jag sedan började få i mig hampolja fick jag ännu mer lättnad och det var inte ovanligt att jag fick åtta
till tolv timmars oavbruten sömn.

I flera år innan jag tog oljan skulle jag gå upp mer trött än när jag hade lagt mig och jag fick väldigt lite vila på
natten. Sedan plötsligt efter att ha tagit oljan började jag vakna på morgonen väl utvilad och uppfriskad.

När många av oss blir äldre börjar vi uppleva sömnproblem och detta kan ha en mycket skadlig effekt på vår
allmänna hälsa och välbefinnande. Läkarna kan ge dig sömntabletter, men om du verkligen visste vad de var
gjorda av tvivlar jag på att du skulle vilja ha dem i kroppen.

En god natts sömn är inte bara trevligt att ha, det är en nödvändighet om du vill vara aktiv och frisk och det
finns inget bättre än hampolja för att ge din kropp den vila du behöver. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest
medicinska växten

”Aaryn: Jag tror att jag åt lite för stor bit ... men det är inte dåligt! Det är kanske bara dags att sova.
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- Hur var sömnen, Aaryn? J B

Aaryn: Jättebra! Jag vilar fortfarande! Jag upptäcker att det redan hjälper mot min depression och ångest. Oljan
får mig att skratta, lol.

Jag hade en annan patient här som jag visade hur man gör oljan och han har också ångest. Han skrattade också.
Det var bra.

Jag äter en risstorlek 4 gånger om dagen de senaste 2 dagarna, och jag har varit tvungen att andas in medicinen
mindre ofta och har minimal smärta. ”

- Så ska behandling av allvarlig sjukdom se ut, eller hur? Patienten sover, vaknar uppfräschad, skrattar mycket
om  sig  själv  och  dumheten  i  hela  situationen,  upplever  inte  stress,  ångest  eller  biverkningar  av  kemiska
läkemedel etc. Jag personligen skulle verkligen gilla detta mycket. ” J B

”Jag är på hampoljan under flera förhållanden och jag har aldrig sovit så bra eller mått så bra ... Tack Rick
Simpson & JB för att få ut budskapet att denna växt gör underverk för allt man kan tänka sig !! Bara GÖR det
folk och se själv !! Det är det enda sättet att du blir en sann troende, lita på mig !! ” Val

- Tack, Val. Det är sant att ingenting slår personlig erfarenhet av vad oljan kan göra. När du väl har provat det,
till exempel på en brännskada eller myggbett och klådan och smärtan försvinner på några sekunder, kan alla
berätta vad de vill och du kommer att veta att de kan berätta vad de vill, men oljan kommer fortfarande att vara
den bästa medicinen som finns. Och du kommer att vilja ha en hink med det hemma, bara om något hände.

Du behöver inte lita på ett ord vi säger, gör bara oljan, hitta någon med brännskador, hudcancer, diabetiskt sår,
applicera det sedan lokalt och se vad som händer. Kom då ihåg att samma sak kommer att hända inuti din kropp
när du äter oljan, och det är ungefär allt du behöver veta, verkligen. J B

"Vissa människor är bara okunniga och rädda ... På grund av Rick Simpson har jag själv kunnat gå ner på mina
smärtstillande medel avsevärt, jag menar att jag tog 60 mg OxyContin 3 på morgonen och 3 vid sänggåendet
och hade tagit dem i över 8 år ... Det sugde!

Nu sedan jag startade oljan tar jag bara 1 på morgonen och 1 på kvällen! Prata om ett mirakel åtminstone så ser
jag det! Läkarna sa till mig att jag aldrig skulle kunna gå ner eller sluta ta dem. Pojke, gjorde "Rick Simpson"
och jag bevisar att mina läkare har fel.

Jag gör det och jag mår bättre än jag tog de jävla giftpillerna! Trots att jag tog en så hög dos av OxyContin hade
jag fortfarande ont, dag ut och dag in, sov inte och åt inte ...

Idag är jag smärtfri, sover normalt och äter mer! Och jag stoppar inte min strävan att få av dessa piller, jag
hoppas att när jag har varit på oljan i en månad kommer jag att bli helt av! Önska mig lycka till! ”Nancy

Jag har faktiskt schizofreni och jag använder medicinsk cannabis för biverkningar relaterade till mitt tillstånd,
till exempel ångest och sömnlöshet. Medicinen fungerar, sedan jag började medicinera oftare har jag kunnat
sova, vilket jag inte kunde förut.

Många av mina symtom uppträder när jag saknar sömn. Aldrig har jag upplevt röster under cannabis, jag känner
att det faktiskt skyddar mig från dem ... ”Jose

- Jag håller med, Jose, sömnbrist är orsaken till många psykiska tillstånd. Helt logiskt, när man inte har fått
tillräckligt med sömn, mår man inte lika bra som han/hon skulle göra efter tio timmars uppfriskande sömn efter
att ha ätit oljan. J B

”Ju mer lugnande desto bättre. Jag använder den på natten innan jag går och lägger mig och det fungerar. Jag
sover nu 8 timmar rakt ut. Vila har varit det allra bästa för mig. Styrkan på 80% och uppåt tar ett tag innan du
vänjer dig, men du kommer dit. Börja med 0,01 ml enligt anvisningarna och arbeta därifrån. Jag försökte starta
en 0,025 ... nästa gång tog jag bara 0,01 ml. 0,025 ml satte mig på soffan i 10 timmar. Var försiktig men kom
ihåg att ta den. Som sagt Nattid är rätt tid för mig. Kan fungera under dagen och VILA på natten. ” John
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”Jag ger oljan till min fästman (Jason) och han tar inte mycket och det gör honom så trött. Han sover större
delen av dagen. Jag kommer att ta bort honom från det för en dag eller två bara för att se vilka förändringar det
gör ... så kanske ge honom en liten bit 1/2 ris (åtminstone det var vad vi har läst) kanske vi stötte på det för
snabbt för honom. ” Jason

- Jason, den sömniga känslan är ok och du vill att patienten ska sova så mycket som möjligt. Den lugnande
effekten försvinner om några veckor men det är inget oönskat, tvärtom. Bästa hälsningar, JB

F: Ska göra några idag för en man som de vita rockarna har sagt att han har två veckor kvar att leva och att de
inte kan göra något mer för honom. Jag hoppas få goda nyheter för alla snart. Försöker också få honom att sluta
röka och ändra sin kost och mer för att ge hans immunförsvar en chans. Tack Rick och JB för din kunskap och
för att ge oss ett riktigt botemedel.

A: Dave, låt honom röka, det spelar ingen roll om han äter oljan. Dessutom kommer han att sova mycket, så han
kommer att röka så mycket ändå.

När det gäller att ändra kosten nu, ja, han borde ändra det rimligt men inte drastiskt, låt honom äta vad han
känner för. Inte nödvändigtvis en korv, men något rimligt, Öka kroppens pH, få honom att äta frön från två
äpplen varje dag. Det viktigaste är att få i sig så mycket olja som möjligt så snabbt som möjligt. Det finns
fortfarande en chans. Kombinera att äta olja, suppositorier, förångning och aktuell användning för bästa resultat.
Även om han inte klarar det kommer han att leva en maximal livskvalitet till slutet, och det är också mycket
viktigt. Jag är säker på att det kommer att vara mer än två veckor, men vi får se. Läkare har inte alltid rätt i sina
förutsägelser när oljan spelar in. Bästa hälsningar, JB

”Jag sover mycket lugnt och längre än vanligt. När jag väl är uppe känner jag mig mycket utvilad, inte groggy
som när jag röker. ” Terry

”Jag sover gott och drömmer men jag vaknar groggy. Tar timmar att komma på och sedan varar det länge,
länge. Jag använder den varje kväll. Det tar bort min artritvärk och låter mig sova. ” Katherine

”Jag har cancer och sömnapné. Jag får inte bara fantastisk sömn, jag vaknar inte av värmevallningar. Det är en
välsignelse. ” Stephanie

"Det känns som att vara lyckligt död!" Mal

”Mitt sinne utan det är som en trafikstockning i New York. Med det - det underlättar det i ett Zen Garden -
tillstånd medan det fortfarande fungerar på en normal nivå. ” Andris

”Jag har haft en sömnstörning i 20 år, RSO -olja har hjälpt mig att sova för första gången och jag är smärtfri när
jag vaknar! Jippie!" Bonnie

”Jag har en diskbråck som pressar på ischiasnerven och orsakar kraftig smärta från nedre delen av mitt vänstra
ben till mina tår. Jag tog 3 ibuprofen var fjärde timme bara för att jag skulle kunna gå upp ur sängen och kunna
gå.  Jag började ta oljan för nästan två veckor sedan för smärtan och inflammationen.  Jag kräver nu ingen
ibuprofen, jag sover bättre än jag kanske någonsin har gjort, mina kollegor har kommenterat mina bättre humör
och övergripande lycka. JAG MÅR BRA!" Jennifer

Har gett min 14 -åriga Pit oljan i 4 veckor nu mot cancer. Hon blir ibland lite "ryckig" och full när jag ger henne
för mycket, men när hektiken försvinner, sover hon som en valp.

Hon vägrade att ta veterinärmedicin så vi fick lite olja istället.  Fortfarande tidiga dagar men jag registrerar
hennes framsteg. Det tog ungefär en vecka innan hon vände sig vid oljan och utvecklade aptiten igen. Jag är
svartsjuk, eftersom vi i detta skede bara har råd med oljan för hennes kärlek allas vackra berättelser! ”

”Jag har social fobi (bättre kallad social ångestsyndrom), depression och sömnlöshet. Tog aldrig oljan, för jag
kan inte hitta den här där jag bor, kan inte heller odla och extrahera den själv ... men jag rökte ungefär tio
gånger, vad jag kände var att efter första gången kunde jag sov nu när jag kände mig trött, jag hade min "hela
livet-ingen-depressiva månad", kände mig aldrig så lycklig (ingen depression) och med all den vitaliteten till
och med att ta de mest potenta medicinerna (som leder mig till andra hälsoproblem ) för det, min sociala ångest
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(fobi) minskade mycket och jag behövde inte vara "hög" för att känna det, om jag hade rökt en eller två dagar
innan  jag  måste  gå  ut  och  prata  med  andra  människor  ,  stanna  på  en  offentlig  plats  (vad  denna störning
omöjliggör),  NU KAN JAG GÖRA DET, kändes levande igen som en "normal  människa",  ingen medicin
gjorde det. Problemet är, på grund av lagar, örtens företräde,  plus sociala föreställningar och okunskap om
växten, kan jag inte ens röka det längre, vill inte bli "hög", vill bara leva igen utan de livsbegränsande frågorna.
Det finns mycket anonymt människor som lever som jag med någon form av fobi och andra störningar och jag
tror att oljan kan vara lösningen. ” Pablo

"Du kan fråga Rick och eller JB, vi har funnit att att använda en produkt som är 20-30% sativa är en av de bästa
kombinationerna för ångestrelaterade problem." Brewster

- Vi gillar att arbeta med indica dominant sativa kors med 20%THC eller mer, exakt av dessa skäl. Effekten av
de bästa oljorna är extremt potent och lugnande, men ändå euforisk och ännu bättre afrodisiakum. När du ger en
patient ett läkemedel med sådana effekter kan du vara nästan säker på att de kommer att tycka om att ta det.
Vem skulle inte? Du sover bra, du vaknar utvilad, euforisk och full av lust att göra någon glad. Vem skulle inte
gilla det? J B

”Jag uppskattar att lära mig om RSO varje dag och vad det har gjort för människor/ djur. Om denna olja gör vad
de säger, måste den skrällas från det högsta berget - inte tystas ner. Jag har inte haft personlig erfarenhet av det,
men skulle säkert göra det om jag eller någon jag brydde mig om skulle behöva det.

Under tiden läser jag så många inlägg som jag kan. Jag har ännu inte läst ett inlägg där det står "Tack Rick
Simpson - jag blev helt stenad, det var coolt, dude."

- Tack för ditt stöd, Debbie Nolan, jag är säker på att du kommer att skriva ett inlägg som kommer att säga
exakt det mycket snart. Känslan i kroppen när man intar rätt dos av rätt RSO för dem kan bara beskrivas som
"väldigt cool". Eller extremt cool. Eller kanske fantastiskt cool. Det är en av de trevligaste känslorna man kan
uppleva, det är väldigt naturligt, lugnande och lugnande.

Som vi säger har de bästa oljorna en mycket lugnande, men ändå euforisk effekt vid förtäring. Så du sover gott
och sedan vaknar du och fnissar som ett barn. Och när du sover bra och vaknar fnissande är det mer troligt att
du mår bra och vilar än när du inte sover bra och inte vaknar och fnissar. Och när du mår bra och vilad kommer
din kropp logiskt att läka och prestera bättre. Ingen raketvetenskap, som alltid med cannabismedicin. J B

”Även om endocannabinoidsystemet påverkar en mängd olika biologiska processer (såsom aptit och sömn), tror
experter att dess övergripande funktion är att reglera homeostas.

Homeostas  är  ett  nyckelelement  i  biologin  för  alla  levande  saker  och  beskrivs  bäst  som  förmågan  att
upprätthålla stabila inre förhållanden som är nödvändiga för överlevnad. Sjukdom är helt enkelt ett resultat av
någon aspekt av misslyckande med att uppnå homeostas, vilket gör endokannabinoidsystemet till ett unikt mål
för medicinska applikationer. ”

-Med andra ord handlar det om balansen. Ingenting nytt. J B

Glaukom, återställande syn

”DrDeramus och dess effekter kan lätt kontrolleras i de flesta fall eftersom många hampasorter är effektiva för
att  dramatiskt  minska  ögatrycket.  Det  är  inte  ovanligt  att  en  person som lider  av  glaukom som använder
hampolja ser en väsentlig förbättring av synen. Många patienter måste till  och med byta glasögon eftersom
deras gamla receptlinser nu är för starka.

Tycker du att det är vettigt att ögonläkare inte ens kommer att nämna cannabis trots att det har varit känt för att
vara effektivt sedan åtminstone 1800 -talet?
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Återigen är hampolja gjord av de rätta stammarna en mycket effektiv behandling för glaukom och jag vet inget
bättre eller säkrare för att minska ögatrycket. Hampens effekt på okulärt tryck har varit känd under mycket lång
tid, men det medicinska systemet försöker undvika att ens diskutera hampans användning för glaukom. Tyvärr
verkar det som att många läkare idag handlar mycket mer om pengar än om läkning. Jag kan inte förklara hur en
ögonläkare kan sitta där och se hur en patient långsamt blir blind och inte berätta för patienten vad hampa kan
göra för deras tillstånd. Alltför ofta, i slutändan, tappar patienterna sin syn helt och hållet eftersom de blindt
litade på sina läkares råd. Att låta en patient förlora sin förmåga att se rätt verkar inte betyda så mycket för
många ögonläkare. Än, Jag tycker att det de gör är skamligt och jag tycker väldigt synd om dem som har blivit
berövade deras syn utan anledning än girighet. ” Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

”Jag  gjorde  precis  ett  parti”  hampolja  ”för  ett  par  nätter  sedan  och  ett  parti  smör.  Jag  har  gett  en
hjärntumörpatient oljan, innan hon tog oljan var hon nästan blind, efter en månad av att ha tagit oljan har hennes
syn nästan återställts. Du skulle inte få samma resultat av smör. Du får medicinska resultat från smör, men oljan
är en mycket mer koncentrerad form av läkemedel, och det fungerar för nästan vad som helst, saker är bara
fantastiska. ”Dion

”Tagen oralt återställer min mammas syn. Hon är juridiskt blind i sitt vänstra öga. En skada lämnade henne utan
lins och flera operationer lämnade henne med glaukom. Hon har varit på RSO i ett och ett halvt år nu- använder
det dagligen. Hon märkte aldrig hur mycket syn som återvände förrän hon sminkade sig. Hon har varit blind i
det ögat i 40 år, så hon har tränat sig själv hur man applicerar ögonmakeup med stängda ögon. Det var det enda
sättet hon kunde applicera det på hennes goda öga var att stänga sitt goda öga och lämna henne helt blind. Tja,
sista gången hon stängde sitt goda öga började hon faktiskt se och fokusera ur sitt blinda öga. Hon sminkar sig
bara vid tillfällen så hon är inte riktigt säker på hur länge det var innan hennes syn började komma tillbaka, men
efter att ha varit på oljan i över ett år kan hon nu ta fram bilder, färger, och till och med läsa vissa saker från
hennes dåliga öga! Jag höll upp en påse Lays Chips och från andra sidan bordet kunde hon läsa lägger. Hon tror
att om hon hade fått en ny lins skulle hennes syn bli helt återställd. För att få en ny lins måste hon sättas upp på
en organdonatorlista- jag är inte säker på att hennes försäkring täcker något sådant så för tillfället- Denna olja
har gett henne ett mirakel-  ett  mirakel av syn där det en gång bara var mörker ! Så jag skulle säga INGA
DROPS BEHOV- Bara en stadig leverans! Nu, börja plantera ditt botemedel! Åh ja- hon har INGET BEVIS för
GLAUCOMA VARJE! ” Lindsay För att få en ny lins måste hon sättas upp på en organdonatorlista- jag är inte
säker på att hennes försäkring täcker något sådant så för tillfället- Denna olja har gett henne ett mirakel- ett
mirakel av syn där det en gång bara var mörker ! Så jag skulle säga INGA DROPS BEHOV- Bara en stadig
leverans!  Nu,  börja  plantera  ditt  botemedel!  Åh ja-  hon har  INGET BEVIS för  GLAUCOMA VARJE!  ”
Lindsay För att få en ny lins måste hon sättas upp på en organdonatorlista- jag är inte säker på att hennes
försäkring täcker något sådant så för tillfället- Denna olja har gett henne ett mirakel- ett mirakel av syn där det
en gång bara var mörker ! Så jag skulle säga INGA DROPS BEHOV- Bara en stadig leverans! Nu, börja
plantera ditt botemedel! Åh ja- hon har INGET BEVIS för GLAUCOMA VARJE! ” Lindsay

Sällsynta eller inte så vanliga sjukdomar och sjukdomar

F. Hej Rick/JB, har du någonsin hört talas om en sällsynt sjukdom Porfyri? Har du i så fall behandlat någon
med RSO och vad var resultatet?

A. Nej, det har jag inte. Men av vad jag har läst om det att döma ser jag ingen anledning till att oljan inte ska
hjälpa till att bota den eller få den under kontroll. Det kommer definitivt att hjälpa till med symptom på detta
sällsynta och säkert mycket obehagliga tillstånd.

Jag skulle följa protokollet på vår webbplats, jag skulle äta oljan och använda den i suppositorier (på så sätt
kommer  den  att  gå  direkt  i  blodomloppet).  Jag  skulle  använda  oljan  lokalt  i  en  tinktur  eller  salva  för
hudsjukdomar/manifestationer (det tar bort all klåda och annat obehag).
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Jag skulle äta minst 60 g under två eller tre månader, jag skulle inte använda några kemikalier, jag skulle helt
enkelt följa Rick Simpsons instruktioner. Om 60 g inte botar det eller tar det under kontroll,  skulle jag äta
ytterligare 120 g. Och om det inte skulle ge tillfredsställande resultat, skulle jag helt enkelt börja dunka oljan i
mig, en två tre gram om dagen eller ännu mer om jag kunde ta det, och jag skulle helt enkelt äta så mycket som
jag skulle ha så snabbt som möjligt . Varför? För när oljan inte hjälper dig är det ganska osannolikt att du hittar
något  annat  som  kommer  att  göra  det.  Dessutom  bör  aggressiva  sjukdomar  behandlas  aggressivt.  Bästa
hälsningar, JB

“Så goda nyheter  JB & RICK !!!  Jag gick  till  läkare  idag  för  mina  testresultat!  Min sköldkörtel  som var
underaktiv och medicinerad i 22 år är nu över aktiv! Jag har bara ätit RSO på heltid själv i en månad, jag
gnuggar också in en tinktur i halsen och jag ångar också RSO! Jag är så extatiskt glad över detta!

Han är en riktigt cool läkare som har varit där och stöttat mig genom allt detta och vet mycket väl, JAG ÄR
FAKTA ATT ANVÄNDA RSO OLJE! Eftersom han är läkare vill han fortfarande göra ett ultraljud på min
sköldkörtel för att kontrollera om det finns några knölar! Vad tycker du om ultraljudet?

Jag kommer alltid att ta denna olja med stolthet under resten av mina dagar, det känns rätt, det är hela poängen!
Receptbelagda läkemedel är ONDA! Jag har också många hälsoproblem som jag för närvarande behandlar med
denna underbara olja! Chiari missbildning typ 1 av hjärnstammen också jag har svår karpaltunnel och mycket
mer!

Jag är 45 år ung idag känner mig inte helt slagen och sårad som jag brukar känna! Nämnde jag att jag också
opererade  hjärnan  för  7  månader  sedan och  jag  har  inte  använt  narkotika  sedan  operationen  på  grund av
leversvikt från läkemedlen! Jag är verkligen ett bevis på att denna olja är från GUD! Detta är allt vi borde äta
som medicin!

Tack JB och Rick  för  allt  du gör  från djupet  av mitt  hjärta!  Inga fler  sköldkörtelmedicin,  YAY !!!!!!!!  ”
Margene

- Grattis, Margene. När det gäller ultraljudet, jag tror att du vet svaret. Ju mindre skanningar desto bättre, det är
allt jag kan säga.

Jag personligen skulle inte gå nära någon som inte skulle berätta för mig om oljan på 22 år men om du tror att
dessa människor fortfarande har något att berätta för dig, prata gärna med dem, nämligen om du verkligen är
intresserad av vad de har att säga om medicin. Men det är ungefär allt jag skulle låta dem göra, bara prata, på
det sättet kan de inte skada dig lika mycket som de skulle. De pratade översattes till ett "behov" att få i sig några
piller efter eget val.

Lycka till och håll dig borta från dem som tillbringade 22 år med att ge dig fel råd. Var glad att du överlevde
deras "behandlingar", andra hade inte så tur. J B

"Kan cannabisolja användas för att behandla rabies?" Aami

- Aami, ja, men det kommer sannolikt att kräva att patienten kommer i koma en tid, med mycket höga doser av
oljan, särskilt i avancerade fall. J B

”Min vårdgivare har en patient som diagnostiserats med Lupus och kvicksilverförgiftning i hela kroppen. Efter
ungefär ett år hittills med att använda sin hemlagade olja har kvicksilverförgiftning helt försvunnit och Lupus är
förbannat nästan borta. Hårsäckar har tagits varannan vecka för att se exakt vad och hur mycket gifter som finns
i hennes kropp för uppdateringar av hennes framgång. Verkligen fantastiskt vad som kan botas naturligt. Kostar
lite, men ändå friskare och värt ett liv! ” Jesse

”Jag fick diagnosen primär myeloid fibros, fick mediciner som hjälpte men inte var nöjda på grund av ökande
smärtor och ingen aptit och minskade blodtal, ökad mjälte, sömnlöshet. Efter att ha tagit den här medicinen i ett
år och kände mig ingen verklig grundläggande förändring bestämde jag mig för att testa RSO, bara 1 månad på
oljan, min smärta är obefintlig, aptiten har återvänt, blodtalet stiger, sover som en sten. ” Aguae
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”Jag använder den för att behandla min medicinska anomali ... flera sjukhus i mitt område säger att det inte
borde vara möjligt ... men RSO är fantastiskt ... Jag avvisar en VP -shunt i kroppen, jag har en bindvävssjukdom
och flera andra sällsynta problem ... 4 hjärnoperationer på 36 dagar och jag vägrade att fylla narkotika ... enbart
medicinsk marijuana, RSO och andning ... Jag har aldrig läkt så snabbt i mitt liv ... även som mina laboratorier
visar min kropp är så upprörd att min smärta faktiskt inte är så dålig ... ”Katie

”Följande är  från en herre  som var inblandad i  en allvarlig  bilolycka 1977. Han led av ansiktsförlamning,
tårkanaler fungerade inte, han var tvungen att använda ögonsmörjmedel, delvis synförlust på ett öga. Dessutom
hade han en huvudskada som resulterade i minnesproblem, talproblem. Han gick med en käpp och tillbringade
alla de senaste åren i smärta. Detta är från ett meddelande han skickade. == “Oljan reparerar mig på mobilnivå.
All ärrvävnad till höger är borta! Jag har nu rörelse i mitt högra öga. Jag kan till och med le, nu försvinner
förlamningen i ansiktet. Allt detta har hänt under de senaste 6 månaderna. En gång på grund av smärtan från
tumören ökade jag min dos till ett gram och en 11/2 gram per dag doserad under hela dagen. För några månader
sedan tittade jag på tv och jag insåg att jag kunde se höger sida av min näsa. Första gången jag har sett det sedan
1977. Jag började träna det. Jag har nu full rörelse. ” Cannabisolja ... inte bara för cancer Peeps. ” Corrie

Djur - Vittnesmål

”Jag behandlade min hunds tumör på hans öra med RSO ... Det var STORT och nu är det BORT !!!!” Andrea

”Min hund har ostersarkom (bencancer). Jag fick benet amputerat för en vecka sedan, och han ska börja med
kemo om en vecka. Med sin cancer sprider den sig oftast till lungorna, 95% av hundarna dör av lungcancer
inom ett år. Om det var din hund skulle du starta oljan nu och fortfarande göra kemo, eller ingen kemo och rak
olja? För människor börjar du med en riskorn, med en 70 lb hund, skulle du börja med en tredjedel av det två
gånger dagligen? Tack för att du läser detta och jag väntar med spänning på ditt svar. ” Eda

”Eda, oljan räddade vår dyrbara hund Sophie. Hon höll på att dö. Ge din hund oljan ASAP ... Chemo kommer
att döda henne. Böner med dig ... ”Brewster

”Jag fick bara riktigt  bra nyheter om mina vänners hund som jag bara måste  dela  med mig av! För några
månader  sedan  hade  hennes  pitbull  Maximus  en  tumör  inuti  ett  av  hans  bakben  som  växte  ur  kontroll.
Veterinären sa till min vän att hon var tvungen att betala över 3 000 kronor för att få sitt ben amputerat, annars
sprider det sig och han skulle dö inom ett år. Detta var ungefär 4 månader sedan. Då, när jag såg hennes status
om hans planerade operation, skickade jag ett meddelande till  henne och föreslog att man skulle ge honom
cannabisolja  istället.  Hon  tänkte  att  hon  skulle  prova  den  naturliga  behandlingen  innan  hon  gjorde  något
drastiskt och oåterkalleligt som amputation. Lyckligtvis för henne (och Maximus) hade hon redan ett Cannabis -
kort sedan hon bor i Kalifornien. Så hon gick till en apotek för cannabis och hämtade några. Hon matade honom
en droppe olja ungefär lika stor som en ärt, två gånger dagligen med sina måltider. Hon sa direkt att hon märkte
att  han hade mindre ont och kände sig mycket mer bekväm. Dessutom gick hans matvanor tillbaka till  det
normala. Efter några veckor kunde han till och med springa utan att halta, så hon avbröt hans operation och
fastnade för den naturliga behandlingen. Hon kom precis hem från en veterinärkontroll idag och fick reda på att
hans tumör är helt borta. Inga spår av tumören har lämnats kvar. Veterinären blev riktigt chockad när hon
berättade hur hon botade honom.

FYI: Detta är den tredje hunden jag känner till som har sparats av cannabisolja. Jag känner också massor av
människor som har räddats. Om du fortfarande tror att cannabis inte botar cancer, har du inte varit uppmärksam.
Jag  har  känt  sanningen  i  flera  år  nu,  och  jag  har  aldrig  hittat  någon,  varken  djur  eller  människa,  som
cannabisolja inte lyckats rädda. ” Lara

”Vissa barns lymfom T-cell CLCT-1-cancer är BORT! Vi kommer att gå till veterinären bara för tester var
tredje vecka för CBC för att mäta kalciumnivåer och FNA för att övervaka rödvitt blodtal för cancer-t-celler.
Hon behöver inte längre förskrivna läkemedel men vi kommer att behålla henne på Rick Simpson Oil som
botade cancern varje dag resten av hennes liv. Vi är en tacksam familj. ” Något barn behöver ett mirakel
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“Fantastisk historia! Jag gör och tar RSO för hälsovård eftersom min familj har haft mycket cancer. Jag började
ge den till mina hundar, eftersom de båda har små tumörer och min Shetlands fårhund har Discoid Lupus, en
form av hundlupus. Det är otroligt! På ett par veckor har en av hundens tumörer krympt med 70% och den
andra hunden med lupus gör det fantastiskt! För första gången på år läker hennes röda, svullna och smärtsamma
näsa! Jag har provat recept, steroider, kost och ingenting har hjälpt. RSO läker min hunds lupus, jag vet att den
kan hjälpa människor också! "Ashley

“Min  katt  fick  1/4  -1/3  kornris  i  storlek  2-3  gånger  om  dagen  för  att  behandla  och  söta  hans  kroniska
inflammatoriska UVI när flera omgångar vätskor, antibiotika och mediciner inte kunde också sätta honom på en
rå kost & han är inte hade det upprepas. Naturligtvis för cancer skulle du använda en högre dos. I allmänhet
försöker jag hitta den dos som inte verkar påverka dem för mycket drastiskt - det kommer aldrig att skada dem
men en ägare skulle märka sömnighet, inkontinens, eventuellt lite berusning. Naturligtvis bryr du dig inte om
cancer - bara arbeta upp dem så snabbt du kan till högre doser successivt.

Detta  är  för  "underhåll"  -  till  exempel  min  hund  som  hade  tagit  bort  ett  öga  från  glaukom  (och  gör
FANTASTISKT) riskerar att hennes andra öga får glaukom så jag doserar henne minst två gånger om dagen
med lite olja och har hittat en bra dos som inte orsakar inkontinens etc. men hon får fortfarande sin olja. Jag fick
henne att ta mer innan ögat enuc för smärta. Jag känner verkligen att oljan hjälpte henne mer än konventionella
smärtstillande  efter  operationen  också  -  första  dagen  eller  två  hade  hon  1-2  doser  veterinärmedicinska
smärtstillande läkemedel, sedan gick jag till endast RSO, dagen efter hennes operation hade hon redan ville
spela boll igen och var & är en glad tjej. Chloe kommer faktiskt att slicka RSO av mitt finger - till skillnad från
min katt som hatar det. LOL (…)

Jag tycker inte att RSO orsakar ångest hos djur - ljuskänslighet kan märkas med högre doser.

Jag använde till och med RSO på min iller - han var väldigt gammal och vaknade en dag av att han plötsligt var
väldigt svag, kanske fick han en stroke. Jag gav honom små doser av RSO hela dagen för att bara hålla honom
sovande - den kvällen verkade han vakna - skakade på huvudet och agerade som mina hundar gör när de äter
cannabis, jag bara lät honom sova tänkte vad hans kropp skulle gör åtminstone han har inte ont eller lider - jag
hade en halv aning om att han skulle vakna ok - tyvärr gick han bort men hans livskvalitet tills den sista dagen
var fantastisk så jag känner att RSO gav honom den bästa sista dagen möjlig. Jag vet att han inte hade ont och
han sov väldigt lugnt och jag vet att det inte var för mycket RSO eftersom han hade doserats på morgonen och
tidig eftermiddag då ingenting & jag hade kontrollerat honom väldigt sent den kvällen han sov bara - han kunde
vakna men han ville bara sova. ”

Whitney - Bästa livskvalitet fram till slutet, det är det som också spelar stor roll när oljan är inblandad. Tack, JB

”Igår fick Chloe, min 8 år gamla steriliserade Heeler foxterrier, diagnosen glaukom på ena ögat. Trycket var
mycket högt i hennes 1 öga och hon kan vara blind i det permanent. Vi gjorde akutbehandling med IV -vätskor
och mannitol och hon tar ett  par mediciner.  Trycket sjönk en del men inte mycket,  och hon njuter inte av
anpassningen till livet halvblind just nu. Jag vill behandla henne med RSO eftersom det har varit otroligt för
min bf och jag egen smärta och jag tror verkligen på oljan och de historier folk berättar här är otroliga. Jag vill
inte att Chloe ska få glaukom i det andra ögat och jag vill läka allt jag kan i det drabbade ögat. Jag förstår att
många husdjur har hjälpts av oljan och jag skulle bli så glad om Chloe kunde återhämta sin syn eller till och
med någon syn i det drabbade ögat ... Tack för all hjälp eller råd!

- Whitney, få henne helt enkelt på oljan. Vissa oljor är bättre för glaukom än andra. Det enklaste sättet att ta
reda på hur effektivt det kan vara är att ta en dos och titta på ögonen på morgonen. Om de är rena, leta efter en
annan stam eller kombination av stammar, om du har många saker att rengöra på dem är det troligtvis en bra
stam för att sänka det intraokulära trycket. Bästa hälsningar, JB

”Tack JB! Igår tyckte jag att vi gjorde några otroliga framsteg, ögat var klart (jag drog ut dem från hela dagen)
och eleven var inte helt utvidgad och även om det inte stämde med det andra ögatets pupil trodde jag att det
reagerade på ljus, men i morse ser det helt grumligt ut igen. Kanske i det starka ljuset som igår kommer det att
se bättre ut ... Hur mycket och hur ofta rekommenderar du att jag doserar henne? Hittills har jag gjort en mycket
liten ärtdos, hon är bara 30# och det verkar påverka henne, de här hundarna älskade alltid att äta stjälkar och löv

116



KUR FÖR KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLET

eller mörtar, få röken etc. så jag kan se när hon är drabbad av oljan också och det verkar påverka henne lite som
om hon åt stjälkar, men det oroar mig inte, jag känner att det betyder att det fungerar. Whitney

- Whitney, jag skulle ge det till henne med något gott två eller tre gånger om dagen. Ju mer du får i henne och
desto  snabbare,  desto  bättre.  Till  och  med  hon fick  sova  en  dag eller  två,  vem bryr  sig.  En  liten  hampa
framkallad koma kan inte skada. J B

"Det låter bra! Det ska jag göra idag. Hon var ganska jävla igår också. Tack för ett så snabbt svar JB! ” Whitney

“Min hund åt en del av en växt igår eftersom han visste att det skulle hjälpa hans mage efter att han hade fått i
sig kvarvarande kycklingmiddagsfett och åt en massa av det hon gick mycket och senare genom och sedan
vilade bekvämt. Gissa vad som fanns i hennes puke - potblad. Smart hund. ” Donna

”Hej JB, jag ger RSO till mina hästar. Jag hade faktiskt en skrämma förra veckan med min valack som har varit
sjuk, jag gav honom ungefär 1/3 gram av vår ISO -olja och han var så STOAD !! Han var bedövad. Så ... det
fungerar på hästar och om en 1/3 av ett gram är det lugnande på en häst, tänk dig de helande egenskaperna. Det
tog honom cirka 24 timmar att bli av med effekterna av det. Jag minskade hans orala dosering till ungefär ett
riskorn för underhåll. ” Ljung

"Tänk att det var tillbaka på 70 -talet FDA rapporterade först att cannabis dödade cancerceller ... allt jag vet är
att  min  kats  magcancer  verkar  vara  borta,  hon  äter  nu  bra,  går  upp  i  vikt  och  springer  runt  som en  ny
kattunge ..." Tony

“Jag har gett min 19 -åriga katt malad avkarboxyliserad cannabis sedan december 2011. Hon var väldigt slö,
rinnande bajs, tecken på kattens senilitet ... en bekant som arbetade hos en veterinär föreslog att jag skulle ge
henne 1/4 aspirin, 1/ 4 t metamucil ... gjorde det i några dagar och bestämde mig sedan för att prova cannabis ...
jag strör en liten mängd i hennes våta mat varannan dag ... hon är fortfarande hos oss !!! ” Lori

“JB, vi har gjort henne flera omgångar eftersom vi gör henne till en ny sats varannan månad, eftersom hon tar
1cc/dag. Vi har använt 2 olika stammar. Hon använder för närvarande samma sats som botade min katt cancer.
” Charlie

”Jag måste tacka dig. Min älskade katt på 14 år diagnostiserades den 1 juni med skivepitelcancer. Jag botade
honom med RSO på en vecka! Veterinären säger att det är ett mirakel. Jag tog honom tillbaka till honom den 8
juni och han frågade mig om det var samma katt, för tumören i munnen var nästan borta och han förväntade sig
fullt ut att jag var tillbaka för att han skulle lägga ner honom. Nu är han nästan helt återställd. Jag älskar honom
högt och var tvungen att tacka dig för att du delar med dig av hur du gör medicinen ordentligt GRATIS! ”

”Min katt fick diagnosen en” snabbväxande, aggressiv, obehandlingsbar, obrukbar ”cancerform i juni förra året,
ett skivepitelcancer i hans septum, vilket är lika fult som det låter. Han fick max 1-3 månader, och min veterinär
föreslog försiktigt att jag skulle "släppa honom nu". Jag grät, tänkte på det och bestämde att jag bara inte kunde
se honom dö. Jag gick online, upptäckte att det finns många botemedel mot cancer. Började ge honom ett antal
kosttillskott osv. Han mådde bra, men cancern växte fortfarande och påverkade hans andning. Tumören började
äntligen växa till andra sidan näsan, och i december började han gå nedför. Jag tänkte, ok, nu är det dags.

Sedan  upptäckte  jag  cannabis  och  hur  det  kan  döda  cancer.  Lång historia  kort,  Ted  har  tagit  RSO sedan
december nu. Det var lite av en situation i början att få en rätt liten dos, eftersom han är en katt. Och mycket
mindre än en människa. Han sover MYCKET bättre, andningen är bättre när han sover, hans aptit har kommit
tillbaka, men inte till vad det brukade vara. Det här är en pågående resa och jag vet inte hur det kommer att
sluta.

Tumören verkar dock vara utplattande, även om den är mycket långsam. Jag tror att om detta inte hade varit en
sådan otäck cancer hade han förmodligen blivit botad för månader sedan. Min veterinär är glad och imponerad
över hur han mår. Så jag tar det bara dag för dag och är glad att de flesta av dessa dagar verkar vara bra dagar.
Hans maximala utgångsdatum var i september förra året så han mår bra. ” Anne-Marie Leidl
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"Jippie!!!! Jag har också en cannabiskatt. Cannabisolja av hög kvalitet räddade mig att behöva betala ut 4800
dollar till veterinärerna till slaktaren ... Jag menar ... operera min katts öra för att ta bort en tumör. Hurra för
Cannabis Kitties n Cannines! ” LinZy

”RSO-ish-ämnet räddade ett  hundra kilos liv-en etylextraherad olja som annars var identisk med RSO som
används för att rädda min hund som hade druckit grannens frostskydd. Veterinären sa i telefon att hon var klar,
för sent, och sannolikt inte skulle överleva 40 minuters bilresa för att avlivas, och jag fick rådet att göra henne
bekväm.

Min lojala  följeslagare  skummade vid munnen,  fick frekventa  anfall,  var mycket  överhettad  och halsen så
svullen att hon knappt kunde andas och hoppade in och ut ur medvetandet. - definitivt döende, ingen tvekan.

För att underlätta hennes passage från denna värld, värmde jag ett 1/2 gram olja i en tsk smör och stoppade
bokstavligen ner det i halsen med mitt finger och tryckte en öppning i hennes svullna hals. Inom tio minuter
skummade hon inte längre, febern hade gått sönder, hon andades normalt, alla kramper och anfall hade slutat.

Hon drack ivrigt vatten och la sig sedan för att sova i 12 timmar och vaknade i till synes perfekt skick, sprang
och lekte inom några minuter efter att hon vaknade. Jag berättade för min veterinär och bad henne att publicera
händelsen i en fallstudie, och hon vägrade och hävdade att cannabis är giftigt för hundar! ” Alan

”Vi använder den på vår 14 år gamla chihuahua som får anfall. För några månader sedan trodde vi att hon inte
skulle hålla länge, så jag tänkte varför inte prova lite olja? Inom en dag var hon som en helt ny hund! Hon åt
bättre och kände sig pigg och ville spela! Det här fungerar verkligen för många saker! ” Mindy

”Vi fick en valp som hade trampats av en mycket stor människa. Hon är en leksak chihuahua, hon hade en fyra
på fyra tum tum som täckte hela hennes nedre halva. Hon blev riktigt dålig och började bli kall, så jag bestämde
mig för att försöka tårarna inte kunde skada henne för mycket.

När jag först doserade henne kunde hon knappt röra huvudet. Jag är dock oerhört glad över att berätta att hon
efter en veckas tårar tre gånger om dagen är en glad, frisk och yippy liten rumpa. Tack Rick och JB för att
utsätta oss för sanningen. Min fru och jag tror att tårarna räddade henne.

Låt oss inte glömma att jag doserade en leksak chihuahua som var mindre än ett kilo med ett gram RSO, 3
gånger om dagen. Det är 3 gram om dagen till en valp som vägde mindre än ett kilo, och som stod vid dödens
dörr på grund av att ha trampats på av en pojke som väger över 300 kg. Om cannabis verkligen var giftigt,
skulle kaimana inte fortfarande vara med oss, springa galen och hoppa för ogräsrök. ”

”Gav det till vår då 13 -åring för att hjälpa henne med artrit i hennes bakben och höfter ... överraskning, vi fick
inte bara en fjädrande hund utan också 4 valpar. Hon skulle inte ha kunnat ha en liter kvar, och alla är friska och
mår bra! Älskar RSO! ” Julie

“Min  hund  hade  ett  hudproblem  (utslag  som  fick  honom  att  riva  ut  pälsen)  och  en  återkommande
öroninflammation.  Jag hade inte RSO men gav honom en tinktur som min vän gjorde. Hans päls har vuxit
tillbaka och öroninfektionen har klarnat. Om tinkturen fungerade så bra, tänker jag med RSO att jag skulle
kunna bota honom helt.  Så jag skulle säga att ja, RSO skulle fungera på en hunds cancer lika bra som på
människor. Välsignade dig Rick och du också, JB. ” Bette

- Tack, Bette. Ditt tänkande är logiskt och korrekt. Djur har snabbare ämnesomsättning, och så botar oljan dem
mycket snabbare än det botar människor. Det är ett nöje att bota djur med oljan, de älskar att ta den. J B

”Jag använder den på mina hundar. Bara lite mindre än vi skulle. Jag har en 12 -åring som blev överkörd och
fick ta bort hennes höft. Inte ersatt ... borttagen! 4 veckor ...

Inget ärr från operationen, promenader, fortfarande med slapphet men går bra runt och jag använde oljan istället
för  smärtstillande  medel  ...  Det  fungerade  utmärkt!  (…)  Jag  har  en  9  -årig  Rotty  som  har  hjärtmask,
fruktansvärda allergier, mycket låg energi och tappar håret på svansen. Börjar honom på det idag ... Räddade
precis en 10 -årig chihuahua som har 3 tumörer och jag vet att detta kommer att fixa henne rätt !!! ”Dolly
Durbin
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”RSO OIL Dog Kex och med aktuell salva på cancersåren på benet var det 1/2 storleken på en dollarräkning.
Hon började gråta när hon reste sig och hennes skakningar var dåliga. Jag visste att RSO skulle fungera ...
Redan dagen efter gick hon upp utan att gråta och skaka och hon sprang runt på gården några dagar senare med
sin lilla kompis Nugget, råttterrier. Det var 6 månader sedan. Hon är som en 6 år gammal hund nu, inte 12 år.
Det är en av så många berättelser jag har bevittnat de senaste 2 åren.

Min historia  är  mycket  längre ...  RSO räddade mitt  liv.  Inga fler  opiater.  Och väldigt lite  smärta de flesta
gånger. Tack Rick Simpson ... Frid vare med dig. ” Ron Youngblood

F. Kära vänner, hoppas att det här kommer att bli bra för dig. Jag ger min 8 år gamla, 40 lb. hund RSO för
tumörerna som växer på höger sida av kroppen. Idag är hans första behandlingsdag och han slås ut och sover.
Jag gav honom ungefär mängden ris. Är detta för mycket? Hur länge och hur ofta skulle du rekommendera

Jag ger honom olja? Jag är själv på oljan.  Med tiden blir jag mer och mer van vid det ”höga”. Jag måste
opereras nästa månad och jag planerar att använda RSO för min smärta och återhämtning. Om jag klarar det
kommer jag att göra det resten av mitt liv. Välsignelser ~ Stort tack

A. Catherine, jag skulle skjuta upp operationen om det är möjligt tills du äter 180 g av oljan i gram per dag
(eller mer) i tre doser. Ge hunden hälften av det om du tror att han inte är bekväm med vad han fick nu. Sömn är
en del av läkningsprocessen, det är inget att oroa sig för och det är ett tecken på att oljan är lugnande, vilket är
vad du vill. Ju starkare och lugnande desto bättre. Bästa hälsningar, JB

"Skickar dig om uppdateringen av min hund som får diagnosen bencancer. 1 juni har det gått sju månader, de
senaste röntgenbilderna visar ingen spridning till lungorna. De hittade en intakt paus nära tumörstället i benet,
de vet inte vad de ska göra av det. Normalt måste dessa hundar som har rast lägga ner dem. De har kommit fram
till att de månatliga infusionerna av läkemedlet Zometa håller det intakt så att de kommer att fortsätta henne i
rättegången medan hon kommer att få månatliga infusioner av Zometa. Men No Cancer Spread och de kan inte
plocka upp tumören som var där för 7 månader sedan. Tänkte bara att du skulle vilja veta. Denna aggressiva
cancer  tar  normalt  hundens liv  inom 4-6 månader  efter  diagnosen.  Här är hon, 7 månader,  INGEN cancer
sprider sig. En intakt fraktur men går fortfarande som om inget är fel. ” Linda

”Efter 9 veckor har hudcancer på min hund försvunnit HELT !! Underhållsdos nu för livstestet.  Vilket jag
känner kommer nu inte bara att vara bekvämare för honom utan också ett längre liv. VÄLSKNINGAR RS & JB
!! > ;-) ”Goblin

”Min hund hade tre  veckor  kvar.  Masscelltumörer  över hela  hans renrasiga pitbullkropp ...  Efter  3 veckor
krymper tumörerna på ISO/RSO. Jag svär. Han har kissat på sig själv några gånger, men jag visste att det var
till det bättre. Han håller fortfarande på. Även när de försvinner ska jag fortfarande göra honom till sin medicin.
Älskar dig, JB och Rick. ” Bocaj

”Har gett min 14 -åriga Pit oljan i 4 veckor nu för cancer. Hon blir ibland lite "ryckig" och full när jag ger henne
för mycket, men när hektiken försvinner, sover hon som en valp. Hon vägrade att ta veterinärmedicin så vi fick
lite olja istället. Fortfarande tidiga dagar men jag registrerar hennes framsteg. Det tog ungefär en vecka innan
hon vände sig vid oljan och utvecklade aptiten igen. Jag är avundsjuk, eftersom vi i detta skede bara har råd
med oljan för henne. Älskar allas vackra berättelser! ” Janine

”Jag har sett effekterna från en hand som tar RSO ... För de första dagarna var Ruby (en 12 år gammal hund)
sjuk och skakade lite,  oroande symptom om du är skeptisk till  ämnet  men jag kan försäkra du 1 månad i
behandling och hunden studsar full av liv springer uppför trappor hoppar upp på sängen och stolar fulla av
energi hela tiden mycket lekfull  igen. Ögonen brukade vara vattniga och ha en grå täckning nu är det helt
normalt igen. Ruby hade en ganska stor tillväxt på insidan av benet varit där i flera år och nu efter att ha ätit olja
föll det nästan av !!!

Tack vare Rick Simpson xxx välsigna denna olja, det fungerar verkligen, varför finns det INGA vittnesmål att
säga att det inte gör det?? ” Brett
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”Idag är det dag 3 för en behandling på min hund med RSO (Rick Simpson Oil) som är ett cannabiskoncentrat
för medicinsk behandling för många allvarliga sjukdomar. Hon är 13 år gammal och för ungefär 7 månader
sedan fick hon något som orsakade hennes extrema snottighet, stora slem och några dagar var hon slö. Letade
upp det på nätet, sa "kennelhosta eller hundförkylning" så jag fick lite antibiotika här och började henne på en
kurs. Hjälpte inte alls, så vi tog henne till veterinären.

Naturligtvis ville de göra blodarbete, röntgen och slem screening. Cirka 500 i veterinärräkningar, jag tackade
nej så vi började henne på ett brett antibiotikum som inte heller rörde det på en månad. Tog tillbaka henne och
fick ytterligare två starkare antibiotika, gick en månad på dem religiöst. Rörde inte det heller!

Så då försökte veterinären ett fungicidmedicin ... RÖRDE INTE HAN SJUKDOM !! Det är svårt att avgöra vad
som är motiverat att spendera på en 13 -årig hund ... Så jag slutade med alla mediciner för ungefär en månad
sedan för att  låta  hennes kropp återhämta  sig och startade  henne på RSO för bara 3 dagar sedan, totalt  6
behandlingar och hon är en helt ny hund!

Ingen snot, ingen hosta, hon har munchies och i allmänhet har vi sett en anmärkningsvärd förbättring. Otroligt
verkligen. Av min personliga erfarenhet kan jag intyga att detta är en fantastisk surrealistisk medicin. Tack från
djupet av mitt hjärta! ” Överlevnad

”Min hund är en 13 -årig belgisk herde. För några år sedan dök en liten klump upp på hans sida. Det började
plötsligt växa i oroväckande takt för några månader sedan. Tyvärr fick han diagnosen cancer ... och inte bara en
klump. Vid undersökning hade han många. Han hade också andra problem ... Främst artrit och höftdysfasi.
Kirurgi var inte ett alternativ eftersom det var tveksamt om han skulle överleva bedövningsmedlet. Jag orkade
inte se honom lida ... han kunde knappt gå och hade slutat äta. Jag bestämde mig för att försöka ge honom
cannabisolja som ett sista försök att hjälpa honom. Min partner Pat och jag gav honom en liten mängd (ungefär
storleken på ett riskorn) på en kaka. Det påverkade honom verkligen ... han var ostadig på fötterna och sov i
timmar.

Vi justerade dosen under de närmaste dagarna och märkte att hans aptit förbättrades direkt. Han började också
röra sig mycket lättare och hans attityd var mycket ljusare. Som dagarna fortskred vi långsamt hans dos. Det har
gått 3 veckor och jag känner knappt igen honom som samma hund. Han är lycklig! Vifta med svansen, lekfull,
äta och bäst av allt är tumören hälften så stor som den var innan vi började på oljan !!!! Jag kommer att fortsätta
hans behandling (vi har turen att få leverera vår egen olja) och hålla dig informerad. Jag förväntar mig att se
dessa tumörer försvinna helt !!!!!!!! ” Josie

”Jag har en granne som lyckades ta bort tumörer i sin hund inom en månad genom att mata medicinen till
henne. Fortsätt och ja mycket små doser eftersom Rick har sagt att deras ämnesomsättning är mycket hög så att
de blir bättre mycket snabbare än vi gör. ” Covey

”Jag botade vår iller av insulinom som skapade bukspottskörtelcancer. Kom på det peeps, din "furry family"
behöver dig. Här är Flower under behandlingen, hon är lite korsögd här och redo för en vilsam sömn ..! ”
Hampa

”Ja, jag botade min cancerkatt i juni, då veterinären sa att han skulle lägga ner honom. Bara matade honom med
oljan, och inom 10 dagar var den dödliga tumören borta! Veterinären sa att det var ett mirakel! ” Charlie

”GUD VÄLSIGN JB och Rick Simpson för din lojalitet mot de människor som behöver dig mest. Jag kommer
att göra min egen när jag kan för att hjälpa de människor jag känner som behöver det desperat. Min dotter
gjorde lite av trim för en tumör på sin hund. Fyra dagars användning sa hon att det såg ut som om det var på väg
att falla av. Jag väntar fortfarande på slutresultat. GUD före en KEMIST! ” Greg

Livskvalité
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Kan hampolja förbättra livslängden?

”Om vi alla tog små doser hampolja regelbundet är jag övertygad om att vi skulle leva längre och vara mycket
friskare.  Längre  livslängd  skulle  vara  mycket  fördelaktigt  för  mänskligheten,  eftersom det  skulle  göra  det
möjligt för dem som har underbara talanger att åstadkomma så mycket mer. Alltför ofta i dagens värld blir en
person bara bra på vad de gör och de drabbas av medicinska problem som avslutar deras karriär.

Vi fick alla denna erfarenhet kallad liv för att bredda våra förmågor och horisonter så att vår art kan utvecklas
till en högre nivå. Dessutom fick vi denna underbara växt för att både bevara och skydda våra kroppar mot
sjukdomar. Det är omöjligt  för mig att förstå att mänskligheten kan ignorera denna växts helande potential
längre.  Nu när  sanningen  om hampans  helande  krafter  är  tillgänglig,  skulle  vi  vara  lite  försumliga  i  våra
skyldigheter gentemot oss själva och våra nära och kära om vi inte krävde att dessa läkemedel skulle användas
gratis omedelbart.

Om du eller någon annan på den här jorden skulle vilja leva längre i ett tillstånd av utmärkt hälsa för att uppnå
den maximala potential som vi kan, kan jag inte se hur någon skulle kunna känna att de har rätt att påtvinga oss
sin vilja eller försöka att tvinga någon att avstå från den medicinska användningen av denna växt. Eftersom livet
ska handla om att leva och nu har du hittat ett sätt att undvika allt onödigt lidande, önskar jag er alla en mycket
lång och hälsosam tillvaro.

Du måste ha hört så många människor säga till dig: ”Det här kan inte fungera, ingenting kommer att 
hjälpa. Läkaren sa att jag kommer att lida av detta resten av mitt liv ... ”

Ett stort antal patienter har kommit till mig med medicinska tillstånd som deras läkare inte lyckades behandla
och de kände att  deras situation var hopplös. Ganska ofta har människor inte  ens en diagnos om vad som
egentligen är fel med dem eftersom läkare i verkligheten inte kunde ge dem ett svar. De flesta av dessa patienter
som jag gav olja till trodde inte att hampa kunde hjälpa deras tillstånd förrän de provade behandlingen. Jag har
varit  i  kontakt  med tusentals  individer,  som var  helt  förbluffade  över  vad denna medicin  gjorde för  deras
tillstånd. Om hampolja inte kan bota ditt tillstånd kommer du mer än troligt  att finna att denna olja är den
överlägset bästa kontrollen som finns.

Läkare gillar att berätta för oss att många sjukdomar och tillstånd är obotliga, men detta läkemedel ägnar liten
uppmärksamhet  åt  läkarnas  åsikter  och  gör  ofta  vad  som anses  vara  medicinska  mirakel.  Om du  har  ett
medicinskt problem, ge oljan ett försök och det finns en god chans att du kommer att se de mirakel det kan
skapa för dig själv.

Är det vettigt att inte förse människor med hampabaserade läkemedel?

Det är absolut ingen mening att förbjuda hampas medicinska användning för allmänheten och i verkligheten har
ingen rätt  att  göra något sådant.  Den enda anledningen till  att  hampa någonsin var förbjuden i första hand
berodde på att det utgjorde en verklig fara för många stora pengar. Att begränsa den medicinska användningen
av den mest medicinska växten på jorden till dem som bor på denna planet kan bara betecknas som ett brott mot
mänskligheten. Det verkar för närvarande att regeringarna fortfarande är villiga att låta sina rika vänner som
äger läkemedelsföretagen få sitt sätt, men i slutändan kommer de inte att kunna hålla tillbaka sanningen om
denna medicinering.

När hampan återvänder till vanlig medicin kommer den att förstöra all korruption som någonsin stått emot dess
gratis medicinska användning. Denna växt blir snabbt igen erkänd som den största läkande växten som finns
och  mediciner  som produceras  av  den  kommer  att  förändra  medicinens  ansikte  för  alltid.  Snart  kommer
allmänheten att avvisa de kemikalier och gifter som vi för närvarande kallar mediciner och de kommer att kräva
användning av detta naturliga ämne, så att de kan läka sig själva på ett vettigt sätt.
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Tror du att personer inom brottsbekämpning inte inser att de förr eller senare kan behöva denna medicin för 
sig själva?

Många inom brottsbekämpningen vet definitivt att hampmedicin fungerar och de borde alla inse att de inte har
någon rätt att störa dess medicinska användning. I själva verket har jag levererat denna medicin till ett stort
antal av dem som själv tjänar till att polisera vårt samhälle. RCMP -tjänstemän har till och med skickat patienter
till mig för behandling, som dog av terminal cancer, så många tjänstemän är medvetna om att denna naturliga
substans fungerar. Polisen är inte annorlunda än vi när det gäller sjukdomar, de är också rädda för cancer och
andra allvarliga tillstånd.

Ändå verkar polisen ha mycket svårt att få huvudet kring det faktum att vår regerings politik mot hampmedicin
dödar dem och deras familjer också. De flesta poliser försöker torka bort sina felaktigheter när det gäller räderna
de utför mot dem som använder hampmedicin genom att säga att de bara gör sina jobb. Men det är samma linje
som de som arbetade i Hitlers dödsläger använde och det motiverade inte deras beteende då, och det motiverar
inte heller polisstyrkornas beteende i dag.

Det är dags att polisen vaknar till verkligheten om vad de gör. Tycker poliser att det är fel att allmänheten odlar
den mest medicinska växten på jorden för att producera denna medicin? Eller skulle de själva inte leta efter
denna olja om de hade en älskad som dog och behövde behandling? Jag förväntar mig att de skulle göra det, så
kanske är det dags för polisen att börja rikta sina vapen mot de verkliga kriminella.

Att neka hampmedicin till allmänheten är ett brott och polisen måste sluta att tillämpa lagar som infördes mot
hampans användning för medicinska behov. Hampa är helt enkelt en naturlig ofarlig läkande växt. Så hur skulle
polisen eller någon annan kunna tro att de har rätten att beröva någon med ett allvarligt medicinskt problem från
att få använda denna substans gratis? ”Rick Simpson, Hampa: Den mest medicinska växten

Varför kallas det RSO?

”Rick började inte kalla det RSO, andra gjorde det. Det är en bra term, eftersom det leder människor till Ricks
information om metoder och material. Rick är med rätta orolig för att folk ringer olja som inte är tillverkad med
hans  metoder  och  rekommenderade  utgångsmaterialkvaliteter  Phoenix  Tears  eller  RSO.  Han  vet  vad  som
fungerade i hans omfattande erfarenhet av att behandla patienter, och han vill se till att mycket sjuka människor
får det han vet fungerar, och inte något som "kan vara lika bra" med samma namn ... "Matthew

”Utan Rick och hans video hade jag inte vetat att det botar cancer ... även om jag har varit användare och odlare
i cirka 27 år visste jag inte att det hade dessa egenskaper i det ... nu tackar jag Rick Simpson. .. och utan hans
djärvhet och uppriktighet skulle vi alla leva i mörkret om det ... därför tror jag att RSO är ett bra namn för
oljan ... men RSO måste göras enligt RS -instruktioner ... inte någon lukt uppfattning om vad som är bäst ... om
det inte är trasigt - fixa det inte. ” Peter

”Jack Herer började kalla det Rick Simpson Oil eller RSO. Rick ville inte kalla det så och det tog lite tid att
övertyga honom om att det faktiskt är en bra idé. Tricket är att det finns många hampa/cannabisoljor där ute och
det finns många sätt att producera en olja eller extrakt och många patienter har blivit lurade att köpa oljor eller
extrakt av sämre kvalitet.

RSO produceras med en specifik metod, från specifika material och på ett specifikt sätt, så det ska kallas vad
det är - RSO. RSO är inte BHO (butan honungsolja), RSO är dekarboxylerad och mycket potent och lugnande.
Den bästa  RSO är  95-98% THC,  1-2% CBD och extremt  potent  och  lugnande.  De flesta  andra  typer  av
extraktion kommer helt enkelt inte att producera en olja som är dekarboxylerad och så potent och kräver mycket
extra arbete. Vi brukar bearbeta stora mängder cannabis och Ricks metod är mycket effektiv och effektiv för
bearbetning av stora mängder cannabis. Du kan bearbeta ett kilo cannabis och producera oljan på mindre än två
timmar med hjälp av utrustning som är lätt att hitta i de flesta delar av världen. Poängen är att göra medicinen så
snabbt som möjligt så att patienten slipper vänta. ”JB
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“Jag bryr mig inte om vad det heter !!! Kalla det vad du vill, men släng inte en man som Rick som har räddat
tusentals liv och har gett hela sitt liv åt att sprida budskapet. Det är bara inte rätt !! " Donna

"Jag kallar det" hampolja "hela tiden, för det är vad det är, det finns i ordboken, bara ett annat ord för cannabis.
Det är en gammaldags term, men en korrekt term ändå. Vi vet alla vad han pratar om. ” Dion

”Magin ligger i trichomens globulära huvud. Ingen annanstans finns THC på anläggningen. Växten producerar
THC för att  skydda sina reproduktiva delar.  Ju närmare du kommer till  dessa delar,  knopparna,  desto fler
trikomer. Därför har knoppar den mest tillgängliga medicinen. Det är vetenskap, inte spekulation. Tack igen
Rick för att du inspirerade mig att göra den bästa oljan jag kan. Vacker klar bärnolja. ” Toni

”Så mycket som majs? Vi håller alla inte med JB. Billigare vore trevligt men kom igen nu. ” Stack

- Rick, om cannabis odlades på tusentals hektar åkrar, hur mycket skulle du vilja betala för det? 20 spänn per
kilo? Eller mindre?

Du måste verkligen börja tänka i massor av cannabis snarare än gram. Efterfrågan på oljan kommer att vara så
stor  att  det  inte  går  att  odla  hela  växten  bara  i  ”medicinska  växthus”.  De  mest  kraftfulla  och  lugnande
stammarna måste odlas på miljoner hektar mark över hela världen.

Till exempel, när damer verkligen fattar vad oljan kan göra med huden och rynkorna kommer de att kräva 20-
30% av den bästa oljan i alla sina kosmetiska produkter och helt plötsligt kommer det att finnas efterfrågan på
miljontals  ton av bästa  oljan endast för kosmetika.  Lägg sedan till  några fler  hundra miljoner  ton olja  för
sjukhus.

Du behöver 5-8 kilo torr knopp för att producera ett kilo av oljan. Ett kilo av oljan kommer att producera 5 kilo
kosmetiska produkter - det vill säga 100 burkar med 50 g salva/grädde/lotion/läppstift/ansiktskräm/schampo.
Och hundra burkar  med hampasalvor/krämer/lotioner/läppstift/ansiktskräm/schampo är ingenting,  du kan ge
bort det enkelt på en dag, du kommer alltid att hitta någon som kan använda dem.

Så igen, börja tänka i ton, inte i gram. Jag vet att de nuvarande priserna är mycket högre. Jag är inte nöjd med
dem och jag kommer att göra allt jag kan för att få priset på torr utomhusknopp från ett åker till cirka 10-20
spänn kilot. Eftersom det priset skulle ge sysselsättning och bra arbete till miljontals bönder över hela världen.
Och det skulle medföra en mycket positiv förändring i alla våra liv. J B

”Låt mig sammanfatta det mesta som händer runt Rick Simpson -oljan. Instruktionerna berättar för människor
för A, B, C och D. Folk läser dem och frågar - om jag inte gör A, kommer B, C och D fortfarande att fungera?
Om jag inte gör B, kommer A, C och D fortfarande att fungera? Om jag inte gör C, fungerar A, B och D? Vad
händer om jag inte gör D, fungerar A, B och C fortfarande? Och vad händer om jag gör A, B, C och D på olika
sätt, kommer det fortfarande att producera den riktiga saken?

Det allmänna svaret är: nej, det kommer det inte. Om du vill producera RSO, följ instruktionerna till ordet. Om
du  vill  producera  något  annat,  följ  sedan  andra  instruktioner.  Men  snälla  gör  inte  oss  ansvariga  när  du
producerar en annan typ av olja och behandlingen misslyckas och slutar med en onödig död av en patient.

Om du gör A, B, C och D fungerar oljan på bästa sätt. Det är därför instruktionerna finns där. Om du inte gör
det fungerar det eller kanske inte. Det är så enkelt som det, eller hur?

Vad skulle du personligen vilja få om du behövde medicinen? Något som har visat sig fungera så bra eller något
annat, bara för att den som tillverkade oljan skulle kunna bevisa eller motbevisa sin hypotes eller ”metod”? Det
är ditt liv som står på spel. Så var försiktig, tänk själv och lär av dem som har gått denna väg före dig.

Önskar dig all lycka. Jindrich Bayer ”
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Vi hoppas att den här boken hjälpte dig. 
Nu är det din tur att hjälpa oss att hjälpa andra.

Att skapa den här boken och dela informationen är ett kärleksarbete. Tyvärr
betalar kärlek inte räkningarna.

Vi  arbetar  med att  översätta  den  här  boken  till  300+ språk  och  skriva
ytterligare 10 olika böcker om ämnet.

Vi  räknar  med  stöd  från  människor  som  dig  för  att  hjälpa  till  med
kostnaderna för översättningar, forskning etc.

Hjälp  nu  genom  att  gå  tillbaka  till  webbplatsen  på
http://www.hempcures.work och klicka  på DONERA via  PayPal  -knappen
nedan och donera vad du tycker är värt det för dig och dina nära och kära.

Alternativt  kan  du  använda  PayPal  för  att  skicka  en  donation  direkt  till
DONATE@HEMPCURES.WORK eller så kan du donera via BitCoin till: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Vi uppskattar ditt stöd och önskar dig och dina nära och kära ett hälsosamt 
och lyckligt hampinfunderat liv.
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